

## နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်

### ဂျပန်ဘုရင်မွေးနေ့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်းသဝဏ်လွှာများပေးပို့

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၃

၂၀၁၅ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၃ ရက်တွင် ကျရောက်သည့် ဂျပန်ဘုရင် အာကီဟီတို၏ မွေးနေ့အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာ နိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ ဂျပန်ဘုရင် အာကီဟီတိုနှင့် ဂျပန်နိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ ရှင်ဒိုအာဘေးတို့ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာများပေးပို့သည်။

(သတင်းစဉ်)

ထူးခြားသည့် ညအပူချိန်များ

စားခါး ၂ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်  
ပူတာအို ၃ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်  
ဟဲဟိုး ၄ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်  
လွိုင်လင် ၄ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်  
ခန္တီး ၄ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်  
ပြင်ဦးလွင် ၄ ဒီဂရီစင်တီဂရိတ်



ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီမှ ကိုယ်စားလှယ်များနှင့် မိုင်းလားအထူးဒေသ(၄)ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့တို့ ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်များဆွေးနွေးကြစဉ်။ (သတင်းစဉ်)

## အထူးဒေသ(၄) မိုင်းလားမြို့၌ ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၂

ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေး ဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းဇော်၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှထွန်း၊ ဦးခင်မောင်စိုး၊ ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစင်အောင်မြတ်၊ ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်ချုပ်(ကြည်း)မှ ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးရာပြည့်၊ ကြံဂဒေသတိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူး၊ အရှေ့မြောက်တိုင်းစစ်ဌာနချုပ်တိုင်းမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများသည် ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက် မွန်းလွဲပိုင်းတွင် မော်တော်ယာဉ်များဖြင့် ရှမ်းပြည်နယ်(အရှေ့ပိုင်း) မိုင်းလားမြို့သို့ ရောက်ရှိကြရာ မိုင်းလားအထူးဒေသ(၄)ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုင်းလင်း၊ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးစန်ပေနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ရင်းနှီးနှေးထွေးစွာ ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြသည်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၃ သို့

ယနေ့

### မာတိကာ

၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် အမျိုးသားစီမံကိန်း ဥပဒေကြမ်းကို လွှတ်တော်သို့ တင်သွင်း

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး စာမျက်နှာ - ၇

မြန်မာနိုင်ငံယစ်မျိုးအက်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

စာမျက်နှာ - ၉

နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

စာမျက်နှာ - ၉

မြန်မာနိုင်ငံသားများ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

စာမျက်နှာ - ၉

### မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်အခြေအနေ

မွန် - တနင်္သာရီတမ်းရိုးတန်း တစ်လျှောက်နှင့် ကမ်းလွန်ပင်လယ် ပြင်တို့တွင် တစ်ခါတစ်ရံ အရှေ့ဘက်မှ လေပြင်းများတိုက်ခတ်ပြီး လှိုင်းအသင့်အတင့်မှ လှိုင်းကြီးနိုင်သည်။ အရှေ့ဘက်မှ လေပြင်းများ တိုက်ခတ်စဉ် ရေပြင်မြေပြင် လေသည် တစ်နာရီလျှင် မိုင် ၃၀ မှ ၃၅ မိုင်အထိ တိုက်ခတ်နိုင်သည်။ ကျန်မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်တွင် လှိုင်းအသင့်အတင့်ရှိမည်။

### (၃၄)ကြိမ်မြောက် မြန်မာ့ပုလဲရောင်းချပွဲ ကျင်းပ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၂

သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ပုလဲထုတ်လုပ်ရေးနှင့် ရောင်းဝယ်ရေးလုပ်ငန်း၏ (၃၄)ကြိမ်မြောက် မြန်မာ့ပုလဲရောင်းချပွဲကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းမှစ၍ နေပြည်တော်ရှိ မင်္ဂလာဒုံကော့ကရိတ်စိမ်းခန်းမ၌ စတင်ကျင်းပသည်။ (ယာဝုံ)

ပုလဲရောင်းချပွဲတွင် အတွဲပေါင်း ၃၇၆ တွဲကို တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ပြီး ယနေ့တွင် ခင်းကျင်းပြသထားသည့် ပုလဲအတွဲများကို လာရောက်ကြည့်ရှုသူများနှင့် စည်ကားလှက်ရှိသည်။ ပုလဲအတွဲအမှတ်(၁)မှ (၁၂၇) အထိကို ဒီဇင်ဘာ ၂၃ ရက် မွန်းတည့် ၁၂ နာရီတွင်လည်းကောင်း၊ အတွဲအမှတ်(၁၂၈)မှ (၂၅၃)ကို ညနေ(၄)နာရီတွင်လည်းကောင်း၊ အတွဲအမှတ်(၂၅၄) မှ (၃၇၆) အထိကို ဒီဇင်ဘာ ၂၄ ရက်တွင်လည်းကောင်း တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ရောင်းချသွားမည်ဖြစ်သည်။

ပုလဲရောင်းချပွဲများအနေဖြင့် နှစ်လယ်ပြပွဲ၊ အထူးပြပွဲ၊ မြန်မာ့ကျပ်ငွေဖြင့် ရောင်းချပွဲအပါအဝင် ပြပွဲပေါင်း(၁၁၉) ကြိမ်ရှိပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)





ကြေးမုံစာတည်းရှုထောင့်

၂၃-၁၂-၂၀၁၅ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့

အနာဂတ်ပွံ့ပြိုးမှုများ ပျိုးထောင်

ဒီမိုကရေစီအစိုးရသက်တမ်း ငါးနှစ်တာကာလအတွင်း နိုင်ငံရေး၊ စီးပွားရေး၊ လူမှုရေး ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများကို အကောင်အထည်ဖော်ခဲ့ရာ အောင်မြင်မှုအတိုင်းအတာတစ်ခုအထိ ရရှိခဲ့သည်ဟုဆိုရမည်ဖြစ်သည်။ ထိုအောင်မြင်မှုများတွင် စီးပွားရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုတွင် သိသိသာသာ အောင်မြင်ခဲ့သည်မှာ အမှန်ပင်ဖြစ်သည်။

လူနေအိမ်ရာများပါဝင်ပြီး စီမံကိန်းပြီးစီးပါက နယ်စပ်ကုန်သွယ်မှု ဗဟိုစီးပွားရေး ဇုန် ဖြစ်လာမည်မှာသေချာပါသည်။ မြန်မာနိုင်ငံအနောက်ပိုင်းတွင် ကျောက်ဖြူ၊ ရမ်းဗြဲ၊ မာန်အောင်မြို့နယ်တို့ လွှမ်းမိုးပါဝင်မည့် ကျောက်ဖြူအထူးစီးပွားရေးဇုန်နှင့် ကျောက်ဖြူရေနက် ဆိပ်ကမ်းစီမံကိန်းကို အကောင်အထည်ဖော်ရန် စီစဉ်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ စီမံကိန်းတွင် အထည်အလိပ်နှင့် အထည်ချုပ်လုပ်ငန်းများ၊ ဆောက်လုပ်ရေး လုပ်ငန်းသုံးပစ္စည်းများ၊ ထောက်ပံ့ပို့ဆောင်ရေးနှင့် အကောက်ခွန်လုပ်ငန်း၊ စားသောက်ကုန်လုပ်ငန်းများ၊ အထွေထွေစက်မှုလုပ်ငန်းများနှင့် အသိပညာနှင့် အရင်းအနှီးသုံးစက်မှုလုပ်ငန်းများ ပါဝင်မည်ဖြစ်၍ စီမံကိန်းအကောင်အထည် ဖော်နိုင်ပါက မြန်မာနိုင်ငံအနောက်ပိုင်း စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်လာမည့် အပြင် ဒေသပြည်သူများ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ တိုးတက်ရရှိလာမည် ဖြစ်သည်။

လုပ်ကိုင်နေရသည်။ စီမံကိန်းပြီးစီးပါက အလုပ်အကိုင် တစ်သိန်းခန့်ရရှိနိုင် မည်ဟု ခန့်မှန်းထားသဖြင့် တစ်ဖက်နိုင်ငံတွင် ပင်ပန်းဆင်းရဲစွာလုပ်ကိုင် နေရသည့် မြန်မာနိုင်ငံသားများအတွက် အခွင့်အလမ်းကောင်းများ ဖြစ်လာ နိုင်သည်။ မြန်မာနိုင်ငံအောက်ပိုင်းတွင် ရန်ကုန်မြို့အနီး၌ သီလဝါအထူး စီးပွားရေးဇုန်ကို အကောင်အထည်ဖော်လျက်ရှိရာ အောင်မြင်မှုအစော ဆုံးရရှိမည့် စီမံကိန်းဖြစ်နိုင်သည်။ လက်တွေ့စတင်အကောင်အထည်ဖော် နိုင်သောအထူးစီးပွားရေးဇုန်ဖြစ်ပြီး ဂျပန်နိုင်ငံ၏ စိတ်ပါဝင်စားမှုအပြည့် အဝရရှိခဲ့သဖြင့် လုပ်ငန်းများကို သတ်မှတ်ချိန်အတွင်းပြီးစီးအောင် ဆောင်ရွက်နေကြောင်း သိရသည်။ သီလဝါအထူးစီးပွားရေးဇုန်တွင် ယမန်နှစ် နိုဝင်ဘာလမှ ယခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ ယခုအချိန်အထိ နိုင်ငံပေါင်း ၁၂ နိုင်ငံမှ ကုမ္ပဏီ ၄၈ ခုအား ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုပြုခဲ့ပြီး ကုမ္ပဏီ ၄၆ ခုအား မှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြုထားသည်။ လေကြောင်း၊ ရေကြောင်းကုန်သွယ်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများပါဝင်သည့် အထူး စီးပွားရေးဇုန်တွင် လက်ရှိကုမ္ပဏီ ၄၈ ခု၏ စုစုပေါင်း ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုမှာ အမေရိကန်ဒေါ်လာ သန်း ၅၀၀ ကျော်နေပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ သို့ဖြစ်ရာ မြန်မာနိုင်ငံအောက်ပိုင်းနှင့်အရှေ့၊ အနောက် ဗဟိုအချက် အချာကျသောနေရာများတွင် အထူးစီးပွားရေးဇုန်များကို ဤသို့တည်ဆောက် နိုင်သောကြောင့် မြန်မာနိုင်ငံ၏အနာဂတ်မှာ၂၀၂၀ ခုနှစ်ရောက်သည့် ကာလတွင် အရှေ့တောင်အာရှ၌ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်သော နိုင်ငံ တစ်နိုင်ငံဖြစ်လာမည်မှာ သေချာပါသည်။

သစ်တောကဏ္ဍတွင် သယံဇာတထုတ်လုပ်သော စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများမှ ဂေဟစနစ်ဝန်ဆောင်မှုစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအဖြစ် ပြောင်းလဲလျက်ရှိ

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၂ အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များနှင့် အစိုးရအဖွဲ့ဖွဲ့ပြီးတိုးတက် မှု ရည်မှန်းချက်များနှင့်အညီ သစ်တောကဏ္ဍတွင် သယံဇာတထုတ်လုပ်သော စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများမှသည် ဂေဟစနစ်ဝန်ဆောင်မှုစီးပွားရေးလုပ်ငန်းများအဖြစ် ပြုပြင် ပြောင်းလဲလျက်ရှိကြောင်း ဒီဇင်ဘာ ၂၁ ရက်က နေပြည်တော် သစ်တောဦးစီးဌာနရုံးချုပ်၌ ပြုလုပ်သည့် သစ်တောသုတေသနဌာန နှစ်ပတ်လည်စာတမ်းဖတ်ပွဲ အခမ်းအနားတွင် ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဒေါက်တာ ဒေါ်သက်သက်ဇင်က ပြောကြားခဲ့သည်။ ထို့ပြင် ယခုရင်ဆိုင်နေရသည့် လူမှုစီးပွားရေးနှင့် မြေအသုံးချမှုပြောင်းလဲခြင်းဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ၊ ရာသီဥတု ပြောင်းလဲမှု၊ စားနပ်ရိက္ခာရှားပါးမှု၊ ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှု၊ ရေသယံဇာတရှားပါးမှု၊ စွမ်းအင်အရင်းအမြစ်များ လျော့နည်းလာမှု၊ ဇီဝမျိုးစုံမျိုးကွဲများပျောက်ကွယ်လာမှု၊ သဲကန္တာရဖြစ်ထွန်းမှု စသည့် သဘာဝပတ်ဝန်းကျင်ဆိုင်ရာ ပြဿနာများကို သစ်တောသုတေသနဌာနပေးပေးဖြင့် မြတ်ကျော်ဖြေရှင်းနိုင်ရန်လည်း ကြိုးပမ်းကြရမည် ဖြစ်ကြောင်း ဒုတိယဝန်ကြီးက ထည့်သွင်းပြောကြားခဲ့သည်။ မြန်မာနိုင်ငံတွင် သစ်တောသုတေသနလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်မှာ (၃၇)နှစ်ပြည့်မြောက်ခဲ့ပြီဖြစ်ပြီး သုတေသနစာတမ်းဖတ်ပွဲ (၂၆) ကြိမ် ကျင်းပနိုင်ခဲ့ကာ သုတေသနစာတမ်းပေါင်း ၃၀၂ စောင် ပြုစုနိုင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ယခုကျင်းပသည့် သုတေသနစာတမ်းဖတ်ပွဲတွင် သစ်တောပညာရပ်နယ်ပယ်များအလိုက် သစ်တောကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် အထောက်အကူဖြစ်စေမည့် စာတမ်းပေါင်း အစောင် ၃၀ ဖတ်ကြားတင်သွင်းကြမည်ဖြစ် သည်။ (ကြေးမုံ)



နေပြည်တော်ကျေးလက်ဦးစီးဌာန ရုံးသစ်များဖွင့် ဦးစိုးလင်းတို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ် ပေးကာ အဆောက်အအုံ သစ် ကမ္ပည်းမော်ကွန်းအား အမွှေးနံ့သာ ရည်များ ပတ်ဖျန်းပေးကြသည်။ ထို့နောက် နေပြည်တော် ကျေး လက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီး ဌာနတိုင်းဦးစီးမှူး ဦးကိုကိုနိုင်က ရုံးအဆောက်အအုံသစ်များ ဆောက် လုပ်မှုနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းတင်ပြ ကြောင်းသိရသည်။ မင်းမင်းလတ်(ရူပဗေဒ)

ဂျပန်-မြန်မာ ယဉ်ကျေးမှုပလ္လင်အစီအစဉ် ဂျပန်ရုပ်ရှင်ပွဲတော် မန္တလေးမြို့တွင်ပြသ

မန္တလေး ဒီဇင်ဘာ ၂၂ ဂျပန်-မြန်မာ ယဉ်ကျေးမှုပလ္လင် အစီအစဉ်အရ ဂျပန်ရုပ်ရှင် ပွဲတော်ကို ဒီဇင်ဘာ ၁၈ ရက်မှ ၂၁ ရက်အထိ မန္တလေးမြို့ ချမ်းအေး သာစံမြို့နယ်(၈၄)လမ်း၊ (၃၂)လမ်း နှင့် (၃၃)လမ်းရှိ ဝင်းလိုက်အဆင့်မြင့် ရုပ်ရှင်ရုံတွင် ညနေ ၃ နာရီခွဲနှင့်



ညနေ ၆ နာရီခွဲ နှစ်ပွဲအား အခမဲ့ပြသ ခဲ့သည်။ ဂျပန်ရုပ်ရှင်ပွဲတော်တွင် ဂျပန်လူငယ်တို့၏ ဖြူစင်မေတ္တာကို ဖော်ညွှန်းသော Beyond the Memories၊ Jinxiii၊ My Pretend Girlfriend၊ It All Began when I Met You ဇာတ်ကားလေးကားပြသ ရာလူငယ်များ အထူးနှစ်သက်ကြသည်။ ဂျပန်ရုပ်ရှင်ပွဲတော်သို့ ပြန်ကြား ရေးဝန်ကြီးဌာန မန္တလေးတိုင်းဒေသ ကြီး ရုပ်ရှင်မြင့်တင်ရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးအေးကျော်၊ ဂျပန်သံရုံးသတင်းနှင့် ယဉ်ကျေးမှု ဆိုင်ရာပထမအတွင်းဝန် Mr. Matsuoka yusuke နှင့်တာဝန်ရှိသူ များလာရောက်အားပေးပြီး မန္တလေး နိုင်ငံခြားဘာသာတက္ကသိုလ်မှ ဂျပန် ဘာသာအထူးပြု ကျောင်းသား ကျောင်းသူများ၊ ဟိတိုစင်တာမှ ကျောင်းသားများ၊ ရုပ်ရှင်ချစ်မြတ်နိုး သည့်လူငယ်များ လာရောက်ကြည့်ရှု ကြကြောင်း သိရသည်။ သီဟကိုကို(မန္တလေး)

ရွှေဈေး၊ စက်သုံးဆီဈေးနှင့် နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း

ရန်ကုန် (ရွှေဈေး)		မန္တလေး (ရွှေဈေး)					
ရန်ကုန် (ရွှေဈေး)	၇၄၆၃၀၀ - ၇၄၇၃၀၀	မန္တလေး (ရွှေဈေး)	၇၄၅၈၀၀ - ၇၄၆၈၀၀				
စက်သုံးဆီဈေးနှုန်း		ရန်ကုန်		မန္တလေး			
(က) ဒီဇယ်	တစ်လီတာ	၆၀၀/၆၃၀ ကျပ်	၆၆၀/၆၈၀ ကျပ်				
(ခ) အောက်တိုန်း ၅၆	တစ်လီတာ	၇၃၀/၇၅၀ ကျပ်	၈၃၀/၉၁၀ ကျပ်				
(ဂ) အောက်တိုန်း ၅၂	တစ်လီတာ	၆၃၀/၆၅၀ ကျပ်	၇၀၀/၇၄၀ ကျပ်				
ရန်ကုန် လက်ကားဈေး		အောက်တိုန်း ၅၂ တစ်လီတာ		၅၂၀ ကျပ်			
နိုင်ငံခြားငွေလဲလှယ်နှုန်း		(ဆ) ဂျပန်	တစ်ရာယန်း	-	၁၀၈၁. ၀		
(က) အမေရိကန်	တစ်ဒေါ်လာ	-	၁၃၀၉. ၀	(ဇ) တောင်ကိုရီးယား	တစ်ရာဝမ်	-	၁၁၀. ၂၃
(ခ) ဥရောပ	တစ်ယူရို	-	၁၄၂၈. ၅	(ဈ) ဩစတြေးလျ	တစ်ဒေါ်လာ	-	၉၄၂. ၆၈
(ဂ) တရုတ်	တစ်ယွမ်	-	၂၀၀. ၉၈	(ည) စင်ကာပူ	တစ်ဒေါ်လာ	-	၉၃၀. ၆၀
(ဃ) ထိုင်း	တစ်ဘတ်	-	၃၆. ၂၂၀				
(င) မလေးရှား	တစ်ရင်းဂစ်	-	၃၀၄. ၇၇				
(စ) အိန္ဒိယ	တစ်ရူပီး	-	၁၉. ၇၅၀				

စာတည်းပုဒ်ချုပ် - ဦးခင်မောင်ကျော်ဝင်၊ စာတည်းများ - ဦးဝင်းနိုင်၊ ဦးစိုးစိုးနိုင်၊ ဦးစန်းအောင်၊ သတင်းထောက်မှူး - ဦးဌေးအောင်၊ ဘာသာပြန်စာတည်းများ - ဦးအောင်ထိန်၊ ဦးဇော်ဝင်း၊ အောင်စန်းစိုး၊ အကြီးတန်းသတင်းထောက်များ - ဟိန်းထက်လင်း၊ နိုင်လင်းကြည်၊ ဦးစွာပြည့်၊ သီသီမင်း၊ အငယ်တန်းသတင်းထောက်များ - အောင်ကျော်ဦး၊ ခင်ဇာလီ၊ မေသကြိန်၊ အေးအေးမြင့်၊ ခင်စုစုလှိုင်၊ စာတိုသတင်းထောက် - ခင်မောင်ဝင်း၊ အထူးသတင်းထောက် - ဆုန်းလှိုင်



ပြည်တွင်းရေးရာ

နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲတာဝန်လွှဲပြောင်းမှု စနစ်တကျရှိစေရေးနှင့် ဝန်ကြီးဌာနများလွှဲပြောင်းမှုချောမွေ့ အဆင်ပြေစေရေး ပထမအကြိမ် ညှိနှိုင်းစည်းဝေး

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၂  
ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲတာဝန် လွှဲပြောင်းမှုအထောက်အကူပြုကော်မတီနှင့် အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်၊ အသွင်ကူးပြောင်းရေးအဖွဲ့တို့အကြား ပထမအကြိမ် ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို နေပြည်တော်ရှိ ရုံးအမှတ်(၁၈) အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပသည်။ (ယာဝု)  
အစည်းအဝေးတွင် နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲတာဝန် လွှဲပြောင်းသည့်အခမ်းအနားကို နိုင်ငံတော်သမ္မတ အိမ်ထောင်တွင် ကျင်းပနိုင်ရေးဆိုင်ရာ လျာထားချက်များ၊ ဝန်ကြီးဌာနများအလိုက် စနစ်တကျ လွှဲပြောင်းနိုင်ရေး အတွက် လွှဲပြောင်းပေးရမည့် လုပ်ငန်းစဉ်များအား ရင်းနှီး ပွင့်လင်းစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။  
ထို့ပြင် ဒုတိယအကြိမ် ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို

နှစ်ဖက်ညှိနှိုင်း၍ သတ်မှတ်သွားမည်ဖြစ်သည်။  
အစည်းအဝေးသို့ နိုင်ငံတော်အကြီးအကဲတာဝန် လွှဲပြောင်းမှုအထောက်အကူပြုကော်မတီမှ ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှထွန်း၊ ကော်မတီဝင်များဖြစ်ကြ သည့် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးရဲထွန်း၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးလှထွန်း၊ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီး ဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးမောင်မောင်အုန်းနှင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးဇော်ဌေးတို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြပြီး အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်၊ အသွင် ကူးပြောင်းရေးအဖွဲ့မှအဖွဲ့ခေါင်းဆောင်၊ ဗဟိုအလုပ်အမှု ဆောင်အဖွဲ့ဝင်ဦးဝင်းထိန်၊ အဖွဲ့ဝင်များဖြစ်ကြသည့် ဗဟို အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင် ဒေါက်တာမျိုးအောင်နှင့်ရန်ကုန် တက္ကသိုလ်ပါမောက္ခချုပ်(အငြိမ်းစား) ဒေါက်တာအောင်သူ တို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



(ဓာတ်ပုံ - မြန်/ဆက်)



ဆီဂိမ်းပြိုင်ပွဲရွေးချယ်နိုင်ရေး ကြက်တောင်ရိုက်ပြိုင်ပွဲ ကျင်းပ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၂  
မြန်မာနိုင်ငံကြက်တောင်ရိုက် မျိုးဆက်သစ်ပေါ်ထွန်းရေးနှင့် လာမည့် (၂၉)ကြိမ်မြောက် ဆီဂိမ်းပြိုင်ပွဲ လက်ရွေးစင်ရွေးချယ်နိုင်ရေးအတွက် (၁၆) ကြိမ်မြောက် ဂရိတ်ဝေါအမျိုးသားတံခွန်စိုက်ပြိုင်ပွဲကြီးကို ရန်ကုန်မြို့၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်ရှိ မြန်မာနိုင်ငံကြက်တောင်အဖွဲ့ချုပ်တွင် ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ရက်မှ ၂၂ ရက်အထိ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။  
“ကျွန်တော်တို့ ဒီပြိုင်ပွဲကျင်းပရတဲ့ရည်ရွယ်ချက်ကတော့ အချက်သုံးချက် ရှိပါတယ်။ ပထမအချက်အနေနဲ့ကတော့ မြန်မာ့ကြက်တောင်အားကစားအနေနဲ့ အရှေ့တောင်အာရှကနေ အာရှအဆင့်ပြီးတော့ ကမ္ဘာ့အဆင့်ထိပါ ထိုးဖောက် နိုင်ရန်၊ ဒုတိယအချက်ကတော့ လာမယ့် (၂၉)ကြိမ်မြောက် ပြိုင်ပွဲမှာလည်း ဒီပြိုင်ပွဲရဲ့ ဆုရရှိတဲ့အားကစားသမားတွေထဲက ထပ်မံရွေးချယ်လေ့ကျင့်သွား ဖို့နဲ့ တတိယအချက်ကတော့ အခုလို သက်တမ်းလိုက်ပြိုင်ပွဲတွေကို လုပ်ပေး ခြင်းအားဖြင့် မြန်မာ့ကြက်တောင်အားကစားကို တစ်ဖက်တစ်လမ်းက မြှင့်တင် ပေးခြင်းဖြင့် အကျိုးအမြတ်ရရှိမှာဖြစ်ပါတယ်”ဟု မြန်မာ့ကြက်တောင်အားကစား အဖွဲ့ချုပ်မှ အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး ဦးဘရန်မိုင်က ပြောသည်။  
အဆိုပါပြိုင်ပွဲတွင် ပါဝင်သည့် ပြိုင်ပွဲဝင်အမျိုးအစားများမှာ အသက် (၁၉)နှစ်အောက် အမျိုးသား အမျိုးသမီးတစ်ဦးချင်းပြိုင်ပွဲ၊ အသက်(၁၉)နှစ် အောက် အမျိုးသား အမျိုးသမီး နှစ်ယောက်တွဲပြိုင်ပွဲ၊ သာမန်တန်းအမျိုးသား အမျိုးသမီး နှစ်ယောက်တွဲပြိုင်ပွဲ၊ အကြီးတန်းအမျိုးသား အမျိုးသမီးတစ်ဦးချင်း ပြိုင်ပွဲနှင့် အကြီးတန်းအမျိုးသားနှစ်ယောက်တွဲပြိုင်ပွဲများ ထည့်သွင်းကျင်းပ ခဲ့သည်။ ပြိုင်ပွဲတစ်မျိုးချင်းစီ၏ ဆုရမှုမှာ အသက်(၁၉)နှစ်အောက် အမျိုးသား တစ်ဦးချင်းပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုအဖြစ် မောင်စိုင်းဝမ်းမိတ်(မြို့မ)၊ အသက် (၁၉)နှစ်အောက် အမျိုးသမီးတစ်ဦးချင်းပြိုင်ပွဲတွင် မလင်းလက်ဖြိုး(ငှက်ခါး)၊ အသက်(၁၉)နှစ်အောက် အမျိုးသား နှစ်ယောက်တွဲပြိုင်ပွဲတွင် ပထမဆုအဖြစ် မင်းမဟာတိုး(ငှက်ခါး)နှင့် စိုင်းဝမ်းမိတ်(မြို့မ)၊ အသက်(၁၉)နှစ်အောက် အမျိုးသမီးနှစ်ယောက်တွဲပြိုင်ပွဲတွင် ချစ်စိမ့်သူနှင့် လင်းလက်ဖြိုး(ငှက်ခါး)၊ သာမန်တန်း အမျိုးသားနှစ်ယောက်တွဲပြိုင်ပွဲတွင် အောင်ထွန်းဦး(ရွှေစွန်ညို) နှင့် ပြည့်စုံအောင်(Top Star)၊ သာမန်တန်း အမျိုးသမီး နှစ်ယောက်တွဲပြိုင်ပွဲတွင် သဇင်နှင့် အိသန္တာကြူ(ဧရာဝတီ)၊ အကြီးတန်း အမျိုးသားတစ်ဦးချင်းပြိုင်ပွဲ တွင် အောင်မျိုးထူး(Shining Star)၊ အကြီးတန်း အမျိုးသမီးတစ်ဦးချင်း ပြိုင်ပွဲတွင် သက်ထားသူဇာ(ငှက်ခါး)နှင့် အကြီးတန်း အမျိုးသား နှစ်ယောက်တွဲ ပြိုင်ပွဲတွင် ချမ်းဝင်းဦး(တနင်္သာရီ)နှင့် အောင်မျိုးထူး(Shining Star)တို့က ပထမဆုလေးများကို အသီးသီး ဆွတ်ခူးရရှိသွားသည်။  
၂၀၁၅ ခုနှစ် (၁၆)ကြိမ်မြောက် ဂရိတ်ဝေါအမျိုးသားတံခွန်စိုက် ကြက် တောင်ရိုက်ပြိုင်ပွဲတွင် ပြည်တွင်းကြက်တောင်ရိုက်အားကစားအသင်းပေါင်း ၃၀ မှ ပြိုင်ပွဲဝင်အားကစားသမား ၁၃၀ ကျော် ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ကစား ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

◆ အထူးဒေသ(၄)မှ

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေး ဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ နှင့်အဖွဲ့သည် မိုင်းလားအထူးဒေသ(၄)ဥက္ကဋ္ဌ ဦးဆောင်သောအဖွဲ့နှင့် မိုင်းလားမြို့၊ ရွှေဟင်္သာ ဟိုတယ်၌ တွေ့ဆုံ၍ ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ်များ ကို ဆွေးနွေးကြသည်။  
ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် မိုင်းလား အထူးဒေသ (၄) ဥက္ကဋ္ဌ ဦးစိုင်းလင်းက မိမိတို့ အဖွဲ့အစည်း အနေဖြင့် နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီး၏ ငြိမ်းချမ်းရေး ဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်မှုဖြစ်စဉ်များနှင့် တိုးတက်မှုများ အပေါ် ထောက်ခံကြံ့ဆိုပါကြောင်း၊ မိမိတို့အဖွဲ့သည် နိုင်ငံတော်မှ ခွဲထွက်ခြင်းပြုလုပ်မည်မဟုတ်ဘဲ နိုင်ငံ တော်၏ အချုပ်အခြာအာဏာတည်တံ့ခိုင်မြဲရေး ကို ကာကွယ်စောင့်ထိန်းသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ နှစ်ဖက်ချုပ်ဆိုခဲ့သည့် ငြိမ်းချမ်းရေးသဘောတူ စာချုပ်ကို လေးစားလိုက်နာသွားမည်ဖြစ်ပြီး ပဋိပက္ခ များကို တွေ့ဆုံဆွေးနွေးခြင်းမှတစ်ဆင့် အဖြေရှာ သည့် နည်းလမ်းကို ကျင့်သုံးသွားမည်ဖြစ်ပါ ကြောင်း၊ ပြည်တွင်းရှိ တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုများ နှင့်အတူ နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲကို ပါဝင်တက်ရောက် ရန် ဆန္ဒရှိပါကြောင်း၊ မိမိတို့နှင့်ရရှိခဲ့သည့် ငြိမ်းချမ်း ရေး ၂၆ နှစ်တာကာလအတွင်း နိုင်ငံတော်အစိုးရ အဆက်ဆက်ဆောင်ရွက်ခဲ့သည့် တိုင်းရင်းသား ပြန်လည်ရင်ကြားစေရေးမူဝါဒသည် မိမိတို့ဒေသ အတွက် ကောင်းမွန်သော အခြေခံကောင်းများကို ဖော်ဆောင်ပေးနိုင်ခဲ့ပါကြောင်း ပြောကြားသည်။  
ယင်းနောက် မိုင်းလားအထူးဒေသ(၄) အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး ဦးကြည်မြင့်က ဒေသ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်နေသည့် တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေး၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ လယ်ယာစိုက်ပျိုးရေး၊ သဘာဝ ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေး၊ မူးယစ်ဆေးဝါးနှိမ်နင်း ရေး၊ လမ်းတံတား၊ လျှပ်စစ်၊ ဟိုတယ်နှင့်ခရီးသွား

လုပ်ငန်းများ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအခြေအနေနှင့် လိုအပ်ချက်များကို ရှင်းလင်းတင်ပြသည်။  
ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေး ဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးသိန်းဇော်က နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် ဖက်ဒရယ်စနစ် နှင့် ဒီမိုကရေစီစနစ်တို့ကိုအခြေခံသော နိုင်ငံတော် ကို ထူထောင်မည်ဟု ပြောကြားပြီးဖြစ်ပါကြောင်း၊ ထို့အတူ တိုင်းရင်းသားအဖွဲ့အစည်းများအနေ ဖြင့်လည်း ခွဲထွက်ခြင်းမူအားစွန့်လွှတ်ပြီး နိုင်ငံတော် အတွင်း အတူတကွ လက်တွဲနေထိုင်ကြမည်ဟုလည်း ကောင်း၊ လက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်း အားလုံးက လည်း ပြည်တွင်းပဋိပက္ခများကို လက်နက်ကိုင် လမ်းစဉ်ဖြင့် ဖြေရှင်းမည်အစား တွေ့ဆုံညှိနှိုင်းခြင်း နည်းလမ်းဖြင့် အဖြေရှာကြမည်ဟုလည်းကောင်း အတွေးအခေါ်ပြောင်းလဲခဲ့ပြီဖြစ်ကြောင်း။  
နိုင်ငံရေးပဋိပက္ခများကို နိုင်ငံရေးစားပွဲပိုင်း တွင်သာ အဖြေရှာကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ လာမည့် ဇန်နဝါရီ ၁၂ ရက်တွင် ပြည်ထောင်စုအဆင့် တွေ့ဆုံ ဆွေးနွေးပွဲ ဆောင်ရွက်ရန်ရှိပါကြောင်း၊ မိုင်းလား အထူးဒေသ(၄)အဖွဲ့ကိုလည်း အထူးဧည့်သည် တော်အဖြစ် တက်ရောက်နိုင်ရန် ဖိတ်ကြားပါ ကြောင်း၊ ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ငန်းစဉ် ဆောင်ရွက်ရာ တွင် နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် မည်သည့်အဖွဲ့ကိုမျှ ချန်ထားခဲ့ရန်မရှိပါကြောင်း၊ အချို့အဖွဲ့အစည်း များနှင့် သီးခြားဆောင်ရွက်ရမည့် လုပ်ငန်းစဉ်များ ကျန်ရှိနေသေးပါကြောင်း၊ ညှိနှိုင်းလုပ်ဆောင်ပြီးပါက အားလုံးအတူတကွ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်သွားနိုင် မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ စိုးရိမ်မှုများပပျောက်၍ မျှော်လင့်ချက်ကောင်းများ ထွက်ပေါ်လာရန် စိတ် သဘောထားမှန်မှန်ကန်ကန်ဖြင့် ညှိနှိုင်းဖြေရှင်းသွား ကြရမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ဆွေးနွေးပြောကြားသည်။  
ဆက်လက်၍ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးလှထွန်း က ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့်တိုင်းရင်းသား စည်းလုံးညီညွတ် ရေးသည် ဆက်စပ်နေပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့်

ငြိမ်းချမ်းရေးကို ဆွေးနွေးပွဲများဖြင့် ကြိုးစားဆောင် ရွက်ခဲ့ပါကြောင်း၊ ယခုဆိုလျှင် ငြိမ်းချမ်းခြင်းကြောင့် မိုင်းလားဒေသ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုကို မျက်ဝါး ထင်ထင် တွေ့မြင်နေရပြီဖြစ်ပါကြောင်း၊ ခိုင်မာ သော စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရန်အတွက်လည်း နိုင်ငံတော်အနေဖြင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးသွား မည်ဖြစ်ပါကြောင်း၊ မကြာမီ ပြည်ထောင်စုအဆင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးပွဲကို ကျင်းပတော့မည်ဖြစ်သည့် အတွက် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ရန် ဖိတ်ကြားပါ ကြောင်း ဆွေးနွေးပြောကြားသည်။  
တွေ့ဆုံပွဲအပြီးတွင် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေး ဖော်ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီ ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌက မိုင်းလားအထူးဒေသ(၄)ဥက္ကဋ္ဌထံ ငြိမ်းချမ်းရေး လုပ်ငန်းစဉ်များနှင့်ပတ်သက်သည့် စာရွက်စာတမ်း များကို ပေးအပ်သည်။  
အဆိုပါတွေ့ဆုံပွဲသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးခင်မောင်စိုး၊ ရှမ်းပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးစဝ်အောင်မြတ်၊ ဒုတိယရှေ့နေချုပ် ဦးထွန်းထွန်းဦး၊ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးမှု ဖွဲ့တော်မတီ (UPDJ)မှ ဦးမြင့်စိုး၊ ဦးခင်ဇော်ဦး၊ တပ်မတော် အရာရှိကြီးများနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက် ခဲ့ကြသည်။  
ညပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဖော် ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကော်မတီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ သည် မိုင်းလားအထူးဒေသ(၄)ဥက္ကဋ္ဌက တည်ခင်း ဧည့်ခံသည့် ညစာစားပွဲသို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။  
ဒီဇင်ဘာ ၂၁ ရက် နံနက်ပိုင်းတွင် ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဖော်ဆောင်ရေး လုပ်ငန်း ကော်မတီဒုတိယဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့သည် မိုင်းလား အထူးဒေသ(၄)မှ တာဝန်ရှိသူများနှင့်အတူ မိုင်းလားမြို့တွင်း တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအခြေအနေများကို လှည့်လည် ကြည့်ရှုခဲ့ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)

အောင်မြင်သာနှင့် မလိယန်ကျေးရွာနေပြည်သူများအား ဆန် ၁၄၂၄ အိတ်ထောက်ပံ့

မြစ်ကြီးနား ဒီဇင်ဘာ ၂၂  
ဧရာဝတီအထက်ပိုင်း မြစ်ညာမြစ်ဝှမ်းရေးအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်း ကုမ္ပဏီ လီမိတက်မှ ဆန်အိတ်ထောက်ပံ့ပေးအပ်ပွဲကို ယနေ့နံနက်ပိုင်းက မြစ်ကြီးနား မြို့နယ် အောင်မြင်သာဘဲပြကျေးရွာ ဈေးကြီးဝင်းတွင် ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။  
ဆန်အိတ်ထောက်ပံ့ပေးအပ်ပွဲတွင် ဧရာဝတီအထက်ပိုင်း မြစ်ညာမြစ်ဝှမ်း ရေးအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်းကုမ္ပဏီမှ မြစ်ကြီးနားဆက်ဆံရေးရုံးတာဝန်ခံ Mr. ZHANG က မိမိတို့ကုမ္ပဏီအနေဖြင့် တစ်နှစ်လျှင် သုံးကြိမ် ဆန်အိတ် များ ထောက်ပံ့လျှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း၊ ထို့အပြင် ကျန်းမာရေး၊ ပညာရေးနှင့် အလုပ် အကိုင်အခွင့်အလမ်းများရရှိအောင် ကူညီခဲ့ကြောင်း၊ ယခုလို ထောက်ပံ့ ပေးအပ်သော ငွေကြေးမှာ ကုမ္ပဏီဝန်ထမ်းများ၏ လစာထဲက လစဉ်စုစည်းပြီး ရရှိသောငွေဖြင့် ယခုလိုထောက်ပံ့ပေးအပ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ မိမိတို့ကုမ္ပဏီ ဤဒေသတွင် ရှိနေသရွေ့ အမြဲထောက်ပံ့ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ယခုကဲ့သို့ ထောက်ပံ့ပေးခြင်းသည် ယင်းကျေးရွာများရှိ ပြည်သူများ စားဝတ်နေရေး

အဆင်ပြေစေရန်ရည်ရွယ်၍ ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊ မည်သည့် တစ်စုံတစ်ရာမျှ ကိုယ်ကျိုးအမြတ်ရရှိရန် မျှော်လင့်ပြီး ပေးအပ်ခြင်းမဟုတ် ကြောင်း ပြောသည်။  
ထို့နောက် အောင်မြင်သာဘဲပြကျေးရွာ အိမ်ထောင်စု ၃၂၅ စု၊ လူဦးရေ တစ်ထောင်ကျော်နှင့် မလိယန်ကျေးရွာ အိမ်ထောင်စု ၈၅ စု၊ လူဦးရေ ၄၁၀ အတွက် တစ်ဦးလျှင် ဆန် ၁၅ ပြည်နှုန်းဖြင့် ACAC ကုမ္ပဏီမှ တာဝန် ရှိသူများက ထောက်ပံ့ပေးအပ်ခဲ့သည်။ ယင်းကျေးရွာနေပြည်သူများအတွက် ဆန် ၁၄၂၄ အိတ် စုစုပေါင်းကာလတန်ဖိုးငွေကျပ် ၄၂၂၀၀၀၀ ရှိကြောင်း သိရသည်။  
အဆိုပါထောက်ပံ့ပေးအပ်ပွဲသို့ မြစ်ညာမြစ်ဝှမ်း ရေးအားလျှပ်စစ်စီမံကိန်း ကုမ္ပဏီမှ မြစ်ကြီးနားဆက်ဆံရေးရုံးတာဝန်ခံနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ် ရေးမှူးများ၊ အောင်မြင်သာဘဲပြကျေးရွာနှင့် မလိယန်ကျေးရွာတို့မှ ကျေးရွာသူ ကျေးရွာသားများ တက်ရောက်ကြသည်။

မင်းမင်း(မြစ်ကြီးနား)

(ကြေးမုံ)



နိုင်ငံတကာ

အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေး သတင်းအချက်အလက်ပလ္လင်ရန် အင်ဒိုနီးရှားနှင့် ဩစတြေးလျ သဘောတူညီ

ဂျပန် အကြမ်းဖက်မှုတိုက်ဖျက်ရေးလုပ်ငန်း အတွက် သတင်းအချက်အလက်များ အပြန်အလှန်ဖလှယ်ကြရန် အင်ဒိုနီးရှားနှင့် ဩစတြေးလျနိုင်ငံတို့ သဘောတူညီလိုက်ကြကြောင်း ဒေသဆိုင်ရာသတင်းဌာနများက ဒီဇင်ဘာ ၂၂ ရက်တွင် သတင်းထုတ်ပြန်သည်။



စပေ့စ်အိတ်စ်၏ ခုံးပုံယာဉ်လွှတ်တင်မှုအောင်မြင် အာကာသသမိုင်းတွင် မှတ်တိုင်သစ်စိုက်ထူ

ဖယ်လ်ကွန်-၉ ခုံးပုံယာဉ်ကို အောင်မြင်စွာလွှတ်တင်နိုင်ခြင်းဖြင့် အာကာသသမိုင်းတွင် အာကာသခရီးစဉ်များ၌ အဖန်ဖန်ပြန်လည်အသုံးပြုနိုင်မည့် အာကာသခုံးပုံယာဉ်အဖြစ် အသုံးပြုနိုင်မည်ဖြစ်ကာ အာကာသသမိုင်းတွင် အရေးလုပ်ငန်း၏ စရိတ်စုစုများကို လျော့ချနိုင်စေမည်ဖြစ်ကြောင်း စပေ့စ်အိတ်စ်ကုမ္ပဏီတာဝန်ရှိသူများက ပြောကြားသည်။

အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုရှိ လေကြောင်းအာကာသနည်းပညာနှင့် အာကာသသယ်ယူပို့ဆောင်ရေးလုပ်ငန်းကုမ္ပဏီဖြစ်သော စပေ့စ်အိတ်စ်ကုမ္ပဏီသည် ပြုတ်တုတ်တုတ်တစ်ဆောင်ထားသော ဖယ်လ်ကွန်-၉ အမည်ရှိ ခုံးပုံယာဉ်တစ်စင်းကို ဒီဇင်ဘာ ၂၁ ရက်ညက အောင်မြင်စွာလွှတ်တင်နိုင်ခဲ့ကြောင်း၊ ယင်းခုံးပုံယာဉ်၏ ပထမအဆင့်အစိတ်အပိုင်းဖြစ်သော အရှိန်မြှင့်ခုံးပုံယာဉ်သည် အစီအစဉ်ပြုလုပ်ထားသည့်အတိုင်း လွှတ်တင်ခဲ့သည့်နေရာသို့ ချောချောမွေ့မွေ့ပြန်လည်ဆင်းသက်နိုင်ခဲ့ခြင်းမှာ အာကာသသမိုင်းတွင် မှတ်တိုင်တစ်ရပ်စိုက်ထူနိုင်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ယနေ့ရိုက်တာသတင်းတွင် ဖော်ပြသည်။

နီပေါနိုင်ငံ ငလျင်ကာလအလွန် ပြန်လည်တည်ဆောက်ရေး ဘဏ္ဍာရေးအကူအညီ ဂျပန်နိုင်ငံပေးအပ်

အတ္တမန္တ ဒီဇင်ဘာ ၂၂ ယခုနှစ်နေရာသီက အင်အားပြင်းထန်သောငလျင်လှုပ်ခတ်မှုများဖြစ်ပွားပြီး လူပေါင်း ၉၀၀၀ နီးပါးသေဆုံးခဲ့သည့် နီပေါနိုင်ငံပြန်လည်တည်ဆောက်ရေးအတွက် ယန်း ၃၀ ဘီလီယံ (အမေရိကန်ဒေါ်လာ ၂၄၄ သန်း) အကူအညီပေးရေး သဘောတူညီချက်တစ်ရပ်ကို ဂျပန်နိုင်ငံက ဒီဇင်ဘာ ၂၁ ရက်တွင် နီပေါနိုင်ငံနှင့် လက်မှတ်ရေးထိုးလိုက်သည်။



အာဖဂန်ဟဲလ်မန်းပြည်နယ်သို့ ဗြိတိန်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ စေလွှတ်

လန်ဒန် ဒီဇင်ဘာ ၂၂ အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံတောင်ပိုင်း ဟဲလ်မန်းပြည်နယ်သို့ မိမိတို့တပ်ဖွဲ့ဝင်များကို ပေးပို့ခဲ့ကြောင်း ဗြိတိန်အစိုးရက ဒီဇင်ဘာ ၂၂ ရက်တွင် ပြောကြားသည်။

ထိန်းချုပ်ထားနိုင်ကြောင်း ဟဲလ်မန်းပြည်နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးက ပြောကြားသည်။ ဗြိတိန်နိုင်ငံသည် လွန်ခဲ့သည့်နှစ်က အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံ၌ တိုက်ခိုက်ရေးဆိုင်ရာ စစ်ဆင်ရေးလုပ်ငန်းများကို အဆုံးသတ်ခဲ့သည်။ သို့ရာတွင် အာဖဂန်တပ်မတော်ကို စစ်ရေးလေ့ကျင့်မှုပေးရန်နှင့် အကြံပေးမှုများပြုလုပ်နိုင်ရန် ဗြိတိန်တပ်ဖွဲ့ဝင် ၄၅၀ ခန့်ကို အာဖဂန်နစ္စတန်နိုင်ငံတွင် ဆက်လက်ဖြန့်ဖြူးထားခဲ့သည်။

၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း ဝီယက်နမ်လူဦးရေ၏ အင်တာနက်သုံးစွဲမှု ၅၂ ရာခိုင်နှုန်းရှိ

ဟနွိုင်း ဒီဇင်ဘာ ၂၂ ဝီယက်နမ်နိုင်ငံ လူဦးရေ၏ အင်တာနက်သုံးစွဲမှုမှာ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ၄၉ ရာခိုင်နှုန်းသာရှိခဲ့ရာမှ ၂၀၁၅ ခုနှစ်တွင် ၅၂ ရာခိုင်နှုန်း သို့မဟုတ် ၄၇ ဒသမ ၃ သန်း အထိရှိလာခဲ့ကြောင်း ဝီယက်နမ်ဆက်သွယ်ရေးအာဏာပိုင်အဖွဲ့(VNTA)၏ အဆိုအရ သိရသည်။



ရိုက်တာ။

ဆင်ဟွာ။



ပြည်တွင်းရေးရာ

ခရစ်တော်၏ ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းနှင့် ခရစ်တော်မွေးနေ့ ညစာစားပွဲကျင်းပ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၂

ရန်ကုန်ကလျာဏယုဝ ခရစ်ယာန်အသင်းက ကြီးပွားကျင်းပသော ခရစ်တော်၏ ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းခြင်းနှင့် ခရစ်တော်မွေးနေ့ ညစာစားပွဲကို ယမန်နေ့ညပိုင်းက ရန်ကုန်မြို့ရှိ M3 Food Centre ၌ ကျင်းပသည်။ (ယာဝုံ)

အခမ်းအနားတွင် ရန်ကုန်ကလျာဏယုဝခရစ်ယာန်အသင်း အထွေထွေအတွင်းရေးမှူး ဒေါက်တာသာဉာဏ်က အခမ်းအနားအဖြစ် ဆောင်ရွက်ပြီး ပဏာမကျမ်းဖတ်ကြားသည်။

ရှေးဦးစွာ ဝိုင်အမ်စီအေဘုတ်အဖွဲ့ဝင် ဆရာစောဒေးဗစ်က ကောင်းချီးတောင်းခံခြင်း၊ ဂုဏ်တော်ချီးမွမ်းခြင်း၊ တစ်ပင်တိုင်ချီးမွမ်းခြင်းနှင့် သိက္ခာတော်ရ ဆရာဦးမြင့်လွင်က နိုင်ငံတော်အတွက် အထူးဆုတောင်းခြင်း၊ သိက္ခာတော်ရ ဆရာဦးအေးမင်းက သမ္မာကျမ်းစာဖတ်ကြားခြင်း၊ “မွေးနေ့တော် သတင်းစကား”ကို သိက္ခာတော်ရဆရာ ဦးလှအေးက ဝေဖန်ခြင်း၊ သိက္ခာတော်ရဆရာ ဒေါက်တာစောမာဝေကြီးက ကောင်းချီးပေးခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်သည်။

ထို့နောက် ရန်ကုန်ကလျာဏယုဝ ခရစ်ယာန်အသင်း ဥက္ကဋ္ဌ ဒေါက်တာတင်လှက ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စု

ဝန်ကြီးဦးစိုးဝင်းက ကြိုဆိုနှုတ်ခွန်းဆက်စကား ပြောကြားရာ မိမိတို့ ဆည်းကပ်ကိုးကွယ်သည့် ဘာသာအရ ကြီးမြတ်သူများအား ချီးမြှောက်ပူဇော်ခြင်း၊ ကျေးဇူးတရားတော်ကို အောက်မေ့သတိရခြင်းတို့သည် မင်္ဂလာအပေါင်းနှင့် ပြည့်စုံကြောင်း၊ မကောင်းသည့် စိတ်ထားများပယ်ရှားပြီး ကောင်းမှုအကျိုးတရားများ ဖြစ်ထွန်းနေသည်ကပင် ကျက်သရေမင်္ဂလာအပေါင်းနှင့် ပြည့်စုံခြင်းဖြစ်သည်ဟု ဗုဒ္ဓဘာသာကျမ်းဂန်များတွင် ပြဆိုထားကြောင်း၊ ခရစ်တော်သည် လောကလူသားများအပေါ် အထူးသဖြင့် ဘာသာဝင်များအပေါ် တစ်မျိုးတစ်စားတည်းသော မေတ္တာဖြင့် ဖြန့်ဖြူးသကဲ့သို့ ကျွန်တော်တို့ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်ကြီးသည်လည်း နိုင်ငံသား၊ မည်သည့်တိုင်းရင်းသားမဆို မည်သည့်ဘာသာ ယုံကြည်သူဖြစ်စေ ဤမြေပေါ်မှာ မွေးဖွားကြီးပြင်းကြသည့် တိုင်းရင်းသားညီအစ်ကိုမောင်နှမ အားလုံးတို့အပေါ်၌ မခွဲမခြား တန်းတူထားလျက် မိမိတို့၏ ဉာဏ်စွမ်းရှိသလောက်အစီးအပွားများ ထုတ်ယူသုံးဆောင်ခွင့်ကို နိုင်ငံသားတိုင်း ရရှိကြမှာဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံသူ နိုင်ငံသားအားလုံး မိမိတို့နှစ်သက်ရာ ဘာသာအသီးသီးအား ဆည်းကပ်ကိုးကွယ်ယုံကြည်ခွင့်ကိုလည်း နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံ အခြေခံဥပဒေတွင် ပြဋ္ဌာန်းထားပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံတော်အတွင်း မှီတင်းနေထိုင်ကြသော နိုင်ငံသားများဖြစ်ကြသည့် ခရစ်



ယာန်ဘာသာဝင် တိုင်းရင်းသား ပြည်သူအပေါင်းတို့သည် အမိန့်နိုင်ငံတော်ကြီး၏ သားသမီးစာရင်းဝင်များ ဖြစ်ကြသည့်အားလျော်စွာ ခရစ်တော်၏ ဟောကြားချက်အဆုံးအမနှုတ်မြှောက်စကားတော်များနှင့်အညီ လိုက်နာကျင့်သုံးနေထိုင်ကြလျက် မိမိတို့မှီတင်းနေထိုင်ရာ ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော်အကျိုးကို အဘက်ဘက်က ဝိုင်းဝန်းကူညီ ပံ့ပိုးပေးစွမ်းနိုင်ကြသော ဘုရားသခင်၏ သားကောင်းသမီးမွန်များ ဖြစ်ကြပါစေဟု ဆုမွန်ကောင်းတောင်းပါကြောင်း ပြောကြားသည်။

ဆက်လက်၍ မြန်မာနိုင်ငံဘာသာပေါင်းစုံချစ်ကြည်ညီညွတ်ရေးအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ အငြိမ်းစားသံအမတ်ကြီး ဦးစိန်ဝင်း

အောင်က မွေးနေ့တော်အတွက် ဘာသာပေါင်းစုံချစ်ကြည်ညီညွတ်ရေးစကား ပြောကြားသည်။

ထို့နောက် သိက္ခာတော်ရ ဆရာဦးတိုးတိုးက ညစာအတွက် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းပြီး ကြွရောက်လာကြသည့် ဧည့်ပရိသတ်များအား ညစာစားပွဲဖြင့် တည်ခင်းဧည့်ခံကာ (၆၀)ကြိမ်မြောက် အသင်းသား စုဆောင်းခြင်းတွင် ဆုရရှိခဲ့ကြသူများအား သိက္ခာတော်ရ ဆရာဦးဒေးဗစ်စိုးတင်၊ ဦးတင်အောင်ဆွေ၊ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီး စောခင်ထွန်း(ငြိမ်း) နှင့် ကမ္ဘောဇဦးသက်ဝင်းတို့က ဆုများချီးမြှင့်ခဲ့ကြသည်။ ထို့နောက် သိက္ခာတော်ရဆရာ ဦးအောင်မြင့်စိန်က ဆုတောင်း၍ အခမ်းအနားကို ရုပ်သိမ်းခဲ့သည်။ (ကြေးမုံ)

ဖြစ်ပျက်ခဲ့တာတွေကြည့်ရင် မေတ္တာခေါင်းပါးလို့ ဖြစ်ပါတယ်။ မေတ္တာစိတ်ရှိရင် အားလုံးငြိမ်းချမ်းသွားမှာပါ

ဒေါက်တာခင်ခင်မိုး

ဒီဇင်ဘာ ၂၅ ရက်သည် ခရစ္စမတ်နေ့ ဖြစ်သည်။ ယေရှုခရစ်တော်ဖွားမြင်သည်နေ့ဖြစ်သည့်အတွက် ခရစ္စမတ်ဆိုသည့် ဂုဏ်ပြုပွဲလေးကိုပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်သလို ထိုသတင်းကောင်းကို ဖြန့်ဝေဖို့ရန် ဘုရားသခင်၏ ငြိမ်သက်ခြင်း၊ ပျော်ရွှင်ခြင်း၊ ဝမ်းမြောက်ခြင်းတို့အတွက် ခရစ်ယာန်တွေအနေဖြင့် ခရစ္စမတ်ကို ပြုလုပ်ခြင်းဖြစ်သည်ဟုဆိုရသည်။ ခရစ္စမတ်နေ့ကို ခရစ်ယာန်များ ပျော်ရွှင်ဝမ်းမြောက်ကြသလို တစ်လောကလုံးဝမ်းမြောက်ကြရန် အလို့ငှာ ကျင်းပကြပြီး ငြိမ်းချမ်းရေးနှင့် မေတ္တာတရားများဖြင့် ငြိမ်းချမ်းစွာအတူ ယှဉ်တွဲနေထိုင်သွားရန်အလို့ငှာ တစ်ကမ္ဘာလုံးက ကြိုဆိုကျင်းပကြပါသည်။ ထိုသို့ ကြိုဆိုကျင်းပရာတွင် မြန်မာနိုင်ငံရှိ ခရစ်ယာန်အသင်းတော် အသီးသီး၏ ခရစ္စမတ်ကြိုဆိုပွဲနှင့် ခရစ္စမတ်နှင့်ပတ်သက်၍ မျှဝေပြောကြားခဲ့မှုများကို ကောက်နုတ်ဖော်ပြလိုက်ပါသည်။

ဒေါက်တာခင်ခင်မိုး (ခ) Sharon, Chief Executive (Myanmar Young Crusaders)



ကျွန်မတို့အဖွဲ့က Myanmar Young Crusaders မြန်မာခရစ်ယာန်လူငယ်များအဖွဲ့ ဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်မရဲ့ဖခင်ကြီး ဒေါက်တာဒေးဗစ်ရုံးမိုး (သိက္ခာတော်ရ) က ၁၉၇၄ ခုနှစ် ဩဂုတ် ၅ ရက် ကနေစပြီး ထူထောင်ခဲ့တာပါ။ ဖခင်ကြီးက တစ်ချိန်က မူးယစ်ဆေးဝါးသမား၊ အရက်သမား၊ ဘိန်းစားပါ။ တို့တို့ပြောရရင် တစ်ပတ်အတွင်း သေတော့

မယ်ဆိုပြီး ဆေးရုံကဆင်းလာပြီးတော့ အနှစ် ၃၀ အသက်ရှင်ခဲ့တယ်။ သူ့လိုလူဆိုးတွေကို ကယ်မယ်ဆိုပြီး ဒီအဖွဲ့ကိုတည်ထောင်ခဲ့တာပါ။ ပြီးတဲ့အခါမှာ ကျွန်မနဲ့အစ်ကိုတို့က အတူတူဒီအဖွဲ့ကို ဦးဆောင်ခဲ့တာ ၁၂ နှစ်ထဲမှာ ရောက်လာပါပြီ။

ကျွန်မတို့အဖွဲ့အနေနဲ့ကတော့ လုပ်ငန်းစဉ်ခွန်ခံခွဲကို ဆောင်ရွက်နေပြီး (၁) မူးယစ်ဆေးစွဲ လူငယ်တွေကိုအကူအညီပေး ပြုပြင်တဲ့လုပ်ငန်း၊ (၂) မိဘမဲ့ကလေးတွေကို ပြုစုပျိုးထောင်တဲ့လုပ်ငန်း၊ (၃) အနာကြီးရောဂါသည်တွေကို ပြုစုပျိုးထောင်တဲ့လုပ်ငန်း၊ (၄) ကျွမ်းကျင်မှု၊ (၅) Music Ministry တေးဂီတနဲ့ခရစ္စမတ်အချိန်တွေမှာ ဟောပြောပွဲ၊ ဖျော်ဖြေပွဲတွေလုပ်တယ်၊ (၆) Church Planting၊ (၇) နာဂစ်တုန်းက ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးမှာ ဒုက္ခရောက်တဲ့ သူတော်တော်များများရှိတယ်။ အဲဒီမှာ သားသမီးဆုံးသွားတဲ့အခါ မိဘတွေပဲ ကျန်ခဲ့ပြီး ဘာမှလုပ်ကိုင်စားသောက်လို့ မရတဲ့သူတွေကို Evergreen Ministry ဆိုပြီး အသက်(၇၀)နဲ့အထက် ဘာသာမရွေးလူမျိုးမရွေးကို ကြည့်ရှုပြုစုတဲ့လုပ်ငန်းဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်မတို့ အခုဆိုရင် ခရစ္စမတ်ပွဲတွေ လိုက်လုပ်ပေးတယ်။

ခရစ္စမတ်ဆိုတာက ခရစ်ယာန်ဘာသာအနေနဲ့ ကြည့်မယ်ဆိုရင် သခင်ယေရှုခရစ်တော်က ကျွန်မတို့လောကကို ကြွဆင်းလာပြီးတော့ နိမ့်ချခြင်းပုံစံနဲ့ နွားစားခွက်ထဲမှာ မွေးဖွားလာတယ်ဆိုတာ လူသားတွေအားလုံးအတွက် ဖြစ်ပါ

တယ်။ လောကသားအားလုံး ဝမ်းမြောက်ဖို့အတွက် ကြွဆင်းလာခဲ့ခြင်းဖြစ်တယ်။ တချို့ဘေးကလွတ်ကထင်ကြတယ်။ ခရစ္စမတ်ဆိုရင် အရက်သောက်မယ်။ ပါတီတက်မယ်လို့ အဓိက ကတော့ အဲဒါမဟုတ်ပါဘူး။ ကျွန်မတို့က သတင်းကောင်းကိုဖြန့်ဝေဖို့အတွက် ဘုရားရဲ့ငြိမ်သက်ခြင်း၊ ပျော်ရွှင်ခြင်းနဲ့ ဝမ်းမြောက်ခြင်းဆိုတဲ့ ခရစ်ယာန်တွေအနေနဲ့ ခရစ္စမတ်ကို ပြုလုပ်တာဖြစ်ပါတယ်။ အခု ၂၀၁၅ ကုန်တော့မှာဖြစ်တဲ့အတွက် ၂၀၁၅ မှာ ဘာပဲဖြစ်နေဖြစ်နေ ၂၀၁၆ မှာ ဘုရားသခင်ရဲ့ ပျော်ရွှင်ဝမ်းမြောက်ခြင်းတွေ၊ ငြိမ်သက်ခြင်းတွေ တစ်လောကသားအားလုံးအတွက်ဖြစ်ပါစေလို့ မြန်မာခရစ်ယာန်လူငယ်များအသင်းက ဆုမွန်ကောင်းတောင်းပေးပါတယ်။ လာမယ့်ဒီဇင်ဘာ ၂၄ ရက်ညနဲ့ ၂၅ ရက်နံနက်မှာ 4TV နဲ့ 5 Networkမှာ ခရစ္စမတ်ဆိုတဲ့အကြောင်း ၂၅ မိနစ်စာ ပြသဖို့ရှိပါတယ်။ အခုလောကမှာ အဓိကက မေတ္တာပါပဲ။ မေတ္တာပေးတဲ့လဖြစ်ပါတယ်။ ဖြစ်ပျက်ခဲ့တာတွေကြည့်ရင် မေတ္တာခေါင်းပါးလို့ဖြစ်ပါတယ်။ မေတ္တာစိတ်ရှိရင် အားလုံးငြိမ်းချမ်းသွားမှာပါ။ လူတွေဟာအတ္တနဲ့မာနတွေရှိနေတဲ့အခါကျတော့ ဒါတွေဖယ်ချလိုက်မယ်ဆိုရင် အားလုံးဟာ ငြိမ်းချမ်းသွားမယ်လို့ မျှော်လင့်ပါတယ်။

ဆရာတော်ဒေါက်တာယောလှစိန်ယာသင်းအုပ်ဆရာတော်ကြီး မောဇွေလဘုရားကျောင်း

ခရစ္စမတ် ပွဲတော်အတွက် ကျွန်တော်တို့ မနေ့က ဂန္ထဝင်နှစ်ပတ်တော် ခရစ္စမတ်တေးတွေကို လူပေါင်း ၁၅၀ ကျော်လောက်နဲ့ သီဆိုပါတယ်။ ၂၄ ရက် ည ၁၁ နာရီမှာ ခရစ္စမတ်အကြို ဝတ်ပြုခြင်းရှိမယ်။ ၂၅ ရက်နေ့ကျရင် ၆ နာရီခွဲတစ်ကြိမ်၊ ၈ နာရီခွဲတစ်ကြိမ်နဲ့ ညနေ ၄ နာရီခွဲတစ်ကြိမ် ဝတ်ပြုခြင်းတွေ ကျင်းပသွားမှာပါ။ ခရစ္စမတ်နေ့အကြောင်း အတိုချုံးပြောရင် ခရစ်တော်မွေးဖွားလာခြင်းအတွက် ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းတဲ့ နေ့တစ်နေ့ပါ။ သမ္မာကျမ်းစာအရ သားယောက်ျားကို ဖွားမြင်တယ်။ ထိုသားတော်သည် လူအပေါင်းကို အပြစ်တရားမှ ကယ်ချွတ်မယ့်သူဖြစ်တာကြောင့် ယေရှုဟူသောအမည်မှည့်ရမယ်လို့ ကောင်းကင်တမန်တော်က ဆိုခဲ့တယ်။ သားတော်လေးက သူ့ဘဝသက်တမ်း နောက်ဆုံးအချိန်ထိ လောကီလူသားအားလုံး ပြုလုပ်ခဲ့တဲ့အပြစ်အားလုံးကို သူ့ရဲ့ခန္ဓာကိုယ်မှာခံယူခဲ့တယ်။ နောက်ဆုံး သူ့ခန္ဓာကိုယ်ကို ပူဇော်ခံလိုက်တဲ့အထိ ကျွန်တော်တို့လောကီသားအားလုံး အပြစ်ကလွတ်မြောက်ခြင်းကို ရရှိစေခဲ့တယ်။ သူကလောကကို အောင်နိုင်သူဖြစ်ပြီး ပြန်လည်ရှင်သန်ထမြောက်ခဲ့သူလည်း ဖြစ်ပါတယ်။ သားတော်လေးမွေးဖွားထားတာ လောကီသားတွေအားလုံးအတွက် ဖြစ်တယ်။ ဒါကြောင့် သားတော်ဘုရားကြောင့် အခမဲ့ရခဲ့တဲ့ ကယ်တင်ခြင်းကို ကျေးဇူးတော်ချီးမွမ်းပြီး ဘုရားရှင်ကို ဆက်ကပ်ကြစို့ရယ်... အာမင်။



သတင်း - ဆုဒန်းရဲ့၊ ခင်ဇာလီ၊ ဓာတ်ပုံ - ငြေးအောင်၊ ခင်မောင်ဝင်း

ဂျပန်ဘုရင်မွေးနေ့ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့
နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၃
၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၂၃ ရက်တွင် ကျရောက်သည့် ဂျပန်ဘုရင်အာကီဟီတို၏ မွေးနေ့အခါသမယတွင် ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်ထံမှ ဂျပန်နိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မစ္စတာ ဖူမိအို ဒီရိုဒါ တို့ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

သံအမတ်ကြီး ဒေါ်ယဉ်ယဉ်မြင့် သံအမတ်ခန့်အပ်လွှာပေးအပ်
နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၃
ပိုလန်သမ္မတနိုင်ငံဆိုင်ရာ အထူးအာဏာကုန်လွှဲအပ်ခြင်းခံရသော ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံတော် သံအမတ်ကြီး ဒေါ်ယဉ်ယဉ်မြင့်သည် ၎င်း၏ခန့်အပ်လွှာကို ၂၀၁၅ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၇ ရက်တွင် ဝါဆောမြို့၌ ပိုလန်သမ္မတနိုင်ငံသမ္မတ မစ္စတာ အန်ဒရစ်(၇)ဒူဒါထံ ပေးအပ်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

တသံတဖြိုနှင့် အနီးတစ်ဝိုက်တွင် MRTV-4 (Free To Air) ရုပ်သံလိုင်းကို ရိုးရိုးတီပွဲအင်တာနက်ဖြင့် လွယ်ကူစွာပေးယူကြည့်ရှုနိုင်
နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၂
မြန်မာ့အသံနှင့်ရုပ်မြင်သံကြားသည် MRTV-4 (Free To Air) ရုပ်သံလိုင်းကို ရန်ကုန်၊ မန္တလေး၊ တောင်ကြီး၊ ပုသိမ်၊ လပွတ္တာ၊ ပဲခူး၊ မိတ္ထီလာ၊ ဘားအံ၊ မော်လမြိုင်၊ တောင်ငူ၊ မုံရွာ၊ လားရှိုး၊ မင်းဘူး၊ ပခုက္ကူ၊ ရေဦးမြို့တို့တွင် Free To Air စနစ်ဖြင့် ထုတ်လွှင့်ပေးလျက်ရှိသည်။ ယခုအခါ MRTV-4 (Free To Air) ရုပ်သံလိုင်းကို တသံတဖြိုနှင့်အနီးတစ်ဝိုက်တွင် လှိုင်းနှုန်း CH-20(512-518MHZ) ဖြင့် ထုတ်လွှင့်ပေးနေပြီဖြစ်ရာ မိမိတို့အိမ်ရှိ တီဗွီနှင့် UHF အင်တာနက်ဖြင့်ပင် ရုပ်သံအရည်အသွေးကြည်လင်ကောင်းမွန်စွာဖြင့် အလွယ်တကူ ဖမ်းယူကြည့်ရှုနိုင်ပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ကြေးမုံ)

ရန်ကုန်ပညာရေးတက္ကသိုလ် မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲကျင်းပမည်
ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၂
ရန်ကုန်ပညာရေး တက္ကသိုလ်၏ (၂၁) ကြိမ်မြောက် မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲအခမ်းအနားကို ဒီဇင်ဘာ ၃၀ ရက် (စနေနေ့) နံနက် ၉ နာရီတွင် ရန်ကုန်ပညာရေးတက္ကသိုလ် Learning Hub ခန်းမ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲနှင့် ကျောင်းနေဖက်များ ပြန်လည်တွေ့ဆုံပွဲသို့ တက်ရောက်ကြရန်နှင့် ကုသိုလ်ပြုလိုသူများ မြတ်ဆရာပူဇော်ပွဲ ဖြစ်မြောက်ရေးကော်မတီ ရန်ကုန်ပညာရေးတက္ကသိုလ် တာဝန်ခံပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာအေးအေးမြင့် ဖုန်း-၀၉ ၅၁၅၇၁၄၆ နှင့် အတွင်းရေးမှူး ဦးကျော်မိုးဦး ဖုန်း-၀၉ ၅၁၉၄၅၆၈ တို့ထံ ဆက်သွယ်လျှောက်ခန်းနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ (သတင်းစဉ်)



ဆောင်းပါး

# နိုင်ငံတော်အစိုးရသစ်လက်ထက် ဆောင်ရွက်ခဲ့သော ဆဋ္ဌသင်္ဂါယနာသမိုင်းဝင် မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူ မွမ်းမံပြင်ဆင်မှုများ

(ယမန်နေ့မှ အဆက်)

## ကမ္ဘာ့ဗုဒ္ဓဘာသာထိပ်သီးညီလာခံ ကျင်းပခြင်း

ဆဋ္ဌသင်္ဂါယနာသမိုင်းဝင် မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူ တော်ကြီး၌ သံဃာ့အစည်းအဝေးကြီးများ၊ နိုင်ငံတော် အဆင့် သာသနာရေးအခမ်းအနားများကို ခေတ်ကာလ အလိုက် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ပါသည်။ ကမ္ဘာ့ဗုဒ္ဓဘာသာ ထိပ်သီးညီလာခံကြီးကို ၂၀၀၄ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၉၊ ၁၀၊ ၁၁ ရက်နေ့များတွင် သီရိမင်္ဂလာကမ္ဘာအေးကုန်းမြေ မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော်ကြီး၌ ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့ရာ နိုင်ငံပေါင်း ၃၈ နိုင်ငံမှ ဗုဒ္ဓဘာသာကိုယ်စားလှယ်များ တက်ရောက်ခဲ့ပြီး နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယက ဆရာ တော်ကြီးများအပါအဝင် ပြည်တွင်းမှသာ ၆၀၀ ကျော် တက်ရောက်ခဲ့ပါသည်။

## နာဂစ်မုန်တိုင်းဒဏ်ခံရခြင်း

၂-၅-၂၀၀၈ ရက်နေ့တွင် ကျရောက်ခဲ့သော နာဂစ် မုန်တိုင်းဒဏ်ကြောင့် မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော်အမိုး ပျက်စီးယိုယွင်းခြင်း၊ လျှပ်စစ်မီးလိုင်းများ ပြတ်တောက် ပျက်စီးခြင်း၊ လမ်းများ ပျက်စီးခြင်း၊ ရေပိုက်လိုင်း များပျက်စီးခြင်းနှင့် သစ်ပင်ကြီးများ ပြိုလဲခြင်းတို့ ကြောင့် အဆိုပါပြင်ဆင်ရေးလုပ်ငန်းများကို နိုင်ငံတော် ဘတ်ဂျက်နှင့် အများပြည်သူလှူဒါန်းငွေများဖြင့် ပြန်လည်ပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်ခဲ့ရပါသည်။

## နိုင်ငံတော်အစိုးရသစ်လက်ထက် မွမ်းမံပြင်ဆင်မှုများ

နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်၏ လမ်းညွှန်မှုနှင့် အညီ သာသနာရေးဝန်ကြီးဌာနက အောက်ပါလုပ်ငန်းများ ကို ပြုပြင်မွမ်းမံဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်-

လှူဒါန်းခဲ့ပါသည်။

(၄) ဆရာတော်ကြီးများရုပ်တု။ ဆဋ္ဌသင်္ဂါယနာတင် အခမ်းအနား၌ အကြီးအမှူးပြု ဆောင်ရွက်ခဲ့သော ညောင်ရမ်းဆရာတော် အဘိဓမ္မာရာဇဂုရု ဘဒ္ဒန္တရေဝတ၊ ပုစ္ဆကမဟာစည်ဆရာတော် အဂ္ဂမဟာပဏ္ဍိတ ဘဒ္ဒန္တ သောဘဏ၊ ဝိသဇ္ဇမင်းကွန်းဆရာတော် တိပိဋကဓရဓမ္မ ဘဏ္ဍာဂါရိက ဘဒ္ဒန္တဝိစိတ္တသာရာဘိဝံသတို့၏ ပလာစတစ် ရုပ်တုပုံစံတူများအား ဘုရားဖူးပြည်သူများဖူးမြော်ရခြင်း ဖြင့် ဆဋ္ဌသင်္ဂါယနာတင်သမိုင်းအား ပြန်လည်အမှတ်ရ ကြည်ညိုသဒ္ဓါပွားစေနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ လုပ်ငန်းအတွက် စုစုပေါင်းကုန်ကျငွေကျပ် ၃၁၆၀၀၀၀ အား အလှူရှင်များက လှူဒါန်းခဲ့ပါသည်။

(၅) လိုဏ်ဂူတော်အမိုးပြုပြင်ခြင်း။ လိုဏ်ဂူတော် အမိုး အလျား ပေ ၂၂၀၊ အနံ ပေ ၁၄၀ အကျယ်အဝန်းရှိ အမိုးအား Hollow Pipe သံဖရိန်များဖြင့် 4-Angle သွပ်အမိုးပြားများ အစားထိုးတပ်ဆင်လဲလှယ်ခဲ့ပါသည်။ 4-Angle သွပ်အမိုးပြားများသည် ၃၆ ပေ အရှည်ဖြစ်၍ ဘေးတစ်ဖက်စီတွင် သွပ်အဆက်တစ်ခုသာ အုပ်မိုးထား သဖြင့် သွပ်အဆက်များလျော့နည်းပြီး မိုးယိုခြင်းဒဏ်မှ ကင်းဝေးပြီး ရေရှည်ခိုင်ခံ့သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။ ယခင် က ခုနစ်ပေမြောင်းသွပ်များဖြင့် မိုးခဲရာ ဘေးတစ်ဖက်တွင် သွပ်အဆက် ၁၂ နေရာဆက်စပ်၍ အုပ်မိုးခဲ့ရသောကြောင့် သွပ်အဆက်များပြီး မိုးယိုစိမ့်မှုဒဏ်ကို ခံခဲ့ရပါသည်။ ယခင်က လိုဏ်ဂူ၏အမိုးပေါ်တွင် သစ်သားဖရိန်များဖြင့် ဖွဲ့စည်း၍ မိုးခဲရာ အလေးချိန် တန် ၆၀ ခန့်လေးပြီး ယခု Hollow Pipe သံဖရိန်များဖြင့်မိုးခဲရာ အလေးချိန် ၁၄

## ဝင်းသီရိ(ကမ္ဘာအေး)



လိုဏ်ဂူတော်ကြီးအတွင်း အသံထိန်းနံရံများ အသစ်ပြင်ဆင်ပြီးပုံ။

လျှပ်စစ်မီးမထွန်းဘဲ သဘာဝအလင်းရောင်ဖြင့်ပင် ဆောင်ရွက်နိုင်ပြီဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါလုပ်ငန်းအတွက် နိုင်ငံတော်ဘတ်ဂျက်မှ စုစုပေါင်းကုန်ကျငွေကျပ် ၇၄၃၆၀၀ ကုန်ကျခံပြုပြင်မွမ်းမံခဲ့ပါသည်။

## (၇) ဘယ်(လိ)ဂျီယမ်ကော်ဇောများလဲလှယ်ခြင်း။

မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော်အတွင်း အလျား ပေ ၁၈၀၊ အနံ ပေ ၉၀ အကျယ်အဝန်းရှိ ကြမ်းခင်းဘယ်(လိ)ဂျီယမ် ကော်ဇောလိပ်များအား ဝယ်ယူဖြည့်တင်း၍ ခင်းကျင်းခဲ့ ခြင်းကြောင့် အခမ်းအနားအသီးသီးတွင် အမြင်တင့်တယ် လျက်ရှိပါသည်။ အဆိုပါလုပ်ငန်းအတွက် စုစုပေါင်း ကုန်ကျငွေကျပ် ၈၅၀၀၀၀၀ အား ရွှေသံလွင်ကုမ္ပဏီမှ လှူဒါန်းခဲ့ပါသည်။

## (၈) ပလတ်စတစ်ထိုင်ခုံများဖြည့်တင်းခြင်း။

မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော်အတွင်း ဘာသာရေး၊ သာသနာရေး ဆိုင်ရာ အခမ်းအနားများ၌ အသုံးပြုရန် လက်တင်ပါ ပလတ်စတစ်ထိုင်ခုံ အလုံး ၁၀၀၀ အား ဝယ်ယူဖြည့်တင်း ခဲ့ခြင်းကြောင့် မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူနှင့် အခြားနေရာ အသီးသီးတွင် သာသနာရေးဆိုင်ရာ အခမ်းအနားများ ကျင်းပရာ၌ များစွာအသုံးဝင်ကြောင်း တွေ့ရှိရပါသည်။ အဆိုပါလုပ်ငန်းအတွက် စုစုပေါင်းကုန်ကျငွေကျပ် ၅၀၀၀၀၀၀ အား ရွှေသံလွင်ကုမ္ပဏီမှ လှူဒါန်းခဲ့ပါသည်။

## (၉) လေအေးပေးစက်များပြင်ဆင်ခြင်း။

မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော်အတွင်း လေအေးပေးစက် အလုံး ၆၀ တပ်ဆင်ထားခဲ့ပြီး ပြင်ဆင်ရန် လိုအပ်သော လေအေး ပေးစက် ၄၈ လုံးအား မွမ်းမံပြင်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်းကို နိုင်ငံတော်ဘတ်ဂျက်မှ စုစုပေါင်းကုန်ကျငွေကျပ် ၃၉၅၀၀၀၀ ကုန်ကျခံပြုပြင်မွမ်းမံခဲ့ပါသည်။

## (၁၀) ဆေးသုတ်ခြင်းလုပ်ငန်း။

မဟာပါသာဏ လိုဏ်ဂူတော်အတွင်း ရွှေဆေးသုတ်ခြင်း၊ ဆီဆေးသုတ်ခြင်း၊ ပေါလစ်သုတ်ခြင်းလုပ်ငန်း စုစုပေါင်းစတုရန်းပေ ၈၁၀၀ ခန့် ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ပလတ်စတစ်များနှင့် ခေါင်းလောင်း တိုင်များ ဆေးသုတ်ခြင်းလုပ်ငန်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါ သည်။ အဆိုပါလုပ်ငန်းအတွက် နိုင်ငံတော်ဘတ်ဂျက်မှ စုစုပေါင်းကုန်ကျငွေကျပ် ၄၉၇၁၉၅၀ ကုန်ကျခံဆောင်ရွက် ခဲ့ပါသည်။

## (၁၁) ဆိုဖာဆက်တီများမွမ်းမံခြင်း။

မဟာပါသာဏ လိုဏ်ဂူတော်အတွင်းရှိ ဆိုဖာဆက်တီများ၊ လက်တင်ထိုင်ခုံ နှင့် ထိုင်ခုံစွပ်များ အစားထိုးပြုပြင်မွမ်းမံခြင်းလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းကြောင့် မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော် အတွင်းကျင်းပသည့် သာသနာရေးဆိုင်ရာ အခမ်းအနား များတွင် တက်ရောက်လာကြသည့် ထေရ်ကြီးဝါကြီး ဆရာ တော်ကြီးများအနေဖြင့် အေးချမ်းစွာ သီတင်းသုံးနိုင်ကြ ပြီဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါလုပ်ငန်းအတွက် နိုင်ငံတော် ဘတ်ဂျက်မှ စုစုပေါင်းငွေကျပ် ၄၈၀၀၀၀၀ ကုန်ကျခံ ပြုပြင်မွမ်းမံဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။

## (၁၂) ဆက်တီအစွပ်များပြုလုပ်ခြင်း။

မဟာပါသာဏ လိုဏ်ဂူတော်အတွင်းရှိ ဝဲ/ ယာ သံဃာစင်များတွင် ထားရှိသော သစ်သားဆက်တီ အလုံး ၆၀၀ပေါ်၌ ရေချုပ် ဆက်တီအစွပ်များ အသစ်ချုပ်လုပ်ခြင်းလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းကြောင့် လိုဏ်ဂူတော်အတွင်း နှစ်စဉ်

ကျင်းပလျက်ရှိသည့် နိုင်ငံတော်ဗဟိုသံဃာ့ဝန်ဆောင် အစည်းအဝေးနှင့် သာသနာရေးဆိုင်ရာ အခမ်းအနား များတွင် ကြွရောက်လာကြသည့် ထေရ်ကြီးဝါကြီး ဆရာ တော်ကြီးများ သက်သောင့်သက်သာ အနေအထားရှိပြီး အသံထိန်းရာတွင်လည်း အထောက်အကူပြုလျက်ရှိပါ သည်။ အဆိုပါလုပ်ငန်းအတွက် နိုင်ငံတော်ဘတ်ဂျက်မှ စုစုပေါင်းငွေကျပ် ၄၈၀၀၀၀၀ ကုန်ကျခံဆောင်ရွက် ခဲ့ပါသည်။

## (၁၃) အသံထိန်းနံရံများပြင်ဆင်ခြင်း။

မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော်အတွင်းရှိ အသံထိန်းနံရံ စုစုပေါင်း စတုရန်းပေ ၈၁၀၀ ကို အသံစုပ်ရေမြှုပ်များဖြင့် အစားထိုး လဲလှယ်တပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်းအတွက် စုစုပေါင်းကုန်ကျငွေကျပ် ၁၆၂၀၀၉၀၀ အား စေတနာ ရှင် အလှူရှင်များက လှူဒါန်းခဲ့ပါသည်။ ယခင်က အဆိုပါအသံထိန်းနံရံများသည် ဝါဂွမ်းများဖြင့် ပြုလုပ် ထားခဲ့သဖြင့် လိုဏ်ဂူတွင် မိုးယိုစိမ့်မှုသည်အခါ ဝါဂွမ်းများ ရေစိုပျက်စီးပြီး အခမ်းအနားများတွင် ပဲ့တင်သံနှင့် လိုဏ်သံများကို ဖြစ်ပေါ်စေခဲ့ပါသည်။ ထိုသို့ဆောင် ရွက်ခြင်းကြောင့် ယခုအခါတွင် ၂၇-၁၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့ မှစ၍ ၃၃ ရက်တိုင်တိုင် လိုဏ်ဂူတော်အတွင်း ကျင်းပ မည့် တိပိဋကဓရ တိပိဋကကောဝိဒ ရွှေးချယ်ရေး စာမေး ပွဲ၊ အာဂုံပြန်ဆိုပွဲမှစတင်၍ ဆူညံသံ၊ လိုဏ်သံ၊ ပဲ့တင်သံ များ နှောင့်ယှက်မှုမှ ကင်းဝေးတော့မည်ဖြစ်ပါသည်။

## (၁၄) ရေတိုက် လေးလုံး လဲလှယ်တပ်ဆင်ခြင်း။

မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော်အမိုး၌ လေးပေပတ်လည် ရေတိုက်ကို ရှစ်လုံးအနက် လေးလုံးမှာ အစားထိုး လဲလှယ်ရန် လိုအပ်သဖြင့် လေးပေပတ်လည် ဖိုင်ဘာ ရေတိုက်လေးလုံးဖြင့် အစားထိုးလဲလှယ်တပ်ဆင်ခဲ့မှု ကြောင့် လိုဏ်ဂူအတွင်းကျင်းပသည့် အခမ်းအနားများ၌ ကြွရောက်လာသည့်သံဃာတော်များ၊ ဧည့်ပရိသတ်များ၊ သန့်ရှင်းရေးနှင့် ရေအိမ်များအတွက် အထောက်အကူ များစွာ ဖြစ်စေမည် ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါလုပ်ငန်းအတွက် နိုင်ငံတော်ဘတ်ဂျက်မှ စုစုပေါင်းကုန်ကျငွေကျပ် ၁၉၆၀၀၀၀ ကုန်ကျခံပြုပြင်မွမ်းမံဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။

## (၁၅) ကျောက်တောင်များပြုပြင်ခြင်း။

မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော်ရှိ ၁၀ လက်မ သံပိုက်ရေထုတ် ပြွန်အချို့ ပျက်စီးနေသောကြောင့် မိုးရွာသည့်အခါ လိုဏ်ဂူပတ်လည်၌ ရေဝပ်လျက်ရှိသဖြင့် လိုဏ်ဂူဘေး ကျောက်တောင်များ၏အောက်ခြေကို ရေတိုးဝင် တိုက်စားမှု ၂၀၁၄ ခုနှစ် မေလတွင်တစ်ကြိမ်၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇူလိုင်လတွင်တစ်ကြိမ် စုစုပေါင်းနှစ်ကြိမ် လိုဏ်ဂူ၏ အနောက်မြောက်ထောင့်၌ ဖြစ်ပေါ်ခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါ အနောက်မြောက်ထောင့်ရှိ ကျောက်တောင်၏ အောက်ခြေအား သံ ၈၅ ကျင်းခန့် ဖြည့်သွင်းခြင်း၊ ရေလွှာပိတ်လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းကြောင့် လိုဏ်ဂူတော်အပြင်ဘက် ကျောက်တောင်များ ကြိုခိုင်ရေးကို အထောက်အကူများစွာ ပြုနိုင်ခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါလုပ်ငန်း အတွက် နိုင်ငံတော်ဘတ်ဂျက်မှ စုစုပေါင်းငွေကျပ် ၃၂၀၇၀၀၀ ကုန်ကျခံပြုပြင်မွမ်းမံခဲ့ပါသည်။

စာမျက်နှာ ၈ သို့ >>>



သမိုင်းဝင် ဆဋ္ဌသင်္ဂါယနာတင် မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော်အား တွေ့မြင်ရစဉ်။

## (၁) နှစ်ကျိပ်ရှစ်ဆူဘုရားများထားရှိ ပူဇော်ခြင်း။

မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော်အတွင်း၌ ကြည်ညိုဖွယ် ဖြစ်အောင် နှစ်ကျိပ်ရှစ်ဆူဘုရားများအား အသစ်ထားရှိ ပူဇော်ခဲ့ခြင်းကြောင့် ဘုရားဖူးပြည်သူများ ကုသိုလ်တရား များ တိုးပွားလျက်ရှိနေကြပြီ ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါလုပ်ငန်း အတွက် စုစုပေါင်းကုန်ကျငွေကျပ် ၁၂၂၀၀၀၀၀ အား အလှူရှင်များက စုပေါင်းလှူဒါန်းခဲ့ပါသည်။

## (၂) ကြည်ညိုပူဇော် ကျောက်စိမ်းဆင်းတုတော်။

ကမ္ဘာ့ဗုဒ္ဓဘာသာထိပ်သီးညီလာခံ အထိမ်းအမှတ် ကျောက်စိမ်းဆင်းတုတော်အား ကြည်ညိုသပွယ်စွာ ဖူးမြော်ပူဇော်နိုင်ရေးအတွက် ဆင်းတုတော်နှင့် လိုက်လျော ညီထွေဖြစ်စေမည့် အလင်းပေးစနစ်များ ဖန်တီးခြင်း၊ လိုဏ်ဂူတော်အမိုးမျက်နှာကြက် အလင်းရောင်အား ကောင်းအောင် အင်အားဖြည့် ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ခြင်း ကြောင့် ဘုရားဖူးပြည်သူများ ကြည်သာရွှင်ပျ စိတ်နှလုံး ငြိမ်းအေးချမ်းသာစွာဖြင့် ဖူးမြော်ပေးစွမ်းနိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်ပါ သည်။ အဆိုပါလုပ်ငန်းအတွက် စုစုပေါင်းကုန်ကျငွေကျပ် ၈၀၀၀၀၀၀ အား Krislite ကုမ္ပဏီလီမိတက်က လှူဒါန်းခဲ့ပါသည်။

## (၃) ရဟန္တာရုပ်တုတော်များ။

သင်္ဂါယနာတင် ရဟန္တာများကိုရည်စူး၍ အထိမ်းအမှတ်အဖြစ်ထားရှိခဲ့ သော ရဟန္တာရုပ်တုတော် (၁၀၈)ဆူကို ကြည်ညိုဖွယ် ဆောင်နိုင်ရေးအတွက် သစ်စေး၊ သရို၊ ရွှေအစစ်ချခြင်း လုပ်ငန်းများကိုဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ခြင်းကြောင့် သင်္ဂါယနာတင် ရဟန္တာများအား တစုတစည်းတည်း ဖူးမြော်နိုင်မည် ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါလုပ်ငန်းအတွက် စုစုပေါင်း ကုန်ကျ ငွေကျပ် ၄၃၂၀၀၀၀၀ အား အလှူရှင်များက

တန်ခန့်သာရှိသဖြင့် အလေးချိန် ၃၆ တန်ခန့် လျော့နည်း သက်သာသဖြင့် လိုဏ်ဂူအမိုးကြိုခိုင်ရေးကို များစွာ အထောက်အကူပြုခဲ့ပါသည်။ လိုဏ်ဂူအမိုး အောက်ခံ ကြမ်းခင်းကွန်ကရစ်ပြင်အား သုံးလက်မအထူ ကွန်ကရစ် ပြင်အသစ်ဖြင့် အစားထိုးအုပ်မိုးခဲ့သောကြောင့် မိုးယိုစိမ့်မှုဒဏ်ကို ကောင်းစွာခံနိုင်ရည်ရှိနေပြီဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ Hollow Pipe သံဖရိန်နှင့် 4-Angle အမိုးပြားများ အုပ်မိုးခြင်းလုပ်ငန်းကို ဆောင်ရွက်ခဲ့ခြင်းကြောင့် လိုဏ်ဂူ အတွင်း/အပြင် မိုးရေယိုစိမ့်ခြင်းဒဏ်၊ ဆေးများ ပျက်ပြယ် မှေးမိန့်ခြင်းဒဏ်၊ အနံ့အသက်များ ဆိုးရွားမှု ဒဏ်တို့မှကင်းဝေးပြီး မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော်ကြီး၏ ဂုဏ်ကျက်သရေကို တိုးပွားစေနိုင်ခဲ့ပါသည်။ အဆိုပါ လုပ်ငန်းအတွက် နိုင်ငံတော်ဘတ်ဂျက်က စုစုပေါင်းကုန်ကျ ငွေကျပ် ၇၀၆၄၆၂၅၀ ကုန်ကျခံ ပြုပြင်မွမ်းမံခဲ့ပါသည်။

## (၆) လိုဏ်ဂူအလင်းဝင်ပေါက်မျက်နှာကြက်များ ပြုပြင်ခြင်း။

လိုဏ်ဂူအမိုး မျက်နှာကြက်၌ အလျား ၂၈ ပေ၊ အနံ ၁၆ ပေ အကျယ်အဝန်းရှိ အရှေ့နှင့်အနောက် တွင် အလင်းဝင်ပေါက်လေးခု၊ တောင်နှင့်မြောက်တွင် အလင်းဝင်ပေါက် နှစ်ခု၊ အလျား ၃၆ ပေ၊ အနံ ၁၆ ပေ အကျယ်အဝန်းရှိ အလယ်ဗဟို အလင်းဝင်ပေါက်တစ်ခုတို့၏ အပေါ်တွင် ပလတ်စတစ်အကြည်သွပ်မိုးခြင်း၊ မူလအလင်း ဝင်ပေါက်ပလတ်စတစ်မုန်များ သန့်ရှင်းအောင်ဆောင်ရွက် ခြင်းတို့ကို မွမ်းမံပြုပြင်ခဲ့ပါသည်။ ထိုသို့ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ခြင်း ကြောင့် လိုဏ်ဂူအတွင်း နှစ်စဉ်ကျင်းပလျက်ရှိသော တိပိဋကဓရ တိပိဋကကောဝိဒ ရွှေးချယ်ရေးစာမေးပွဲ၊ တိပိဋကဓရ တိပိဋကကောဝိဒ ချီးကျူးပူဇော်ပွဲများနှင့် ဘာသာရေးဆိုင်ရာ အခမ်းအနားများကို နေ့အချိန်တွင်



လွှတ်တော်ရေးရာ

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာရေးနှစ် အမျိုးသားစီမံကိန်းဥပဒေကြမ်းကို လွှတ်တော်သို့တင်သွင်း

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၂  
ပထမအကြိမ် ပြည်ထောင်စု  
လွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်  
အစည်းအဝေး (၁၈)ရက်မြောက်နေ့ကို  
ယနေ့မနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျင်းပပြီး  
ဥပဒေကြမ်း(၂)ခု အတည်ပြုခြင်း၊  
ဥပဒေကြမ်း(၂)ခု တင်သွင်းခြင်းနှင့်  
ဥပဒေကြမ်း(၁)ခု ရှင်းလင်းခြင်းတို့  
ဆောင်ရွက်ကြသည်။

အစည်းအဝေး၌ လွှတ်တော်  
နာယက သူရဦးရွှေမန်းက နိုင်ငံတော်  
သမ္မတထံမှ သဘောထားမှတ်ချက်ဖြင့်  
ပြန်လည်ပေးပို့လာသော မြန်မာ့  
သတ္တုတွင်းဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်  
ဥပဒေကြမ်းနှင့် သက်သေခံ  
အက်ဇဉ်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ  
ကြမ်းတို့ကို တစ်ပိုဒ်ချင်းစီအလိုက်  
လွှတ်တော်၏ အဆုံးအဖြတ်ရယူ  
အတည်ပြုသည်။

ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး  
ဒေါက်တာကံဇော်က ၂၀၁၆-၂၀၁၇  
ဘဏ္ဍာရေးနှစ် အမျိုးသားစီမံကိန်း  
ဥပဒေကြမ်းကို လွှတ်တော်သို့တင်သွင်း  
ရာတွင် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ်  
စုစုပေါင်း ပြည်တွင်းထုတ်လုပ်မှုနှင့်  
ဝန်ဆောင်မှုတန်ဖိုးကို ၂၀၁၀-၂၀၁၁  
ပုံမှန်ဈေးနှုန်းဖြင့် ၇ ဒသမ ၈ ရာခိုင်  
နှုန်းတိုးတက်ရန် ခန့်မှန်းထားပါကြောင်း။  
လယ်ယာကဏ္ဍတွင် ၅ ဒသမ ၄

ရာခိုင်နှုန်း၊ သားငါးကဏ္ဍတွင် ၃  
ဒသမ ၁ ရာခိုင်နှုန်း၊ သစ်တောကဏ္ဍ  
တွင် အနုတ် ၂၃ ဒသမ သုည ရာခိုင်  
နှုန်း၊ စွမ်းအင်ကဏ္ဍတွင် ၁၈ ဒသမ  
၈ ရာခိုင်နှုန်း၊ သတ္တုနှင့် တွင်းထွက်  
ပစ္စည်းကဏ္ဍတွင် ၁၁ ဒသမ ၅ ရာခိုင်  
နှုန်း၊ စက်မှုလက်မှုကဏ္ဍတွင် ၁၀  
ဒသမ ၈ ရာခိုင်နှုန်း၊ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား  
ကဏ္ဍတွင် ၆ ဒသမ ၅ ရာခိုင်နှုန်း၊  
ဆောက်လုပ်ရေးကဏ္ဍတွင် ၁၄ ဒသမ  
၃ ရာခိုင်နှုန်း၊ ပို့ဆောင်ရေးကဏ္ဍတွင်  
၇ ဒသမ ၇ ရာခိုင်နှုန်း၊ ဆက်သွယ်ရေး  
ကဏ္ဍတွင် ၈ ဒသမ ၄ ရာခိုင်နှုန်း၊  
ငွေရေးကြေးရေးကဏ္ဍတွင် ၈ ဒသမ  
၂ ရာခိုင်နှုန်း၊ လူမှုရေးနှင့် စီမံခန့်ခွဲရေး  
ကဏ္ဍတွင် ၄ ဒသမ ၆ ရာခိုင်နှုန်း၊  
ငှားရမ်းခနှင့် အခြားဝန်ဆောင်မှုကဏ္ဍ  
တွင် ၁၂ ဒသမ ၃ ရာခိုင်နှုန်းနှင့်  
ကုန်သွယ်မှုကဏ္ဍတွင် ၆ ဒသမ ၇  
ရာခိုင်နှုန်းအထိ တိုးတက်ရန်  
ရည်မှန်းထားပါကြောင်း။

လယ်ယာကဏ္ဍ၏ ပါဝင်မှု အချိုး  
အစားကို ၂၆ ဒသမ ၂ ရာခိုင်နှုန်းမှ  
၂၅ ဒသမ ၆ ရာခိုင်နှုန်းသို့ လည်း  
ကောင်း၊ စက်မှုကဏ္ဍ၏ ပါဝင်မှု  
အချိုးအစားကို ၃၅ ဒသမ သုည  
ရာခိုင်နှုန်းမှ ၃၅ ဒသမ ၉ ရာခိုင်နှုန်း  
သို့လည်းကောင်း၊ ဝန်ဆောင်မှုကဏ္ဍ  
၏ ပါဝင်မှုအချိုးအစားကို ၃၈ ဒသမ



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာကံဇော်။

၈ ရာခိုင်နှုန်းမှ ၃၈ ဒသမ ၅ ရာခိုင်  
နှုန်းသို့လည်းကောင်း ဖြစ်ပေါ်ရန်  
ရည်မှန်းထားပါကြောင်း။  
ထို့ပြင် ကချင်ပြည်နယ်၏ စီမံကိန်း  
ရည်မှန်းချက်တွင် ၁၁ ဒသမ ၃  
ရာခိုင်နှုန်း တိုးတက်ရန်နှင့် လူတစ်ဦး  
ချင်းထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး ကျပ် ၉ ဒသမ  
၄ သိန်းကျော်၊ ကယားပြည်နယ်၏  
စီမံကိန်းရည်မှန်းချက်တွင် ၅ ဒသမ  
၅ ရာခိုင်နှုန်း တိုးတက်ရန်နှင့် တစ်ဦး  
ချင်း ထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး ကျပ် ၉  
ဒသမ ၆ သိန်းကျော်၊ ကရင်ပြည်နယ်  
၏ စီမံကိန်းရည်မှန်းချက်တွင် ၇



ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝင်းရှိန်။

ဒသမ ၇ ရာခိုင်နှုန်း တိုးတက်ရန်နှင့်  
တစ်ဦးချင်းထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး ကျပ်  
၉ ဒသမ ၃ သိန်း၊ ချင်းပြည်နယ်၏  
စီမံကိန်းရည်မှန်းချက်တွင် ၃၀ ဒသမ  
၈ ရာခိုင်နှုန်း တိုးတက်ရန်နှင့် တစ်ဦး  
ချင်းထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး ကျပ် ၈ ဒသမ  
၂ သိန်းကျော်ဖြစ်ကြောင်း။  
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၏ စီမံ  
ကိန်းရည်မှန်းချက်တွင် ၈ ဒသမ ၃  
ရာခိုင်နှုန်းတိုးတက်ရန်နှင့် တစ်ဦး  
ချင်းထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး ကျပ် ၁၇  
ဒသမ ၇ သိန်း၊ တနင်္သာရီတိုင်း  
ဒေသကြီး၏ စီမံကိန်းရည်မှန်းချက်

တွင် ၄ ဒသမ ၃ ရာခိုင်နှုန်းတိုးတက်  
ရန်နှင့် တစ်ဦးချင်းထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး  
ကျပ် ၂၄ ဒသမ ၇ သိန်းကျော်၊ ပဲခူး  
တိုင်းဒေသကြီး၏ စီမံကိန်းရည်မှန်း  
ချက်တွင် ၇ ဒသမ ၇ ရာခိုင်နှုန်း  
တိုးတက်ရန်နှင့် တစ်ဦးချင်းထုတ်လုပ်  
မှုတန်ဖိုး ကျပ် ၁၃ ဒသမ ၄ သိန်း  
ကျော်၊ မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၏ စီမံ  
ကိန်းရည်မှန်းချက်တွင် ၈ ဒသမ ၂  
ရာခိုင်နှုန်းတိုးတက်ရန်နှင့် တစ်ဦးချင်း  
ထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး ကျပ် ၁၈ ဒသမ  
၈ သိန်းကျော်၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသ  
ကြီး၏ စီမံကိန်းရည်မှန်းချက်တွင် ၈  
ဒသမ ၇ ရာခိုင်နှုန်း တိုးတက်ရန်နှင့်  
တစ်ဦးချင်းထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး ကျပ်  
၁၃ ဒသမ ၇ သိန်း၊ မွန်ပြည်နယ်၏  
စီမံကိန်းရည်မှန်းချက်တွင် ၇ ဒသမ  
၄ ရာခိုင်နှုန်း တိုးတက်ရန်နှင့် တစ်ဦး  
ချင်းထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး ကျပ် ၁၅  
ဒသမ ၆ သိန်း၊ ရခိုင်ပြည်နယ်၏  
စီမံကိန်းရည်မှန်းချက်တွင် ၆ ဒသမ  
၈ ရာခိုင်နှုန်း တိုးတက်ရန်နှင့် တစ်ဦး  
ချင်းထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး ကျပ် ၁၃  
ဒသမ ၄ သိန်းကျော်ဖြစ်ကြောင်း။  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၏ စီမံကိန်း  
ရည်မှန်းချက်တွင် ၈ ဒသမ ၂  
ရာခိုင်နှုန်းတိုးတက်ရန်နှင့် တစ်ဦးချင်း  
ထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး ကျပ် ၂၅ ဒသမ  
၂ သိန်းခန့်၊ ရှမ်းပြည်နယ်၏ စီမံကိန်း

ရည်မှန်းချက်တွင် ၇ ရာခိုင်နှုန်း  
တိုးတက်ရန်နှင့် တစ်ဦးချင်းထုတ်လုပ်  
မှုတန်ဖိုး ကျပ် ၈ ဒသမ ၁ သိန်း၊  
ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး၏ စီမံကိန်း  
ရည်မှန်းချက်တွင် ၆ ဒသမ ၄  
ရာခိုင်နှုန်းတိုးတက်ရန်နှင့် တစ်ဦးချင်း  
ထုတ်လုပ်မှုတန်ဖိုး ကျပ် ၁၆ ဒသမ  
၃ သိန်းကျော်နှင့် နေပြည်တော်  
ကောင်စီနယ်မြေ၏ စီမံကိန်းရည်မှန်း  
ချက်တွင် ၃ ဒသမ ၅ ရာခိုင်နှုန်း  
တိုးတက်ရန်နှင့် တစ်ဦးချင်းထုတ်လုပ်  
မှုတန်ဖိုးကို ကျပ် ၁၄ သိန်းဖြစ်ပေါ်ရန်  
ရည်မှန်းထားပါကြောင်း။

လက်ရှိအခြေအနေအပေါ် မူတည်  
ပြီး တွက်ချက်မှုများအရ ငွေကြေး  
ဖောင်းပွမှုနှုန်းကို ၁၁ ဒသမ ၆၈  
ရာခိုင်နှုန်းသို့ ရောက်ရှိနိုင်သည်ကို  
စိစစ်တွေ့ရှိရပါကြောင်း၊ ထို့ကြောင့်  
ဘဏ္ဍာရေးမူဝါဒ၊ ငွေကြေးမူဝါဒနှင့်  
ကုန်သွယ်မှုမူဝါဒများကို ထိန်းကျောင်း  
ပြီး ငွေကြေးဖောင်းပွမှုနှုန်းကို ၅  
ရာခိုင်နှုန်းအောက်သို့ ရောက်ရှိရန်  
စီမံဆောင်ရွက်သွားရန် လိုအပ်ပါ  
ကြောင်း ထည့်သွင်းရှင်းလင်းခဲ့သည်။  
ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး  
ဦးဝင်းရှိန်က ၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာရေးနှစ်  
ပြည်ထောင်စု၏ ဘဏ္ဍာငွေအရ  
အသုံးဆိုင်ရာ ဥပဒေကြမ်း ကို  
စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၁ သို့ >>>

ပြည်သူ့လွှတ်တော်အစည်းအဝေး

ဥပဒေကြမ်း (၃)ခု နှင့်စပ်လျဉ်းသည့် အစီရင်ခံစာ (၃)ခုကို ဖတ်ကြားရှင်းလင်း

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၂  
ပထမအကြိမ် ပြည်သူ့လွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက်ပုံမှန်အစည်းအဝေး  
(၂၂)ရက်မြောက်နေ့ကို ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျင်းပပြီး ဥပဒေကြမ်း  
(၃)ခု နှင့်စပ်လျဉ်းသည့် အစီရင်ခံစာ (၃)ခုကို ဖတ်ကြားရှင်းလင်းကြသည်။  
အစည်းအဝေးတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ(ယာဝုံ)က  
အမျိုးသားလွှတ်တော်မှ ပြင်ဆင်ချက်ဖြင့် အတည်ပြုပြီးပေးပို့သော ၁၉၅၁  
ခုနှစ် အလုပ်ရုံများ အက်ဇဉ်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေကြမ်း၊ အခကြေးငွေပေး  
ရေးဥပဒေကြမ်း၊ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဆိုင်များနှင့်အလုပ်ငွာနများ ဥပဒေကြမ်းတို့ကို  
လက်ခံရရှိကြောင်း လွှတ်တော်သို့အသိပေးတင်ပြပြီး ဥပဒေကြမ်းကော်မတီ  
က ယင်းဥပဒေကြမ်းများနှင့်စပ်လျဉ်းသည့် အစီရင်ခံစာ (၃)ခုကို လွှတ်တော်သို့

ဖတ်ကြားရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။  
၂၀၁၅ ခုနှစ် ဆိုင်များနှင့် အလုပ်ငွာနများဥပဒေကြမ်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍  
ဥပဒေကြမ်းကော်မတီဝင် ဦးသိန်းထွန်းဦးက အစီရင်ခံစာဖတ်ကြားတင်ပြရာတွင်  
ယင်းဥပဒေကြမ်း၌ အခန်းပေါင်း ကိုးခန်းနှင့် အပိုဒ်ပေါင်း ၄၁ ပိုဒ်ပါရှိကြောင်း၊  
အလုပ်သမား၊ အလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာနက မြန်မာနိုင်ငံ  
တစ်ဝန်းလုံးရှိ ဆိုင်များနှင့်အလုပ်ငွာနများရှိ အလုပ်သမားများ၏ အလုပ်လုပ်  
ချိန် သတ်မှတ်ရေး၊ လုပ်ခမှန်ကန်စွာရရှိရေး၊ လုပ်ငန်းခွင်ဘေးအန္တရာယ်  
ကင်းရှင်းရေးနှင့် ကျန်းမာရေး၊ ဥပဒေပါရပိုင်ခွင့်များကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်မှု  
ပေးနိုင်ရေးတို့အတွက် ရည်ရွယ်၍ ရေးဆွဲတင်ပြလာခြင်းဖြစ်ကြောင်း ထည့်သွင်း  
တင်ပြခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)



အမျိုးသားလွှတ်တော်အစည်းအဝေး

ချင်းပြည်နယ်၏ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်ချက်မြင့်မားရေးနှင့်ပတ်သက်၍ ရှင်းလင်းဖြေကြား

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၂  
ပထမအကြိမ် အမျိုးသား  
လွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်  
အစည်းအဝေး (၁၇)ရက်မြောက်နေ့ကို  
ယနေ့နံနက် ၁၀ နာရီတွင် ကျင်းပရာ  
အမျိုးသားလွှတ်တော် မဟာဗျူဟာ  
လေ့လာရေးနှင့် သုတေသနကော်မတီ  
၏ အစီရင်ခံစာအပါအဝင် အစီရင်  
ခံစာ နှစ်ခုဖတ်ကြားတင်သွင်းခြင်းနှင့်  
ပညာရေးကဏ္ဍဆိုင်ရာ မေးခွန်းနှစ်ခု  
မေးမြန်း ဖြေကြားခြင်းတို့ကို  
ဆောင်ရွက်ကြသည်။  
အစည်းအဝေး၌ ချင်းပြည်နယ်  
မဲဆန္ဒနယ်အမှတ်(၄)မှ ဦးစတီဗင်  
သာဘိတ်၏ ချင်းပြည်နယ်၏ (၃)နှစ်  
အတွင်း တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း  
အောင်ချက်ရာခိုင်နှုန်း အနည်းဆုံး  
အဆင့်အတန်းသို့ ကျဆင်းသည့်ကိစ္စ  
ကို တာဝန်ရှိ ပြည်နယ်ပညာရေးဌာနမှ  
လေ့လာသုံးသပ်၊ အပြေရာအရေးယူ  
ဆောင်ရွက်ထားမှု ရှိ မရှိမေးခွန်းနှင့်  
စပ်လျဉ်း၍ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန



ဦးစတီဗင်သာဘိတ်။

ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးသန့်ရှင်းက ချင်း  
ပြည်နယ်တွင် အခြေခံပညာကျောင်း  
စုစုပေါင်း ၁၃၇၂ ကျောင်းတွင်  
သင်ကြားရေးဝန်ထမ်းအင်အား  
စုစုပေါင်း ၇၈၄၃ ဦး ခန့်ထားပေးခဲ့ပြီး  
ကျောင်းသားကျောင်းသူ စုစုပေါင်း  
၁၂၆၇၅၅ ဦး ပညာသင်ယူဆည်းပူး

လျက်ရှိကြောင်း။  
တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း အောင်ချက်  
မြင့်မားရေးနှင့် ပတ်သက်၍ ချင်း  
ပြည်နယ် ပညာရေးမှူးရုံးအနေဖြင့်  
စီမံချက်များရေးဆွဲဆောင်ရွက်ခြင်း၊  
ဘာသာရပ်အလိုက် စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့  
များကိုစေလွှတ်၍ သင်ကြားသင်ယူ  
လုပ်ငန်းများကို ကြီးကြပ်စစ်ဆေးခြင်း၊  
တက္ကသိုလ်အသီးသီးမှ ပါမောက္ခများ  
၏ ပို့ချချက်များကို ထပ်ဆင့်သင်ကြား  
ပို့ချခြင်းများကို ပြုလုပ်ခဲ့ပါကြောင်း၊  
ထို့ပြင် အထက်တန်းပြနှင့် အလယ်  
တန်းပြဆရာ ဆရာမများ၏ ဘာသာ  
ရပ်အလိုက် ကျွမ်းကျင်စွာသင်ကြားနိုင်  
ရေးအတွက် မြို့နယ်အလိုက် မွမ်းမံ  
သင်တန်းများကို ပို့ချခဲ့ပါကြောင်း၊  
အောင်ချက်မြင့်မားရေးအတွက် ချင်း  
ပြည်နယ်သာမက တိုင်းဒေသကြီး၊  
ပြည်နယ်များအလိုက် ပညာရေးမှူး  
များက စီမံချက်များနှင့် နှစ်စဉ်  
ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါကြောင်း။  
ချင်းပြည်နယ်၏ တက္ကသိုလ်



ဦးထွန်းမြင့်။

ဝင်တန်း အောင်ချက်မြင့်မားရေးနှင့်  
ပတ်သက်၍ ဆရာ၊ ကျောင်းသား၊  
မိဘနည်းတူ ဌာနဆိုင်ရာဝန်ထမ်းများ၊  
လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များက  
ပူးပေါင်းပါဝင်ဆောင်ရွက်သွားပါက  
အမှန်တကယ် တိုးတက်လာမည်  
ဖြစ်ကြောင်း ရှင်းလင်းဖြေကြားသည်။

ထို့နောက် အမျိုးသားလွှတ်တော်  
ပြည်သူတို့၏ တိုင်ကြားစာဆိုင်ရာ  
ကော်မတီ၏ ပထမအကြိမ် အမျိုးသား  
လွှတ်တော် ပုံမှန်အစည်းအဝေး  
ကာလများအတွင်း လုပ်ငန်း  
ဆောင်ရွက်မှု အစီရင်ခံစာကို  
ကော်မတီဝင် စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး  
မဲဆန္ဒနယ် အမှတ်(၆)မှ ဦးထွန်းမြင့်က  
ဖတ်ကြားတင်သွင်းရာ လွှတ်တော်က  
ဆွေးနွေးလိုသည့် လွှတ်တော်  
ကိုယ်စားလှယ်များ အမည်စာရင်း  
တင်သွင်းနိုင်ကြောင်း ကြေညာသည်။  
ဆက်လက်၍ မဟာဗျူဟာလေ့လာ  
ရေးနှင့် သုတေသနကော်မတီ၏  
ပထမအကြိမ် အမျိုးသားလွှတ်တော်  
ပုံမှန်အစည်းအဝေး ကာလများ  
အတွင်း လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မှု အစီ  
ရင်ခံစာကိုကော်မတီအတွင်းရေးမှူး  
တပ်မတော်သား လွှတ်တော်ကိုယ်စား  
လှယ် ဗိုလ်မှူးဝေဇာက ဖတ်ကြား  
တင်သွင်းရာ လွှတ်တော်က ဆွေးနွေး  
လိုသည့် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်

များ အမည်စာရင်းတင်သွင်းနိုင်  
ကြောင်း ကြေညာသည်။  
မဟာဗျူဟာလေ့လာရေးနှင့်  
သုတေသနကော်မတီ၏ အစီရင်ခံစာ  
တွင် ကော်မတီဖွဲ့စည်းချိန်မှစ၍  
လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၏  
အရည်အသွေးဆိုင်ရာ စွမ်းရည်  
မြှင့်တင်ရေးအတွက် အပြန်အလှန်  
ဆွေးနွေးခြင်း (Debate) စုစုပေါင်း  
(၃၄)ကြိမ် ပြုလုပ်နိုင်ခဲ့ပြီး ဆွေးနွေးမှု  
များ၌ နိုင်ငံရေးဆိုင်ရာ ၆၀ ရာခိုင်နှုန်း၊  
စီမံခန့်ခွဲရေးဆိုင်ရာ ၂၀ ရာခိုင်နှုန်း၊  
နိုင်ငံတကာရေးနှင့် သုံးသပ်ချက်  
အပိုင်းတွင် ၂၀ ရာခိုင်နှုန်းနှင့် ပညာ  
ရေးပိုင်းတွင် ၁၀ ရာခိုင်နှုန်း ဆွေးနွေး  
နိုင်ခဲ့ကြောင်းပါရှိသည်။  
ပထမအကြိမ် အမျိုးသား  
လွှတ်တော် (၁၃)ကြိမ်မြောက် ပုံမှန်  
အစည်းအဝေး (၁၈)ရက်မြောက်နေ့  
ကျင်းပမည့်နေ့ရက်ကို ကြိုတင် အသိ  
ပေးသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။  
(သတင်းစဉ်)



# နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန် ၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း ပြောကြားခဲ့သည့် မိန့်ခွန်းများစာအုပ်ထွက်ရှိ

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၂

၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွင်း နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ပြောကြားခဲ့သည့် ရေဒီယိုမိန့်ခွန်းများနှင့် ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းမှုတည်ဆောက်ရေး၊ ဒီမိုကရေစီ နိုင်ငံတော်တည်ဆောက်ရေးတို့အတွက် အဓိကကျသောမိန့်ခွန်းများကို ပြန်ကြားရေးဝန်ကြီးဌာနက စုစည်းဖော်ပြထားသည့် စာအုပ်ထွက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါစာအုပ်၌ သမ္မတကြီး၏ ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးရရှိအောင် တည်ဆောက်လိုသော ပြင်းပြသည့်ဆန္ဒနှင့် ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော်သစ် တည်ဆောက်ပေးလိုသော ထက်သန်သည့်စေတနာတို့ကို ထင်ရှားစွာတွေ့မြင်နိုင်သည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလ ၁၅ ရက်တွင် ကျင်းပခဲ့သော “တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခတ်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ် (Nationwide Ceasefire Agreement-NCA)” လက်မှတ်ရေးထိုးပွဲအခမ်းအနားတွင် လည်းကောင်း၊ ပြည်သူတို့၏ ဆန္ဒကိုလေးစားလိုက်နာပြီး နိုင်ငံတော်အာဏာကို တည်ငြိမ်အေးချမ်းစွာ လွှဲပြောင်းပေးရန် စနစ်တကျစီမံဆောင်ရွက်နေသည့် သမ္မတကြီး၏ တည်ကြည်လေးနက်သောသိက္ခာသမာဓိကို လေးစားဖွယ်ရာ တွေ့မြင်နိုင်သည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၁၅ ရက်တွင် ကျင်းပသော နိုင်ငံရေးပါတီများနှင့် တွေ့ဆုံပွဲတွင် လည်းကောင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံ၏ အရေးပါအရာရောက်မှုကို ဒေသတွင်းနိုင်ငံများသာမက ကမ္ဘာ့နိုင်ငံအသီးသီးကပါ သိရှိစေရန် ကြိုးပမ်းခဲ့သော သမ္မတကြီး၏ခေါင်းဆောင်မှုကို မော်ကွန်းတင်ရမည်ဖြစ်သည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၂၁ ရက်တွင် မလေးရှားနိုင်ငံ ကွာလာလမ်ပူမြို့၌ ကျင်းပသော (၂၇)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံထိပ်သီးအစည်း

အဝေး(မျက်နှာစုံညီ)တွင် လည်းကောင်း၊ ပြည်တွင်းငြိမ်းချမ်းရေးရရှိရန် စိတ်ရှည်သည်းခံ၍ ပြည်သူများဆန္ဒကို အလေးထားဖော်ဆောင်ပေးနေသော သမ္မတကြီး၏ လေးစားဖွယ်ရာ စေတနာနှင့် ရင့်ကျက်တည်ငြိမ်မှုကို တွေ့မြင်နိုင်သည့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ ၁၆ ရက်တွင် ကျင်းပသည့် တစ်နိုင်ငံလုံး ပစ်ခတ်တိုက်ခတ်မှုရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်ပါ နိုင်ငံရေး ဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ မူဘောင်သဘောတူညီချက်ကို နိုင်ငံတော်သမ္မတထံ ပေးအပ်သည့်အခမ်းအနားတွင် လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန် ပြောကြားခဲ့သည့် မိန့်ခွန်းများနှင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလမှ ဒီဇင်ဘာလအထိ လစဉ်ပြောကြားခဲ့သော နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်၏ ရေဒီယိုမိန့်ခွန်းများကိုလည်းကောင်း စုစည်းဖော်ပြထားသည်။

ထို့ပြင် မျက်မှောက်ခေတ် ဒီမိုကရေစီနိုင်ငံတော်သစ် ထူထောင်ရာတွင် အာရပ်ဇွေဦးနှင့် မတူကွဲပြားစွာဖြင့် မြန်မာ့ဇွေဦးကို တည်ငြိမ်အေးချမ်းစွာ ဦးဆောင်အကောင်အထည်ဖော်ခဲ့သော မြန်မာနိုင်ငံ၏ ဂုဏ်ကို ဖော်ဆောင်၍ ကမ္ဘာ့အလယ်တွင် ဝင့်ထည်စေခဲ့သော နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်၏ ဆောင်ရွက်ချက်များနှင့် တိုင်းရင်းသားပြည်သူများ၏ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ချက်များကို ဤစာအုပ်ပါ မိန့်ခွန်းများက ထိထွာဖော်ပြထားသဖြင့် သမိုင်းတန်ဖိုးကြီးမားသော စာအုပ်တစ်အုပ်ဟု ဆိုရမည်ဖြစ်သည်။

ဤစာအုပ်ကို နေပြည်တော်၊ ရန်ကုန်၊ မန္တလေးရှိ စာပေဗိမာန်အရောင်းဆိုင်များတွင် ၂၆-၁၂-၂၀၁၅ ရက်မှစ၍ တန်ဖိုးငွေကျပ် ၁၅၀၀ ဖြင့် ဝယ်ယူရရှိနိုင်ကြောင်း သိရသည်။

(ကြေးမုံ)



# ဂိဏ္ဍိယံသိပ္ပံတော်သို့ ဘာသာကြီးသုံးခုမှ ဘာသာဝင်များ တက်ရောက်

ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၂

နိုင်ငံအသီးသီးတွင် နှစ်စဉ်ကျင်းပမြဲဖြစ်သည့် ရှုရီလာပရိယာဇ်ပီဒီဒီ သမိုင်းဝင်ဂျလဒူခရီးရွှေရတုသဘင် အထိမ်းအမှတ် ဂိဏ္ဍိယံသိပ္ပံတော်ကြီးနှင့် ငွေကျပ်သိန်း ၁၅၀၀ တန်ဖိုးရှိ ဘဝဝိဂီဇာကျမ်းဒါနပြုပွဲကြီးကို ဒီဇင်ဘာ ၂၁ ရက် ညနေ ၆ နာရီခွဲက ဆူးလေရွှန်ဂရီလာ ဟိုတယ်၌ ခြိမ်းခြိမ်းသံစဉ်ကားစွာကျင်းပရာ ပွဲတော်သို့နိုင်ငံ အတွင်းရှိ ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်များ၊ အစ္စလာမ်ဘာသာဝင်များနှင့် ခရစ်ယာန်ဘာသာဝင်များ တက်ရောက်ခဲ့ကြသည်။ အဆိုပါပွဲပြုလုပ်ရသည့်ရည်ရွယ်ချက်မှာ သုံးချက်ရှိပြီး ဘုရားရှင်မှ ဘဝဝိဂီဇာကျမ်းကိုဟောကြားခဲ့သည့် နှစ်ပတ်လည်အထိမ်းအမှတ်ကြောင့် လည်းကောင်း၊ အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကရိယာဇ် အနုသုတ်အသင်းကြီးကို

တည်ထောင်ခဲ့သော ကျေးဇူးရှင် အာစရိယဆရာတော်ကြီးအေစီဘ(က)သီးဝေဒါနိုးသဆွာမိဝရဘူးပါဒီဒီ၏ ၁၉၆၅ ခုနှစ်တွင် ကြွမြန်းခဲ့သော သာသနာပြုခရီးစဉ် နှစ် ၅၀ ပြည့်ရွှေရတုသဘင်အထိမ်းအမှတ်ကြောင့် လည်းကောင်း၊ ၁၉၆၆ ခုနှစ်တွင် တည်ထောင်ခဲ့သော အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ ကရိယာဇ်အနုသုတ်အသင်းကြီးအတွက် နှစ် ၅၀ ပြည့်အကြိုကျင်းပရခြင်းဖြင့် လည်းကောင်း ဘဝဝိဂီဇာကျမ်းဒါနပြုပွဲကြီးမှ သိရသည်။ ကရိယာဇ်အနုသုတ်အသင်း(မြန်မာနိုင်ငံ)ဦးဆောင်ဆရာတော် His Grace Srivas Pandit Das က “ဒီပွဲမှာ လာတဲ့ဘာသာဝင်အသီးသီးကို ကျမ်းစာအုပ်လှူဒါန်းရတဲ့ရည်ရွယ်ချက်ကတော့ ကမ္ဘာကြီးမှာ လူတွေက တစ်ဦးနဲ့တစ်ဦး နားလည်မှုတွေလွဲမှားပြီး ကမ္ဘာကြီးဟာ

မငြိမ်းမချမ်းဖြစ်လာတဲ့အခါကျတော့ ဒီကျမ်းစာရဲ့ တရားတော်များကို လူတွေဖတ်ကြမယ်ဆိုရင်တော့ အချင်းချင်း တစ်ဦးနဲ့တစ်ဦး ပိုပြီးနားလည်မှုတွေရှိလာမယ်။ ပြီးတော့ ကမ္ဘာကြီးကလည်း ငြိမ်းချမ်းလာမှာပါ။ ပွဲတော်ကို နှစ်စဉ် ကျင်းပဖြစ်တယ်ဆိုပေမယ့် ဒီအကြိမ်က ဆရာတော်ကြီးရဲ့ နှစ် ၅၀ ပြည့် ရွှေရတုသဘင်အထိမ်းအမှတ်နဲ့ တိုက်ဆိုင်လို့ ပွဲတော်ကို ကြီးကြီးကျယ်ကျယ် ခမ်းခမ်းနားနားပြုလုပ်ဖြစ်သွားတာပါ။ တက်ရောက်လာကြသူတွေလည်း ငြိမ်းချမ်းမှုရရှိပြီး ဘုရားရှင်နဲ့နီးစပ်မှုကို ရရှိသွားကြမှာပါ”ဟု ပြောကြားသည်။ အဆိုပါပွဲတော်ကြီး၌ ကရိယာဇ်အနုသုတ်အသင်း(မြန်မာနိုင်ငံ) ဦးဆောင်ဆရာတော် His Grace Srivas Pandit Das မှ တက်ရောက်လာကြသော ဧည့်သည်တော်များအား ၁၉၆၅ ခုနှစ်က ဆရာတော်ကြီး ကြွမြန်းခဲ့သော သာသနာပြုခရီးစဉ်နှင့် ဘဝဝိဂီဇာကျမ်းလာ အကြောင်းအရာများအား ရှင်းပြဆွေးနွေးခဲ့ပြီး အဖွဲ့အစည်းများ၊ တက္ကသိုလ်များနှင့် ဧည့်သည်တော်များအား ဘဝဝိဂီဇာ ကျမ်းစာအုပ်များကို လှူဒါန်းခဲ့သည်။ (စိုးဝင်း-MLA)

# မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေး ကော်မရှင်မှ မြင်းခြံအကျဉ်းထောင်နှင့် ပတ်သက်၍ သတင်းထုတ်ပြန်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၂  
မြင်းခြံအကျဉ်းထောင်အတွင်း အစာဝတ်ခံဆန္ဒပြသူ အကျဉ်းသားနှစ်ဦးအပေါ် ပြုမူဆက်ဆံမှုနှင့် ပတ်သက်၍ မြန်မာနိုင်ငံ အမျိုးသားလူ့အခွင့်အရေး ကော်မရှင်မှ စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများပြုလုပ်ခဲ့ပြီး စစ်ဆေးတွေ့ရှိချက်နှင့် အကြံပြုချက်များကို ယနေ့ရက်စွဲပါ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အမှတ်(၁၇/၂၀၁၅)ဖြင့် ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။  
အဆိုပါ သတင်းထုတ်ပြန်ချက်အပြည့်အစုံအား မြန်မာနိုင်ငံ လူ့အခွင့်အရေးကော်မရှင်၏ website [www.mnhrc.org.mm](http://www.mnhrc.org.mm) တွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

## »»» စာမျက်နှာ ၆ မှ

(၁၆) ရေထုတ်ပြန်ခြင်း။ မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော်ရှိ ၁၀ လက်မ သံပိုက်ရေထုတ်ပြန်ခြင်းကြောင့် လိုဏ်ဂူတော်အတွင်း အုတ်နံရံများ၊ ကြမ်းခင်းများ ရေယိုစိမ့်မှုဒဏ်၊ ရေဝပ်ခြင်းဒဏ်တို့မှကင်းဝေးပြီး ရေစီးရေလာကောင်း၍ အဆောက်အအုံကြံခိုင်ရေးကို အထောက်အကူပြုလျက်ရှိပါသည်။ အဆိုပါ လုပ်ငန်းအတွက် နိုင်ငံတော်ဘတ်ဂျက်က စုစုပေါင်းကုန်ကျငွေကျပ် ၁၁၈၀၀၀ ကုန်ကျခံ ပြုပြင်မွမ်းမံဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။

(၁၇) ရေမြောင်းများပြုလုပ်ခြင်း။ မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော်အတွင်းမှ ၁၀ လက်မ သံပိုက်ရေထုတ်ပြန်ခြင်းဖြင့် စီးဆင်းလာသည့်ရေများသည် လိုဏ်ဂူပတ်လည်၌ မိုးတွင်းကာလတွင် ရေဝပ်လျက်ရှိသောကြောင့် ရေစီးရေလာကောင်းမွန်စေရန်အတွက် လိုဏ်ဂူပတ်လည် ကျောက်စီခြံစည်းရိုးဘေး၌ အလျား ၈၄၅ ပေ၊ အနံ ၃ ပေ၊ အနက် ၃ ပေရှိသော ရေထုတ်မြောင်းအား အုတ်ရိုးစီခြင်း၊ ကွန်ကရစ်ကြမ်းခင်းလောင်းခြင်း၊ ကွန်ကရစ်ရေမြောင်းဖုံးများ ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းတို့ကြောင့် လိုဏ်ဂူပတ်လည်ရေဝပ်ခြင်း၊ ရေလွှမ်းမိုးခြင်း အန္တရာယ်မှ ကာကွယ်နိုင်ခဲ့ပြီဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါလုပ်ငန်းအတွက် နိုင်ငံတော်ဘတ်ဂျက်က စုစုပေါင်းကုန်ကျငွေကျပ် ၂၁၇၉၀၉၀၀ ကုန်ကျခံဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။

(၁၈) ကုဋီရေအိမ်များပြင်ဆင်ခြင်း။ မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော်အတွင်း၌ တောင်ဘက်တွင် ကုဋီရေအိမ် ၁၀ လုံး၊ မြောက်ဘက်တွင် ကုဋီရေအိမ်အလုံး ၂၀၊ အပေါ်ထပ်တွင် ကုဋီရေအိမ် ၁၂ လုံး စုစုပေါင်း ကုဋီရေအိမ် ၄၂ လုံးအနက် တောင်မြောက် ကုဋီရေအိမ် အလုံး ၃၀၊ အပေါ်ထပ် ကုဋီရေအိမ် ၁၀ လုံး စုစုပေါင်း ကုဋီရေအိမ် အလုံး ၄၀ အား အသေးစား မွမ်းမံပြင်ဆင်ခြင်း၊ အပေါ်ထပ် ကုဋီရေအိမ်နှစ်လုံးအား အကြီးစားပြုပြင်

ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းတို့ကြောင့် အခမ်းအနားများသို့ ကြွရောက်လာကြသည့် ထေရ်ကြီးဝါကြီး ဆရာတော်ကြီးများ၊ ဧည့်ပရိသတ်များ သန့်ရှင်းစွာ အသုံးပြုနိုင်ပြီဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါလုပ်ငန်းများအတွက် နိုင်ငံတော်ဘတ်ဂျက်က စုစုပေါင်းကုန်ကျငွေကျပ် ၁၂၁၅၀၀၀ ကုန်ကျခံ ပြုပြင်မွမ်းမံဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။

နိုင်ငံတော်အစိုးရသစ်လက်ထက်၌ သမိုင်းဝင် ဆဋ္ဌသင်္ဂါယနာသမိုင်းဝင် မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော်ကြီး အရှည်တည်တံ့ခိုင်ခံ့စေရန်အတွက် ပြုပြင်မွမ်းမံမှုများ၊ အသစ်တည်ဆောက်မှုများ၊ အစားထိုးလဲလှယ်မှုများ၊ ဖြည့်တင်းမှုများ ဆောင်ရွက်ခဲ့ရာ နိုင်ငံတော်ဘတ်ဂျက်က စုစုပေါင်းကုန်ကျငွေကျပ် ၁၁၉၂၆၄၇၀၀ နှင့် အများပြည်သူ လှူဒါန်းငွေကျပ် ၂၀၁၂၀၉၀၀ စုစုပေါင်းကုန်ကျငွေ ကျပ် ၃၂၀၄၇၅၆၀ ကုန်ကျခံ မွမ်းမံပြင်ဆင်ဆောင်ရွက်နိုင်ခဲ့ပါသည်။

လှူဒါန်းစေတနာကြည်ညိုရာ။ သမိုင်းဝင်ဆဋ္ဌသင်္ဂါယနာတင် မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော်ကြီး၌ ဂိုဏ်းပေါင်းစုံသံဃာ့အစည်းအဝေးပွဲကြီးများ၊ နိုင်ငံတော် ဗဟို သံဃာ့ဝန်ဆောင်အစည်းအဝေးပွဲကြီးများ၊ တိပိဋကဓရ တိပိဋကကောဝိဒ ချီးကျူးပူဇော်ပွဲများ၊ တိပိဋကဓရ တိပိဋကကောဝိဒ ရွှေးချယ်ရေးစာမေးပွဲများ၊ ဗုဒ္ဓမြတ်စွယ်တော် ပင့်ဆောင်ပူဇော်ပွဲများနှင့် ဘာသာရေး၊ သာသနာရေး အခမ်းအနားများကို အစဉ်အလာမပြတ် ကျင်းပပြုလုပ်လျက်ရှိပါသည်။ အထက်ဖော်ပြပါ သာသနာရေးဆိုင်ရာအခမ်းအနားများသို့ နိုင်ငံတော်ဩဝါဒါစရိယ ဆရာတော်ကြီးများ၊ နိုင်ငံတော်သံဃမဟာနာယကဆရာတော်ကြီးများ၊ နိုင်ငံတော် ဗဟိုသံဃာ့ဝန်ဆောင် ဆရာတော်များ၊ သံဃာ့သမ္မတီရ ကိုယ်စားလှယ် ဆရာတော်များ၊ တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်/မြို့နယ်သံဃာနာယက ဆရာတော်များ ကြွရောက်လျက်ရှိပြီး နိုင်ငံတော်အစိုးရအဖွဲ့ဝင်များ၊ ဌာနဆိုင်ရာအကြီးအကဲများ၊ စေတနာရှင် အလှူရှင်များနှင့် အများပြည်သူတို့ တက်ရောက်ကြည့်ညိုလျက်ရှိကြပါသည်။ ဆဋ္ဌသင်္ဂါယနာတင်သမိုင်းဝင် မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော်ကြီး၏

ပြယုဂ်များဖြစ်သော ဘုရား၊ ရဟန္တာရုပ်တု၊ ဆရာတော်ကြီးများ ရုပ်တုတော်များအား ကြည့်ညိုသပ္ပာယ်ဖွယ်ဖြစ်အောင်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ခေါင်မိုးအသစ်များလဲလှယ်တပ်ဆင်ခြင်း၊ အသံထိန်းနံရံများ အစားထိုးခြင်း၊ အလင်းဝင်ပေါက်နှင့် အလင်းရောင်အားကောင်းအောင် ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ အသုံးအဆောင်နှင့် ပရိဘောဂများ ဖြည့်တင်းခြင်း၊ လိုဏ်ဂူတော် ရေရှည်ကြံ့ခိုင်ရေး ကောင်းအောင်ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ရေစီးရေလာကောင်းအောင် ဆောင်ရွက်ခြင်း၊ ကုဋီရေအိမ်များအား မွမ်းမံပြင်ဆင်ခြင်း အစရှိသော ပြုပြင်မွမ်းမံမှုများကို ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ၏ ဝံ့ပိုးမှု၊ အလှူရှင်များ၊ အများပြည်သူများ၏ လှူဒါန်းငွေများဖြင့် အကောင်အထည်ဖော် ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းဖြစ်ရာ သဒ္ဓါကြည်လင်ပါရမီရှင်အပေါင်းတို့က ဝမ်းပန်းတသာ သာဓုအနုမေဒနာ ခေါ်ဆိုနိုင်ကြပြီဖြစ်ပါသည်။

ယခုနှစ်တွင် ကျင်းပသည့် (၆၈)ကြိမ်မြောက် တိပိဋကဓရ တိပိဋကကောဝိဒ ရွှေးချယ်ရေးစာမေးပွဲကို ၂၇-၁၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့မှ ၂၈-၁-၂၀၁၆ ရက်နေ့ထိ ၃၃ ရက်ကြာ ကျင်းပမည့် တိပိဋကစာဖြေသံဃာတော်များ အနေဖြင့် မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော်အတွင်း အလင်းဝင်ပေါက်နှင့် အလင်းရောင်များ အားဖြည့်ထားခြင်း၊ အသံထိန်းနံရံများ အစားထိုးလဲလှယ်ထားခြင်းနှင့် လိုအပ်ချက်များအား ဖြည့်ဆည်းစီမံထားခြင်းတို့ကြောင့် စိတ်ချမ်းမြေ့စွာ ဖြေဆိုနိုင်ကြပြီ ဖြစ်ပါသည်။ နိုင်ငံတော်အစိုးရသစ်လက်ထက် ဆဋ္ဌသင်္ဂါယနာတင် သမိုင်းဝင်ပြယုဂ်တစ်ခုဖြစ်သော မဟာပါသာဏလိုဏ်ဂူတော်ကြီး အရှည်တည်တံ့ခိုင်ခံ့စေရန် ဘက်စုံပြုပြင်မွမ်းမံပြင်ဆင်နိုင်ရေးအတွက် လမ်းညွှန်စီမံဖြည့်ဆည်းပေးမှုသည် ဗုဒ္ဓမြတ်စွာသာသနာတော်မြတ်ကြီး သန့်ရှင်းတည်တံ့ပြန့်ပွားစေရေးအတွက် အလွန်အားကောင်းသော အထောက်အပံ့တစ်ခုဖြစ်ပါကြောင်း ကုသိုလ်အကျိုးထူးတရားများ တိုးပွားကြစေရန် အလိုငှာ ရေးသားတင်ပြလိုက်ရပါသည်။ ။



# မြန်မာနိုင်ငံ ယစ်မျိုးအက်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

မြန်မာနိုင်ငံ ယစ်မျိုးအက်ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၆၆။ ) ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ နတ်တော်လဆန်း ၁၁ ရက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၂၂ ရက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။  
၁။ ဤဥပဒေကို မြန်မာနိုင်ငံယစ်မျိုးအက်ဥပဒေဟု ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။

၂။ မြန်မာနိုင်ငံယစ်မျိုးအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၂၊ ပုဒ်မခွဲ (၄)၊ ပုဒ်မခွဲငယ် (၁)၊ (၂)၊ (၃)၊ (၄)၊ ပုဒ်မ ၁၁၊ ပုဒ်မ ၁၃၊ ပုဒ်မ ၂၀၊ ပုဒ်မခွဲ (ဆ) နှင့် ပုဒ်မ ၃၃ တို့ကို ပယ်ဖျက်ရမည်။

၃။ မြန်မာနိုင်ငံယစ်မျိုးအက်ဥပဒေတွင် ပါရှိသော "the Excise Commissioner" ဆိုသည့် စကားရပ်ကို "the Director General of the General Administration Department" ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၄။ မြန်မာနိုင်ငံယစ်မျိုးအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၆၊ ပုဒ်မခွဲ (က) နှင့် (ဂ) တို့တွင် ပါရှိသော "the Excise Department" ဆိုသည့် စကားရပ်ကို "the General Administration Department" ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၅။ မြန်မာနိုင်ငံယစ်မျိုးအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၃၀ တွင် ပါရှိသော "shall be punishable with imprisonment which may extend to six months, or with fine which may extend to one thousand kyats or with both." ဆိုသည့် စကားရပ်ကို "shall be punishable with imprisonment for a term from a minimum of six months to a maximum of two years, or shall be liable to fine with a minimum of one million kyats to a maximum of two million kyats or with both." ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၆။ မြန်မာနိုင်ငံယစ်မျိုးအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၃၁ တွင် ပါရှိသော "shall be punishable with imprisonment which may extend to one year and shall also be liable to fine." ဆိုသည့် စကားရပ်ကို "shall be punishable with imprisonment for a term from a minimum of one year to a maximum of three years and shall also be liable to fine with a minimum of two million kyats to a maximum of three million kyats." ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၇။ မြန်မာနိုင်ငံယစ်မျိုးအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၃၄ တွင် ပါရှိသော "shall be

punishable with imprisonment which may extend to six months, or with fine which may extend to one thousand kyats or with both." ဆိုသည့် စကားရပ်ကို "shall be punishable with imprisonment for a term from a minimum of six months to a maximum of one year, or shall be liable to fine with a minimum of two-hundred thousand kyats to a maximum of four-hundred thousand kyats or with both." ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၈။ မြန်မာနိုင်ငံယစ်မျိုးအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၃၇ တွင် ပါရှိသော "shall be punishable with imprisonment for a term which may extend to six months, or with fine which may extend to one thousand kyats, or with both." ဆိုသည့် စကားရပ်ကို "shall be punishable with imprisonment for a term from a minimum of three months to a maximum of six months, or shall be liable to fine with a minimum of one-hundred thousand kyats to a maximum of two-hundred thousand kyats, or with both." ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၉။ မြန်မာနိုင်ငံယစ်မျိုးအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၃၈၊ ပုဒ်မခွဲ (၁) တွင် ပါရှိသော "or of selling or administering any intoxicating drug or knowingly permits any place owned or occupied by him or under his control to be kept or used for such purposes," ဆိုသည့် စကားရပ်ကို ပယ်ဖျက်ရမည်။

၁၀။ မြန်မာနိုင်ငံယစ်မျိုးအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၃၈၊ ပုဒ်မခွဲ (၁) တွင် ပါရှိသော "shall be punishable with imprisonment for a term which may extend to one year, or with fine which may extend to two thousand kyats or with both." ဆိုသည့် စကားရပ်ကို "shall be punishable with imprisonment for a term from a minimum of six months to a maximum of one year, or shall be liable to fine with a minimum of two-hundred thousand kyats to a maximum of four-hundred thousand kyats or with both." ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၁၁။ မြန်မာနိုင်ငံယစ်မျိုးအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၃၈၊ ပုဒ်မခွဲ (၂)၊ ပုဒ်မခွဲငယ် (က) နှင့် (ဂ) တို့တွင် ပါရှိသော "or of selling or administering any intoxicating drug" ဆိုသည့် စကားရပ်ကို ပယ်ဖျက်ရမည်။

၁၂။ မြန်မာနိုင်ငံယစ်မျိုးအက်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၃၉ တွင် ပါရှိသော "shall be punishable with fine which may extend to two hundred kyats." ဆိုသည့် စကားရပ်ကို "shall be punishable with fine a minimum of thirty thousand kyats to a maximum of fifty thousand kyats."

ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။  
၁၃။ မြန်မာနိုင်ငံယစ်မျိုးအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၄၀၊ အပိုဒ်ခွဲ (၁) တွင် ပါရှိသော "may be liable be punishable with fine which may extend to five hundred kyats." ဆိုသည့်စကားရပ်ကို "may be liable be punishable with fine a minimum of thirty thousand kyats to a maximum of fifty thousand kyats." ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၁၄။ မြန်မာနိုင်ငံယစ်မျိုးအက်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၄၁ တွင် ပါရှိသော "he shall be punishable in case (a) with fine which may extend to two hundred kyats, and in case (b) or case (c) with fine which may extend to five hundred kyats." ဆိုသည့် စကားရပ်ကို "he shall be punishable in case (a) with fine a minimum of thirty thousand kyats to a maximum of fifty thousand kyats, and in case (b) or case (c) with fine a minimum of fifty thousand kyats to a maximum of one-hundred thousand kyats." ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၁၅။ မြန်မာနိုင်ငံယစ်မျိုးအက်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၄၂၊ အပိုဒ်ခွဲ (၁) တွင် ပါရှိသော "he shall be punishable with imprisonment for a term which may extend to three months, or with fine which may extend to one thousand kyats, or with both." ဆိုသည့် စကားရပ်ကို "he shall be punishable with imprisonment for a term from a minimum of six months to a maximum of one year, or with fine a minimum of two-hundred thousand kyats to a maximum of four-hundred thousand kyats or with both." ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၁၆။ မြန်မာနိုင်ငံယစ်မျိုးအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၄၂၊ အပိုဒ်ခွဲ (၂) တွင် ပါရှိသော "he shall be punishable with fine which may extend to two hundred kyats." ဆိုသည့်စကားရပ်ကို "he shall be punishable with fine a minimum of thirty thousand kyats to a maximum of fifty thousand kyats." ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

၁၇။ မြန်မာနိုင်ငံယစ်မျိုးအက်ဥပဒေပုဒ်မ ၄၄၊ ပုဒ်မခွဲ (က) တွင်ပါရှိသော "or any apparatus for administering any intoxicating drug," ဆိုသည့် စကားရပ်ကို ပယ်ဖျက်ရမည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

(ပုံ) သိန်းစိန်  
နိုင်ငံတော်သမ္မတ  
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

# နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ ( ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၆၇ ။ ) ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ နတ်တော်လဆန်း ၁၁ ရက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၂၂ ရက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

၁။ ဤဥပဒေကို နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေဟု ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။

၂။ နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၂၊ ပုဒ်မခွဲ (ဆ) ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည်-  
“(ဆ) တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် လုပ်ငန်းအမျိုးအစားအရ လည်းကောင်း၊ သဘာဝအရင်းအမြစ် အနေအထားအရလည်းကောင်း၊ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း ရရှိရေးအတွက်လည်းကောင်း ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့က ခွင့်ပြုပေးနိုင်သည့် နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု လုပ်ငန်းများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များသို့ လုပ်ပိုင်ခွင့် ခွဲဝေသတ်မှတ် နိုင်ရေးညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ခြင်း။”

၃။ နိုင်ငံခြားရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၃ ၏ နောက်တွင် ပုဒ်မ ၁၃-က အဖြစ် အောက်ပါအတိုင်း ပြည့်စွက်ရမည်-  
“၁၃-က။ ကော်မရှင်သည် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် ပြည်ထောင်စု အစိုးရအဖွဲ့၏ သဘောတူညီချက်နှင့်အညီ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များသို့ မိမိ၏လုပ်ပိုင်ခွင့် များကို ခွဲဝေသတ်မှတ်ပေးနိုင်သည်။”

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

(ပုံ) သိန်းစိန်  
နိုင်ငံတော်သမ္မတ  
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

# မြန်မာနိုင်ငံသားများ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

မြန်မာနိုင်ငံသားများ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေ (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၆၈ ။ ) ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ နတ်တော်လဆန်း ၁၁ ရက် (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၂၂ ရက်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

၁။ ဤဥပဒေကို မြန်မာနိုင်ငံသားများ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေဟု ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။

၂။ မြန်မာနိုင်ငံသားများ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေပုဒ်မ ၁၁၊ ပုဒ်မခွဲ (ဇ) ကို အောက်ပါအတိုင်း အစားထိုးရမည်-  
“(ဇ) တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် လုပ်ငန်းအမျိုးအစားအရ လည်းကောင်း၊ သဘာဝအရင်းအမြစ် အနေအထားအရလည်းကောင်း၊ အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းရရှိရေး အတွက်လည်းကောင်း ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့က ခွင့်ပြုပေးနိုင်သည့် မြန်မာနိုင်ငံသား ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု လုပ်ငန်းများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များသို့ လုပ်ပိုင်ခွင့် ခွဲဝေသတ်မှတ်နိုင် ရေး ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ခြင်း။”

၃။ မြန်မာနိုင်ငံသားများ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၂ ၏ နောက်တွင် ပုဒ်မ ၁၂-က အဖြစ် အောက်ပါအတိုင်း ပြည့်စွက်ရမည်-

“၁၂-က။ ကော်မရှင်သည် တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ် စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုအတွက် ပြည်ထောင်စု အစိုးရအဖွဲ့၏ သဘောတူညီချက်နှင့်အညီ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့များသို့ မိမိ၏လုပ်ပိုင် ခွင့်များကို ခွဲဝေသတ်မှတ်ပေးနိုင်သည်။”

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

(ပုံ) သိန်းစိန်  
နိုင်ငံတော်သမ္မတ  
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

## »» စာမျက်နှာ ၇ မှ

လွှတ်တော်သို့ တင်သွင်းသည်။

ယင်းနောက် ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ဘဏ္ဍာနှစ် အမျိုးသားစီမံကိန်းဥပဒေကြမ်းပါ စီမံကိန်းလုပ်ငန်းများနှင့် ၂၀၁၆ ခုနှစ် ပြည်ထောင်စု၏ ဘဏ္ဍာငွေအရအသုံး ဆိုင်ရာ ဥပဒေကြမ်းပါရငွေသုံးငွေများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ သာသနာရေးဝန်ကြီး

ဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဦးစိုးဝင်း၊ ပြည်ထောင်စုရာထူးဝန်အဖွဲ့ ဥက္ကဋ္ဌ ဦးကျော်သူ၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ဒုတိယနာယက ဦးနန္ဒကျော်စွာ၊ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌ ဦးမြသိမ်း၊ နိုင်ငံတော်သမ္မတရုံး ဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးကျော်ကျော်ဝင်း၊ ပြည်ထောင်စုတရားလွှတ်တော်ချုပ်တရား သူကြီးဦးမြသိမ်း၊ နိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေဆိုင်ရာ ခုံရုံးအဖွဲ့ဝင်

ဦးမြင့်ဝင်း၊ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် ဦးဝင်းကို၊ ဒုတိယ ရွေးကောက်ပွဲ ဦးထွန်းထွန်းဦးနှင့် ဒုတိယစာရင်းစစ်ချုပ် ဦးမျိုးမြင့်တို့က သက်ဆိုင် ရာကဏ္ဍအလိုက် ရှင်းလင်းတင်ပြကြသည်။

(သတင်းစဉ်)





ဥပဒေကြမ်း

၂၀၁၆ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စု၏ အခွန်အကောက် ဥပဒေကြမ်း

(ပြည်သူများ သိရှိလေ့လာအကြံပြုနိုင်ရန် ဖော်ပြခြင်းဖြစ်ပါသည်။)

ယမန်နေ့မှအထက်

၁၅။ ဤဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၄ ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်များသည် မစည်းကြပ်ထိုက်သည့် ရောင်းရငွေ၊ ရငွေပမာဏ သတ်မှတ်ခြင်းနှင့် သက်ဆိုင်ခြင်းမရှိစေရ။
၁၆။ အထက် ပုဒ်မ ၁၄ ပါ ကုန်စည်များမှတစ်ပါး အခြားကုန်စည်များကို ပြည်ပသို့ တင်ပို့ရောင်းချခြင်းအတွက် ရောင်းရငွေအပေါ်တွင် သူညာ ရာခိုင်နှုန်းဖြင့် ကုန်သွယ် လုပ်ငန်းခွန် ကျသင့်စေရမည်။
၁၇။ ဤဥပဒေ၏ အခန်း(၅) တွင် ဖော်ပြပါရှိသော စကားရပ်များ၏ အဓိပ္ပာယ်ဖွင့်ဆို ချက်သည် ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန်ဥပဒေတွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း ဖြစ်စေရမည်။

အခန်း (၆) ဝင်ငွေခွန်

၁၉။ (က) မည်သူ့ကိုမဆို လစာ၊ အသက်မွေးဝမ်းကျောင်းပညာလုပ်ငန်း၊ စီးပွား ရေးလုပ်ငန်းနှင့် အခြားရလမ်းများမှ ဝင်ငွေဖြစ်လျှင် စုစုပေါင်းဝင်ငွေမှ ဝင်ငွေခွန်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၆ အရ သက်သာခွင့်များ ခုခံမိပြီးနောက် ကျန်ဝင်ငွေအပေါ် ဝင်ငွေအလွှာအလိုက် စည်းကြပ်ရမည့် ဝင်ငွေခွန် နှုန်းထားများကို အောက်ပါအတိုင်း သတ်မှတ်သည်-

Table with 4 columns: အမှတ်စဉ်, ဝင်ငွေခွန်စည်းကြပ်ရန်ဝင်ငွေအလွှာ (မှ, ထိ, ကျပ်), စည်းကြပ်ရန် ဝင်ငွေခွန်နှုန်း

(ခ) ဝင်ငွေခွန်ဥပဒေတွင် မည်သို့ပြဋ္ဌာန်းပါရှိစေကာမူ မည်သူမဆို မြေငှားရမ်းခြင်း၊ အဆောက်အအုံ ငှားရမ်းခြင်း၊ အခန်းငှားရမ်းခြင်း တို့မှရရှိသော စုစုပေါင်း ငှားရမ်းခရငွေအပေါ် ပုဒ်မ ၆ အရ သက်သာ ခွင့်များ နုတ်ပယ်ပြီး ကျန်ငွေအပေါ် ၁၀ ရာခိုင်နှုန်းဖြင့် ဝင်ငွေခွန် သီးခြား စည်းကြပ်ရမည်။
(ဂ) ဤပုဒ်မပါ ဝင်ငွေခွန်နှုန်းများသည် ဝင်ငွေရရှိသူ တစ်ဦးဦး သို့မဟုတ် ဝင်ငွေ အမျိုးအစား တစ်ရပ်ရပ်နှင့် စပ်လျဉ်း၍ သီးခြား ဝင်ငွေခွန်နှုန်း သတ်မှတ်ထားသည့် အခွန်ထမ်းများနှင့် သက်ဆိုင်ခြင်း မရှိစေရ။

၂၀။ ဝင်ငွေခွန်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၆ နှင့် ၆-က အရ သက်သာခွင့်များမကုတ်မီ ပြည်ပနေ နိုင်ငံသား၏ ကင်းလွတ်ခွင့်ရရှိသည့် ဝင်ငွေခေါင်းစဉ်မှတစ်ပါး နိုင်ငံခြားငွေဖြင့် ပြည်ပတွင်ရရှိသည့် စုစုပေါင်း ဝင်ငွေအပေါ် ၁၀ ရာခိုင်နှုန်းဖြင့် ဝင်ငွေခွန်စည်းကြပ် ရမည်။
၂၁။ မြန်မာနိုင်ငံ ကုမ္ပဏီများ အက်ဥပဒေအရဖြစ်စေ၊ ၁၉၅၀ ပြည့်နှစ် အထူးကုမ္ပဏီ အက်ဥပဒေအရ ဖြစ်စေ မြန်မာနိုင်ငံ၌ မှတ်ပုံတင်၍ ဖွဲ့စည်းတည်ထောင်ထားသည့် ကုမ္ပဏီဖြစ်လျှင် ဝင်ငွေခွန် ဥပဒေပုဒ်မ ၆ အရ သက်သာခွင့်များ မကုတ်မီ ယင်း ကုမ္ပဏီက ရရှိသည့် ကျပ်ငွေဖြင့် စုစုပေါင်း အသားတင် အမြတ်ဝင်ငွေအပေါ် ၂၅ ရာခိုင်နှုန်းဖြင့် ဝင်ငွေခွန်စည်းကြပ်ရမည်။
၂၂။ ပြည်ပနေ နိုင်ငံခြားသားဖြစ်လျှင် ဝင်ငွေခွန်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၆ နှင့် ၆-က အရ သက်သာခွင့်များ နုတ်ပယ်ခြင်း မပြုရ။ ယင်း၏ စုစုပေါင်း ဝင်ငွေအပေါ် -
(က) လစာခေါင်းစဉ်မှ ဝင်ငွေဖြစ်ပါက ဤဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၉၊ ပုဒ်မခွဲ (က) ပါ အခွန်နှုန်းများအတိုင်း ဝင်ငွေခွန် စည်းကြပ်ရမည်။
(ခ) လစာခေါင်းစဉ်မှတစ်ပါး အခြားဝင်ငွေဖြစ်ပါက ၂၅ ရာခိုင်နှုန်းဖြင့် ဝင်ငွေခွန် စည်းကြပ်ရမည်။

၂၃။ မြန်မာနိုင်ငံ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုကော်မရှင်က ထုတ်ပေးသည့် ခွင့်ပြုမိန့်ဖြင့် ဆောင်ရွက်သော လုပ်ငန်းဖြစ်လျှင် ဝင်ငွေခွန်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၆ အရ သက်သာခွင့်များ မကုတ်မီ ယင်းလုပ်ငန်း၏ စုစုပေါင်း အသားတင်အမြတ်ဝင်ငွေအပေါ် ၂၅ ရာခိုင် နှုန်းဖြင့် ဝင်ငွေခွန် စည်းကြပ်ရမည်။
၂၄။ ဝင်ငွေခွန်ဥပဒေပုဒ်မ ၆ နှင့် ၆-က အရ သက်သာခွင့်များ မကုတ်မီ စည်းကြပ်မှု မှ လွတ်ကင်းနေသော ဝင်ငွေအပေါ် ၃၀ ရာခိုင်နှုန်းဖြင့် ဝင်ငွေခွန် စည်းကြပ်ရမည်။ သို့ရာတွင် နိုင်ငံသား မည်သူမဆို အခြေပစ္စည်းတစ်ရပ်ရပ်ကို ဝယ်ယူခြင်း၊

တည်ဆောက်ခြင်း၊ ရယူခြင်းနှင့် လုပ်ငန်းအသစ် တည်ထောင်ခြင်း၊ လုပ်ငန်းထပ်မံတိုးချဲ့ ဆောင်ရွက်ခြင်းတို့အတွက် အသုံးပြုသည့် ဝင်ငွေမှ ဝင်ငွေရလမ်း တင်ပြနိုင်သည့် ဝင်ငွေရှိပါက ယင်းဝင်ငွေအား နုတ်ပယ်ပြီး ကျန်စည်းကြပ်မှုမှ လွတ်ကင်းနေသော ဝင်ငွေအပေါ်တွင် လည်းကောင်း၊ ဝင်ငွေရလမ်း တင်ပြနိုင်ခြင်းမရှိပါက အသုံးပြုသည့် ဝင်ငွေအပေါ်တွင် လည်းကောင်း အောက်ဖော်ပြပါ အခွန်နှုန်းထားအတိုင်း ဝင်ငွေခွန် စည်းကြပ်ရမည်။
အသုံးပြုသည့် ဝင်ငွေအားလုံးအပေါ် ဝင်ငွေရလမ်းအတိအကျ တင်ပြနိုင်ပါက ဝင်ငွေခွန် ထမ်းဆောင်ရန် မလိုပါ။ ဤပုဒ်မအရ အခွန်စည်းကြပ်ခြင်းသည် တရားမဝင် ရရှိသည့် ပစ္စည်းများ ပိုင်ဆိုင်ခြင်း၊ ရောင်းဝယ်ခြင်းတို့နှင့် လည်းကောင်း၊ ငွေကြေးအပြစ်ချမှု တိုက်ဖျက်ရေးဥပဒေအရ အရေးယူသည့် ကိစ္စရပ်များနှင့်လည်းကောင်း သက်ဆိုင်ခြင်း မရှိစေရ-

Table with 3 columns: စဉ်, ဝင်ငွေ(ကျပ်), ဝင်ငွေခွန်နှုန်း

၂၅။ သမဝါယမအသင်းဥပဒေအရ မှတ်ပုံတင်ဖွဲ့စည်းထားသည့် -
(က) အခြေခံသမဝါယမအသင်းများ၏ အသားတင်အမြတ်ဝင်ငွေမှ ဝင်ငွေခွန် ဥပဒေ ပုဒ်မ ၆ အရ သက်သာခွင့်များ နုတ်ပယ်ပြီး ကျန်ဝင်ငွေအပေါ် ဤဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၉ ပါ ဝင်ငွေခွန်နှုန်းထားဖြင့် ဝင်ငွေခွန် စည်းကြပ် ရမည်။
(ခ) အခြေခံသမဝါယမအသင်းမှအပဖြစ်သော သမဝါယမအသင်းများ၏ အသားတင်အမြတ်ဝင်ငွေမှ ဝင်ငွေခွန်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၆ အရ သက်သာခွင့် များနုတ်ပယ်ပြီး ကျန်ဝင်ငွေအပေါ် ၂၅ ရာခိုင်နှုန်းဖြင့် ဝင်ငွေခွန် စည်းကြပ်ရမည်။
၂၆။ နိုင်ငံတော်ပိုင် စီးပွားရေးအဖွဲ့အစည်းများ၏ စုစုပေါင်းအသားတင်အမြတ် ဝင်ငွေအပေါ် ဝင်ငွေခွန်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၆ အရ သက်သာခွင့်များမကုတ်မီ ၂၅ ရာခိုင်နှုန်းဖြင့် ဝင်ငွေခွန် စည်းကြပ်ရမည်။
၂၇။ အခြေပစ္စည်းတစ်ခု သို့မဟုတ် တစ်ခုထက်ပို၍ ရောင်းချခြင်း၊ လဲလှယ်ခြင်း၊ အခြားတစ်နည်းနည်းဖြင့် လွှဲပြောင်းခြင်းမှ မြတ်စွန်းငွေရရှိလျှင် ထိုသို့ မြတ်စွန်းသည့် ကျပ်ငွေ သို့မဟုတ် နိုင်ငံခြားငွေအပေါ် ဝင်ငွေခွန်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၆ နှင့် ပုဒ်မ ၆-က အရ သက်သာခွင့်များ မကုတ်မီ -
(က) မြန်မာနိုင်ငံ၏ ရေနံနှင့် သဘာဝဓာတ်ငွေ့ကဏ္ဍတွင် ပါဝင်လုပ်ကိုင်သည့် ကုမ္ပဏီဖြစ်ပါက အောက်တွင် မြတ်စွန်းငွေနှင့် ယှဉ်တွဲဖော်ပြထားသော အခွန်နှုန်းများအတိုင်း ရရှိသည့် ငွေကြေးအမျိုးအစားဖြင့် ဝင်ငွေခွန်စည်း ကြပ်ရမည်-

Table with 2 columns: မြတ်စွန်းငွေ, ပေးဆောင်ရမည့်ဝင်ငွေခွန်နှုန်း

၂၈။ အခြေပစ္စည်းတစ်ခု သို့မဟုတ် တစ်ခုထက်ပို၍ ရောင်းချခြင်း၊ လဲလှယ်ခြင်း သို့မဟုတ် အခြား တစ်နည်းနည်းဖြင့် လွှဲပြောင်းခြင်း ပြုလုပ်သည့် နှစ်တစ်နှစ်အတွင်း အခြေပစ္စည်း၏ တန်ဖိုးစုစုပေါင်းသည်ကျပ်သိန်း ၁၀၀ ထက်မပိုလျှင် အခြေပစ္စည်းမှ မြတ်စွန်းငွေ ပေါ်ပေါက်စေကာမူ ဝင်ငွေခွန် စည်းကြပ်ခြင်း မပြုရ။
၂၉။ အသစ်ထူထောင်သော စက်မှုလက်မှုကို အခြေခံသည့် အသားစား၊ အလတ်စား လုပ်ငန်းများအတွက် လုပ်ငန်းစတင်သော နှစ်အပါအဝင် တစ်ဆက်တည်း သုံးနှစ် အတွင်း ဝင်ငွေကျပ်သိန်း ၁၀၀ ထိ ဝင်ငွေခွန် ကင်းလွတ်ခွင့်ပြုသည်။ ဖော်ပြပါဝင်ငွေ ထက် ပိုမိုရရှိပါက ပိုမိုရရှိသည့် ဝင်ငွေအပေါ်တွင်သာ ဝင်ငွေခွန် စည်းကြပ်ရမည်။
၃၀။ ဝင်ငွေခွန်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၆၊ ပုဒ်မခွဲ(က)၊ ပုဒ်မခွဲ(ခ)၊ ပုဒ်မခွဲ(ဂ) တို့အရ အခြေခံသက်သာခွင့် ခွင့်ပြုငွေသည် ဝင်ငွေအမျိုးအစား တစ်ခုစီ၏ ၂၀ ရာခိုင်နှုန်းနှင့် ညီမျှသောငွေ ဖြစ်ရမည်။ သို့ရာတွင် တစ်နှစ်အတွက် အခြေခံသက်သာခွင့် ခွင့်ပြုငွေ စုစုပေါင်းသည် ကျပ်သိန်း ၁၀၀ ထက် မပိုစေရ။
၃၁။ ဝင်ငွေခွန်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၆၊ ပုဒ်မခွဲ(က)၊ ပုဒ်မခွဲ(ခ)၊ ပုဒ်မခွဲ(ဂ) တို့အရ အခြေခံသက်သာခွင့် ခွင့်ပြုငွေကို ဖြည့်စွက်လျက် အောက်ပါသက်သာခွင့် ခွင့်ပြုငွေကို ဝင်ငွေခွန်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၆၊ ပုဒ်မခွဲ(ဂ)၊ ပုဒ်မခွဲ(ခ)၊ ပုဒ်မခွဲ(ဂ) ပါ တစ်ဦးချင်းပုဂ္ဂိုလ်၏ စုစုပေါင်းဝင်ငွေမှ နုတ်ပယ်၍ ကျန်ငွေအပေါ်တွင် ဝင်ငွေခွန် စည်းကြပ်ရမည်-
(က) အတူနေ မိဘတစ်ဦးလျှင် ကျပ် ၁၀ သိန်းစီ၊
(ခ) အိမ်ထောင်ဖက်တစ်ဦးအတွက်သာလျှင် ကျပ် ၁၀ သိန်း၊
(ဂ) သားသမီးတစ်ဦးလျှင် ကျပ် ၅ သိန်းစီ။
၃၂။ အခြေပစ္စည်းမှမြတ်စွန်းငွေ ခေါင်းစဉ်မှအပ ကျန်ဝင်ငွေ ခေါင်းစဉ်များအတွက် နိုင်ငံခြားငွေဖြင့် ဝင်ငွေရရှိလျှင် ယင်းဝင်ငွေအပေါ်တွင် ဝင်ငွေခွန်စည်းကြပ်မှုများ စည်းမျဉ်း ၈ ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်နှင့်အညီ တွက်ချက်၍ ပြည်တွင်းနေ နိုင်ငံသားနှင့် ပြည်တွင်းနေ နိုင်ငံခြားသား ဖြစ်ပါက ကျပ်ငွေဖြင့် လည်းကောင်း၊ ပြည်ပနေနိုင်ငံခြား သားဖြစ်ပါက ရရှိသည့် ငွေကြေးအမျိုးအစားဖြင့် လည်းကောင်း ဝင်ငွေခွန်ပေးဆောင် ရမည်။
၃၃။ အောက်ဖော်ပြပါ ဝင်ငွေတစ်ရပ်ရပ် သို့မဟုတ် ဝင်ငွေအမျိုးအစား တစ်ရပ်ရပ် အပေါ် ဝင်ငွေခွန် ကင်းလွတ်ခွင့်ပြုသည် -

- (က) မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေတတ်သော ဆေးဝါးများဥပဒေ အရ ဖမ်းဆီးရမှုအပေါ် ဆုငွေချီးမြှင့်ခြင်း အစီအစဉ်အရ ဝင်ငွေနှစ် အတွင်း ဆုငွေကို တစ်ကြိမ်တည်း ရရှိခြင်းဖြစ်စေ၊ အကြိမ်ကြိမ် ရရှိခြင်းဖြစ်စေ ရရှိသည့် စုစုပေါင်းဝင်ငွေ၏ ကျပ်သိန်း ၁၀၀ အထိ၊
(ခ) တရားမဝင်ပစ္စည်းများ ဖမ်းဆီးရမှုအပေါ် ဆုငွေချီးမြှင့်ခြင်း အစီအစဉ် အရ ဝင်ငွေနှစ်အတွင်း ဆုငွေကို တစ်ကြိမ်တည်း ရရှိခြင်းဖြစ်စေ၊ အကြိမ်ကြိမ် ရရှိခြင်းဖြစ်စေ ရရှိသည့် စုစုပေါင်း ဝင်ငွေ၏ ကျပ်သိန်း ၁၀၀ အထိ၊
(ဂ) နိုင်ငံတော်မှ ချီးမြှင့်သော ဘွဲ့ထူးဂုဏ်ထူး တံဆိပ်များနှင့်အတူ ရရှိသည့် ချီးမြှင့်ငွေများ၊
(ဃ) ပြည်ပနေနိုင်ငံသား၏ ပြည်ပတွင် နိုင်ငံခြားငွေဖြင့် ရရှိသော လစာခေါင်းစဉ်မှဝင်ငွေ၊
(င) နိုင်ငံဝန်ထမ်း အငြိမ်းစားယူသည့်အခါ ရရှိသည့် ပင်စင်နှင့် ကရုဏာ ငြှေး၊
(စ) အစိုးရအောင်ဘာလေ သိန်းဆု ဆုပေး ထုတ်ယူရရှိငွေ။
၃၄။ ဤဥပဒေ အခန်း (၆) တွင် ဖော်ပြပါရှိသော စကားရပ်များ၏ အဓိပ္ပာယ် ဖွင့်ဆိုချက်သည် ဝင်ငွေခွန် ဥပဒေတွင် ဖော်ပြထားသည့်အတိုင်း ဖြစ်စေရမည်။

အခန်း (၇) အခြားအခွန်အကောက်ဆိုင်ရာ ကောက်ခံရမည့် နှုန်းထားများ

၃၅။ သက်ဆိုင်ရာဝန်ကြီးဌာနများသည် အောက်ဖော်ပြပါ အခွန်တစ်ရပ်ရပ်၏ ကောက်ခံရမည့် နှုန်းထားများ၊ ကင်းလွတ်ခွင့်၊ သက်သာခွင့်တို့ကို တည်ဆဲဥပဒေ နှင့်အညီ စီမံဆောင်ရွက်ရမည်-
(က) ယစ်မျိုးခွန်၊
(ခ) သွင်းကုန်အတွက် လိုင်စင်ခများ၊
(ဂ) မြန်မာနိုင်ငံ အောင်ဘာလေသိန်းဆု၊
(ဃ) မော်တော်ယာဉ်၊ ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်၊ လုပ်ငန်းလိုင်စင်ဆိုင်ရာ အခငွေ များ၊
(င) တံဆိပ်ခေါင်းခွန်၊
(စ) မုတ်ကောင် ဝတ်ဆံသွင်းအခွန်၊
(ဆ) အကောက်ခွန်၊
(ဇ) မြေယာပေါ်တွင် ကောက်ခံသည့်အခွန်၊
(ဈ) ရေခွန်၊
(ည) တာတမံခွန်၊
(ဋ) သစ်တောများမှ ပစ္စည်းများ ထုတ်ယူသည့်အတွက် ကောက်ခံသည့် သစ်တောခွန်၊
(ဌ) ဓာတ်သတ္တုပစ္စည်းများ ထုတ်ယူသည့်အတွက် ကောက်ခံသည့်အခွန်၊ (စက်မှုကုန်ကြမ်း တွင်းထွက်နှင့် အလှဆင်ကျောက်များမပါ) ငါးလုပ်ငန်းဆိုင်ရာ အခွန်အခ၊
(ဍ) ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့ ထုတ်ယူသည့်အတွက် ကောက်ခံသည့်အခွန်၊
(ဎ) ဓာတ်သတ္တုခွန်နှင့် ရတနာခွန်၊
(တ) ဆက်သွယ်ရေး ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်း လုပ်ကိုင်ခြင်းကြောင့် ကောက်ခံ သည့် အခွန်အခ၊
(ထ) ရေအားအရင်းအမြစ်မှ လျှပ်စစ်ဓာတ်အား ထုတ်ယူသည့်အတွက် အခမဲ့ရရှိသည့် ဓာတ်အားခ။

၃၆။ မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာ ဥပဒေတွင် မည်သို့ပင် ပြဋ္ဌာန်းပါရှိစေကာမူ ကျောက်စိမ်း၊ ပတ္တမြား၊ နီလာ၊ မြ၊ စိန်နှင့် အခြားအဖိုးတန် ကျောက်မျက်ရတနာ အရိုင်းထည်များ တူးဖော်ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ကျောက်မျက်ရတနာအချောထည်နှင့် လက်ဝတ်ရတနာများ ထုတ်လုပ်ခြင်း၊ ဝယ်ယူရောင်းချခြင်း လုပ်ငန်းတို့သည်-
(က) ကျောက်မျက်ရတနာ သို့မဟုတ် လက်ဝတ်ရတနာများကို ကျပ်ဖြင့်ဖြစ် စေ၊ နိုင်ငံခြားငွေဖြင့် ဖြစ်စေ ရောင်းချရရှိသည့် ရောင်းရငွေအပေါ်တွင် ဤဥပဒေပုဒ်မ ၁၁၊ ပုဒ်မခွဲ(က) နှင့် ပုဒ်မ ၁၄ တို့ပါ အခွန်နှုန်းများအတိုင်း ကုန်သွယ်လုပ်ငန်းခွန် ထမ်းဆောင်ရမည်။
(ခ) ပုဒ်မခွဲ(က)ပါ ပြဋ္ဌာန်းချက်သည် မစည်းကြပ်ထိုက်သည့် ရောင်းရငွေ ပမာဏ သတ်မှတ်ခြင်းနှင့် သက်ဆိုင်ခြင်း မရှိစေရ။
(ဂ) ဝင်ငွေနှစ်အတွင်း ရရှိသည့် စုစုပေါင်း အသားတင်အမြတ်ဝင်ငွေ အပေါ်တွင် ဤဥပဒေပါ ဝင်ငွေခွန်နှုန်းထားများအတိုင်း ဝင်ငွေခွန် ထမ်းဆောင်ရမည်။

အခန်း(၈) အထွေထွေ

၃၇။ ပြည်ထောင်စုအစိုးရသည် လိုအပ်ပါက အခွန်ကောက်ခံမှုအထောက်အကူပြု အဖွဲ့များကို အမိန့်ကြော်ငြာစာ ထုတ်ပြန်၍ ဖွဲ့စည်းဆောင်ရွက်စေနိုင်သည်။
၃၈။ ပြည်ထောင်စုအစိုးရအဖွဲ့သည် နိုင်ငံတော်အတွင်း ထုတ်လုပ်သည့် ကုန်စည် များနှင့် ပြည်ပမှ တင်သွင်းသည့် ကုန်စည်များ ဈေးကွက်အတွင်း ယှဉ်ပြိုင်ရောင်းချ နိုင်ရေးအတွက် လည်းကောင်း၊ ပြည်တွင်း ကုန်ထုတ်လုပ်မှု လုပ်ငန်းများကို အဓိက ဖွဲ့တည်ဆောင်ရွက်နေရသည့် ပြည်တွင်း စိုက်ပျိုးရေးနှင့် မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းများ၊ နိုင်ငံတော်အတွင်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြသည့် ပြည်တွင်း ပြည်ပ ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှု လုပ်ငန်းများ ရေရှည်အကျိုးစီးပွားဖြစ်ထွန်း တိုးတက်လာစေရန် လည်းကောင်း၊ နိုင်ငံတော်မှ ပါဝင်လက်မှတ်ရေးထိုးထားသည့် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာ သဘောတူညီ ချက်များနှင့် ဆန့်ကျင်ခြင်း မရှိစေဘဲ အောက်ပါတို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးရမည်-
(က) ကုန်စည်များ တင်သွင်းခွင့်ပြုသည့် ပမာဏ၊ အကောက်ခွန်နှုန်းထားများ နှင့် စပ်လျဉ်း၍ ကမ္ဘာ့ကုန်သွယ်ရေးနှင့် အာဆီယံကုန်သွယ်ရေးဆိုင်ရာ သဘောတူစာချုပ်များ မူဘောင်အတွင်းမှ အာဆီယံဒေသတွင်း နိုင်ငံများနှင့် တူ အမြင်ဆုံးရရှိနိုင်သည့် အခွင့်အရေး၊ သက်သာခွင့်များ ရရှိစေနိုင်ရန် ဆောင်ရွက်ပေးခြင်း၊
(ခ) အကောက်ခွန်ဥပဒေပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီ ဖြစ်စေ၊ ပို့ကုန်သွင်းကုန် ခွင့်ပြုခြင်းနှင့် ခွဲတမ်းသတ်မှတ်ပေးခြင်းဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်း ပြဋ္ဌာန်းချက်များနှင့်အညီဖြစ်စေ လိုအပ်သည့်အစီအမံများကို ဆောင် ရွက်ပေးခြင်း။
၃၉။ သက်ဆိုင်ရာ ဝန်ကြီးဌာနများသည် အခွန်ပေးဆောင်ထိုက်သူများ ဥပဒေနှင့် အညီ အခွန်ပေးဆောင်လာစေရေးအတွက် ပြည်သူများသို့ အခွန်ပညာပေးခြင်း၊ စည်းရုံးခြင်း၊ ဥပဒေနှင့်အညီ ခံစားနိုင်သော အခွန်ဆိုင်ရာ သက်သာခွင့် ကင်းလွတ် ခွင့်များကို ပြည်သူများအား အသိပေးခြင်း၊ သက်သာခွင့်များနှင့်အညီ အခွန် ကောက်ခံရာတွင် တွက်ချက်ခွင့်ပြုပေးခြင်း၊ အခွန်ဆိုင်ရာ တာဝန်ကျေပွန်သည့် အခွန်ထမ်းပြည်သူများအား အသိအမှတ်ပြုခြင်း၊ ထိုက်သင့်သော ချီးမြှင့်မှုများ စီမံ ဆောင်ရွက်ပေးခြင်းပြုလုပ်ပေးရမည်။



ပြည်တွင်းရေးရာ

Table with 4 main columns: အမှတ်စဉ်, ပြည်ထောင်စု အစိုးရအဖွဲ့၏ တာဝန်ခံ ဝန်ကြီးဌာနများ, အကြောင်းအရာ, ၂၀၁၆- ၂၀၁၇ ခန့်မှန်းခြေ. Includes sub-tables for ၂၀၁၆- ၂၀၁၇ ခု ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ပြည်ထောင်စု၏ အခွန်အကောက်များ ကောက်ခံရန် မူလလျာထားချက်.



ပွင့်လင်းရာသီတွင် ဟော်လိုသံပိုက်ဖြင့် အိမ်တွင်းပရိဘောဂလုပ်ငန်းများ တွင်ကျယ်လာ

တပ်ကုန်း ဒီဇင်ဘာ ၂၂
ပွင့်လင်းရာသီရောက်ရှိလာပြီဖြစ်သဖြင့် နေအိမ်များအသစ်ဆောက်ခြင်း၊ ခြံစည်းရိုးကာရံခြင်း၊ ပြုပြင်ခြင်းများ ပြုလုပ်မှုများလာသည်နှင့်အတူ တပ်ကုန်း မြို့နယ်၌ စတီးနှင့် ဟော်လိုသံပိုက်ဖြင့် အိမ်တွင်း ပရိဘောဂလုပ်ကိုင်သူများ လည်း တွင်ကျယ်စွာလုပ်ကိုင်လာကြောင်းသိရသည်။

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်ဖလား ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲကျင်းပ

ပဲခူး ဒီဇင်ဘာ ၂၂
ပဲခူးမြို့ ဟံသာဝတီဂေါက်ကွင်း၌ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ်ဖလား ဂေါက်သီးရိုက်ပြိုင်ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ရက် နံနက် ၅ နာရီခွဲက ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားသို့ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးညွှန်ဝင်း၊ အစိုးရ အဖွဲ့ဝန်ကြီးများ၊ အတွင်းရေးမှူး၊ ဦးတိုးဝင်းနှင့် ဌာနဆိုင်ရာများ ပြိုင်ပွဲဝင် အသင်းများ တက်ရောက်ကြသည်။

ကျောပုံမှ
ယင်းမြို့လေးတွင် ကချင်တိုင်းရင်းသား အနွယ်ဝင် လော်ဝေါ၊ လာချိုတ်၊ လီဆူးမျိုးနွယ်တို့ အများစုနေထိုင်ကြပြီး အိမ်ထောင်စု ၁၇၀ ကျော် တွင် လူဦးရေ ၁၁၀၀ ကျော် နေထိုင်သည်။ ကျေးလက်ဒေသတွင် အိမ်ခြေ ၁၂၀၀ ကျော်ရှိပြီး လူဦးရေ ၆၉၀၀ ကျော်နေထိုင်သောကြောင့် ပန်ဝါ မြို့လေးတွင် လူဦးရေစုစုပေါင်း ၈၀၀၀ ကျော်ရှိ သည်။

အဖိုးတန်သတ္တုများထွက်ရှိရာမြေဖြစ်သော ကြောင့် သတ္တုတွင်းလုပ်ငန်းကို အများစုလုပ်ကိုင် ကြသည်။ စိုက်ပျိုးမြေရှိသော်လည်း အေးမြသည့် ရာသီဥတုအခြေအနေပေါ်မူတည်ပြီး တောင်ပေါ် သီးနှံအနည်းငယ်သာစိုက်ပျိုးကြပြီး ချဉ်စော်ခါးသီး ကိုမူ အများဆုံးစိုက်ပျိုးကြသည်။ နယ်စပ်မြို့လေး တစ်မြို့ဖြစ်သည့်အညီ ကုန်သွယ်ခြင်းကိုလည်း အဓိကထား လုပ်ကိုင်ကြသည်။ ပန်ဝါမြို့တွင် တိုင်းရင်းသားလူမျိုးအများစု နေထိုင်ကြပြီး အများစုမှာ ခရစ်ယာန်ဘာသာကိုသာ သက်ဝင် ယုံကြည်ကြသည်။ ထူးခြားစွာပင် ယင်းမြို့လေးတွင် ပုဗ္ဗဘာသာ ဘုရားစေတီ နှစ်ဆူနှင့် ဘုန်းကြီးကျောင်း တစ်ကျောင်းရှိသည်။ မြို့ပေါ် အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်ရှိ ဇမ္ဗူငြိမ်းစေတီတော်၊ မြို့ဦးဘုန်းကြီးကျောင်းနှင့် စိန်ပေါလ်ကက်သလစ် ဘုရားကျောင်းတို့သည် ထင်ရှားကျော်ကြားသည့် နေရာများဖြစ်သည်။

မူလတန်း၊ အလယ်တန်း၊ အထက်တန်း စာသင်ကျောင်း သုံးကျောင်းရှိပြီး ကျောင်းသားဦးရေ ၁၄၀၀ ကျော် ပညာသင်ကြားလျက်ရှိကာ ဘောလုံး အားကစားကွင်း တစ်ကွင်းသာရှိသည်။ (၂၅) ခုတင် ဆွဲပန်ဝါဆေးရုံကြီး တည်ရှိသလို လန်းဂျော့ရိုးကျွန်း၊ လုပ်ကျွန်း၊ ဖီမောကျေးရွာလေးရွာတွင် ကျန်းမာရေး ဌာနခွဲ တစ်ခုစီရှိကြသည်။ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့၊ လဝက၊ စည်ပင်၊ နတလ၊ စိုက်ပျိုးရေး၊ မြေစာရင်း၊ ဆောက်လုပ်ရေး၊ ပညာရေး၊ ကျန်းမာရေး၊ ဆက်သွယ်ရေး၊ တိ/မွေးကျ၊ ရုပ်သံ၊ ပြန်/ဆက်၊ လျှပ်စစ်၊ သတင်းတပ်ဖွဲ့၊ နကသ စသည်ဖြင့် စုစုပေါင်းအစိုးရဌာနဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်း ၁၇ ခု လည်းရှိသောကြောင့် နေထိုင်သူဦးရေ နည်းပါးသော် လည်း မြို့အင်္ဂါရပ်နှင့် အညီ တည်ရှိနေသည့် မြို့လေးတစ်မြို့ ဖြစ်သည်။

ယာဉ်လိုင်စင်နှင့် ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်သက်တမ်းတိုးရန် နယ်လှည့်ဆောင်ရွက်မည်

နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၂
ရထားပို့ဆောင်ရေးဝန်ကြီးဌာန ကုန်လမ်းပို့ဆောင်ရေး ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ ၂၀၁၆ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလအတွင်း အောက်ဖော်ပြပါ မြို့နယ်များသို့ နယ်လှည့်၍ မော်တော်ယာဉ်၊ မော်တော်ဆိုင်ကယ်နှင့် ယာဉ်မောင်းလိုင်စင် သက်တမ်းတိုးခြင်းလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါ၍ ကြိုတင်ပြင်ဆင်နိုင် ရန်အတွက် အသိပေးနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

Table with 3 columns: စဉ်, တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်, မြို့နယ်. Lists regions and towns for vehicle inspection.

Table with 3 columns: စဉ်, မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး, မိုးကုတ်. Lists specific locations in Mandalay region.

(၅၈၇) (ကုန်လမ်းပို့ဆောင်ရေး)



အနုပညာ

ရုပ်မြင်သံကြားအစီအစဉ်များ

၂၃ - ၂၅ - ၂၀၁၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့)

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား Entertainment Channel

၆:၀၀ အဖွင့်	၈:၃၅ တေးဂီတအစီအစဉ်
-နောင်းခေတ်တေးပဒေသာ	၈:၄၅ Catch Asia News (Part-22)
၆:၂၅ ပြည်သူ့နီတိ "မိမိနေအိမ်ကို တည်ဆောက်ကြသူများ" (ပထမပိုင်း)	၈:၅၅ ပြည်သူ့နီတိ "လိပ်ပြာခွဲတဲ့ည"
၆:၄၀ ဝတ်စားဆင်ယင်မှုပြပွဲအက	၉:၁၅ Orchestra Concert Myanmar
၇:၀၀ နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ "မကြွေတဲ့နှင်းဆီ"(အပိုင်း- ၂၄)	၉:၄၅ မြန်မာ့ရုပ်ရှင်(ဖြူ/မည်း) "နှစ်မှာအသည်း"

တစ်နေ့(၆)နာရီစာ (၄)ကြိမ်ပြသပါမည်။

မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား News Channel

၆:၀၀ မင်းကွန်းဆရာတော်ကြီး၏ ပရိတ်တရားတော်	၆:၃၅  စောလှကြည်ထူး(မြန်မာ) နှင့်နီရီဆီရပ်(ထိုင်း)
၇:၃၅ မြန်မာ့ငွေကြေးရေးကွက် ဆိုင်ရာစကားပိုင်း (ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်း အကြောင်းသိကောင်းစရာ) (အပိုင်း-၄)	၇:၁၅ ဘဝထဲကဝတ္ထု၊ ဝတ္ထုထဲကဘဝ(မိန်းမပီပီ) နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ "ကြယ်စင်ခဲတဲ့နှလုံးသား" (အပိုင်း-၃၃)
၈:၃၅ ပြည်သူ့တို့ရဲ့ စကားသံများ	၈:၀၀ ပြည်တွင်းသတင်း၊ နိုင်ငံတကာသတင်း၊ မိုးလေဝသအခြေအနေ
၁၀:၃၅ အောင်မြင်သူနှင့်အတူ (ဂီတမှူး-ဒီရာမိုရို)	၈:၃၅ မုံရွာမြို့တစ်မြို့တစ်အိမ်အစီအစဉ်
၁၁:၃၅ မြန်မာ့ရုပ်မြင်သံကြား လူငယ်အစီအစဉ်	-နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ "တောင်းတဲ့ဆု"(အပိုင်း-၅၂)
၁၂:၅၀ နိုင်ငံခြားဇာတ်လမ်းတွဲ "တောင်းတဲ့ဆု"(အပိုင်း-၅၂)	-သုခမရင်ခွင်အငြိမ့်သဘင် "စူပါဘဲတော်"
၂:၀၀ ဆယ်နှစ်လရာသီဘွဲ့ (နတ်တော်လ)	(မန္တလေး)အငြိမ့်"
၂:၃၅ မြန်မာ့ဓလေ့ရိုးရာလက်ဝှေ့	

မှတ်ချက်။ နာရီစဉ်တိုင်းတွင် ပြည်တွင်းသတင်းနှင့် နိုင်ငံတကာသတင်းများ ထုတ်လွှင့် ပေးပါမည်။

မြတ်

၆:၀၀ တရားတော်	၅:၀၀ သာယာသီကြွေး
၆:၁၆ မေတ္တာပို့	ခေတ်ဆန်းတေး
၆:၂၀ ဓမ္မပူဇော်တေး	၅:၂၅ ပန်းကလေးများပွင့်တော့မည်
၆:၂၅ ကိုယ်လက်လှုပ်ရှားအားကစား	၅:၃၅ ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း
၆:၃၀ မျိုးချစ်တပ်မတော်	- အတိတ်ရဲ့ချစ်ခြင်း အပိုင်း(၁၀၁)
၆:၃၅ မှတ်တမ်း	၆:၀၀ မြတ်တော်ရုပ်မြင်သံကြားသတင်း
၆:၄၅ မြန်မာသံစဉ်ချိန်းဝင်	၆:၀၆ Amazing Cities
၇:၁၀ အမျိုးသားရေးတေးကဗျာ	၆:၁၅ Meet Whith The Celebrities
၇:၂၅ သင့်အတွက်တစ်နေ့တာ	၇:၀၀ ရသစုံလင်ရုပ်မြင်ဇာတ်လမ်း
၈:၀၀ မြတ်တော်ရုပ်မြင်သံကြားသတင်း	အရာရာထက်မင်းအပိုင်း(၄၇)
၈:၀၅ VOA အင်္ဂလိပ်စာသင်ခန်းစာ	၈:၀၀ မြတ်တော်ရုပ်မြင်သံကြားသတင်း
၈:၃၀ DVD Hits	အမျိုးသားရေးတေးကဗျာ
၈:၃၅ ဇာတ်လမ်းတို	နိုင်ငံတကာသတင်း
၈:၄၅ မြတ်တော်နေ့စဉ်သတင်း	မိုးလေဝသသတင်း
၈:၅၀ သူနှင့်သူ၏သီချင်းများ	ရယ်စရာပျော်စရာဟာသကမ္ဘာ
၉:၀၀ စာပေအလင်းစာပေသတင်း	ယနေ့ညအတွက်မြတ်တော်၏
၉:၁၅ လျှပ်တစ်ပြက်	တေးလက်ဆောင်
၉:၄၅ ရင်ခုန်စိမ်းဆင်းအချစ်သီချင်း	
၉:၅၅ ရွေးဟောင်းသုတ	

MRTV- 4

၅:၀၀ ပဌာန်းပါဠိတော်+ခန္ဓာသုတ်၊ မောရသုတ်၊ ဝဋ္ဋသုတ်	၆:၀၀ "အကြင်နာလက်ကလေး" (အပိုင်း-၄၉)
၅:၄၀ "နေတတ်ပါစေ" တရားတော် [ဆရာတော်ဘဒ္ဒန္တ ဝေပုလ္လဇောတီ (ခိုနားရာဆရာတော်)]	၆:၁၀ Health Fix
၈:၀၀ Cartoon Series (English Play ground)	၆:၁၅ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "အကြင်နာလက်ကလေး" (အပိုင်း-၅၀)
၈:၃၅ ပျော်ရွှင်လေ့လာအင်္ဂလိပ်စာ	၇:၂၀ မြန်မာ့ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "ဝက်ပိစ်အိမ်"(အပိုင်း- ၂၃)
၉:၄၀ အနုပညာမိုးကောင်းကင်	၈:၂၀ ရသစုံညွှန်းတမ်းများ
၁၀:၄၅ ရန်ကုန်မြင်ကွင်းကျယ်	၈:၄၀ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "မျဉ်းပြိုင်ကြားက မေတ္တာများ"(အပိုင်း-၇၄)
၁၀:၀၀ ဟင်းချက်ရအောင်	MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "တော်ဝင်သူရွှေမျက်နှာ" (အပိုင်း- ၂၀)
၁၀:၂၅ MRTV-4 Stage	၉:၃၀ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "တော်ဝင်သူရွှေမျက်နှာ" (အပိုင်း- ၂၂)
၁၂:၀၀ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "တော်ဝင်သူရွှေမျက်နှာ"	၁၀:၂၅ World of Knowledge (Naked Science : Earth Evil Twin)
၂:၂၀ မြန်မာ့ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ "ဝက်ပိစ်အိမ်" (အပိုင်း- ၂၂)	
၂:၅၅ MRTV-4 ရုပ်သံဇာတ်လမ်းတွဲ	

ပြိုင်ပွဲအပြီးမှာ ကိုလံဘီယာအလှမယ်ကို စကားပြောနိုင်စွမ်းမရှိတော့ကြောင်း Miss Universe 2015 ဆုရှင် ပီယာအလိုဂျိုဝက်င်ဘာ့ချိုဝန်ခံ



မယ်စကြာဝဠာဆုရှင် ဖိလစ်ပိုင်အလှမယ် (ဝဲ)နှင့် ကိုလံဘီယာအလှမယ် (ယာ)။

ပြီးခဲ့တဲ့တနင်္ဂနွေနေ့က ကျင်းပခဲ့တဲ့ ၂၀၁၅ ခုနှစ် မယ်စကြာဝဠာပြိုင်ပွဲကြီးရဲ့ နောက်ဆုံးအဆင့်ပြိုင်ပွဲမှာ ဆုကြေညာပေးသူ စတိဗ်ဟာပေးက မယ်စကြာဝဠာဆုရှင်ကို မှားယွင်းကြေညာပေးခဲ့ပါသည်။ ကိုလံဘီယာအလှမယ်ကို မယ်စကြာဝဠာအဖြစ် ကြေညာပေးခဲ့ပြီးနောက် ယမန်နှစ် မယ်စကြာဝဠာဟောင်းက သူ့အား သရဖူနှင့် မယ်စကြာဝဠာစလွယ်ကို ချီးမြှင့်ပေးပေးခဲ့ပြီးနောက် စတိဗ်ဟာပေးက မယ်စကြာဝဠာအဖြစ် အမှန်တကယ် အရွေးချယ်ခံရသူမှာ ဖိလစ်ပိုင်အလှမယ် ပီယာအလိုဂျိုဝက်င်ဘာ့ချိုသာ ဖြစ်ကြောင်း ပြန်ပြောင်းကြေညာပေးခဲ့ပါသည်။

ကိုလံဘီယာအလှမယ်ထံမှ ဂုဏ်ပြုစလွယ်နှင့် မယ်စကြာဝဠာသရဖူတို့ကို ဖိလစ်ပိုင်အလှမယ်ထံ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပေးပေးချီးမြှင့်ပေးပေးခဲ့ပြီးနောက် အလှမယ်နှစ်ဦးစလုံးဟာ အပြုံးကိုယ်စီ ဆင်မြန်းထားခဲ့ကြပါသည်။ သို့သော် ပြိုင်ပွဲအပြီးမှာတော့ ကိုလံဘီယာအလှမယ်ဟာ မျက်လုံးအိမ်အပြည့်မျက်ရည်တွေပိုင်းကာ ခံစားနေခဲ့ရပြီး အချိန်အတော်ကြာသည်အထိ ငိုတာမရပ်တော့တာကြောင့် ဖိလစ်ပိုင်အလှမယ်အနေနဲ့ သူ့ကို ဘယ်လိုစကားမျိုး ပြောဆိုနှစ်သိမ့်ရမယ်မှန်း တွေးမရသည့်အတွက် တစ်ခွန်းတစ်ပါးမျှ နှုတ်ခွန်း မဆိုနိုင်ခဲ့ကြောင်း မယ်စကြာဝဠာဆုရှင် ဖိလစ်ပိုင်အလှမယ်က ဖွင့်ဟခဲ့ပါသည်။

မယ်စကြာဝဠာဆုရှင် အသက် (၂၆)နှစ်အရွယ် ပီယာက "ကျွန်မကို သရဖူပြောင်းလဲဆောင်းပေးပြီးချိန်မှာ ကိုလံဘီယာအလှမယ်ရဲ့ဘေးမှာ အခြားသော အလှမယ်တွေပိုင်းနေပါတယ်။ သူ့ကို ဝိုင်းနှစ်သိမ့်နေကြတာပါ။ ပြိုင်ပွဲတစ်လျှောက်မှာ ကျွန်မနဲ့သူဟာ တော်တော်လေး ရင်းနှီးခဲ့ကြတဲ့

မိတ်ဆွေတွေပါ။ ကျွန်မလည်း သူ့ကို နှစ်သိမ့်ဖို့ အနားသွားတဲ့အချိန်မှာ သူငိုနေတာတွေတော့ ဘယ်လိုစကားမျိုးပြောရမလဲဆိုတာ စဉ်းစားမရတော့ဘူး။ ဒီအချိန်မှာ ကျွန်မသူ့ကိုစကားဆိုရမယ့် အချိန်ကောင်းမဟုတ်ဘူးလို့လည်း ထင်တယ်။ အဲဒါကြောင့် တစ်ခွန်းမှ မပြောဖြစ်ခဲ့ဘူး" လို့ သည်အနက်တိုင်းမန့် ဝိခက်လီးနဲ့ ပြုလုပ်ခဲ့တဲ့ အင်တာဗျူးမှာ ပြောကြားခဲ့ပါသည်။

ဆက်လက်ပြီး ပီယာက "ကျွန်မကို မယ်စကြာဝဠာအဖြစ် ပြောင်းလဲကြေညာလိုက်တဲ့အချိန်မှာ ကျွန်မအလွန်အံ့ဩသွားမိတယ်။ ယုံလည်း

မယုံနိုင်ဖြစ်ရတယ်။ ဒီလိုပြောင်းလဲသွားလိမ့်မယ်လို့လည်း လုံးဝထင်မထားခဲ့ဘူး။ အဲဒါကြောင့် ကျွန်မရဲ့ မန့်နေရာကို ထပ်ခါထပ်ခါ မေးရတယ်။ ကျွန်မတကယ်ပဲ မယ်စကြာဝဠာအဖြစ်အရွေးချယ်ခံလိုက်ရတာလား။ နောက်ပြီး ကျွန်မဆီကရော အခြားသူတစ်ဦးဆီ ထပ်လွှဲပေးရတာမျိုး ဖြစ်ဦးမလားလို့ မယုံရဲယုံရဲ ဖြစ်ခဲ့ရတယ်" လို့ ယင်းလွှဲချော်မှုနှင့် ပတ်သက်ပြီးသူ၏ခံစားချက်ကို ဖွင့်ဟခဲ့ပါသည်။ ထို့ပြင်သူက မယ်စကြာဝဠာအဖြစ် အရွေးချယ်ခံခဲ့ရလို့ ဝမ်းမြောက်ခဲ့ရသလို ကိုလံဘီယာ အလှမယ်ဆီက သရဖူကို လွှဲပြောင်းရယူခဲ့ချိန်မှာ

တော့ ကိုလံဘီယာအလှမယ်အပေါ် အားနာခံကာ ဝမ်းနည်းမှုပါ တစ်ပြိုင်တည်း ခံစားခဲ့ရကြောင်း ဆိုခဲ့ပါတယ်။

ပြိုင်ပွဲအပြီးမှာ မယ်စကြာဝဠာအဖြစ် မှားယွင်း ကြေညာခြင်းခံခဲ့ရတဲ့ အသက် (၂၁) နှစ်အရွယ် ကိုလံဘီယာအလှမယ်ကတော့ အရာရာဟာ သူ့အကြောင်းပြချက်နဲ့သူ ဖြစ်လာတာမို့ သူ့အနေနဲ့ ပျော်ပါတယ်လို့ မျက်ရည်တွေကိုထုတ်ရင်းက ပြောကြားခဲ့ကြောင်း ဟောလိုဝုဒ်လိုက်ဖ်ဒေါ့ကွန်းက ဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။

〇〇〇

လူစွမ်းကောင်းတွေကို နှစ်ခြမ်းကွဲသွားစေတဲ့ "Captain America: Civil War"



မာဘယ်လ်ရုပ်ရှင်ထုတ်လုပ်ရေးနဲ့ ဒစ်စ်နေရပ် ရှင် ထုတ်လုပ်ရေးတို့ ပူးပေါင်းထုတ်လုပ်တဲ့ စွန့်စားခန်းရုပ်ရှင်များဖြစ်ကြတဲ့ "Captain America" ရုပ်ရှင်တွေမှာ အဓိကဇာတ်ဆောင်တွေအဖြစ် လူစွမ်းကောင်းများစွာကို ထည့်သွင်းရိုက်ကူးခဲ့ပါတယ်။ ယင်းရုပ်ရှင်တွေရဲ့ တတိယမြောက် ရုပ်ရှင်သစ် "Captain America: Civil War" မှာတော့ ကမ္ဘာကြီးအတွက် အတူတိုက်ပွဲဝင်ကြတဲ့ လူစွမ်းကောင်းတွေဟာ မတူညီတဲ့ အယူအဆတွေရှိကြတဲ့ ခေါင်းဆောင်နှစ်ဦးရဲ့ ဦးဆောင်မှုနောက်လိုက်ကြရင်း အုပ်စုနှစ်စုတွဲ သွားကြပါတယ်။

မာဘယ်လ်ရုပ်ရှင် ထုတ်လုပ်ရေးက ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့တဲ့ အဆိုပါရုပ်ရှင်သစ်ရဲ့ ဇာတ်လမ်းအကျဉ်းအရ ယင်းရုပ်ရှင်သစ်မှာ လူစွမ်းကောင်းတွေဟာ ကမ္ဘာကြီးကို အဖျက်သမားတွေ လက်ကနေ

ကယ်တင်ရန်ကြိုးပမ်းကြရာမှာ အစိုးရ၏ အကူအညီကိုရယူကာ အစိုးရရဲ့ ထိန်းချုပ်ဦးဆောင်မှုအောက်ကနေ လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်သွားလို့ တိုနီစတာခံရဲ့ ဦးဆောင်မှုနောက်လိုက်ပါကြတဲ့ လူစွမ်းကောင်းတွေနဲ့ အစိုးရရဲ့ အကူအညီမယူဘဲ

လွတ်လွတ်လပ်လပ် လှုပ်ရှားလိုတဲ့ စတိဗ်ဇော်ဂျာရဲ့နောက်ကို လိုက်ပါလိုကြတဲ့ အုပ်စုရယ်လို့ နှစ်ခြမ်းကွဲသွားကြတာဖြစ်ကြောင်း အေ့စ်ရိုးဘေ့စ်ဒေါ့ကွန်းက ဖော်ပြခဲ့ပါတယ်။ ရုပ်ရှင်ရဲ့ ဇာတ်လမ်းအကျဉ်းကို ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့ရာမှာ ယင်း

ရုပ်ရှင်မှာပါဝင်မယ့် အဖျက်သမားတွေဖြစ်ကြတဲ့ ဗီလိန်ဇာတ်ကောင်တွေရဲ့အကြောင်းကိုတော့ ထုတ်ဖော်ပြောကြားခဲ့ခြင်း မရှိပါဘူး။

ဒါပေမယ့် ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ရက်က အဆိုပါရုပ်ရှင်ရဲ့ လူမှုကွန်ရက်မီဒီယာပေါ်မှာ ထုတ်ဖော်ပြသခဲ့တဲ့ ပုံမှာတော့ လူစွမ်းကောင်းတွေဟာ တစ်ဦးနဲ့တစ်ဦး တိုက်ခိုက်နေကြတာကို တွေ့ရပါတယ်။ ဒါကြောင့် ယခုရုပ်ရှင်ဟာ ယခင်ရုပ်ရှင်တွေနဲ့မတူဘဲ ထူးခြားနိုင်ပါတယ်။

လူစွမ်းကောင်းများစွာ အားပြိုင်သရုပ်ဆောင်ထားတဲ့ ယင်း 3D ရုပ်ရှင်သစ်ကို အမေရိကန်၌ ၂၀၁၆ ခုနှစ် မေ ၆ ရက်မှာ စတင်ရိုက်ပြသသွားမှာဖြစ်ကြောင်း သိရပါတယ်။

အေးပြည့် စုစည်းသည်



အားကစား

ယူရို ၂၀၁၆ အုပ်စုများမိတ်ဆက်

ပြင်သစ်နိုင်ငံက အိမ်ရှင်အဖြစ်လက်ခံကျင်းပမယ့် ယူရို ၂၀၁၆ ပြိုင်ပွဲရဲ့ အုပ်စုများကို မိတ်ဆက်ခဲ့ရာမှာ အုပ်စုငါးအုပ်စုမှ အသင်းတစ်သင်းစီကို မိတ်ဆက်ခဲ့ပြီးနောက် ယခုနောက်ဆုံးအုပ်စုကို ရောက်ရှိလို့လာခဲ့ပါပြီ။ ဒီအုပ်စုမှာတော့ ပေါ်တူဂီ၊ အိုက်စလန်၊ ဩစတြီးယားနဲ့ ဟန်ဂေရီတို့ တစ်အုပ်စုတည်း ကျရောက်နေခဲ့တာပါ။

**အုပ်စု(F) ပေါ်တူဂီ။** အင်အားတောင့်တင်းမှုအားမကောင်းပေမယ့် အုပ်စုတွင်း ပြိုင်ဘက်တွေရဲ့ ခြေစွမ်းပိုင်းကြောင့် နောက်တစ်ဆင့်တက်ဖို့ မျှော်လင့် လို့ရတဲ့ အနေအထားမှာရှိတဲ့အသင်းပါ။ ၂၀၁၄ ကမ္ဘာ့ဖလားတုန်းက မျက်နှာ ပန်းမလှခဲ့ဘူး။ ယူရိုပြိုင်ပွဲမှာတော့ နောက်ဆုံးယှဉ်ပြိုင်ခဲ့တဲ့ငါးကြိမ်မှာ ငါးကြိမ် စလုံး ကွာတားဖိုင်နယ်အဆင့်ထိ တက်နိုင်ခဲ့တဲ့ခြေစွမ်းမျိုးတော့ ရှိခဲ့တယ်။ ၂၀၀၄ ခုနှစ်က အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပခဲ့ပြီး ဗိုလ်လုပွဲအထိ တက် နိုင်ခဲ့တယ်။ ၂၀၀၀ နဲ့ ၂၀၁၂ မှာလည်း ဆီမီးဖိုင်နယ်အဆင့်ကို တက်လှမ်း နိုင်တဲ့အထိ စွမ်းဆောင်ရည်ကောင်းတွေ ပြသနိုင်ခဲ့တယ်။

ပေါ်တူဂီအတွက် အဓိကအားထားရတဲ့ ကစားသမားကတော့ ကမ္ဘာ့အကောင်းဆုံးကစားသမားဆုကို သုံးကြိမ်အထိ ဆွတ်ခူးထားနိုင်ခဲ့တဲ့ တိုက်စစ်မှူး စီရိုနယ်လ်ဒိုပါ။ ခြေစစ်ပွဲစဉ်တွေ ငါးရိုးအထိ သွင်းယူပေးထားနိုင်ခဲ့တဲ့ ကစားသမားလည်းဖြစ်တယ်။ စီရိုနယ်လ်ဒိုအပြင် အက်ဒါ၊ ဖွန်တီနဲ့ ဆိုးရက်စ် တို့ကလည်း ပေါ်တူဂီအသင်းအတွက် အားထားရတဲ့ ကစားသမားတွေဖြစ်တယ်။ နည်းပြပိုင်းကတော့ ဖာနန်ဒိုဆန်းတို့စ်ဟာ ပေါ်တူဂီအသင်းအတွက် အားကိုး ရတဲ့ နည်းပြလို့ဆိုရမှာပါ။ ဒါပေမယ့် ယူရို ၂၀၁၂ နဲ့ ၂၀၁၄ ကမ္ဘာ့ဖလား ပြိုင်ပွဲမှာတော့ အုပ်စုအဆင့်နဲ့တင် ထွက်ခဲ့ရတယ်။ အခုပြိုင်ပွဲမှာ ဖာနန်ဒို ဆန်းတို့စ် ပေါ်တူဂီအတွက် ဘယ်လောက်ပေးစွမ်းမလဲဆိုတာကိုတော့ စောင့်ကြည့်ရမယ်။

**အိုက်စလန်။** နိုင်ငံရဲ့ လူဦးရေဟာ အကြမ်းဖျင်းအားဖြင့် ၃၃၀၀၀၀ ဝန်းကျင်သာရှိတယ်ဆိုပေမယ့် မျိုးဆက်သစ်အားကစားသမားတွေကိုတော့ မွေးထုတ်ပေးနိုင်ခဲ့တယ်။ ၂၀၁၁ တုန်းက ဥရောပ ယူ ၂၁ ချန်ပီယံရှစ် ပြိုင်ပွဲ ဝင်ခွင့်ရခဲ့တယ်။ အဲဒီကစားသမားတွေအတော်များများဟာ အခု အိုက်စလန် လက်ရွေးစင်အသင်းကြီးမှာ ပါဝင်ကစားနေတဲ့ ကစားသမားတွေဖြစ်ပြီး အဲဒီ ဥရောပ ယူ ၂၁ ချန်ပီယံရှစ်ပြိုင်ပွဲဝင်ခွင့်ဟာ အိုက်စလန်အတွက် ပထမဆုံး ဝင်ခွင့်ရတဲ့ ပြိုင်ပွဲလည်းဖြစ်တယ်။ ယူရိုခြေစစ်ပွဲမှာ ချက်၊ တူရကီတို့လို အသင်းတွေကိုတောင် အနိုင်ကစားနိုင်ခဲ့တယ်။

ယူရိုပြိုင်ပွဲအတွေ့အကြုံလုံးဝမရှိသေးတဲ့ အိုက်စလန်အတွက် နောက်တစ်ဆင့်ဆိုတာ ခန့်မှန်းဖို့တော့ ခက်ပါလိမ့်မယ်။ အခုပြိုင်ပွဲမှ ယူရိုပြိုင်ပွဲကို စတင်ဝင်ခွင့်ရတာဆိုတော့ ခြေစွမ်းပိုင်းဘယ်လောက်ထိ ကောင်းမလဲဆိုတာ စောင့်ကြည့်အဆင့်မှာပဲ ရှိပါသေးတယ်။ အိုက်စလန်အတွက် အဓိကအားထားရတဲ့ ကစားသမားကတော့ အခုဆွမ်ဆီးမှာ ကစားနေတဲ့ ဆင်းဂတ်ဆန်ပါ။ ခြေစစ်ပွဲအဆင့်မှာ ခြောက်ရိုးအထိ သွင်းယူပေးနိုင်ခဲ့တယ်။ နည်းပြ လာဂျာဘက်ကတော့ အသက်အရွယ်အားဖြင့် (၆၇)နှစ်ရှိနေပြီဖြစ်တာ ကြောင့် အခုပြိုင်ပွဲပြီးရင် အနားယူမှာဖြစ်ပြီး အနားမယူခင် နောက်ဆုံးပြိုင်ပွဲမှာ အသင်းအတွက် ဘယ်လိုစွမ်းဆောင်ပေးသွားမလဲဆိုတာလဲ စိတ်ဝင်စားဖွယ် ကောင်းနေပါတယ်။

**ဩစတြီးယား။** ဩစတြီးယားရဲ့ ခြေစွမ်းကတော့ ဒီအုပ်စုမှာ အကောင်းဆုံးလို့ဆိုနိုင်ပါတယ်။ ဖီဖာရဲ့ ကမ္ဘာ့အဆင့်သတ်မှတ်ချက်မှာတောင် အဆင့်(၁၀)မှာ ရပ်တည်နေတဲ့အသင်းလည်း ဖြစ်တယ်။ ခြေစစ်ပွဲစဉ်တွေ ကစားတုန်းကလည်း ၁၀ ပွဲမှာ ကိုးပွဲအနိုင်နဲ့ ရှုံးပွဲမရှိစံချိန်တင်ပြီး အုပ်စု ဒုတိယနေရာက ရုရှားကို ရှစ်မှတ်ဖြတ်ကာ အုပ်စုပထမနေရာနဲ့ ခြေစစ်ပွဲအောင်ခဲ့တဲ့အသင်းလည်းဖြစ်တယ်။ ဩစတြီးယားအတွက် ဒီပြိုင်ပွဲဟာ ဒုတိယမြောက် ဝင်ခွင့်ရတဲ့ပြိုင်ပွဲပါ။ ယူရို ၂၀၀၈ တုန်းက ယူရိုအိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပခဲ့စဉ်က နိုင်ပွဲတစ်ပွဲမျှ မရရှိခဲ့ဘူး။ ဩစတြီးယားအတွက် အဓိကအားထားရတဲ့ ကစားသမားကတော့ ဒေးဗစ်အယ်လ်လာဘာဖြစ်ပြီး ဩစတြီးယားအတွက် ခြေစစ်ပွဲစဉ် ၁၀ ပွဲစလုံး ပါဝင်ကစားပေးနိုင်ခဲ့တယ်။ ယူရိုပြိုင်ပွဲအတွေ့အကြုံမရှိသေးတဲ့ ဩစတြီးယားလို အသင်းမျိုးကို နည်းပြ မာဆယ်ကိုလ်လာအနေနဲ့ ဘယ်လိုမျိုးနည်းဗျူဟာတွေအသုံးပြုပြီး ယူရိုခရီးကို ဖြတ်သန်းမလဲဆိုတာကတော့ စောင့်ကြည့်ရဦးမှာပါ။

**ဟန်ဂေရီ။** ဟန်ဂေရီဟာ ယူရို ၂၀၁၆ ဝင်ခွင့်ရအောင် စွမ်းဆောင် လိုက်ခြင်းအားဖြင့် သူတို့ရဲ့ နှစ် ၃၀ ကြာ ချန်ပီယံရှစ်ပြိုင်ပွဲတွေနဲ့ ဝေးကွာ နေမှုကို အဆုံးသတ်ပြနိုင်ခဲ့တယ်။ ယူရို ၂၀၁၆ ခြေစစ်ပွဲမှာတော့ အုပ်စု အဆင့်ပွဲစဉ် ၁၀ ပွဲမှာ လေးပွဲသာ အနိုင်ကစားနိုင်ခဲ့တယ်။ ဟန်ဂေရီအတွက် အဓိကကစားသမားကတော့ ဒက်ဇူဆက်ဖြစ်တယ်။ အသက်(၂၈)နှစ်အရွယ်ရှိ ဘယ်တောင်ပံကစား ဒက်ဇူဆက်ဟာ ဟန်ဂေရီအသင်း ယူရိုခြေစစ်ပွဲ အောင်တဲ့အထိ အထောက်အပံ့ပေးနိုင်ခဲ့တယ်။ နည်းပြ စတော့ခဲကတော့ ဇူလိုင်လတုန်းကမှ နည်းပြပယ်ဒါဒိုင်းအစား ယာယီခန့်အပ်ခြင်းခံခဲ့ရတဲ့ နည်းပြလည်းဖြစ်တယ်။ သူ့ရဲ့နည်းပြဘဝဟာလည်း ကာဇက်စတန်မှာပဲ ကုန်ဆုံးစေခဲ့တာပါ။ ကစားသမားဘဝအနေနဲ့ကတော့ ၁၉၈၀ ပြည့်နှစ်များမှာ ဂျာမန်ဘွန်ဒင်ဂါလီဂါလပ် ဒေါ့မွန်အသင်းမှာ ကစားခဲ့ပါသေးတယ်။ ဟန်ဂေရီအတွက် ယူရို ၂၀၁၆ ဘယ်လိုမျက်နှာပန်းလှအောင် ဆွဲခေါ်သွား နိုင်မလဲဆိုတာကတော့ ဆုံးဖြတ်ဖို့ ခက်ခဲတဲ့အနေအထားတစ်ရပ်ပါ။

(နိုင်လင်းကြည်)

(၆၅)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့အထိမ်းအမှတ် ပူဆယ်ဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ကျင်းပ

**တပ်ကုန်း ဒီဇင်ဘာ ၂၂**  
နေပြည်တော် ကောင်စီနယ်မြေ တပ်ကုန်းမြို့နယ်တွင် အားကစားနှင့် ကာယပညာဦးစီးဌာနနှင့် အားကစား ဆက်ဆံရေးဦးစီးဌာနတို့မှ ယူပေါင်း ကျင်းပသော (၆၅)နှစ်မြောက် လွတ်လပ်ရေးနေ့ အထိမ်းအမှတ် အဆိုသားအလွတ်တန်း ပူဆယ်ဘောလုံး

ပြိုင်ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ရက် နံနက် ပိုင်းက တပ်ကုန်းမြို့နယ် အားကစား ကွင်းတွင်ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားတွင် တပ်ကုန်း မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးရည်မွန်က အဖွင့်အမှာစကား ပြောကြားပြီး ဖွင့်ပွဲပထမပွဲစဉ်အဖြစ် Shwe FC ဘောလုံးအသင်းနှင့် Top One FC

ဘောလုံးအသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစား ကြရာ Top One FCဘောလုံးအသင်း က သုံးဂိုး-ဂိုးမရှိဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ အဆိုပါပြိုင်ပွဲတွင် ပြိုင်ပွဲဝင် အသင်း ၁၅ သင်း ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင် ခဲ့ပြီး အုပ်စုလေးအုပ်စုခွဲကာ ယှဉ်ပြိုင်ကစားသွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ (ဝင်ဘို)

အသက် ၁၄ နှစ်နှင့်အောက် လူငယ်တန်းနှစ်ပြိုင်ပွဲ လူရွေးပွဲကျင်းပမည်

**ရန်ကုန် ဒီဇင်ဘာ ၂၂**  
International Tennis Federation ကကြီးမှူး ကျင်းပမည့် ITF 14& Under Development Championships 2016-Division-2 တန်းနှစ်ပြိုင်ပွဲသို့ မြန်မာနိုင်ငံကိုယ်စားပြုအဖြစ် အသက်(၁၄)နှစ်နှင့် အောက် လူငယ်တန်းနှစ်အားကစားသမားများအား မြန်မာ နိုင်ငံ တင်းနစ်အဖွဲ့ချုပ်က စေလွှတ်ယှဉ်ပြိုင်မည် ဖြစ် သည်။ ယင်းပြိုင်ပွဲကို ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁၇ ရက်မှ ၃၀ ရက်အထိ ထိုင်းနိုင်ငံ ဗန်ကောက်မြို့တွင် ကျင်းပမည် ဖြစ်ပြီး အမျိုးသားနှစ်ဦး၊ အမျိုးသမီးနှစ်ဦးဖြင့် ယှဉ်ပြိုင် မည်ဖြစ်သည်။

ပြိုင်ပွဲယှဉ်ပြိုင်မည့် မြန်မာလူငယ်တန်းနှစ်သမား များရွေးချယ်ရန် လူရွေးပွဲကို ဒီဇင်ဘာ၂၈ ရက်မှ ၃၀ ရက် အထိ ရန်ကုန်မြို့ သိမ်ဖြူတင်းနစ်ကွင်း၌ ကျင်းပမည်ဖြစ် ပြီး ဒီဇင်ဘာ၂၆ ရက် နောက်ဆုံးထားကာ မြန်မာနိုင်ငံ တင်းနစ်အဖွဲ့ချုပ်သို့ မှတ်ပုံတင်(သို့) မွေးစာရင်း မိတ္တူနှင့် အတူ လာရောက်စာရင်းပေးသွင်းနိုင်သည်။ လူရွေးပွဲ ယှဉ်ပြိုင်မည့် တင်းနစ်အားကစားသမားများမှာ ၂၀၀၂ခုနှစ် ဇန်နဝါရီလနေ့ကတည်း မွေးဖွားသူများ ဖြစ်ရမည်ဖြစ်ပြီး အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ဖုန်း-၀၁-၃၇၂၂၆၀၀၃ ၀၉- ၂၅၀၁၈၇၀၄၀ တို့သို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ကြောင်း သိရသည်။ (ဖိုးသော်ဝင်)

ဝဲလ်ကျော့နှင့် ဂီရော့ဒ်တို့၏ သွင်းဂိုးဖြင့် အာဆင်နယ်က မန်စီးတီးကို အနိုင်ရရှိ ငွေထိပ်က လက်စတာနှင့် နှစ်မှတ်အကွာ အဆင့်(၂)၌ ဆက်လက်ရပ်တည်နိုင်ခဲ့

ပရီမီယာလိဂ်ပွဲစဉ်(၁၇)၏ နောက် ဆုံးပွဲစဉ်အဖြစ် အာဆင်နယ်အသင်း နှင့် မန်စီးတီးအသင်းတို့ အာဆင်နယ် အသင်း၏ အိမ်ကွင်း အမ်းမရိတ်၌ ဒီဇင်ဘာ ၂၃ ရက် နံနက်ပိုင်းက ယှဉ် ပြိုင်ကစားခဲ့ရာ အာဆင်နယ်အသင်း က မန်စီးတီးအသင်းကို နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုး ဖြင့် အနိုင်ရရှိခဲ့သည်။ ယင်းပွဲစဉ်တွင် အာဆင်နယ် အသင်းသည် ဂီရော့ဒ်၊ ဝဲလ်ကျော့၊ အိုဇေးလ်၊ ကမ်းဘဲလ်၊ ရစ်ဆေး၊ ဖလာ မီနီ၊ မွန်နီယဲလ်၊ ကိုစီယယ်နီ၊ မာတီ ဆက်ကာ၊ ဘယ်လာရင် စသည့် ကစားသမားများကို ပွဲထွက်ကစား စေခဲ့ပြီး မန်စီးတီးအသင်းသည်လည်း အဂ္ဂရို၊ ဆေးလ်ဗား၊ ဒဲလ်ဖီ၊ ဖာနန် ဒင်ဟို၊ ယာယာတိုရေး၊ ဒီဘရူနို၊ ကို လာရော့၊ မန်ဂါလာ၊ အော့တမန်ဒီ၊ ဆက်ဂ်နာတို့ကို ပွဲထွက်လူစာရင်း တွင် ထည့်သွင်းလာခဲ့သည်။ အဆိုပါပွဲစဉ်တွင် အကြိတ်အနယ် ရှိခဲ့သော်လည်း ပထမပိုင်းပွဲကစားချိန် ၃၃ မိနစ်တွင် တောင်ပံကစားသမား ဝဲလ်ကျော့က အိမ်ရှင်အာဆင်နယ် အသင်းအတွက် အဖွင့်ဂိုးသွင်းယူပေး ခဲ့ပြီး တိုက်စစ်မှူးဂီရော့ဒ်က ပွဲကစား ချိန် ၄၅ မိနစ်တွင် တစ်ဂိုးသွင်းယူပေး ခဲ့ရာ အာဆင်နယ်အသင်းသည် ပထမပိုင်းပြီးဆုံးချိန်တွင် နှစ်ဂိုးပြတ် ဖြင့် ဦးဆောင်ကစားနိုင်ခဲ့သည်။ ထို့ကြောင့် အာဆင်နယ်အသင်း သည် ချေပုဂ္ဂိုလ်မပေးရအောင် အကောင်း ဆုံးတုံ့ပြန်ကစားရန်အတွက် ဒုတိယ ပိုင်းအစတွင် ပွဲထွက်လူစာရင်းကို အပြောင်းအလဲမလုပ်ဘဲ ပွဲပြီးခါနီး ရောက်မှသာ လူစားလဲကစားစေမှု များပြုလုပ်ခဲ့သည်။ မန်စီးတီးအသင်း ကမူ တိုက်စစ်ပိုင်းအားမြှင့်သည့် အနေဖြင့် ပထမပိုင်းပြီးခါနီး အချိန် တွင် ဒဲလ်ဖီနေရာတွင် စတာလင်ကို



ထည့်သွင်းခဲ့ပြီး ပွဲကစားချိန် ၆၃ မိနစ် တွင် အဂ္ဂရို၏ နေရာတွင် ဘိုနိုကို ထည့်သွင်းကစားစေခဲ့သည်။ ထို့ပြင် ဆေးလ်ဗာနေရာတွင် နာဗက်ကို ထည့်သွင်းခဲ့သည်။ ထို့နောက် မန်စီးတီးအသင်း၏ ကစားကွက်သည် ပိုမိုအံဝင်လာခဲ့ပြီး ပွဲကစားချိန် ၈၂ မိနစ်တွင် ကွင်းလယ် ကစားသမား ယာယာတိုရေး၏ သွင်း ဂိုးဖြင့် ချေပုဂ္ဂိုလ်ရရှိခဲ့သည်။ သို့ရာတွင် အပြောင်းအလဲမလုပ်ဘဲ ပွဲပြီးခါနီး ရောက်မှသာ လူစားလဲကစားစေမှု များပြုလုပ်ခဲ့သည်။ မန်စီးတီးအသင်း ကမူ တိုက်စစ်ပိုင်းအားမြှင့်သည့် အနေဖြင့် ပထမပိုင်းပြီးခါနီး အချိန် တွင် ဒဲလ်ဖီနေရာတွင် စတာလင်ကို

အသင်းသည် ပရီမီယာလိဂ်အမှတ် တွင် အဂ္ဂရို၏ နေရာတွင် ဘိုနိုကို ထည့်သွင်းကစားစေခဲ့သည်။ ထို့ပြင် ဆေးလ်ဗာနေရာတွင် နာဗက်ကို ထည့်သွင်းခဲ့သည်။ ထို့နောက် မန်စီးတီးအသင်း၏ ကစားကွက်သည် ပိုမိုအံဝင်လာခဲ့ပြီး ပွဲကစားချိန် ၈၂ မိနစ်တွင် ကွင်းလယ် ကစားသမား ယာယာတိုရေး၏ သွင်း ဂိုးဖြင့် ချေပုဂ္ဂိုလ်ရရှိခဲ့သည်။ သို့ရာတွင် အပြောင်းအလဲမလုပ်ဘဲ ပွဲပြီးခါနီး ရောက်မှသာ လူစားလဲကစားစေမှု များပြုလုပ်ခဲ့သည်။ မန်စီးတီးအသင်း ကမူ တိုက်စစ်ပိုင်းအားမြှင့်သည့် အနေဖြင့် ပထမပိုင်းပြီးခါနီး အချိန် တွင် ဒဲလ်ဖီနေရာတွင် စတာလင်ကို

**ဘောလုံးလောက သတင်းတိုများ**

ပရီမီယာလိဂ်ကလပ် မန်ယူ အသင်းသည် ဘိုလ်ယန်မြို့နယ်နှင့် ဝန်ဒိုစကီးအား ပြောင်းရွှေ့ကြေး ပေါင် ၅၁ သန်းဖြင့် ခေါ်ယူရန် အသင့်ရှိနေကြောင်း ပြောကြားခဲ့ သည်။

လီဗာပူးအသင်းနှင့် အဲဗာတန် အသင်းတို့သည် ပရီမီယာလိဂ်သို့ ပြောင်းရွှေ့ကစားရန် ဆန္ဒရှိနေ သည့် မာဆေးလ်အသင်းခေါင်း ဆောင် စတီဗ်မန်ဒန်ဒါအား ခေါ် ယူရန် အပြိုင်စောင့်ကြည့်လျက်ရှိ ကြောင်း သိရသည်။

အခြားကလပ်အသင်းများက စိတ်ဝင်စားနေသော်လည်း ဇန်နဝါ ရီအပြောင်းအရွှေ့တွင် လက်စတာ ၌ ဆက်နေမည်ဟု မာရက်စ်က ပြောကြားခဲ့သည်။

(ဇွဲကြယ်)



မှောင်

တံတားဦးမြို့နယ် ရွှေဆည်ဘုန်းကြီးကျောင်းရှိ ကျောက်ဆင်းတုတော်ခိုးယူခံရ

**မန္တလေး ဒီဇင်ဘာ ၂၂**  
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး တံတားဦးမြို့နယ် ရွှေဆည်ဘုန်းကြီးကျောင်း နေ ကိုရင် ရှင်ပညာသာမိသည် ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက သိမ်းအတွင်း သန့်ရှင်းရေးပြုလုပ်စဉ် ကျောင်းရှိသိမ်းတော်အတွင်း ထားရှိသည့် လွန်ခဲ့သောနှစ်ပေါင်း ၅၀ ခန့်က အလှူရှင်တစ်ဦးက လှူဒါန်းထားသော ဉာဏ်တော် ၂ ပေ ၁၀ လက်မခန့်ရှိ တင်ပလွင်ခွေကျောက်ဆင်းတုတော် တစ်ဆူ ပျောက်ဆုံးနေကြောင်း သိရသဖြင့် ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသိန်းဆွေလက်ထံ အသိပေးအကြောင်းကြားခဲ့သည်။

ဦးသိန်းဆွေလက်ထံ တံတားဦးမြို့နယ် ရဲစခန်းသို့ တိုင်ကြားခဲ့ရာ ၎င်းရဲစခန်းက အမှုဖွင့်ပြီး ပြစ်မှုကျူးလွန်သူအား ဖမ်းဆီးရမိရေး ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

**မောင်ပြည့်သူ (မန္တလေး)**

ဆီတင်တွဲသင်္ဘောနှင့် စက်လှေတိုက်မိ၍ စက်လှေနှစ်မြုပ်

**မန္တလေး ဒီဇင်ဘာ ၂၂**  
မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး သပိတ်ကျင်းမြို့နယ် ကျေးလေးကျေးရွာအနီး ရေဝတီမြစ်ကြောင်းတွင် ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက် ညနေ ၄ နာရီခွဲခန့်က ရန်ကုန် ဆိပ်ကမ်းမှ ကသာမြို့သို့ ပန်းတောင်းမြို့နယ်နေ ရေယာဉ်မှူး သက်ခိုင်ဝင်း မောင်းနှင်သည့် အလျား ၉၅ ပေ၊ အနံ ၂၂ ပေ၊ ရေစူး ၅ ပေ ၆ လက်မရှိ အောင်ထက်လင်း(၃) သင်္ဘောသည် အလျား ၂၁၂ ပေ၊ အနံ ၅၅ ပေ၊ ရေစူး ၄ ပေ ၁၀ လက်မရှိပြီး ဒီဇယ်ဆီ

ဂါလန် ၂၄၀၀၀၀ တင်ဆောင်သော ဆီတွဲအား မောင်းနှင်လာစဉ် သပိတ်ကျင်းဘက်မှ မန္တလေးဘက်သို့ သပိတ်ကျင်းမြို့နယ် ရွှေညောင်ပင်ရွာနေ ကျော်ဝင်း မောင်းနှင်သည့် အလျား ၇၅ ပေ၊ အနံ ၁၀ ပေ၊ ရေစူး ၄ ပေရှိ ထင်းများသယ်ဆောင်လာသော မော်တော်က အင်ဂျင်စက်ရပ်ပြီး ရေစီးအတိုင်းမျောကာ ဆီတင်တွဲအား တိုက်မိခဲ့သည်။

ထိုသို့ တိုက်မိမှုကြောင့် စက်လှေမှာ နစ်မြုပ်သွားသဖြင့် ကျပ်သိန်း ၁၀၀ ဖိုးခန့်နှင့် ထင်း ငွေကျပ် ၁၂ သိန်း ဖိုးခန့် ဆုံးရှုံးခဲ့သည်။

ဦးကျော်ဝင်းတွင် နဖူးပေါက်ပြဲ၊ ဝဲခြေသလုံး ဖူးရောင်ဒဏ်ရာရရှိသဖြင့် သပိတ်ကျင်းဆေးရုံတွင် ဆေးကုသလျက်ရှိပြီး မြစ်အတွင်း ရေယာဉ်တိုက်မိမှုနှင့် ပတ်သက်၍ ဦးသက်ခိုင်ဝင်းနှင့် ဦးကျော်ဝင်းတို့အား သပိတ်ကျင်းမြို့မရဲစခန်းက အမှုဖွင့်စစ်ဆေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

**မောင်ပြည့်သူ (မန္တလေး)**



ဘိန်းစိမ်းနှင့် ဘိန်းဖြူများ သိမ်းဆည်းရမိ

**နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၂**  
မူးယစ်တပ်ဖွဲ့(၂) မြစ်ကြီးနားမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ဒီဇင်ဘာ ၁၈ ရက်က ဝိုင်းမော်မြို့နယ် ဝိုင်းမော်-ကန်ပိုက်တီးသွားကားလမ်း မေခေတက်သုံးဆီ ဆိုင်ရှေ့ကားလမ်းမပေါ်တွင် ဇော်တောင် မောင်းနှင်လာသည့် ဆိုင်ကယ်ကို ရှာဖွေရာ ဘိန်းစိမ်း အလေးချိန် ၁ ဒသမ ၆၂၅ ကီလို သိမ်းဆည်းရမိသည်။

အလားတူ ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ရက်က ကွတ်ခိုင်ဘက်မှ လားရှိုးဘက်သို့ ဇာနည်ထွန်းမောင်းနှင်လာသော ခရီးသည်တင်ယာဉ်ကို ရှာဖွေရာ ယာဉ်ပေါ်ပါ ခရီးသည် မသင်းသင်းအေးထံမှ ဘိန်းဖြူအလေးချိန် သူညီ ဒသမ ၉၁၂ ကီလိုကိုလည်းကောင်း၊ ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ရက်က ဆိပ်မူကျေးရွာဘက်မှ နန်မော်ကျေးရွာဘက်သို့ မုန်ဘန်လမောင်းနှင်ပြီး လအောင် လိုက်ပါလာသည့် ဆိုင်ကယ်ကို ရှာဖွေရာ ဘိန်းဖြူ အလေးချိန် သူညီ ဒသမ ၄၀၃ ကီလို သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် ၎င်းတို့အား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရအရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

**(အပေါ်ပုံ) (ကြေးမုံ)**

စားသုံးရန်မသင့်သော အေးခဲကြက်သားများ မီးရှို့ပျက်ဆီး

**မန္တလေး ဒီဇင်ဘာ ၂၂**  
မန္တလေးမြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ သန့်ရှင်းရေးဌာန၊ ဈေးနှင့် သားသတ်ဌာန၊ စည်ပင်သာယာရဲတပ်ဖွဲ့မှ နယ်လှည့်စစ်ဆေးရေးအဖွဲ့ခေါင်းဆောင် ရဲအုပ်သိန်းလှိုင်နှင့် ရဲအုပ်ထွန်းလွင်ဦး၊ ဥပသ်တော်ရပ်ကွက် အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအောင်စိုး ထိုက်တို့ပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ဒီဇင်ဘာ ၁၉ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီ ၄၅ မိနစ်က အောင်မြေသာစံမြို့နယ် ဥပသ်တော်ရပ်ကွက် မိဘဈေးအနီးနေသူ သဲမွန်စိုး၏နေအိမ်အား စစ်ဆေးရာ အများပြည်သူစားသုံးရန် မသင့်သော အေးခဲကြက်သား တစ်ပိဿာထုပ် ၁၅၀၊ ကြက်ဖင်ဆီဖူး 1 kg အထုပ်၅၀ အား တွေ့ရှိခဲ့သည်။

ယင်းအေးခဲကြက်သားများသည်

အစားအသောက်နှင့် ဆေးဝါးကွပ်ကဲရေးဌာန၏ ခွင့်ပြုချက်မရှိဘဲ တစ်ဖက်နိုင်ငံမှ တင်သွင်းရောင်းချကြောင်း သိရသဖြင့် သိမ်းဆည်းပြီး ကျန်းမာရေးနှင့်ညီညွတ်မှုမရှိသဖြင့် မန္တလေးမြို့တော် စည်ပင်သာယာသန့်ရှင်းရေးဌာနက ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက်တွင် ပုသိမ်ကြီးမြို့နယ် အေးရိပ်ငြိမ်သူသန်တွင် မီးရှို့ဖျက်ဆီးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

**(သီဟကိုကို)**

ဆိုင်ကယ်ခိုးမှုဖြင့် ဖမ်းဆီးစစ်ဆေးနေသည့် ဦးအချုပ်ခန်းဟောက်ထွက်ပြေး

**ပဲခူး ဒီဇင်ဘာ ၂၂**  
ပဲခူးမြို့ ဘုရားကြီးမြို့နယ်မြေရဲစခန်း၌ ဒီဇင်ဘာ ၂၀ ရက် ည ၁၁ နာရီခွဲခန့်က တာဝန်မှူး ဒု-ရဲအုပ်လှဘုန်း၊ ကင်းမှူးတပ်ကြပ်ကြီးကိုကိုလေး၊ ဒု-တပ်ကြပ်ရန်လင်းမောင်တို့ တာဝန်ထမ်းဆောင်နေစဉ် ဆိုင်ကယ်ခိုးမှုဖြင့် ဖမ်းဆီးစစ်ဆေးနေသူ နှစ်ဦးဖြစ်သည့် ဘောနတ်ကြီးကျေးရွာ (၃) မိုင်အမြန်လမ်းစခန်းနေ မျိုးမင်းအောင်(၂၂) နှစ်နှင့် ကျောက်တံခါးမြို့ အရှေ့စုကြီးရပ်နေ ဇင်ဘို(ခ)ဂျီတာ(၁၉)နှစ်တို့မှာ အချုပ်ခန်းသော့ပျက်နေသဖြင့် အချုပ်ခန်းမှထွက်ကာ မျက်နှာကြက် အမိုးသစ်သားချောင်းများအား ချိုးဖဲ့၍ ထွက်ပြေးလွတ်မြောက်သွားကြောင်း သိရသည်။

ထွက်ပြေးလွတ်မြောက်သွားသူနှစ်ဦးအား အမြန်ဆုံးပြန်လည်ဖမ်းမိနိုင်ရေးအတွက် ပဲခူးမြို့နယ်ရဲမှူးဇော်မင်းနှင့် အဖွဲ့က စုံစမ်းရှာဖွေလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

**သီဟရာဇာ(ဘုရားကြီး)**

ကျွဲခိုးယူသူများအား အမှုဖွင့်အရေးယူ

**နေပြည်တော် ဒီဇင်ဘာ ၂၂**  
ရောဝတီတိုင်းဒေသကြီး လပွတ္တာမြို့နယ် ကတ္တီပါရွာသစ်ကျေးရွာနေ ဦးတင်ကြိုင်သည် နေအိမ်၌ရှိနေစဉ် ၎င်း၏ အလုပ်သမားဖြစ်သော ကိုကျော်မင်းဦးနှင့် ကိုကြည်ဝင်းတို့ နှစ်ဦးရောက်ရှိလာပြီး တင်းကပ်တွင် ချည်ထားသည့် ကျွဲ ၁၂ ကောင်အနက် ကျွဲမနှစ်ကောင်နှင့် ကျွဲထီးတစ်ကောင် ကြောင်း ကိုသိန်းမြင့်က မသင်္ကာ၍ ငွေမချေသေးဘဲ ကြပ်စင်ချောင်း ကျေးရွာ ရာအိမ်မှူးထံ အကြောင်းကြားအပ်နှံထားကြောင်း သိရ၍ သွားရောက်ကြည့်ရှုရာ ၎င်းပျောက်ဆုံးသွားသော ကျွဲသုံးကောင်ဖြစ်နေသည်ကို တွေ့ရှိရသဖြင့် အရေးယူပေးရန် တိုင်တန်းရာ ချစ်အေးနှင့် ဇော်မျိုးချစ် တို့နှစ်ဦးအား ကန်ဘက်နယ်မြေရဲစခန်းက အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

**(ရဲပြန်ကြား)**

**အသိပေးကြေညာချက်**

ဂျပန်နိုင်ငံနှင့် စင်ကာပူနိုင်ငံတို့မှ မော်တော်ယာဉ်များတင်ဆောင်လာသည့် M.V MALACCA HIGHWAY V.11 သင်္ဘောသည် ၂၄-၁၂-၂၀၁၅ ရက်ခန့်တွင် ရန်ကုန်ဆိပ်ကမ်းသို့ ဆိုက်ကပ်၍ ကုန်ချလုပ်ငန်းဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။

မော်တော်ယာဉ်ပိုင်ရှင်များအနေဖြင့် သင်္ဘောမှချပြီးချိန်တွင် မိမိတို့၏ မော်တော်ယာဉ်ပါ ပစ္စည်းများကို ORIGINAL BILL OF LADING များ ယူဆောင်လျက် လာရောက်ကြည့်ရှု စစ်ဆေးရန် အသိပေးအပ်ပါသည်။

သင်္ဘောဆိုက်ကပ်မည့် အချိန်နှင့် တံတားနေရာတို့ကို အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက် ဖော်ပြပါ တယ်လီဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

ဖုန်း- ၂၃၀၁၁၉၁၊ ၂၃၀၁၁၇၈

**ကိုယ်စားလှယ်လုပ်ငန်းဌာန မြန်မာ့ဆိပ်ကမ်းအာဏာပိုင်**

**ပန်းဇကာရီ အသင့်ဖြင့်ခရီးသွားလုပ်ငန်း**

ထောင်ကြီး (Dec 24, 31 တာချီလိတ်၊ ယယ်ဘိုင်၊ ချင်းမိုင် မြင်ဦးလွင် ထွက်ရှိပါသည်။)

ပုဂံ (ပြည်၊ အကောက်တောင်၊ သံတောင်၊ ဘားအံ၊ ဖော်လမြိုင်) အပတ်စဉ် စနေနေ့ 09-36413899, 09-254268089, 09-262775151

အိတ်တိုင်ရာဇာကလက်ဖက်ခန်းဆောင်မှုစနစ် (Group Package များကို အသေးစိတ်ပေးသည်။)

**ဒေါ်နွယ်နီဝင်း(၁၂/၁၈၈(နိုင်)၀၃၂၇၀၂)နှင့် အများသိစေရန်ကြေညာခြင်း**

ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံမြို့သစ်(အရှေ့ပိုင်းမြို့နယ်) ၁၁ရပ်ကွက်၊ အမှတ်-၉၇၉/ ၉၈၂ တွင်ဖွင့်လှစ်ထားသော “သုခရိပ်မြို့ လူငယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးပရဟိတဂေဟာ” တွင် တာဝန်ထမ်းဆောင်ခဲ့သော ဒေါ်နွယ်နီဝင်းအား ၂၀-၁၂-၂၀၁၅ ရက်မှစ၍ အလုပ်တာဝန်မှ ရပ်စဲပြီးဖြစ်ပါသဖြင့် နောက်နောင် သုခရိပ်မြို့နယ်ပတ်သက်သည့် အလှူအတန်းကိစ္စ အပါအဝင် မည်သည့်ကိစ္စမဆို ဒေါ်နွယ်နီဝင်းနှင့် လုံးဝပတ်သက် သက်ဆိုင်ခြင်း မရှိတော့ပါသဖြင့် သုခရိပ်မြို့ဂေဟာ၏ အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များသို့သာ တိုက်ရိုက် ဆက်သွယ်ကြပါရန် အများသိစေရန်ကြေညာအပ်ပါသည်။

အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့  
သုခရိပ်မြို့လူငယ်ဖွံ့ဖြိုးရေးပရဟိတဂေဟာ  
ဖုန်း-၀၁-၅၈၀၉၅၅၊ ၀၉-၄၅၀၀၀၄၀၄၀၅၊ ၀၉-၂၂၂၈၇၆၀၈၄

**ရိက္ခာဆန်ဝယ်ယူရေး “အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း”**

၁။ အကျဉ်းဦးစီးဌာန၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ အကျဉ်းထောင်/စခန်း များရှိ အကျဉ်းသား/လုပ်အားရှင်များအား ၂၀၁၆- ၂၀၁၇ ခု ဘဏ္ဍာရေးနှစ်အတွင်း ကျေးဇူးရန် လိုအပ်သည့် ရိက္ခာဆန်များအား ဝယ်ယူရမည်ဖြစ်ပါ၍ မြန်မာနိုင်ငံသား တိုင်းရင်းသားလုပ်ငန်းရှင်များအနေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများပေးသွင်းရန် ခေါ်ယူအပ်ပါသည်။

၂။ တင်ဒါပုံစံစတင်ရောင်းချမည့်နေ့ရက် ၂၄-၁၂-၂၀၁၅ ရက်၊ ၉း၀၀ နာရီ တင်ဒါပုံစံအရောင်းပိတ်ရက် ၈-၁-၂၀၁၆ ရက်၊ ၁၆း၃၀ နာရီ

၃။ တင်ဒါဖွင့်မည့်နေ့ရက် ၁၄-၁-၂၀၁၆ ရက်၊ ၉း၀၀ နာရီ အကျဉ်းဦးစီးဌာန

၄။ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါပုံစံစတင်ရောင်းချမည့်နေ့ရက် ၁၀၀၀၀/- နှုန်းဖြင့် ရောင်းချသွားပါမည်။ တင်ဒါ ပေးသွင်းရမည့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို သိရှိလိုပါက အောက်ပါတယ်လီ ဖုန်းနံပါတ်များကို ဆက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်-

(က) စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံး၊ ဖုန်း-၀၇၁-၂၂၉၉၂/ ၂၃၅၀၈

(ခ) စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးဦးစီးမှူးရုံး၊ အကျဉ်းဦးစီးဌာန ဖုန်း-၀၇၁-၂၃၂၀၅/၀၇၁-၂၃၂၀၆

ရိက္ခာဆန်ဝယ်ယူရေးအဖွဲ့  
အကျဉ်းဦးစီးဌာန၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး၊ ပုံရွာမြို့

**ဖွဲ့ဦးထွက်ပြသသည့်ရက်တွင် ကမ္ဘာတစ်ဝန်း၌ ဝင်ငွေစံချိန်သစ်တင်ခဲ့သော ဇာတ်ကားသစ်ကြီး**

**STAR THE FORCE AWAKENS WARS 3D**

၁၈.၁၂.၂၀၁၅ ရက်မှစတင်ပြီး ရန်ကုန်၊ မန္တလေး၊ ပြည်နှင့် လားရှိုး မြို့ကြီးများတွင် နိုင်ငံတကာနှင့် တစ်ပြိုင်တည်းပြုပြီ











ကြေးမုံ

**စိုးမြင့်ကြွယ်**  
ကျိုက်ထီးရိုး (နေ့စဉ်/ခြံ) 35000  
ချောင်းသာ Hotel (ခြံ) 40000  
ဓမ္မဆောင် (Hotel+တား) 50000  
New Year ဆုတံဆိပ်ဆောင် Hotel, Guest အခန်းခန်းလည်း  
01-549380, 09-5093704, 09-450012971

**အာရှနဂါး**  
Asia Dragon ကျိုက်ထီးရိုး  
ချောင်းသာ/ဓမ္မဆောင်  
Ph: 01 707062, 09 799100100  
01 703790, 09 797100100

**GOLDEN STAR** ခရီးသွားလုပ်ငန်း  
ရာမနီ နိုင်ငံထုတ် MAN အဆင့်မြင့် ကားများဖြင့် ...  
ကျိုက်ထီးရိုး/ချောင်းသာ/ဓမ္မဆောင်  
Ph: 209200, 544383, 430480, 705968, 703448

**ရခိုင်ပြည်ဘုရားဖူးခရီး** ကောင်းထက်ခံနိုင်အံ့  
25-12-15 အထိ  
ကျောက်တော်မဟာမြတ်မုနိဘုရား၊ မြောက်ဦးရိုးမာန်ငါးပါးနှင့်ဘုရားပုထိုးများ၊  
ပုဏ္ဏားကျွန်း၊ စစ်တွေမြို့ကမ်းခြေ၊ သံတွဲဘုရားပုထိုးများ၊ ငပလီကမ်းခြေ၊ အဆင့်မြင့်  
စားတည်းခြံ၊ ဝိသုဒ္ဓိပုထိုးတစ်လက်ဆောင်၊ Air-con လေအိတ် ကား၊ ကြားနာ  
မပါပါ။ လွှဲအခမဲ့ (၄) နေ့သာ။ ကြိုတင်လက်မှတ်များရရှိ။ (၅) သူအိပ် (၆) ရက်ခရီး  
1800007- Ph: 09 448003431, 0949660481, 09 798860461

**မြဝတီ - ပဲခူးတော်**  
အဆင့်မြင့် ခရီးစဉ်  
Hotel အိမ် - Hotel ဝား  
1.1.2016 မှ 4.1.2016 အထိ  
သင့်သင့်မိသားစု (ဓမ္မဆောင်) L7-ယူနိုက်တက်စတိတ်မြေပြင်  
PH: 01 200747, Ext (1315), 09 73009841

**ဆုပြည့်** 0931815390, 0931815395, 09792432296  
X'Mas & New Year အထူးခရီးစဉ်  
ကျိုက်ထီးရိုး 6+1 FREE  
ချောင်းသာ Dec 24, 30  
ဓမ္မဆောင်  
Hotel, Guest House (ခရီးစဉ်) အတွက်  
ကျွန်းကျောင်းအဖွဲ့များအတွက် နေ့စဉ် သက်သာစွာဖြင့် ကားချီသူ စီးလုံးမှာသည်။

**Golden Hawks International Limited**  
ဝန်ထမ်းအမြန်အလိုရှိသည်  
(ပြည်တွင်း၌သာခန့်ထားရန်)  
Day/Night Security (လုံခြုံရေး နေ့/ည) M(2) Posts  
1. လုံခြုံရေးတာဝန် ထမ်းဆောင်ဖူးသည့် လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသူဦးစား  
ပေးမည်။  
2. လုံခြုံရေးတာဝန်ကို ကျေပွန်စွာ ထမ်းဆောင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။  
3. ရိုးသားကြိုးစား၍ အရက်သေစာအသောက်အစား ကင်းရှင်းသူဖြစ်ရပါ  
မည်။  
4. အကျင့်စာရိတ္တအထူး ကောင်းမွန်ရမည်။  
**Driver M(5) Posts**  
1. ရန်ကုန်မြို့တွင်း/နယ်ပေး Auto နှင့် Manual ကျွမ်းကျင်စွာမောင်းနှင်  
နိုင်သူဖြစ်ရမည်။ နေ့၊ ညမရွေး တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ရမည်။ စည်းကမ်း  
လိုက်နာနိုင်ရမည်။  
2. အိမ်ကားယာဉ်မောင်းအလိုရှိသည် (တောင်ဥက္ကလာ၊ မြောက်ဥက္ကလာ၊  
မရမ်းကုန်း) နေထိုင်သူဦးစားပေးမည်။ (လစာကောင်းကောင်းပေးမည်)  
3. ယာဉ်မောင်းလိုင်စင်နှင့် ယာဉ်မောင်းသက်တမ်းအနည်းဆုံး ငါးနှစ်ရှိရမည်။  
4. ရန်ကုန်မြို့တွင်း/နယ်ခရီး(လိုအပ်ပါက) ကျွမ်းကျင်စွာ မောင်းနှင်ရမည်။  
5. ကုမ္ပဏီ၏ စည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကို လိုက်နာနိုင်သူဖြစ်ရမည်အလုပ်ချိန်  
အတွင်း ကွမ်း၊ ဆေးလိပ်၊ အရက်မသုံးစွဲသူဖြစ်ရမည်။ နှုတ်ခမ်းဆိုင်ရာ  
များကို လိုအပ်မှုရှိပါက ကူညီပေးနိုင်ရမည်။  
အထက်ပါရာထူးများအတွက် လျှောက်ထားလိုသူများသည် ပြည်  
အရည်အချင်း ထောက်ခံချက်မိတ္တူများ၊ သင်တန်းဆင်းလက်မှတ်မိတ္တူ၊  
မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ၊ သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူ၊ လေဘာမိတ္တူ၊ ရဲစခန်းထောက်ခံ  
စာ၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာ၊ ပတ်စပို့ဓာတ်ပုံ (၂) ပုံတို့နှင့်အတူ (၁) ပတ်အတွင်း  
လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။  
**Human Resource Department**  
No. 15, (88) Road, Mingalartaungnyunt Township.  
Mobile Number: 0931021230, 09 73057112  
Website: www.goldenhawks.net.mm  
Email: sumyat.ghi@gmail.com.,  
Tel: 0973169830, 0973169831

**SIRI, UBARI, CRO, MSTRD ဝန်ထမ်းဟောင်းများ**  
သက်ကြီးပူဇော်ပွဲနှင့် မိတ်ဆုံစားပွဲ  
ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၁၀-၁၂-၂၀၁၆ (တနင်္ဂနွေနေ့)  
ကျင်းပမည့်အချိန် - နံနက်(၉)နာရီမှ (၁၂)နာရီ  
ကျင်းပမည့်နေရာ - မူလသံယုတ်ကျောင်း၊ ရွှေတိဂုံအရှေ့ဘက်မုခ်၊  
ဗဟန်းကြားတောရပ်။ ရန်ကုန်မြို့။  
မပျက်မကွက် တက်ရောက်ကြပါရန် ပိတ်ကြားအပ်ပါသည်။  
အသက်(၇၅)နှစ်အထက် ဝန်ထမ်းဟောင်းများနှင့် တက်ရောက်မည့်သူများ၊  
အောက်ပါပုဂ္ဂိုလ်များထံ (၃၁-၁၂-၂၀၁၅)နေ့ နောက်ဆုံးထား၍ ဆက်သွယ်  
အမည်စာရင်း ပေးပို့နိုင်ပါသည်။ တာဝန်ထမ်းဆောင်ဆဲ ဝန်ထမ်းများလည်း  
တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။  
ခေါ်ဆိုသုံး: ၀၉ ၂၅၄၀၁၀၂၅၆  
ခေါ်ဖြင့်ဖြင့်စား: ၀၉ ၅၀၉၀၈၈၉  
ဦးညီညီသုံး: ၀၉ ၅၀၁၀၀၄၇  
ခေါ်ဝင်းမာ: ၀၉ ၄၄၈၅၃၄၁၂၃

**တစ်ချက်တည်းကျင်းဝင်**  
မြန်မာဂေါက်သီးရိုက်အသင်းတွင် ဦးမင်းဇော်ဝင်း (MD, Myanmar Golden Sky Co., Ltd) သည် ကစားဖော်များဖြစ်ကြသော ဦးခင်မောင်လေး (Doaru)၊ ဦးစိုးငြိမ်းလွင် (ရွှေသမင်ဆေးတိုက်)၊ ဦးသိန်းတိုးအောင် (San Htoo Co., Ltd)၊ ဦးဇော်မင်းထွဋ်တို့နှင့်အတူ ၂၅-၁၁-၂၀၁၅ ရက် တွင် ဂေါက်သီးရိုက်ကစားကြရာ Titleist Pro V1 ဘောလုံးကို Honma Iron 9 တို့ဖြင့် ရိုက်လိုက်ရာ (173) ကိုက် ရှိ ကျင်းအမှတ်(၂) တွင် တစ်ချက် တည်း ကျင်းဝင်သွားပါသည်။ ဦးမင်းဇော်ဝင်း၏ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများ ဆတက်ထမ်းပိုး တိုးတက်အောင်မြင်ပြီး ကျန်းမာချမ်းသာစွာဖြင့် ဂေါက်သီး ရိုက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။  
သူငယ်ချင်းများ

၂၀၁၆ တက္ကသိုလ်ဝင်စာမေးပွဲဖြေဆိုမည့် စာသင်သားတို့အတွက် ဝါရင့်အငြိမ်းစားပါမောက္ခ ဆရာ၊ ဆရာမကြီးများကိုယ်တိုင် အမှတ်ပေးစည်းပျဉ်းနှင့်အညီ ပြုစုထားသော  
**EXAM SPECIAL GUIDE**  
Set (A), (B), (C), (D)  
ထွက်ပြီ  
အထူးထုတ် (သိပ္ပံ၊ ဝိပ္ပံ/ဝိဇ္ဇာ)  
အထူးထုတ်သည် သိပ္ပံ၊ ဝိပ္ပံ၊ တစ်အုပ်နှင့် ဝိဇ္ဇာ တစ်အုပ်စီ ထွက်ရှိမည်ဖြစ်သည်။  
မြန်မာ့စာပေအဖွဲ့  
စာပေဝန် - ၁၆၇/၁၇၃ အခန်း 13-2၊ ဆိပ်ကမ်းသာရိပ်ပွန်း၊ ဆိပ်ကမ်းသာလမ်း၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း ၂၅၆၂၁

**ရွှေပင့်ကူ**  
ပျံ့လှောင်မှု၊ အစားအသောက်၊ အစားအသောက် ၅၀၀၀/-  
ပျံ့ လှောင်မှု၊ ပျံ့ ပျံ့ ၅၀၀၀/- (ညအိပ်ရက်)  
တောင်ကြီး အလေး ဖန်တော ၆၀၀၀/- (ညအိပ်ရက်)  
(စာတည်း)  
ကုမ္ပဏီအဖွဲ့ဝင်များသည် Dec ၂၅ နှင့် Jan ၁ ထွက်မည်။  
၀၉-၇၃၁၀၃၃၅၆ ၀၉-၄၂၃၇ ၂၀၀၇၇ ၀၉-၄၇၂ ၂၅၃၃၅  
အိမ်အကူ(မိန်းကလေး)  
အမြန်အလိုရှိသည်။  
ဖုန်း-၀၉-၄၂၀၀၅၀၅၆၆၊  
၀၉-၄၀၂၆၅၆၆၀၇

**Forever Gems by ရွှေနန်းတော်**  
**GRAND LUCKY DRAW PROGRAM**  
MAZDA3 Brand New ကား (၂) စီး  
၅ ကျပ်သား၊ ရွှေဆွဲကြိုး (၄) ကုံး၊ iPhone (၂၀) လုံး၊ Samsung Note 5 (၁၅) လုံး၊ iPad (၁၅) လုံး  
Customers အတွက် Silver Card / Gold Card / Diamond Card အကျိုးခံစားခွင့်  
၃၀-၁၀-၂၀၁၅ မှ ၃၀-၁-၂၀၁၆ အထိ  
အများဆုံးဝယ်ယူသူ (၁၀) ဦး၊ အတွက်ထပ်ဆင့်အထူးလက်ဆောင်ပွန်  
Myanmar Plaza ရှိ Forever Gems By ရွှေနန်းတော် အတွက်သာ  
ရွှေ (၁၀) ကျပ်သား (၁) ဆု ၊ ရွှေ (၄) ကျပ်သား (၁) ဆု  
ရွှေ (၅) ကျပ်သား (၁) ဆု ၊ ရွှေ (၃) ကျပ်သား (၂) ဆု  
ရွှေ (၂) ကျပ်သား (၂) ဆု ၊ ရွှေ (၁) ကျပ်သား (၃) ဆု

**Big Deals For 3 Days Only**  
25, 26, 27 December, 2015  
9:00am - 9:00pm  
Myanmar Plaza (HAGL)  
5% to 40% off  
ဈာန်ဈာန်ပေါက် ဈာန်ဈာန်ယူ ဗလာမပါ ကံစမ်းမဲ  
(၁) ၂ ကျပ်သား၊ ရွှေဆွဲကြိုး (၄) ကုံး  
(၂) ၀ ကျပ်သား၊ ရွှေဆွဲကြိုး (၁၀) ကုံး  
(၃) ၀၂ ပဲ ရွှေဆွဲကြိုး (၁၀) ကုံး  
(၄) ၀ ပဲ မှ ၀ ပဲသား၊ ရွှေထည်ပစ္စည်း (၂၅၀) နှင့်အခြားအဖိုးတန်ပစ္စည်းများ  
၅.၀၀.၂၀၁၅  
၀၇.၀.၂၀၁၆ အထိ  
ဈာန်ဈာန်ပေါက် (နေ့စဉ် 1:30 pm to 5:30 pm)  
မြန်မာ့စာပေအဖွဲ့၊ အောင်ရဲလင်း၊ ကောင်းမြင့်၊ ဝတ်မှုန်ရွှေရည်၊ ဓမ္မဓမ္မ၊ ယုန်းယုန်း၊  
R- ဓာနည်၊ ဘန်နီ၊ ရဲရင့်အောင်၊ ဖြူဖြူကျော်သိန်း၊ ဦးစိုးစွမ်းစွမ်း၊ နိနီစင်စင်၊  
Phillipino အကအဖွဲ့၏ဈာန်ဈာန်  
Violin with music Performance  
World Class Fashion Show By Miss Forever Gems  
Dancing with games activities





**NELC** *Don't Worry, Just Speak!*  
**Nelson English Language Centre**  
 ပြည်တွင်း၌ သာခန့်ထားရန်

1. **Teacher (Full Time/ Part Time)** M/F ( 5 ) Posts
2. **Pre-school Teacher (Full Time)** F ( 5 ) Posts
3. **Assistant Teacher (Full Time)** M/F ( 5 ) Posts
4. **Office Staff** M/F ( 5 ) Posts

အခြေခံလစာ ( ၁၀၀,၀၀၀ မှ ၁၅၀,၀၀၀ ) ပေးမည်။

5. **Accountant** F ( 5 ) Posts
6. **Assistant Accountant** F ( 5 ) Posts
7. **On Job Training** F ( 10 ) Posts

B.A/M.A (English), any graduate  
 Training ကာလမှာ အခြေခံလစာ ( ၁၀၀,၀၀၀ ) မှ စပေးမည်။

8. **Childcare** F ( 10 ) Posts
- အဝေးသင်တက်ရောက်နေသူများလျှောက်ထားနိုင်သည်။  
 Training ကာလမှာ အခြေခံလစာ ( ၇၀,၀၀၀ ) မှ စပေးမည်။

လျှောက်ထားလိုသူများသည် ကိုယ်ရေးရာဇဝင်၊ ပညာအရည်အချင်း မိတ္တူ ၊  
 ပတ်စပို့ ဓါတ်ပုံ (၃) ပုံ၊ မှတ်ပုံတင်မိတ္တူ ၊ သန်းခေါင်စာရင်းမိတ္တူ ၊  
 ရဲစခန်းထောက်ခံစာ မိတ္တူ ၊ ရပ်ကွက်ထောက်ခံစာ မိတ္တူ ၊ အလုပ်သမားမှတ်ပုံတင်  
 မိတ္တူ တို့နှင့်အတူ( 30.1.2016 ) တွင် နောက်ဆုံးထားပြီး  
 လာရောက်လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

- အမှတ်(၇၅)၊ ဓမ္မာရုံလမ်း၊ မြေနီကုန်းစမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။
- အမှတ် (မာ/၅)၊ သိပ္ပံလမ်း၊ ၆၄-၆၅ ကြား ၊ ပခုက္ကူ ဟိုတယ်လမ်း၊ ချမ်းမြသာစည် ၊  
 မန္တလေး။

[nelchrdepartment@gmail.com](mailto:nelchrdepartment@gmail.com)

**“မွေးနေ့ မင်္ဂလာဆုတောင်းလွှာ”**  
 ဦးဇော်ဝင်းလှိုင် AWARAT YADANAR

**Container & Cargo General Transport Service**

ချစ်ခင်ပွန်းကိုဇော်ရဲ့ (၂၃-၁၂-၂၀၁၅) ရက်နေ့တွင်ကျရောက်သော  
 “မွေးနေ့မင်္ဂလာ” ရက်မြတ်မှသည် အသက်ရာကျော်တိုင် ချစ်ဇနီး၊  
 ချစ်သားသမီးများနှင့် အတူကျန်းမာချမ်းသာ ပျော်ရွှင်မှု များစွာဖြင့်  
 ဘဝခရီးမှာ အောင်မြင်မှု များစွာဖြင့် လျှောက်လှမ်းနိုင်ပါစေကြောင်း  
 ဆုမွန်ကောင်းတောင်းလျက်

ချစ်ဇနီး အေးအေးမာ(ဧဝရတ်စိန်ရွှေရတနာဆိုင်)  
 ချစ်သားကြီး ဇွဲလင်းထက် (Myanmar Imperial Collage HND)  
 ချစ်သမီးလတ် သိမ်ထက်ငြိမ်းစု (a) April I.S.M Grade 11  
 ချစ်သမီးထွေး မေမြတ်သူငြိမ်း (a) Julia I.S.M Grade 7

**အစိုးရတရားဝင် ကိုရီးယား အလုပ်ဝင်ဘာသာစကား သင်တန်းကျောင်း**  
**SEOUL-Korea Language School**  
**(EPS-Topik) & conversation & Studying korea**

- ☞ ကိုရီးယား ဘာသာ စကားအရည်အချင်းစစ် စာပေးခွဲ ။
- ☞ ပညာအရည်အချင်းပလိုပီ လစာ (၁၈) သိန်း ဝန်းကျင် ရရှိနိုင်သော အခွင့်အရေး။
- ☞ ရန်ကုန်သို့ သွားရောက်ပလိုပီ မန္တလေးတွင် ပြန်မကောင်း ကျွမ်းကျင်စွာပြောနိုင်တဲ့  
 ကိုရီးယား ဂျပန်၊ ထုထု Chung Goang Soo ကိုယ်တိုင်  
 သင်ကြားပေးမယ့် အကောင်းဆုံး သင်တန်းကျောင်း။
- ☞ သင့်ရဲ့ ကိုရီးယား ဘာသာစကားလေ့လာမှုကို  
 ထုထု Chung Goang Soo က တာဝန်ယူပါမည်။
- ☞ ကိုရီးယား ဘာသာ စကားကို အခြေခံမှ စ၍ စာပေးခွဲအောင်မြင်သည့် အထိ  
 အကောင်းဆုံးရဲ့ အောင်ချက်ကို ကတိပေးပါမည်။
- ☞ ကိုရီးယားနိုင်ငံ သို့ ပညာသွားရောက်သင်ကြားလိုသူများလည်း ထက်သွယ်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

တန်းခွဲသစ်များ 5-12-2015 ရက်မှ စတင်၍ လက်ခံပေးနေပါသည်။ (သင်တန်းကာလ - 5လ)

အလုပ်ဝင်ဘာသာစကားကျောင်း Seoul Korea Language School  
 No.53, Corner of 28<sup>th</sup> & 72<sup>nd</sup> St, ChanAyeTharzan Township, MDY, Myanmar.  
 Tel:09-440011204, 09-440011205, 09-440011206, 09-79583-2700, 09-32896633  
 E-mail: myanmar1004@gmail.com

# MAY PHUE ZAW Construction Co.,Ltd.

## အိမ်ရာအရောင်းပြပွဲအတွင်း အထူး Promotion

I Myanmar မှ တပ်မတော်ခန်းမတွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည့် အိမ်ရာအရောင်းပြပွဲကို ယခုလ(25, 26, 27) (၃)ရက်ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပြီး  
 အဆိုပါပြပွဲအတွင်း အခန်းဝယ်ယူသူများကို အခန်းဈေးနှုန်း 10% လျှော့ပေးမည်ဖြစ်ပြီး ပြပွဲ(၃)ရက်အတွင်း ဝယ်ယူခြင်းဖြင့် ကုမ္ပဏီမှ  
 အထူးမေတ္တာလက်ဆောင်အဖြစ် TV, ရေခဲသေတ္တာ၊ Air Con အစရှိသော အချက်(၁၀)မျိုးသော ပစ္စည်းများပြုလုပ်ပါဝင်ပေးမည့် အစီအစဉ်

Golden Crown Condo (1)      Golden Crown Condo (2)      Golden Crown Condo (3)      Golden Crown Condo (4)      Golden Crown Condo (5)



အမှတ်(၅)၊ သီရိမင်္ဂလာလမ်းသွယ်(၂)၊  
 ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။



အမှတ်(၃)၊ ပန်တျာလမ်း၊  
 သယ်န်းကွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။



အမှတ်(၁၉၉/၂)၊ (၁၄/၃)ရပ်ကွက်  
 သံသုမာလမ်း၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်  
 ရန်ကုန်မြို့။



အမှတ်(၁၄/စီ-၂)၊ ၁၄ရပ်ကွက်  
 တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။



ဓာတ်လှေကားပေါ်  
 အမှတ်(၂၉၆)၊ ရွှေနှင်းစိလမ်း၊  
 နွယ်အေးရပ်ကွက်၊ ဒေါပုံမြို့နယ်။

**May Phue Zaw Construction Co.,Ltd (YCDC-L/C-662)**

(၁) အမှတ်(၇၆/၈၀)၊ ဗညားဒလလမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
 (၂) အမှတ်(၂၀၀/၂၀၆)၊ စက်ရုံလမ်း၊ မအူကုန်းရပ်ကွက်၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
 Ph - 09-5126567, 09-5500787, 01-205699, 09-253888809, 09-420222297, 01-201318, 01-290715  
 Email: mayphuezaw007@gmail.com, uzayminoo99@gmail.com





**ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ**  
**ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန**  
**အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန**  
**နေပြည်တော်**  
**(လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း)**

၁။ အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာနအောက်ရှိ တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်နှင့်ကောလိပ်များတွင် အောက်ပါဘာသာရပ်များအတွက် နည်းပြ/သရုပ်ပြ (လစာနှုန်းကျပ် ၁၈၀၀၀-၂၀၀၀၀-၃၀၀၀၀)ရာထူးများ လစ်လပ်လျက်ရှိပါသဖြင့် လျှောက်ထားလိုသူများသည် လျှောက်လွှာများကို မိမိတာဝန်ထမ်းဆောင်လိုသော သက်ဆိုင်ရာ တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်များတွင် အခမဲ့ရယူ၍ တိုက်ရိုက်တင်သွင်းလျှောက်ထားနိုင်ကြပါသည်။

စဉ်	တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်များ	လျှောက်ထားနိုင်သည့်ဘာသာရပ်များ
၁။	ရန်ကုန်စီးပွားရေးတက္ကသိုလ်	၁။ ဘောဂဗေဒ ၂။ ဝါဏီဇူဗေဒ ၃။ စာရင်းအင်းပညာ
၂။	မော်လမြိုင်တက္ကသိုလ်	၁။ မြန်မာစာ ၂။ အင်္ဂလိပ်စာ ၃။ ပထဝီဝင် ၄။ သမိုင်း ၅။ အရှေ့တိုင်းပညာ ၆။ ဓာတုဗေဒ ၇။ ရူပဗေဒ ၈။ သင်္ချာ ၉။ သတ္တဗေဒ ၁၀။ ရုက္ခဗေဒ ၁၁။ ဘူမိဗေဒ ၁၂။ အတ္ထဝေါသိပ္ပံ
၃။	တောင်ကြီးတက္ကသိုလ်	၁။ မြန်မာစာ ၂။ အင်္ဂလိပ်စာ ၃။ ပထဝီဝင် ၄။ သမိုင်း ၅။ ဒဿနိကဗေဒ ၆။ အရှေ့တိုင်းပညာ ၇။ ဥပဒေပညာ ၈။ စိတ်ပညာ ၉။ ဓာတုဗေဒ ၁၀။ ရူပဗေဒ ၁၁။ သင်္ချာ ၁၂။ သတ္တဗေဒ ၁၃။ ရုက္ခဗေဒ ၁၄။ ဘူမိဗေဒ
၄။	မကွေးတက္ကသိုလ်	၁။ မြန်မာစာ ၂။ အရှေ့တိုင်းပညာ ၃။ ဓာတုဗေဒ ၄။ ရူပဗေဒ ၅။ သတ္တဗေဒ ၆။ ရုက္ခဗေဒ ၇။ ဘူမိဗေဒ
၅။	ပုသိမ်တက္ကသိုလ်	၁။ မြန်မာစာ ၂။ အင်္ဂလိပ်စာ ၃။ ဓာတုဗေဒ ၄။ ရူပဗေဒ ၅။ သင်္ချာ ၆။ သတ္တဗေဒ ၇။ ရုက္ခဗေဒ ၈။ ဘူမိဗေဒ
၆။	ရန်ကုန်နိုင်ငံခြားဘာသာတက္ကသိုလ်	၁။ တရုတ်ဘာသာ ၂။ ပြင်သစ်ဘာသာ ၃။ ကိုရီးယားဘာသာ ၄။ ဂျပန်ဘာသာ ၅။ ထိုင်းဘာသာ ၆။ ဘာသာဗေဒ
၇။	စစ်တွေတက္ကသိုလ်	၁။ မြန်မာစာ ၂။ အင်္ဂလိပ်စာ ၃။ စိတ်ပညာ ၄။ ရူပဗေဒ ၅။ သင်္ချာ
၈။	မုံရွာတက္ကသိုလ်	၁။ မြန်မာစာ ၂။ အင်္ဂလိပ်စာ ၃။ ပထဝီဝင် ၄။ သမိုင်း ၅။ ဒဿနိကဗေဒ ၆။ စိတ်ပညာ ၇။ အရှေ့တိုင်းပညာ ၈။ နိုင်ငံတကာဆက်ဆံရေးပညာ ၉။ စီးပွားရေးပညာ ၁၀။ ဓာတုဗေဒ ၁၁။ ရူပဗေဒ ၁၂။ သတ္တဗေဒ ၁၃။ ရုက္ခဗေဒ ၁၄။ ဘူမိဗေဒ
၉။	မန္တလေးနိုင်ငံခြားဘာသာတက္ကသိုလ်	၁။ တရုတ်ဘာသာ ၂။ ထိုင်းဘာသာ
၁၀။	မြစ်ကြီးနားတက္ကသိုလ်	၁။ မြန်မာစာ ၂။ အင်္ဂလိပ်စာ ၃။ ပထဝီဝင် ၄။ သမိုင်း ၅။ ဒဿနိကဗေဒ ၆။ စိတ်ပညာ ၇။ အရှေ့တိုင်းပညာ ၈။ ဓာတုဗေဒ ၉။ ရူပဗေဒ ၁၀။ သင်္ချာ ၁၁။ သတ္တဗေဒ ၁၂။ ရုက္ခဗေဒ ၁၃။ ဘူမိဗေဒ
၁၁။	မုံရွာစီးပွားရေးတက္ကသိုလ်	၁။ အင်္ဂလိပ်စာ ၂။ သင်္ချာ ၃။ ဘောဂဗေဒ ၄။ ဝါဏီဇူဗေဒ ၅။ စာရင်းအင်းပညာ
၁၂။	တောင်ငူတက္ကသိုလ်	၁။ မြန်မာစာ ၂။ သမိုင်း ၃။ ဥပဒေပညာ ၄။ ဒဿနိကဗေဒ ၅။ အရှေ့တိုင်းပညာ
၁၃။	ပြည်တက္ကသိုလ်	၁။ ပထဝီဝင် ၂။ သမိုင်း ၃။ ဒဿနိကဗေဒ ၄။ စိတ်ပညာ ၅။ ဥပဒေပညာ ၆။ အရှေ့တိုင်းပညာ ၇။ ရူပဗေဒ ၈။ သင်္ချာ ၉။ ရုက္ခဗေဒ
၁၄။	ထားဝယ်တက္ကသိုလ်	၁။ အင်္ဂလိပ်စာ ၂။ သမိုင်း ၃။ စိတ်ပညာ ၄။ ဥပဒေပညာ ၅။ အရှေ့တိုင်းပညာ ၆။ ရူပဗေဒ ၇။ ဘူမိဗေဒ
၁၅။	မိတ္ထီလာတက္ကသိုလ်	၁။ ပထဝီဝင် ၂။ ဓာတုဗေဒ ၃။ ရူပဗေဒ ၄။ သင်္ချာ ၅။ ဘူမိဗေဒ
၁၆။	ပခုက္ကူတက္ကသိုလ်	၁။ မြန်မာစာ ၂။ အင်္ဂလိပ်စာ ၃။ ပထဝီဝင် ၄။ သမိုင်း ၅။ ဒဿနိကဗေဒ ၆။ အရှေ့တိုင်းပညာ ၇။ ဓာတုဗေဒ ၈။ ရူပဗေဒ ၉။ သင်္ချာ ၁၀။ သတ္တဗေဒ ၁၁။ ရုက္ခဗေဒ ၁၂။ ဘူမိဗေဒ
၁၇။	မိတ္ထီလာစီးပွားရေးတက္ကသိုလ်	၁။ မြန်မာစာ ၂။ အင်္ဂလိပ်စာ ၃။ ပထဝီဝင် ၄။ ဘောဂဗေဒ ၅။ ဝါဏီဇူဗေဒ
၁၈။	ဟင်္သာတတက္ကသိုလ်	၁။ အင်္ဂလိပ်စာ ၂။ ဓာတုဗေဒ ၃။ ရူပဗေဒ ၄။ သင်္ချာ ၅။ ဘူမိဗေဒ
၁၉။	မအူပင်တက္ကသိုလ်	၁။ မြန်မာစာ ၂။ အင်္ဂလိပ်စာ ၃။ ဓာတုဗေဒ ၄။ ရူပဗေဒ ၅။ သင်္ချာ ၆။ ဘူမိဗေဒ
၂၀။	ပင်လုံတက္ကသိုလ်	၁။ ဥပဒေပညာ ၂။ ဘူမိဗေဒ
၂၁။	ဘားအံတက္ကသိုလ်	၁။ မြန်မာစာ ၂။ အင်္ဂလိပ်စာ ၃။ ဓာတုဗေဒ ၄။ ရူပဗေဒ ၅။ သင်္ချာ ၆။ သတ္တဗေဒ ၇။ ရုက္ခဗေဒ ၈။ ဘူမိဗေဒ
၂၂။	ကလေးတက္ကသိုလ်	၁။ အင်္ဂလိပ်စာ ၂။ ဒဿနိကဗေဒ ၃။ အရှေ့တိုင်းပညာ ၄။ ရူပဗေဒ ၅။ သတ္တဗေဒ ၆။ ရုက္ခဗေဒ
၂၃။	မြိတ်တက္ကသိုလ်	၁။ မြန်မာစာ ၂။ အင်္ဂလိပ်စာ ၃။ သမိုင်း ၄။ ဓာတုဗေဒ ၅။ သင်္ချာ ၆။ သတ္တဗေဒ ၇။ ဘူမိဗေဒ
၂၄။	လွိုင်ကော်တက္ကသိုလ်	၁။ သမိုင်း ၂။ ဒဿနိကဗေဒ ၃။ အရှေ့တိုင်းပညာ ၄။ သတ္တဗေဒ ၅။ ရုက္ခဗေဒ ၆။ ဘူမိဗေဒ
၂၅။	လားရှိုးတက္ကသိုလ်	၁။ မြန်မာစာ ၂။ အင်္ဂလိပ်စာ ၃။ သမိုင်း ၄။ ဒဿနိကဗေဒ ၅။ ရူပဗေဒ ၆။ သင်္ချာ ၇။ ရုက္ခဗေဒ ၈။ ဘူမိဗေဒ
၂၆။	ကျိုင်းတုံတက္ကသိုလ်	၁။ အင်္ဂလိပ်စာ ၂။ သမိုင်း
၂၇။	ဗန်းမော်တက္ကသိုလ်	၁။ အင်္ဂလိပ်စာ ၂။ ပထဝီဝင် ၃။ သင်္ချာ ၄။ ဘူမိဗေဒ
၂၈။	ပဲခူးတက္ကသိုလ်	၁။ မြန်မာစာ ၂။ အင်္ဂလိပ်စာ ၃။ ဓာတုဗေဒ ၄။ ရူပဗေဒ ၅။ သင်္ချာ ၆။ ဘူမိဗေဒ
၂၉။	ရွှေဘိုတက္ကသိုလ်	၁။ မြန်မာစာ ၂။ အင်္ဂလိပ်စာ ၃။ ပထဝီဝင် ၄။ သမိုင်း ၅။ ဒဿနိကဗေဒ ၆။ ဓာတုဗေဒ ၇။ ရူပဗေဒ ၈။ သင်္ချာ ၉။ သတ္တဗေဒ ၁၀။ ရုက္ခဗေဒ ၁၁။ ဘူမိဗေဒ
၃၀။	ရေနံချောင်းဒီဂရီကောလိပ်	၁။ မြန်မာစာ ၂။ အင်္ဂလိပ်စာ ၃။ ပထဝီဝင် ၄။ ဓာတုဗေဒ ၅။ သင်္ချာ ၆။ ရုက္ခဗေဒ
၃၁။	မြင်းခြံဒီဂရီကောလိပ်	၁။ ဓာတုဗေဒ ၂။ ရူပဗေဒ ၃။ သတ္တဗေဒ ၄။ ရုက္ခဗေဒ
၃၂။	မိုးညှင်းဒီဂရီကောလိပ်	၁။ မြန်မာစာ ၂။ အင်္ဂလိပ်စာ ၃။ ပထဝီဝင် ၄။ သမိုင်း
၃၃။	တောင်ကုတ်ကောလိပ်	၁။ ပထဝီဝင် ၂။ သမိုင်း ၃။ သင်္ချာ ၄။ ဓာတုဗေဒ ၅။ ရူပဗေဒ

၂။ လျှောက်ထားသူသည်-  
 (က) တည်ဆဲနိုင်ငံသားဖြစ်မှုပေးနိုင်မှုကိုပြသနိုင်သောဖြစ်ရပ်မည်။  
 (ခ) မဟာဘွဲ့ရရှိပြီးသူဖြစ်ရမည်။ နိုင်ငံခြားဘာသာစကားဘာသာရပ်များအတွက် သက်ဆိုင်ရာ ဘာသာစကားဘာသာရပ်ဖြင့် ပထမဘွဲ့ရရှိပြီး သက်ဆိုင်ရာ ဘာသာစကား မဟာဘွဲ့အတွက် မဟာအရည်အချင်းစစ်သင်တန်းတက်ရန် အဆင့်မီသူများ လျှောက်ထားနိုင်သည်။ ဘာသာဗေဒဘာသာအတွက် မြန်မာစာ(သို့မဟုတ်)အင်္ဂလိပ်စာဘာသာရပ်ကို ဘာသာစကား/ဘာသာဗေဒဖြင့် မဟာဘွဲ့ရရှိသူဖြစ်ရမည်။  
 (ဂ) ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၂၂ရက်တွင် အသက်(၃၈)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူ၊ မဟာသုတေသနဘွဲ့ရရှိပြီးသူဖြစ်ပါက (၄၀)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူ၊ ပါရဂူဘွဲ့ရရှိပြီးသူဖြစ်ပါက (၄၂)နှစ်ထက် မကျော်လွန်သူဖြစ်ရမည်။  
 (ဃ) လျှောက်ထားသူသည်တက္ကသိုလ်တွင် အမြဲတမ်းအမှုထမ်းဆောင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။  
 ၃။ သတ်မှတ်ထားသော လျှောက်လွှာပုံစံများကို အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာနအောက်ရှိ မိမိတာဝန်ထမ်းဆောင်လိုသော သက်ဆိုင်ရာ တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်များတွင် အခမဲ့ရယူနိုင်ပါသည်။  
 ၄။ လျှောက်လွှာများကို အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာနအောက်ရှိ မိမိတာဝန်ထမ်းဆောင်လိုသော သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်များသို့ ၂၂-၁-၂၀၁၆ရက်(သောကြာနေ့)အရောက်နောက်ဆုံးထားပြီး တိုက်ရိုက်တင်သွင်း လျှောက်ထားရမည်။ ဝန်ထမ်းဖြစ်ပါက လျှောက်လွှာတစ်စောင်ကို ဌာနကူးပြောင်း တာဝန်ထမ်းဆောင်နိုင်ပြီးသော ဌာနဆိုင်ရာ အကြီးအမှတ်ဆိုင်ရာ အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန(မန္တလေးခရိုင်) အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန(ရန်ကုန်ခရိုင်) သို့လည်းကောင်း၊ သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်သို့လည်းကောင်း ၂၂-၁-၂၀၁၆ရက်နေ့ အရောက် နောက်ဆုံးထားပြီး တိုက်ရိုက်ပေးပို့ရမည်။  
 ၅။ စာမေးပွဲဝင်ကြေးများကို အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာနအောက်ရှိ သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်တည်ရှိရာမြို့ရှိ မြန်မာစီးပွားရေးဘဏ်ခွဲ၏ သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်များသို့လည်းကောင်း ပေးသွင်း၍ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ ငွေသွင်းပြီးကြောင်း ချလဒ် (သို့မဟုတ်) ငွေပို့သွားပြတ်ပိုင်းကို ပူးတွဲတင်ပြရမည်။

**စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးခြင်း**  
 ဗန်းမော်မြို့နေ ဦးအေးကို-(ဒေါ်ခင်ပု)၊ ဒေါ်စန်းဌေးတို့၏ တစ်ဦးတည်းသောသား  
**ဗိုလ်ကြီးကျော်ထွန်းနိုင်**  
**M.B.,B.S (DSMA), M.Med.Sc (Internal Medicine)**  
 နှင့်  
 ရန်ကုန်မြို့နေ ဒုတိယဗိုလ်မှူးကြီးလှမြင့်(ငြိမ်း)-ဒေါ်တင်တင်ထူးတို့၏ မြေး  
 ဦးမြင့်ဆွေ-ဒေါ်သီတာစိုးတို့၏ တစ်ဦးတည်းသောသမီး  
**မခင်ဆွေရည်ထူး**  
**3<sup>rd</sup> Year (Eng. Major)**  
**Guest Relations Officer @ Sule Shangri-La**  
 တို့သည် ၂၀-၁၂-၂၀၁၅ ရက်(တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် Sule Shangri-La Hotel ပင်းယခန်းမ၌ နှစ်ဖက်သော မိဘများနှင့် ဂုဏ်သရေရှိ လူကြီးမင်းများရှေ့မှောက်၌ စေ့စပ်ကြောင်းလမ်းပြီးစီးပါကြောင်း။  
**နှစ်ဖက်မိဘများနှင့် ဗိုလ်ကြီးကျော်ထွန်းနိုင်-မခင်ဆွေရည်ထူး**

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**  
 သားကောတမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် (၂/မြောက်)၊ မြေကွက်အမှတ် (၉၂/ခ)၊ မြေကွက်အမှတ် (၉၂/ခ)၊ အနော်မာ ၁၇-လမ်း၊ ၂/မြောက်ရပ်ကွက်၊ သားကောတမြို့နယ် (ဦးဘန့်ကြည်၊ AA-၀၃၈၈၅)အမည်ပေါက်နစ် (၆၀)ဂရမ်မြေအား အမည်ပေါက် ဦးဘန့်ကြည် (ခင်ပွန်း) ကွယ်လွန်သဖြင့် ပိုင်ဆိုင်စာချုပ်အမှတ် (၆၃၉၁/၂၀၁၅)ဖြင့် ဇနီးဖြစ်သူ ဒေါ်လှလှလှ (၁၂/သက်(နိုင်)၁၀၇၆၅)မှ ပိုင်ဆိုင်ခွင့်ဖြင့် ဂရမ်မူရင်းပျောက်ဆုံးကြောင်း ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးထောက်ခံချက်၊ ရဲစခန်းထောက်ခံချက်၊ ကျွမ်းကျင်လူ၊ ကိုယ်တိုင်ဝန်ခံချက်တို့တင်ပြ၍ ဂရမ်မူရင်းနှင့်အမည်ပြောင်းလျှောက်ထားလျော့တရားဝင် နိုင်လိုသောအထောက်အထားများဖြင့် ဤကြော်ငြာပါသည့်နေ့မှစ၍ (၇)ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်းနှင့် ကန့်ကွက်မှုမရှိပါက လုပ်ငန်းလပ်နည်းအတိုင်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြော်ငြာအပ်ပါသည်။  
 မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန  
 ရန်ကုန်မြို့တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

**(၁၂)ကြိမ်မြောက် မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ဉာဏ်ရည်မမီအားကစားပြိုင်ပွဲ (Special Olympics Myanmar National Games)**  
 (၁၂)ကြိမ်မြောက် မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာဉာဏ်ရည်မမီအားကစားပြိုင်ပွဲကို ၂၀၁၅ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ ၂၆ရက်မှ ၂၇ရက်ထိ ရန်ကုန်မြို့၊ သုဝဏ္ဏလူငယ်အားကစားဗဟိုကွင်း၊ ရှေ့ရေခဲခန်း၌ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသဖြင့် ပြည်နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီးအသီးသီးရှိ ဉာဏ်ရည်မမီအားကစားသမားများ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ကြပါရန် တိုက်တွန်းနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။  
**ရုံးဖုန်း-၅၈၃၆၀၉**  
**ဦးစီတာဝန်-၀၉ ၄၉၃၂၈၀၉**  
**ဒေါ်ခင်ဆွေအေး-၀၉ ၇၃၀၀၄၇၀၀**

**လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန**  
**ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်း**  
**အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ(ဈေးပြိုင်)လေလံခေါ်ယူခြင်း**  
 ၁။ လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်းပိုင် အလုံမြို့နယ်၊ သစ်တောလမ်း၊ အမှတ်(၉၁)၊ လျှပ်စစ်ဝင်းနှင့် ကိုယ်ပိုင်ဝင်းအတွင်းရှိ နေထိုင်ရန်မသင့်လျော်သော အဆောက်အအုံ(၆)လုံးအား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ(ဈေးပြိုင်)စနစ်ဖြင့် ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါသည်။  
 (က)လေလံပုံစံရောင်းချရက် -၂၂-၁၂-၂၀၁၅ရက်  
 (ခ) လေလံပုံစံရောင်းချရက်နှင့်အချိန် -၅-၁-၂၀၁၆ရက်၊ ၁၂:၀၀နာရီ  
 ၂။ လေလံပုံစံနှင့် အသေးစိတ်အချက်အလက်များကို အောက်ဖော်ပြပါ လိပ်စာတွင် လာရောက်စုံစမ်းဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။  
**အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ(ဈေးပြိုင်)စစ်စစ်ရွေးချယ်ရေးအဖွဲ့**  
**စမ်းသပ်ရေးနှင့် ဝိတာဌာန၊ ပစ္စည်းစီမံရေးဌာန**  
**ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်း**  
**အမှတ်(၁၉၇/၁၉၉) အောက်ကြည့်မြင်တိုင်လမ်း၊ အလုံမြို့နယ်**  
**ဖုန်း-၀၁-၂၃၀၁၈၆၉၊ ၀၁-၂၃၀၂၈၆၈**

**ဒေါ်နန်းနန်းမော် တည်ထောင်အုပ်ချုပ်သည့် CAE ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း(နေပြည်တော်)**  
 ၂၀၁၆-၂၀၁၇ ပညာသင်နှစ်အတွက် ပဉ္စမတန်းမှ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအထိ ကျောင်းအပ်နှံခြင်းကို ၁-၁-၂၀၁၆ရက် (နံနက် ၉:၀၀ နာရီမှ ၂:၀၀ နာရီထိ) မှ စတင်လက်ခံမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။  
**ဆက်သွယ်ရန်လိပ်စာ** - မြစ်ကြီးနားလမ်းနှင့် လွိုင်ကော်လမ်းကြား၊ ချင်းရွာမြောက်ဘက်၊ ဇေနသိဒ္ဓိရပ်ကွက်၊ ဥတ္တရသီရိမြို့နယ်၊ နေပြည်တော်။  
**ဖုန်း** - ၀၆၇-၄၁၇၅၈၀ မှ ၀၆၇-၄၁၇၅၈၉ ထိ  
 ၀၉- ၆၅၀၁၂၈၄၊ ၀၉- ၂၅၆၁၂၀၁၈၃၊ ၀၉ -၄၂၀၁၀၅၉၆၉

၆။ လျှောက်လွှာနှင့်အတူ လိုင်စင်ဓာတ်ပုံ(၂)ပုံ၊ စာမေးပွဲဝင်ကြေးပေးသွင်းပြီးကြောင်း အထောက်အထား၊ ပညာအရည်အချင်းအတွက် ဘွဲ့လက်မှတ်/ထောက်ခံစာမိတ္တူ၊ အသက်အထောက်အထားအတွက် အခြေခံပညာအထက်တန်း/ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်းအောင်လက်မှတ်မိတ္တူနှင့် အကျင့်စာနိတ္တကောင်းမွန်ကြောင်း သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှ ထောက်ခံစာမူရင်းကို ပူးတွဲတင်ပြရမည်။  
 ၇။ သတ်မှတ်ပေးထားချက်များနှင့် မကိုက်ညီသော (သို့မဟုတ်) မပြည့်စုံသော (သို့မဟုတ်) သတ်မှတ်ရက်ထက်ကျော်လွန်မှ ရောက်ရှိလာသော လျှောက်လွှာများကို လက်ခံစဉ်းစားမည်မဟုတ်ပါ။  
 ၈။ အရည်အချင်းသတ်မှတ်ချက်နှင့် ကိုက်ညီသည့် လျှောက်ထားသူများသည် မိမိလျှောက်လွှာတင်သွင်းခဲ့သည့် သက်ဆိုင်ရာတက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်များတွင် ရေးဖြေစာမေးပွဲ ဝင်ရောက်ဖြေဆိုပြီး အောင်မြင်လျှင် လူတွေ့စာမေးပွဲဖြေဆိုရမည်။  
 ၉။ ပါရဂူဘွဲ့ရရှိပြီးသူများသည် လူတွေ့စာမေးပွဲကိုသာဖြေဆိုရမည်။  
 ၁၀။ ရေးဖြေနှင့် လူတွေ့ဖြေဆိုရမည့် အသေးစိတ်အချိန်စာရင်းကို မိမိလျှောက်ထားသူ သက်ဆိုင်ရာ တက္ကသိုလ်၊ ဒီဂရီကောလိပ်၊ ကောလိပ်များကိုတွင် ရုံးချိန်အတွင်း ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။  
**အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန**





Since 1998

# EC

# ဒေါက်တာစောလှဖြူ ဦးစီးသော ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း

EC : The Prestigious School of Future Leaders



## EC (၁၈)နှစ်ပြည့် အခမ်းအနားနှင့် ပညာရည်ချွန်ဆုပေးပွဲ

**EC** ပညာ့ရိပ်သာ (၁၈)နှစ်ပြည့် အထိမ်းအမှတ်နှင့်အတူ  
ဘာသာစုံဂုဏ်ထူးရှင်များ၊ ဂုဏ်ထူးရကျောင်းသားကျောင်းသူများ၊  
ပန်းချီ၊ ဂီတ၊ အားကစား၊ ဘက်စုံထူးချွန်သူများအား ဂုဏ်ပြုမည့်

**EC** ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း ၏  
ပညာရည်ချွန်ဆုပေးပွဲအခမ်းအနားကို

Sedona Hotel, Grand Ballroom တွင်

(၂၄-၁၂-၂၀၁၅) ရက်နေ့

ညနေ (၄)နာရီ မှ (၆)နာရီအထိ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။

၆(က) ကန်တော်ကြီးကန်ပတ်လမ်းမကြီး၊ ရန်ကုန်မြို့။ ၀၉ ၂၆၄ ၂၀၀၅၇၊ ၀၉ ၂၆၄ ၂၀၀၅၈၊ ၀၉ ၂၆၄ ၂၀၀၅၉





# အခုပဲငွေဖြည့်ပြီး အပိုလက်ဆောင်ရယူပါ

ကြိုက်တဲ့ငွေ ပမာဏကိုဖြည့်ပြီး အင်တာနက်သုံးစွဲရန်၊  
ပြည်တွင်းဖုန်းအခလုံးကို ဖုန်းခေါ်ဆိုရန် နှင့် SMS ပို့ရန် အပိုလက်ဆောင်ကိုရယူပါ။  
အပိုလက်ဆောင်ကို ၁၅ ရက်အတွင်း အသုံးပြုနိုင်ပါသည်။



ငွေဖြည့်ပမာဏ	အပိုလက်ဆောင်
၁,၀၀၀ ကျပ်	၂၀၀ ကျပ်
၃,၀၀၀ ကျပ်	၁,၀၀၀ ကျပ်
၅,၀၀၀ ကျပ်	၂,၀၀၀ ကျပ်
၁၀,၀၀၀ ကျပ်	၅,၀၀၀ ကျပ်
၂၀,၀၀၀ ကျပ်	၂၀,၀၀၀ ကျပ်

ငွေဖြည့်ပမာဏသည် အောက်ဖော်ပြပါအတိုင်း ဖြစ်နိုင်ပါသည်။



# KBZ BANK / KBZ GROUP မှ ၂၀၁၅-ခုနှစ်အတွင်း လက်ခံရရှိခဲ့သော နိုင်ငံတကာဆုများအတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း



အင်္ဂလန်နိုင်ငံ World Finance အဖွဲ့အစည်းမှ ပေးအပ်ချီးမြှင့်သော

- (1) Best Commercial Bank in Myanmar 2015
- (2) Best Retail Bank in Myanmar 2015
- (3) Banker of the Year in Asia 2015 (Mr. Aung Ko Win - Chairman, KBZ Bank, Myanmar, Asia)



စပိန်နိုင်ငံ Business Initiative Directions မှ Switzerland နိုင်ငံ Geneva တွင် ပေးအပ်ချီးမြှင့်သော

- (4) International Star Award Geneva 2015, KBZ BANK - Myanmar



အင်္ဂလန်နိုင်ငံ The Banker မှ ပေးအပ်ချီးမြှင့်သော

- (5) Best Bank of the Year in Myanmar 2015



ASEAN Business Awards (Winner for the whole ASEAN)

- (6) Woman Entrepreneur of the Year 2015 for Vice Chairman Daw Nan Than Htwe



The Asian Banker

- (7) Best Core Banking Implementation Project for Emerging Bank



United Nations Global Compact

The Global Compact Asian Banker

- (8) A member of the United Nations Global Compact



စင်္ကာပူနိုင်ငံ Asian Banking and Finance အဖွဲ့အစည်းမှ ပေးအပ်ချီးမြှင့်သော

- (9) Best Domestic Retail Bank of the Year in Myanmar 2015
- (10) Best Credit Card Initiative of the Year in Myanmar 2015



အင်္ဂလန်နိုင်ငံ Euromoney အဖွဲ့အစည်းမှ ပေးအပ်ချီးမြှင့်သော

- (11) Best Bank in Myanmar 2015
- (12) Euromoney Achievement Award for CSR 2015

ဆုများအတွက် **KBZ BANK / KBZ GROUP** နှင့် ထပ်တူ အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း ဖော်ပြအပ်ပါသည်။



ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့  
မြန်မာနိုင်ငံကျောက်မျက်ရတနာလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း



ကြေးငွေ

**ဂယာရွှေတိုင်း** ပုဒ္ဂလိယာ - သိရိလင်္ကာ ဘုရားဖူးဝန်ဆောင်မှုအဖွဲ့

**ခေါ်ဝင်းဝင်း၏ မွေးနေ့ နှင့် ကုမ္ပဏီ (၅) နှစ်ပြည့်အထူးအစီအစဉ်**

**6-Jan-2016 , 20-Jan-2016** **၁၀ သိန်း**

ကျန်(၁၅) ရက်ခရီးစဉ်များ - Feb 3, 17 Mar 2, 16, 30 Apr 11 (၇/၁၅) ရက်ခရီး  
 (၇)ရက်ခရီးစဉ်များ- Feb 3, 17, Mar 16, Apr 11 ( 3 Star ဟိုတယ် - တည်း/စား )  
 နှစ်သစ်ကူးခရီးစဉ်များ - ရန်ကုန်-ဘန်ကောက် (3) D (DEC 30)၊ ဘန်ကောက်-ကမ္ဘောဒီးယား (5) D  
 ဘန်ကောက်-ဖူးခက် (5) D၊ ဘန်ကောက်-အယုဒ္ဓယ-ပတ္တရာ (5) D (DEC 28)  
 ရန်ကုန်ရုံးချုပ် - ၀၁ - ၂၂၁၅၅၆၊ ၀၁ - ၂၂၉၈၀၀၊ ၀၉ - ၇၃၁၉၆၄၃၆၊ ၀၉ - ၇၉၆၉၉၆၁၂၁  
 မန္တလေးရုံးခွဲ - ၀၉ - ၃၃၂၇၄၇၄၇၊ ၀၉ - ၄၀၂၅၈၂၀၄၈

**ရန်ကုန်မုဒ္ဒဂယာတုရားဖူးအဖွဲ့**

(၁၁) ညအိပ် (၁၂) ရက်ခရီးစဉ်အထူးဈေးနှုန်းဖြင့် ကုသိုလ်ယူပို့ဆောင်ပေးပါမည်။  
 သံဝေဇနီယလေးငှာန (အိန္ဒိယ၊ နီပေါ) ဗုဒ္ဓဂယာတုရားဖူးခရီးစဉ် (၁၁) ညအိပ် (၁၂) ရက်ခရီးစဉ်ကို  
 ဆရာတော်/သံဃာတော်များ၊ ဆရာကြီး/ဆရာလေးများအားဦးစားပေး၍ အထူးဈေးနှုန်းဖြင့် (၂၅ . ၀ . ၂၀၁၆)  
 ရက်နေ့နှင့် (၈ . ၂ . ၂၀၁၆) တို့တွင် ကုသိုလ်ယူပို့ဆောင်ပေးရန်စီစဉ်ထားပါသဖြင့် ဘုရားဖူးသွားလိုသောရင်းနှီး  
 ရပ်ဝေးမှပတ်သွေးများ အနေဖြင့် ကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါကြောင်းအကြောင်းအရာအပ်ပါသည်။  
 (၁၄) ညအိပ် (၁၅) ရက်ခရီးစဉ်များနှင့် မိသားစုလိုက်၊ အသင်းအဖွဲ့လိုက်ဗုဒ္ဓဂယာတုရားဖူးသွားလိုပါက  
 စိတ်အေးချမ်းသာစွာ ဘုရားဖူးနိုင်ရန်စီစဉ်ထားပါသည်။  
 (၁) ၀၅ . ၂ . ၂၀၁၆ ၊ (၂) ၂ . ၃ . ၂၀၁၆ ၊ (၃) ၀၄ . ၃ . ၂၀၁၆ ၊ (၄) ၂၀ . ၃ . ၂၀၁၆ နေ့တွင်ထွက်ခွာပါမည်။  
**ဆက်သွယ်ရန် - အမှတ် (၄၄) ၊ လမ်းသစ်လမ်း(မော်တင်လမ်း) ၊ လမ်းမတော်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။**  
**☎ - 211944, 211955, 225915, 225989, 222720, 229315, 227702, 227703.**

**မြန်မာနိုင်ငံဆရာဝန်အသင်း**  
**ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပွဲကျင်းပရေးကော်မရှင်**  
**အမှတ်- ၂၄၉၊ သိမ်ဖြူလမ်း၊ မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။**

ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပွဲကျင်းပရေးကော်မရှင်သည် မြန်မာနိုင်ငံဆရာဝန်အသင်း(ဗဟို)အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့(၂၀၁၆-၂၀၁၈)ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပွဲကို ပွင့်လင်းမြင်သာမှုရှိပြီး တရားမျှတမှုရှိစေရန် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။ အဆိုပါ ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပွဲကို ၂၀၁၆ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ ၁၆ရက် (စနေနေ့) ၉:၀၀နာရီမှ ၁၆:၀၀နာရီထိ မြန်မာနိုင်ငံဆရာဝန်အသင်း ခန်းမဆောင်(တီ)၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါသည်။

၁။ ဆန္ဒမဲပေးပိုင်ခွင့်ရှိသူများ၏ အရည်အချင်းသတ်မှတ်ချက်များ-

- (က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ နိုင်ငံသားဖြစ်ရမည်။
- (ခ) မြန်မာနိုင်ငံဆရာဝန်အသင်း၏ ရာသက်ပန်အသင်းဝင် (သို့မဟုတ်) အသင်းဝင်ကြေးအကြေးမရှိသည့် အသင်းဝင် ဖြစ်ရမည်။
- (ဂ) ပြစ်မှုတင်းရှင်းသူဖြစ်ရမည်။
- (ဃ) ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပွဲဆိုင်ရာ လုပ်ထုံးလုပ်နည်းစည်းကမ်းများကို တိကျစွာလိုက်နာနိုင်သူဖြစ်ရမည်။

၂။ မြန်မာနိုင်ငံဆရာဝန်အသင်း(ဗဟို)အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် အရွေးချယ်ခံမည့်သူများ၏ အရည်အချင်း သတ်မှတ်ချက်များ-

- (က) ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်၏ နိုင်ငံသားဖြစ်ပြီး မြန်မာနိုင်ငံတွင် နေထိုင်သူဖြစ်ရမည်။
- (ခ) သက်တမ်း(ဆမ) လက်ဝယ်ရှိသူ (သို့မဟုတ်) မြန်မာနိုင်ငံဆေးကောင်စီ၏မှတ်ပုံတင် လက်ဝယ်ရှိသူဖြစ်ရမည်။
- (ဂ) မြန်မာနိုင်ငံဆရာဝန်အသင်း၏ ရာသက်ပန်အသင်းဝင်(သို့မဟုတ်)အသင်းဝင်ကြေး အကြေးမရှိသည့် အသင်းဝင် ဖြစ်ရပါမည်။
- (ဃ) ပြစ်မှုတင်းရှင်းသူဖြစ်ရမည်။
- (င) မိမိဆန္ဒအလျောက်ဆရာဝန်အသင်း၏တာဝန်များကို ထမ်းဆောင်နိုင်သူဖြစ်ရမည်။
- (စ) နိုင်ငံရေးပါတီတင်ခဲ့သူ၏ ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်ကော်မတီတွင်လည်းကောင်း၊ လွှတ်တော်တစ်ရပ်ရပ်တွင် လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖြစ် တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသူလည်းကောင်း မဖြစ်စေရ။
- (ဆ) မြန်မာနိုင်ငံဆရာဝန်အသင်းမှလည်းကောင်း၊ အသင်းနှင့်ဆက်သွယ်နေသည့် လုပ်ငန်းများမှလည်းကောင်း ပုံမှန်လစာနှင့် ပုံမှန်ချီးမြှင့်ငွေခံစားနေသူ မဖြစ်စေရ။
- (ဇ) မြန်မာနိုင်ငံဆရာဝန်အသင်း၏ ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံစည်းမျဉ်းစည်းကမ်းများကို လေးစားလိုက်နာသူဖြစ်ရပါမည်။

၃။ ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပွဲကျင်းပရာတွင် လျှို့ဝှက်မဲပေးစနစ်ကျင့်သုံးမည်ဖြစ်ပြီး မဲအရေအတွက်အများဆုံးရရှိသူ (၂၀)ဦးကို ရွေးချယ်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် ရွေးချယ်ခံရန် ၀၅-၀၂-၂၀၁၅ရက်မှ ၄-၀-၂၀၁၆ရက်အတွင်း ရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင် နှစ်ခန်းတွင် နေ့စဉ် နံနက် ၁၀နာရီမှ ညနေ ၄နာရီအတွင်း (လွှဲပိတ်ရက်များအပါအဝင်) ဆန္ဒပြုလွှာပုံစံနှင့် ကိုယ်ရေးမှတ်တမ်း ပုံစံကို လာရောက်ထုတ်ယူ၍ ၄-၀-၂၀၁၆ရက် ညနေ ၄နာရီနောက်ဆုံးထားပြီး လျှောက်ထားနိုင်ကြောင်း အသိပေးအပ်ပါသည်။

ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့ဝင်အဖြစ် ရွေးချယ်ခံမည့်ကိုယ်စားလှယ်လောင်းစာရင်းနှင့် ၎င်းတို့၏ ကိုယ်ရေးမှတ်တမ်းများကို ၉-၀-၂၀၁၆ရက် နံနက်ပိုင်းမှစတင်၍ ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပွဲကျင်းပရေးကော်မရှင်မှ၌ ကြေညာထားမည်ဖြစ်ပါသည်။

ထို့အပြင် ရွေးချယ်ပွဲဆိုင်ရာပုဂ္ဂိုလ်ခန့်ပတ်သက်၍ မရှင်းလင်းသောအချက်များရှိပါက အပတ်စဉ် တနင်္လာနေ့မှ ဗုဒ္ဓဟူးနေ့ထိ မွန်းလွဲ ၁နာရီမှ ညနေ ၄နာရီအတွင်း ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပွဲကျင်းပရေးကော်မရှင်ခန်းတွင် လာရောက်တွေ့ဆုံမေးမြန်းနိုင်ပါ သည်။

**ဥက္ကဋ္ဌ**  
**ရွေးချယ်တင်မြှောက်ပွဲကျင်းပရေးကော်မရှင်**

**Royal Gandamar Travels & Tours** x'mas & New Year ဝိန်းပွဲစဉ်

1. ပုဂံ-စွယ်တော်(၄)ရက်-ညောင်ဦး-ပုဂံ-ပရတူ (၄ရက်)	Dec 25, Jan 1	150,000
2. အလောင်းတော်ကသာ-မိုးညှင်း-သမ္ဗူ-မြင်ဦးလွင်-မတုတ်စိမ်းတုရား	Dec 25, Jan 1	175,000
3. တောင်ကြီး-အင်းလေး-ကလေး-ပင်းတယ် (၅ရက်)	Dec 24, Jan 1	190,000
4. ကယား-လှိုင်တော်-ထီးစိမ်း-တောင်ကွဲစေတီ (၄ရက်)	Dec 24, Jan 1	140,000

>မော်လမြိုင်-ကျိုက်စင်-စက်စက်-မေမြို့ 35,000  
 >ကျိုက်ထီးရိုး - ကျိုက်မေလော-ရွှေမော်မေ 35,000  
 >ကရင်ပြည်နယ်-ဘားအံပျားနှင့်ရေပစ် 35,000

**\*\*မနုဇာတိပွဲစဉ်များ Dec 24, 26, Jan 1, 2**

အမှတ်(၁၀၅/၁၀၅) မဟာဝိဇ္ဇာလမ်း နှင့် ရွှေလမ်းထောင့် Yurimieko ဝေပိုင်လ်တင်ထောင်မြို့နယ်ရန်ကုန်  
 Ph-01-397484, 09-333 53275, 09-3659 2255, 09-25089 2626  
 အရမ်း ၁၂၂၊ ဒုတိယထပ်၊ Diamond Plaza၊ ရမ်းအေးသာစံမြို့နယ်၊ မန္တလေးမြို့၊ ၀၉-၃၆၀၉ ၂၂၅၅

**၂၀၁၆ - ခုနှစ်အတွက် "ဆရာဝန်-ဇာတိ" ၏**  
**ဟောပြောချက်များထဲမှ အကောင်းဆုံးစာအုပ်-**

**ဝိ-ဇာတိ**  
**၁၂ - ရာသီဟောကိန်း**

ပင်ရင်းမြန်မာရေး အမှတ်(၂၀၆) မြေညီထွင် လမ်း- ၄၀ (အထက်) ရန်ကုန်မြို့၊ ဖုန်း- ၇၀၉၀၃၂၊ ၃၉၀၁၆၉၊ ၀၉-၆၆၁၄၀၈၊ ၀၉ ၅၀၄၄၅၇၉

မန္တလေးမြန်မာရေး လူထုကြီးပွားရေးစာအုပ်တိုက် အမှတ်(၂၂၁)၊ စင်္ကြံလမ်းနှင့်ဥဒုလမ်းထောင့်၊ မန္တလေးမြို့၊ ဖုန်း- ၀၂-၃၉၇၁၇၊ ၆၀၁၃၆

**FAME Nephrotec®** ISO 9001 : 2008  
 ISO 14001 : 2004  
 OHSAS 18001 : 2007  
 GMP Certified  
 Organic Certified

For healthy kidney  
**ကျောက်ကပ်သေး**

TMR 012139 (0516)  
 ၂/ ၂၀၁၅ တဆထလ/တိုး(၀၆၅၇)

---

**FAME Urocrush®** ISO 9001 : 2008  
 ISO 14001 : 2004  
 OHSAS 18001 : 2007  
 GMP Certified  
 Organic Certified

For renal stones  
**သီးကျောက်ပြိုက်သေး**

TMR 006245 (0717)  
 ၂/ ၂၀၁၅ တဆထလ/တိုး(၀၆၅၇)

**MYANMAR NOBLE COLLEGE** edexcel Approved Centre No. 93711

UK နိုင်ငံ Edexcel ပညာရေးမှ ချီးမြှင့်မည့် Higher National Diploma (HND) တန်းခွဲသစ်များကို Myanmar Noble College တွင် နှစ်စဉ် January နှင့် July လများတွင်တန်းခွဲ (၂)ခု ဖွင့်လှစ်၍သင်ကြားလျှောက်ရှိပါသည်။

ကျောင်းသားအများစု စိတ်ပါဝင်စားစွာတက်ရောက်လျက်ရှိသော အောက်ပါဘာသာရပ်များကိုရွေးချယ်တက်ရောက်နိုင်ပါသည်။

- Construction & the Built Environment (Civil)
- Mechanical
- Electrical & Electronics
- Business
- Computing & Systems Development

UK, Singapore နိုင်ငံရှိတက္ကသိုလ်များသို့ တက်ရောက်၍ BEng, BSc (Hons), BA (Hons)စသည့် Bachelor Degree များရရှိနိုင်မည့် အခွင့်အရေးများအား အချိန်၊ငွေကြေး ကုန်ကျမှု သက်သာစွာဖြင့် ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်ပါသည်။ ၂၀၁၆ ပညာသင်နှစ်၏ 10th Batch Intake အား (5.1.2016) ရက်နေ့တွင် ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

မြန်မာနိုင်ငံအထက်ပိုင်းမှ ကျောင်းသား/သူ များအတွက် နိုင်ငံတကာပညာရေးနယ်ပယ်သို့ ဝင်ရောက်နိုင်ရန် Myanmar Noble College ၏ ပြင်ဦးလွင် တန်းခွဲသစ်အား (1.2.2016) တွင်ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

**၂၀၁၆ တန်းခွဲသစ်အတွက် Scholarships & Discounts ရရှိရန် အသေးစိတ်ဆက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။**

မြန်မာနိုင်ငံ(လ်)ကောလိပ်(ပြင်ဦးလွင်) တန်းခွဲတွင် BTEC HND (Higher National Diploma) တန်းအတွက် Foundation Course အား Semester တစ်ခုတက်ရောက်ပြီးနောက် မြန်မာနိုင်ငံ(လ်)ကောလိပ် (ရန်ကုန်) တွင် Year I, Year II (၂) နှစ် တက်ရောက်ရပါမည်။

ကျောင်းသားသစ်များအား ရန်ကုန် Campus နှင့် ပြင်ဦးလွင် Campus တို့တွင်စတင်အပ်နှံနိုင်ပါသည်။

**ရန်ကုန်-အမှတ်(၁၀၀၈)၊ နှင်းဆီလမ်း(အထက်)၊ အလုံမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ ပြင်ဦးလွင်- အမှတ်(၁)၊ ဗြူပတ်လမ်း၊ တောင်ရတနာရပ်ကွက်၊ရပ်ကွက်ကြီး(၇)၊ ၀၁ - ၂၂၀၄၇၆ / ၀၉ - ၇၀၆၀၃၉၅၇၇**

**၀၉-၂၅၇၇၉၇၇၉၉ / ၀၉-၇၉၆၀၆၆၆၆၇၅**

**Scholarships up to 50%**







ကြေးမုံ

**WISE College English Language Programs**

100% Scholarship for WISE College's ABE Students

အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကား ကျွမ်းကျင်စွာပြောဆိုရေးသားလိုသူများအတွက် WISE College မှ English Language Programs များအား ဖွင့်လှစ် သင်ကြားပေးသွားပါမည်။

1. Strengthening English Skills for Youths (SESY) (Mon, Tue, Wed & Thur) (10:00 - 11:30 am)
2. English for Business Communicative (EBC) (Sat & Sun) (1:00 - 3:30 pm)

အမှတ်စဉ် (၁) သင်တန်းအတွက် အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကားကို ကျွမ်းကျင်စွာပြောဆိုနိုင်ပြီး အလုပ်အကိုင် အခွင့်အလမ်း ပိုမိုတိုးတက်လိုသူများကို ရည်ရွယ်ဖွင့်လှစ်သော သင်တန်းဖြစ်ပါသည်။ ESL ဘာသာရပ်များဖြစ်သည့် Communicative English Skills, Reading & Creative Writing, Grammar & Usages, Effective Presentation Skill, Vocabulary Enrichment စသောဘာသာရပ်များကို ကိုယ်တိုင်မိမိ လက်တွေ့သင်ယူသော သင်ကြားနည်းစနစ်ဖြင့် သင်ကြားပေးသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

အမှတ်စဉ် (၂) သင်တန်းအတွက် စီးပွားရေးလုပ်ငန်းများမှ Executive Level ဝန်ထမ်းများနှင့် အစိုးရအဖွဲ့များရှိ အရာရှိ အရာမဲ့ တာဝန်ထမ်းဆောင်နေသူများအတွက် နိုင်ငံခြားသားများနှင့် ပြောဆိုဆက်သွယ်လုပ်ကိုင်ရာတွင် လုပ်ငန်းစွင်အင်္ဂလိပ်ဘာသာစကား အစောဆုံးကို မြေစွမ်းနိုင်ရန်ရည်ရွယ်ပြီး ဖွင့်လှစ်သော သင်တန်းဖြစ်ပါသည်။ သင်ကြားမှုအတွေ့အကြုံရှိ Local နှင့် Native Speaker Trainer များမှ ဝေလှကျင့်သင်ကြားပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

**သင်တန်းများကို (၅.၁.၂၀၁၆) နှင့် (၉.၁.၂၀၁၆) ရက်များတွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ပါမည်။**

**Shwe Gone Dine Campus**  
Room 1009, 10th Floor, Yuzana Tower, Corner of Gabarayee Pagoda Road & Shwe Gone Dine Road, Banhan Township, Yangon, Myanmar.

**Downtown Campus**  
1st floor, 38th Street Plaza, Seikkanthar Street, Upper Block, Kyauktada Township, Yangon, Myanmar.

Tel : 01-556 183, 09-255 723 388, 09-421 154 862, 09-440 463 819, 09-440 378 781

**CONNECT institute**

**International Studies Program (ISP)**

ဇန်နဝါရီလတွင် ဖွင့်လှစ်မည့် Intake

- ၁။ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း/IGCSE အောင်မြင်ပြီးသူများအတွက် အမေရိကန်တက္ကသိုလ် ပညာရေး
- ၂။ မည်သည့် Major ကိုမဆို ရွေးချယ်နိုင်ခြင်း
- ၃။ နိုင်ငံတကာတွင် အနစ်(၂၀)ကျော် အောင်မြင်ခဲ့သည့် ပရီဂရမ်

မြန်မာနိုင်ငံတွင် (၂)နှစ် + အမေရိကန်တက္ကသိုလ်များတွင် (၂)နှစ် = အမေရိကန် Bachelor ဘွဲ့

စိတ်ဝင်စားသူများ တနင်္လာမှ သောကြာ၊ မနက်(၉)နာရီမှ ညနေ(၅)နာရီ အထိလျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။  
09 25595 9933, 09 25595 9944

3A, Pansodan Business Tower၊ ယန်းထိုးတန်းလမ်းနှင့် အမှော်ရတလမ်းထောင့်၊ ကျောက်တံတားမြို့နယ်။

**MORALS AND MANNERS (ကိုယ်ကျင့် တရားနှင့် အပြုအမူများ)**

၁၉၆၄/၆၅ ပညာသင်နှစ်အထိ အင်္ဂလိပ် မစ်ရှင်ကျောင်းများတွင် သင်ကြားခဲ့သော စာအုပ်။ တန်ဖိုးငွေ ၂၅၀၀/- သုံးစွဲပြီး ဖတ်ရှု၊ လေ့လာ၊ သင်ယူလိုက်သည်နှင့် လူငယ်မျိုးဆက်သစ်တိုင်းအတွက် တဘဝစာ လက်စွဲ စာအုပ်ဖြစ်သွားရန် အာမခံပါသည်။ နှစ်ပေါင်း ၅၀ ကျော်တိမ်မြုပ်နေသော စာအုပ်ကို ဦးအောင် (စိန့်ပေါလ်ကျောင်းသားဟောင်း)မှ အင်္ဂလိပ်၊ မြန်မာ နှစ်ဘာသာဖြင့် ပြန်ဆိုရေးသားထားပြီး ကျောင်းစာကြည့်တိုက်များအတွက် အထူးနှုန်းဖြင့် ဝယ်ယူနိုင်ပါသည်။ NEW STEP MEDIA : ဖုန်း 09-49319170; 09-259975177 နှင့် စိန့်ပေါလ်ကျောင်းသားဟောင်းများအသင်း (ဗိုလ်အောင်ကျော်အထက်လမ်း)တွင်လည်း ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

**ဆန်ကွက်နိုင်ပါသည်**

“ပုဂ္ဂိုလ်တော်မြို့နယ်၊ ဗိုလ်ချုပ်လမ်း၊ အမှတ်(၁၂) တွင်ဆောက်လုပ်ထားသော နှစ်ပန်းတိုင်ရွက်ထပ်တိုက် (၆)လွှာ၊ အခန်းအမှတ်(၆/အ) အကျယ်အဝန်း(၃၃ပေ x ၀၀ပေ)ရှိ တိုက်ခန်းနှင့်ယင်းတိုက်ခန်းနှင့်ပတ်သက်သော အကျိုးခံစားခွင့်များအားလုံး”

အထက်ဖိုတိုက်ခန်းကိုတရားဝင်ပိုင်ဆိုင်ပြီး လွှဲပြောင်းရောင်းချနိုင်ခွင့်ရှိသူများက ဝန်ခံကတိပြုသူ ဦးထွန်းထွန်း(၁၂/၀၀၀(နိုင်)၀၃၀၄၉၄) (+၁)ထံမှ ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေဖြစ်သူ ဒေါ်မေသင်အေး(၆/ကသန(နိုင်)၀၃၂၂၅) ကအပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်း ဝယ်ယူရန်အတွက်ရရှိငွေပေးချေထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဗိုလ်အောင် ဖွင့်ရှိသူများအနေဖြင့်ကန်တိုက်လိုပါက ဗိုလ်အောင်စာချုပ်စာတမ်းအထောက်အထား မှုရင်းများနှင့်တကွ (၇)ရက်အတွင်းလူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန်တိုက်နိုင်ပါသည်။ သတ်မှတ်ရက်ကျော်လွန်ပါက အထက်ဖိုအရောင်းအဝယ်ကို အောင်မြင်ပြီးဆိုသည် အထိပစ္စည်းနှင့်အညီ ဆက်လက်ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများဆုံးရေရန်ကြော်ငြာအပ်ပါသည်။

လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်အရ -

ဦးထွန်းထွန်း (LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့မှ ထိုင် (၆၅၆၄)	ဒေါ်မေသင်အေး (LLB) တရားလွှတ်တော်ရှေ့မှ ထိုင် (၁၃၃၂)	ဒေါ်မိုးရီ (LLB) အထက်တန်းရှေ့မှ ထိုင် (၃၀၅၀)	ဒေါ်မာတင်အေး (LLB) အထက်တန်းရှေ့မှ ထိုင် (၄၂၀၅)
---	---	--	--

ရုံးချုပ် အမှတ်(၅၅/၅၆)၊ တိုက်ပိုင်ဆိုင်သူများလမ်း၊ (၃)ရပ်ကွက်၊မရမ်းကုန်း၊ ၀၉ ၉၇၇၉၀၀၅၀၀၊ ၀၉ ၉၇၇၉၀၀၅၀၀၊ ၀၉ ၉၇၇၉၀၀၅၀၀၊ ၀၉ ၉၇၇၉၀၀၅၀၀

ရုံးခွဲ(၁) အမှတ်(၁၉၀)၊ ပင်လုံလမ်း၊ (၃၄)ရပ်ကွက်၊ ဒဂုံမြို့သစ်မြောက်ပိုင်းမြို့နယ်၊ ၀၉ ၉၇၇၉၀၀၅၀၀

**လွင်မြင့်အောင်**

အမှတ်တံဆိပ်

**ပြင်ဆင်မှု ရက်စက်ခြင်း**

- အသားအရေတင်းရင်းလှပစေခြင်း
- အရေအကြောင်းများလျော့ပေါ့စေခြင်း
- အနာကျက်ပြန်စေခြင်း
- သွေးလည်ပတ်မှုအားကောင်းစေခြင်း
- သွေးကြောများကြိုင်မွန်မှုကို ကူညီထိန်းသိမ်းပေးခြင်း
- ဦးနှောက်ကြည်လင်မှတ်ညက်ကောင်းစေခြင်း
- စိတ်ပိုမိုပျော်ရွှင်စေခြင်း
- လန်းဆန်းစွန်းအားဖြစ်စေခြင်း
- သီးခြင်း

ခြင်းစွာရွတ်တရား၊ ခြင်းစွာရွတ်တံ၊ စာစိတ်စေခြင်းတို့ဖြင့်ပြုလုပ်ထားပါသည်။

ISO 9001:2008 နှင့် GMP လက်မှတ်ရရှိလွင်မြင့်အောင် အင်ဒိုနီးရှား(လ်) ကုမ္ပဏီလီမိတက် အမှတ် (၁၃၀/၇)၊ ငါးထပ်ကြီးဘုရားလမ်း၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့၊ ဖုန်း - ၀၁-၅၄၀၅၇၄၊ ၀၁-၅၄၀၅၇၄ မှ ထုတ်လုပ်သည်။

အဗြို့မြို့ အနယ်နယ်ရှိ ဆေးဆိုင်များနှင့် စိန်ခေမာ အရောင်းဆိုင်များတွင်လည်း ဝယ်ယူရရှိနိုင်ပါသည်။

**Fullerton Finance (Myanmar) Company Limited**

(ဖူလတန်ဖိုင်းနက်စ်(မြန်မာ)ကုမ္ပဏီလီမိတက်) ၏ ရွယ်ယာရှင်များ ပြောင်းလဲကြောင်း အများပြည်သူသိရှိစေရန် ကြေငြာချက်

ဖူလတန်ဖိုင်းနက်စ်(မြန်မာ) ကုမ္ပဏီလီမိတက်သည် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာဘဏ္ဍာရေး ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအဖွဲ့အစည်း International Finance Corporation (IFC) အား ရွယ်ယာရှင်အဖြစ် လက်ခံလိုက်ကြောင်း ငွေရေးကြေးရေးကြီးကြပ်ရေးဌာန၏ ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ဇန်နဝါရီလ(၂၈)ရက် ရက်စွဲပါစာအမှတ်-ကစ၊ ကက-၆(၄၄/၂၀၁၅)အရ အများပြည်သူများ သိရှိစေရန်နှင့် ဖူလတန်ဖိုင်းနက်စ်(မြန်မာ)ကုမ္ပဏီလီမိတက်မှ ငွေကြေးဝန်ဆောင်မှုဆောင်ရွက်ပေးနေသည့် အသင်းသားများ သိရှိစေရန် အသိပေးကြေငြာအပ်ပါသည်။

ဆိုဖြစ်ပါ၍ ဖူလတန်ဖိုင်းနက်စ်(မြန်မာ) ကုမ္ပဏီလီမိတက်၏ ရွယ်ယာရှင်များမှာ Fullerton Financial Holdings မှ (၃၀)ရာခိုင်နှုန်း၊ Capital Diamond Star Group (CDSG) နှင့် International Finance Corporation (IFC) တို့မှ (၁၅)ရာခိုင်နှုန်းစီ ထည့်ဝင်ထားကြောင်း ကြေငြာအပ်ပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့

**ICELAND CONSTRUCTION CO.,LTD.**

**အရောင်းပြပွဲနေ့တွင် ဝယ်ယူသူများအတွက် အထူးအခွင့်အရေး**

- ပထမဆုံး အခန်း(၆) ခန်း ဝယ်ယူသူများအတွက် အောက်ပါအရာများဖြင့် ပလာပပါကမ်းဒိုင်ပည်
- ပထမဆုံး 2009 Model Honda Fit တစ်စီး
- ဒုတိယဆုံး I-Phone 6s
- တတိယဆုံး ရွှေ(၁) ကျပ်သား
- စတုတ္ထဆုံး Sony LED Full HD 32"TV
- ပဉ္စမဆုံး LG Air - Con
- ဆဋ္ဌမဆုံး SAMSUNG 2 doors Refrigerator

အခန်းဝယ်ယူသူများကို အခန်းတန်ဖိုး၏ 8% Discount သက်သာခွင့်ရမည်။

ကျင်းပမည့်နေ့ 25-27 December 2015  
ကျင်းပမည့်အချိန် 9Am : 5Pm  
ကျင်းပမည့်နေရာ တပ်မတော်စနစ်၊ ဦးစိစာရလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်။

**60% ဆောက်လုပ်ပြီး ခန့်မှန်း**

ဧရိယာအနက်ဖြင့် ဖြောင်းချပေးနေပါသည်။

Site Address : အမှတ်(၁၁)၊ ငေတ္တာလမ်းကြီး၊ (၁၃)ရပ်ကွက်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်။

တိုက်ခန်းအမြန်ရောင်းမည် မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် အောင်သပြေလမ်း ၄လွှာ၊ ပေ (၂၆x၅၀) နှစ်ပန်းဖုန်း-၀၉ ၈၆၀၆၀၀၄

ရောင်းမည့် ပေ(၁၂x၅၀) ၅လွှာ-ဒါဘာ လှိုင်သိရိမြိုင်(၁၀)လမ်း ဖုန်း- ၀၉- ၉၇၉၇၅၀၅၅၊ ၀၉-၅၀၅၀၆၇၇

**ဒဂုံမြို့သစ်** အရှေ့ပိုင်း ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ် တောင်ပိုင်း၊ မြောက်ပိုင်း များရှိမြေကွက်များကို ဈေးကောင်းပေးဝယ်သည်။

09-6809893  
09-6819020



ကြေးမုံ

သိတရသေ့ပြည်ပိန်း... အလင်းအိမ်ပြုလုပ်ပြီးဖြစ်ပါသည်။ ဝန်ထုပ်ထုပ် (၉၂) ဝက်တွင် ၅၆-ကြိမ်မြောက် မျက်စိခွဲစိတ် အလင်းအိမ်ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ရာ မျက်စိခွဲစိတ်ခွဲစိတ်ခွဲစိတ် အလှူတော်ငွေ ၄၀၀၀၀/- ကို အလင်းအိမ် အလှူရင်းအဖြစ်သို့ယူကာ ကိုယ်တိုင်လောကဏာကျဖြစ်စေ၊ ဘက်စာရင်းသို့ ထည့်သွင်း၍ဖြစ်စေ၊ လှူဒါန်းနိုင်ပါကြောင်း သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

အာရှ ဒရဂွန် Asia Dragon ကျွန်ုပ်တို့အဖို့ ချောင်းသာ / ငွေဆောင် Ph : 703790, 09-861-9008 707062, 09-861-7770

ရွှေအိမ် ကျွန်ုပ်တို့အဖို့ ချောင်းသာ (အမှတ်) တာမာရီနီလုံဒုတိယလမ်း Ph: 209077, 209388

အေးငြိမ်းသုခရိပ်သာ ဝိပဿနာ(၃၀)ရက် တရားစခန်းပွဲဖိတ်ကြားလွှာ လယ်တီမုအနာဂါမ်ဆရာသက်ကြီးနည်းဖြင့် အေးငြိမ်းသုခရိပ်သာ၌ ဆရာမတော်အေးမင်းအိန် ဦးဆောင်၍ (အဋ္ဌမ)အကြိမ် ဆင်ယင်ကျင်းပအပ်သော ဝိပဿနာ(၃၀)ရက် တရားစခန်းပွဲကို ၁၂-၁-၂၀၁၆ရက်မှ ၁၂-၂-၂၀၁၆ရက် နံနက်ထိ ကျင်းပပြုလုပ်ပါမည်။

ပျောက်ဆုံးကြောင်း တွန့်တော်အောင်ကိုလတ်(CDC-89223)တိုင်ဆောင်သည့် တွန့်တော်၏ PSCRBလက်မှတ် (PC02528515)သည် ခရီးသွားရင်း ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက ပြန်လည်အကြောင်းကြားပေးပါရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

Researcher အခြေခံသင်တန်းနှင့် စကားပြောသင်တန်း Opening-Date Class Time Duration 1.1.2016 Evening Fri, Sat, Sun 6:00 to 8:00 pm 6 months 2.1.2016 Morning Sat, Sun 8:30 to 11:30 am

STARFISH သို့ကြို၊ သို့ရောက်သော၊ ကောင်းသူများအတွက် English (4 skills) ကို အချိန်တိုအတွင်း confidence ရရှိ ကျွမ်းကျမ်းကျင့်ကျင့်ပြောတတ်စေရန်အတွက် Level 1, 2, 3, 4, 5 တနင်္လာ - သောကြာ တန်းခွဲသင်များ (Jan 5) စသည်၊ ဧပေ - တနင်္ဂနွေ တန်းခွဲသင်များ (Jan 9) စသည်။ သင်ပြည့်တိုက် (၂) ဦးဆောင်လမ်းမှ လှည့်တန်း ဖန်ကုန် Ph : 09-79 990 75 15, 09-253179825

ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာကောလိပ် National Management College (NMC) FINANCIAL SERVICES နှင့် BUSINESS MANAGEMENT အမှတ်စဉ် (၁၁) သင်တန်းသားများ လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာကောလိပ် နှင့် STI Myanmar University တို့ ပူးပေါင်း၍ အောက်ဖော်ပြပါ Certificate သင်တန်းအမှတ်စဉ် (၁၁)ကို ဖွင့်လှစ်မည်ဖြစ်ပါသည်။ (က) Certificate in Financial Services (CFS) (ခ) Certificate in Business Management (CBM) ၁။ တက္ကသိုလ်ဝင်တန်း အောင်မြင် ပြီးသူများနှင့် တက္ကသိုလ်မှ တွဲတပ်ခွဲရရှိထားသူများလျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ ၂။ သင်တန်းကာလ (၆)လကြာမြင့်ပြီး ၂၀၁၅ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလ(၁၉)ရက်တွင် စတင်ဖွင့်လှစ်ပါမည်။ ၃။ Certificate သင်တန်းအောင်မြင်ပြီးသူများသည် Diploma, Advanced Diploma သင်တန်းများမှ တစ်ဆင့် The Open University of Hong Kong နှင့် ချိတ်ဆက်ထားသော Bachelor of Business Administration/ Finance and Banking (BBA) တွဲ နောက်ဆုံးနှစ်သင်တန်းသို့ ဆက်လက်တက်ရောက်နိုင်ပါမည်။ BBA တွဲ ရရှိရန် သင်တန်းကာလ စုစုပေါင်း (၃)နှစ် (၆)လ ကြာမြင့်ပါမည်။ ၄။ ပညာအရည်အချင်းအထောက်အထား (ပုရင်းနှင့်မိတ္တူ) နှစ်စုံ၊ နိုင်ငံသားစိစစ်ရေးကတ်ပြား (ပုရင်းနှင့်မိတ္တူ) နှစ်စုံ၊ လိုင်စင်ခါတ်ပုံ (၃)ပုံ တင်ပြရမည်။ (လူဦးရေကန့်သတ်ထားပါသဖြင့် ကြိုတင်စာရင်းပေးသွင်းနိုင်ပါသည်။) တက္ကသိုလ်ဝင်ခွင့်စာမေးပွဲမှတ် (၄၀၀)မှတ်နှင့်အထက် ရရှိသူများအတွက် BBA တွဲ အထိ ပညာအဆင့်ဆင့် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။ အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက- အမျိုးသားစီမံခန့်ခွဲမှုပညာကောလိပ်၊ STI Myanmar University တွန့်သည့်လမ်း (၅၃-၅၄ လမ်းကြား)၊ ရန်ကင်းအရှေ့ပိုင်းဆေးရုံကြီးအနီး၊ ဝိုလ်တထောင်မြို့နယ် ဖုန်း - ၀၉၄၂၀၁၃၁၇၃၊ ၀၉၄၂၀၁၃၁၇၅၊ ၀၉၄၂၀၁၃၁၇၈၊ ၅၀၇၁၅၁/၅၂၊ ၀၉၄၂၀၂၅၄၈၇၂

ယမင်းသ ခရီးစဉ်အမျိုးမျိုးနှင့် ဖြေရှင်း၊ ပြုပြင်၊ လျှောက်ငှားရန် ကားမျိုးစုံရှိပါသည်။ ယာဉ်ပိုင်ရှင်များလည်းဆက်သွယ်နိုင်ပါသည်။ 095174914, 095136421

နိုင်ငံတကာ ကုမ္ပဏီကြီးများတွင် HVAC Technician, Engineer ရာထူးဖြင့် ဝင်ရောက်လုပ်ကိုင်လိုသူများအတွက် အဆင့်မြင့်အဲယားကွန်း ဒီပလိုမာသင်တန်းများ သင်တန်းကာလ (၆) လအတွင်း အဲယားကွန်း နှင့် အဆင့်မြင့် အအေးခန်းနည်းပညာများ သင်ယူပြီး NQF Level ( 2 , 3) အဆင့်ရှိ UK မှ အောင်လက်မှတ်များရယူနိုင်ပါပြီ။ ရုံးချိန်တွင်း / ရုံးချိန်လွတ်တန်းခွဲသင် GORY အမှတ် ၁၃၀/၁၄၀ ၊ ဒုတိယပန်းဆိုးတန်းလမ်း နှင့် မဟာဓမ္မလလမ်းထောင့်ကျောက်တံတားမြို့နယ်၊ ရန်ကင်းမြို့။ www.glory-education.com 09-73121717, 09-5197817

DoZo FASHION DESIGN TECHNICAL SCHOOL DawThidaWin B.Sc (Dip in Fashion Design, Japan) ThetHnin Aye (BA.Fashion Design, Japan) 1991 ခုနှစ်မှစ၍ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပထမဦးဆုံးဖွင့်လှစ်ခဲ့သော နိုင်ငံတကာအဆင့်မီ Fashion Design School ဖြစ်သည်။ Design, Pattern, Cutting, Sewing များကို တိကျမှန်ကန်သော Japan နိုင်ငံမှ နောက်ဆုံးပေါ်နည်းစနစ်များဖြင့်သင်ကြားပေးလျက်ရှိသည်။ Courses : Basic, Advance, Fashion Illustration, Pattern Magic, Drapping, Hand Made, Wedding Dress, Children Wear's, မြန်မာပွဲတော်နှင့်ထိုင်မသိမ်း \*Jan(19)မှ(23)အထိ Coat Creation တိုဂျပန်လူမျိုး Professor Mrs.Hiroko မှသင်ကြားမည်။ Start Date:4.1.2016(Mon,Tue),16.1.2016(Sat,Sun)\*မန္တလေးတွင်သင်တန်းကျောင်းဖွင့်လှစ်နေပါပြီ "DoZoကျောင်းဆင်းပွဲရှိပါသဖြင့်ကျောင်းသား/ကျောင်းသူဟောင်းများ ဆက်သွယ်ကြပါရန်" Yangon - No.506, Damaryone St, Hlaing T/S, 10 Qr, 6 1/2 Miles Mandalay - No. (Nagyi-2/94), Between 63 x 64Street, Chan MyaTharZi T/S Phone (ရုံးချိန်တွင်း) - 09 49237715, 09 5004830, 09 420301999 www.dozofashion.com

စတုရန်း YIS ကျောင်းနှင့် ILBC ကျောင်းအနီး အတိုးပေးရန်မရပီ ၂၀၁၆ ငွေချေစနစ် UBC CONDOMINIUM လစဉ် (၆သိန်း) ခန့် 25/26/27-Dec 2015 လှည်းတန်းစင်တာ DEVELOPED BY i GREEN LOCATION MAP









### မြေ အိမ်၊ ကွန်ဒို၊ တိုက်ခန်း ဝယ်ယူ/ရောင်းချ/တည်ဆောက်ရောင်းချသူများသို့ အသိပေးနှိုးဆော်ချက်

၁။ မြေ၊ အိမ်၊ ကွန်ဒို၊ တိုက်ခန်း ဝယ်ယူ/ရောင်းချ/တည်ဆောက်ရောင်းချသူများသည် ဥပဒေအရ ကာလတန်ဖိုးစိစစ်သတ်မှတ်ရေးအဖွဲ့များတွင် တန်ဖိုးသတ်မှတ်မှုခံယူကာ ကျသင့်ဝင်ငွေခွန်နှင့် တံဆိပ်ခေါင်းခွန်များ ထမ်းဆောင်ရမည် ဖြစ်ပါသည်။

၂။ ကိုယ်ပိုင်သုံးအတွက် တည်ဆောက်သူများအနေဖြင့် တည်ဆောက်ဆဲ/တည်ဆောက်ပြီးကာလတွင် အဆောက်အအုံ၏ ကာလတန်ဖိုး စိစစ်မှုကို ခံယူလျက် ကျသင့်အခွန်ကို ပေးဆောင်ကြရန် ဖြစ်ပါသည်။ ရောင်းချရန်အတွက် ကွန်ဒို/တိုက်ခန်း တည်ဆောက်သည့်ကိစ္စတွင် ကြိုတင်ရောင်းချခြင်း အပါအဝင် ရောင်းချ/ဝယ်ယူသူများသည် ကာလတန်ဖိုးစိစစ်သတ်မှတ်ရေးအဖွဲ့များတွင် တန်ဖိုးစိစစ်သတ်မှတ်မှုခံယူကာ ကျသင့်အခွန်များကို ပေးဆောင်ကြရန် ဖြစ်ပါသည်။

၃။ အထက်ပါအတိုင်း အချိန်မီဆောင်ရွက်ခြင်းမပြုဘဲ နောင်ကျမှ ကာလတန်ဖိုးစိစစ်သတ်မှတ်ရေးအဖွဲ့နှင့် ဆက်သွယ်လာပါက ထိုဆက်သွယ်ချိန်တွင် ဖြစ်ပေါ်နေသော ကာလပေါက်ဈေးဖြင့် တန်ဖိုးသတ်မှတ်မည်ဖြစ်သဖြင့် ဝယ်ယူ/ရောင်းချ/တည်ဆောက်ရောင်းချသူများအနေဖြင့် နစ်နာမှုရှိနိုင်ပါသည်။

၄။ မြေ၊ အိမ်၊ အဆောက်အအုံများ ဝယ်ယူ/တည်ဆောက်သူများအနေဖြင့် ကာလတန်ဖိုး စိစစ်သတ်မှတ်ပြီးပါက ကုန်ကျခဲ့သော ငွေကြေးအတွက် အခြေပစ္စည်းတည်ရှိရာ မြို့နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံးတွင် ဝင်ငွေရလမ်းစိစစ်မှု ခံယူရန်လိုအပ်ပါသည်။ အဆိုပါ အသုံးပြုခဲ့သည့် ငွေကြေးအတွက် ဝင်ငွေရလမ်း လုံလောက်စွာတင်ပြနိုင်ပါက အခွန်ကျသင့်မည်မဟုတ်ဘဲ ဝင်ငွေရလမ်းမတင်ပြနိုင်သည့် ဝင်ငွေအပေါ်တွင်သာ တည်ဆဲအခွန်နှုန်းများဖြင့် အခွန်ကျသင့်မည်ဖြစ်ပါသည်။

၅။ ထို့ပြင် မြေ၊ အိမ်၊ အဆောက်အအုံများ ရောင်းချသူများအနေဖြင့် ရောင်းချမှုအပေါ်တွင် ကာလတန်ဖိုးစိစစ်သတ်မှတ်ပြီးပါက အခြေပစ္စည်းတည်ရှိရာ မြို့နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံးတွင် ကုန်ကျခဲ့သော စရိတ်အထောက်အထားများနှင့်အတူ မြတ်စွန်းငွေတွက်ချက်၍ တည်ဆဲအခွန်နှုန်းများနှင့်အညီ အခွန်ပေးဆောင်ရန် လိုအပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။

၆။ မြေ၊ အိမ်၊ ကွန်ဒို၊ တိုက်ခန်း ဝယ်ယူ/ရောင်းချ/တည်ဆောက်ရောင်းချသူများအနေဖြင့် အခွန်ဆိုင်ရာကိစ္စရပ်များ အမြန်ဆုံးရှင်းလင်းဆောင်ရွက်ကြပါရန်နှင့် ဖော်ပြပါ အချက်အလက်များနှင့်ပတ်သက်၍ မရှင်းလင်းသည်များရှိပါက မြို့နယ်နှင့် တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်အခွန်ဦးစီးဌာနမှူးရုံးများသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းကြပါရန် အသိပေးနှိုးဆော်အပ်ပါသည်။

**အခွန်ကောက်ခံမှုစိစစ်ကြပ်မတ်ရေးဘုတ်အဖွဲ့**

**NT** 09 73139320  
Car Rental 01 661668  
ခရီးစဉ်မျိုးစုံနှင့်လျှပ်  
ကားမျိုးမျိုးငှားရန်ရှိသည်  
ယာဉ်ပိုင်ရှင်များအားဖိတ်ခေါ်ပါသည်။

**Lovely Myanmar Travels** 09 4500 717 43  
09 440 131 008  
+တောင်ကြီး (ထမ့်စမ်းဂူ၊ မွေတော်ကတ္တူ)၊ ဘင်းလေး၊ ပင်းတယ၊ ကလေး  
**4 night 5 days Special Trip (Hotel 2 night + Restaurant)**  
+မန္တလေး ကျောက်စိမ်းဝေတီ၊ ပြင်ဦးလွင် ဝိသုတ်ရေပြာအိုင်၊ ဝမ်ကိုင်း၊ မင်းကွန်း  
**Jan 1, 15, 29 +Car Rental 45, 33, 21, 14 Seaters**

**VAC** VALUE ADDED CONSULTANCY **မြန်မာပြည်တွင်းအလုပ်အကိုင်ရှာဖွေရေးလုပ်ငန်း**

(မြန်မာနိုင်ငံတွင် လာရောက်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသော နိုင်ငံခြားကုမ္ပဏီများမှ အလုပ်တွေ့ဆောင်ရေး)

### Job Openings for Foreign Firms

- Finance Manager - Energy Co** (1)  
-Professional Accounting Qualification , Knowledge of Financial System & Local Legislation
- Business Support Manager - Energy Co** (1)  
- Superior Degree With Exp On Managing Sales Admin , Logistics & Customer Dealing
- Logistics Coordinator - Energy Co** (1)  
-Cef / Dip In Supply Chain, 3yrs Exp In Distribution Business, Oil Industry Exp Will be Advantage
- Maintenance Supervisor - Energy Co** (1)  
- Engg Degree In (ME/EP) , Relevant Exp With Supervisory Responsibility
- Head Of Department - Foreign Bank - USD 4000** (1)  
- Any Grad , 7yrs Exp On Relevant Field ( Prefer Banking Field ) , English 4 Skills
- Deputy Manager - Foreign Bank - USD 2500** (1)  
- Any Grad , 7yrs Exp On Relevant Field ( Prefer Banking Field ) , English 4 Skills
- Head Of Mobile Financial Service - Telecom Co** (1)  
-10yrs Exp In Financial Services / Sales Distribution Channel,5yrs Exp In Sr.Management Role
- Legal Team Manager - Sr Staff - Telecom Co** (5)  
- Exp On Relevant Field , Careful , Strict , Accurate & Logical Character , Fluent English
- Service Planning Sr Staff** (3)  
-Exp In Consumer Service Planning , Telecom Marketing Exp is Preferable
- Head Of Legal & Compliance - Int'l Microfinance Co** (1)  
-Law Degree,4yrs Exp in Compliance Managerial Position, Pre in Banking Or Finance Institute
- Head Of Risk - Int'l Microfinance Co** (1)  
- 3yrs Exp in Credit Risks Management , Extensive Knowledge In Risk Management Process
- Anti - Fraud Manager - Int'l Microfinance Co** (1)  
-5yrs Exp in Companying,Financial Institutions,Knowledge In Anti-Fraud Manage Processes

E-mail မြင့်ဆောင်လျှောက် နိုင်သည် ၊ CVကိုMicroSoft Word File ဖြင့်ပို့ပါ။

များပြားသော အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်းများ Like **Value Added Consultancy**  
No.118, 6<sup>th</sup> Floor,23<sup>rd</sup> St, Latha Tsp, Yangon. E-mail: vacjobsearch@gmail.com  
Ph: 01-395921, 01-395922, 09-73022727, 09-5102094

## ဆိုင်လိပ်စာပြောင်းရွှေ့ဖွင့်လှစ်ခြင်း

**euphoria AUTO SERVICE CENTER** အား  
အောက်ဖော်ပြပါလိပ်စာသို့ပြောင်းရွှေ့ဖွင့်လှစ်၍ လူကြီးမင်းတို့စိတ်တိုင်းကျ  
အကောင်းဆုံးဝန်ဆောင်မှုပေးနေပြီဖြစ်ကြောင်း မိတ်ဟောင်း၊ မိတ်သစ်များအား  
လေးစားစွာအသိပေးအပ်ပါသည်။



**NOW OPEN**

အမှတ်(၂)၊ ၂လမ်းနှင့် ၅လမ်းထောင့်၊ ရေပ်ကွက်၊  
တောင်ဥက္ကလာပစက်မှုဇုန်၊ တောင်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
**PH : 01 5600 69**

### ကွန်ပျူတာ စနစ်ဖြင့်ထိန်းသော MECHANICAL CAR PARKING



Side View



Front View





**TRW**  
Tel: 09.25.981.36.36



Plan View



Front View

**TRW**  
[SRNo. 2009047504]

No. (31), Room (5), 7 Miles,  
Pyay Road, Yangon  
**T: 09.259.81.36.36**  
**: 09.259.81.37.37**  
**: 09.259.81.46.46**

**အမှတ်(၃၁)၊ အခန်း (၅)၊ ဂူမိုင်၊ ပြည်လမ်း၊ ရန်ကုန်။**







# ကြေးမုံ

## ကြေးမုံ

**ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း**  
**ဦးအောင်ထွန်း**  
**အသက်(၈၅)နှစ်**  
 မန္တလေးမြို့နယ်၊ ခေါင်တင်တင်အေး(စိန်သီဟကျောက်ပြားစက်ရုံ)၏ ဖခင်ဖြစ်သူ ဦးအောင်ထွန်း အသက်(၈၅)နှစ်သည် ၁၉-၁-၂၀၂၅ ရက်တွင် ကွယ်လွန်ကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။  
**ဗိုလ်မှူးချုပ်ဝင်းတင်(ငြိမ်း)နှင့် မိသားစု**

**ဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း**  
**ဒေါ်ခင်ဥ (၈၅)နှစ်**  
 လျှပ်စစ်စွမ်းအားဝန်ကြီးဌာန၊ ရေအားလျှပ်စစ် အကောင်အထည်ဖော်ရေး ဦးစီးဌာန၊ စီမံခန့်ခွဲရေးဌာနခွဲမှ ဗိုလ်ကြီးရွှေဝင်း(ငြိမ်း) (ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး) ဒေါ်သီတာထွန်းတို့၏ မိခင်ကြီး ဒေါ်ခင်ဥ (၈၅)နှစ်သည် ၁၆-၁-၂၀၂၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) ညနေ ၃နာရီတွင် အမှတ်(၅၄) (၄)လမ်း၊ ရွှေနိုင်ငံဆီကွက်သစ်၊ ပုသိမ်မြို့နယ်၊ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။  
**ဗိုလ်လောင်းသင်တန်း အမှတ်စဉ်(၇၂)မှ သူငယ်ချင်းမိသားစုများ**

**ဦးဝင်းမြင့် (၈၂)နှစ်**  
**ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး(ငြိမ်း)၊ စီးပွားကွင်းသန်းဝန်ကြီးဌာန**  
 ရန်ကုန်မြို့၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ မင်းကြီးလမ်း(ခေါ်)တောကြားအိမ်ရာ-ဒေါ်ကြင်စင် တို့၏သား၊ (ဦးကျော်မြင့်)-ဒေါ်ခင်လေး၊ (ဦးစံတင်-ဒေါ်မြင့်မြင့်)တို့၏မောင်၊ (ဗိုလ်မှူးမြင့်လွင်-ငြိမ်း)-ဒေါ်တင်မြ၊ (ဦးစန်းမောင် (ညွှန်ကြားရေးမှူး-ငြိမ်း၊ စက်မှုလယ်ယာ)-ဒေါက်တာဒေါ်ခင်မြ၊ (ဦးမောင်မောင်-ဒေါ်စန်းစန်းလွင်(စက်မှု-၁) ငြိမ်း) ဦးစိုးမောင်(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ရေအရင်းအမြစ် ဦးစီးဌာန)-ဒေါ်ခင်နှင်းလွင်(တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ)၊ ဦးအေးထွန်း-ဒေါ်လှလှယု၊ (ဦးတင်အောင်-ဒေါ်နွဲ့နွဲ့ယု)တို့၏အစ်ကိုကြီး ဦးဝင်းမြင့်သည် ၁၉-၁-၂၀၂၅ (စနေနေ့) ည ၁၁:၁၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၃-၁-၂၀၂၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၁နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (မ-၁၇/၁၉ စေတနာမှန်လမ်းသွယ်၊ တောင်သူကုန်းရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ကားများ နံနက် ၉:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။)  
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဦးအောင်ထွန်း**  
**(မန္တလေးမြို့၊ တံခွန်တိုင်ရပ်၊ စိန်သီဟကျောက်ပြားခြံဝင်း)**  
**အသက်(၈၅)နှစ်**  
 မတင်တင်အေး၊ (ကိုမိုးခင်)-မလှလှသိန်း၊ မဝင်းဝင်းစိန်၊ မညွန့်ညွန့်စိန်၊ ကိုကျင်ထွန်း၊ ကိုသံချောင်၊ ကိုမိုးဝင်း-မဖြူဖြူမြင့်၊ ကိုမိုးအောင်-မမိမိစိုး၊ ကိုမိုးသန်း-မဥမ္မာစောတို့၏ ဖခင်ကြီး၊ မြေး ၁၁ ယောက်တို့၏ဘိုးဘိုးကြီး၊ ဒေါ်ကျင်ရွှေ၏ ခင်ပွန်းသည် ၁၉-၁-၂၀၂၅ ရက် နံနက် ၁၁:၂၀ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ယင်းနေ့တွင်ပင် အေးရိပ်ငြိမ် သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်ပြီးစီးပါကြောင်း ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟအပေါင်းတို့အား အကြောင်းကြားသိစေအပ်ပါသည်။  
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဝါယံကာမကြီး**  
**ဒေါ်မြနွယ် (၈၈)နှစ်**  
**ဖာပုံ(ကြက်မဇ္ဈိမ)**  
 ရန်ကုန်မြို့၊ အလုံမြို့နယ်၊ ဆင်မင်းရပ်ကွက်၊ သိပ္ပံလမ်း၊ အမှတ်(၂၉)၊ သုံးလွှာ(A)နေ (ဦးဘိုးသက်-ဒေါ်ရွှေဆင့်)တို့၏သမီးထွေး၊ (ဦးညွန့်မောင်)၏ ဇနီး၊ (ဦးအောင်ကျော်)-ဒေါ်မြင့်မြင့်တို့၏အစ်ကိုမိခင်၊ (ဦးသိန်းလွင်)-ဒေါ်ခင်အေးမြင့်၊ ဦးဝင်းမြင့်အောင် (ဝေတာဝီ၊ မ/ဥက္ကလာ)တို့၏ အမေ၊ မောင်မိုးသီဟ-မခင်ရုပ်ချော၊ မောင်စိုးထွန်း-မခင်အောင်-မခင်အောင်၊ မောင်ရဲကျော်ထင်တို့၏ အစ်ကိုမိခင်၊ မောင်အောင်အောင်၊ ဒေါ်မြနွယ်သည် ၂၁-၁-၂၀၂၅ ရက် မွန်းလွဲ ၁၁:၅၀ နာရီတွင် အာရှတော်ဝင် အထူးကုဆေးခန်း၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၃-၁-၂၀၂၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၉:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဒေါ်ကြည်ကြည်မြင့်(ရန်ကင်း) (၆၈)နှစ်**  
 ရန်ကုန်မြို့၊ ရန်ကင်းမြို့နယ်၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ တိုက်(၁၃၄) အခန်း(၅)နေ ဦးခင်မြင့်(ဗိုလ်ကြီး-ငြိမ်း)-ဒေါ်တင်မြ၊ (ဦးစန်းမောင် (ညွှန်ကြားရေးမှူး-ငြိမ်း၊ စက်မှုလယ်ယာ)-ဒေါက်တာဒေါ်ခင်မြ၊ (ဦးမောင်မောင်-ဒေါ်စန်းစန်းလွင်(စက်မှု-၁) ငြိမ်း) ဦးစိုးမောင်(ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး၊ ရေအရင်းအမြစ် ဦးစီးဌာန)-ဒေါ်ခင်နှင်းလွင်(တရားလွတ်တော်ရှေ့နေ)၊ ဦးအေးထွန်း-ဒေါ်လှလှယု၊ (ဦးတင်အောင်-ဒေါ်နွဲ့နွဲ့ယု)တို့၏အစ်ကိုကြီး ဦးဝင်းမြင့်သည် ၁၉-၁-၂၀၂၅ (စနေနေ့) ည ၁၁:၁၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၃-၁-၂၀၂၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၁နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ မီးသင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (မ-၁၇/၁၉ စေတနာမှန်လမ်းသွယ်၊ တောင်သူကုန်းရပ်ကွက်၊ အင်းစိန်မြို့နယ်၊ ကားများ နံနက် ၉:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။)  
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဝါယံကာမကြီး**  
**ဒေါ်မြင့်မူ (၆၃)နှစ်**  
 ရန်ကုန်မြို့၊ သယ်န်းကျွန်းမြို့နယ်၊ (ဆ/က)ရပ်ကွက်၊ သမာဓိ(၄)လမ်း၊ အမှတ်(၃၃/က)နေ ကိုထင်လင်းအောင်၊ ကိုမိုးအေး-မနှင်းအေးမွန်၊ မောင်မောင်သူရိန်၊ ကိုတင်မိုးသန်း-မလင်းလင်းမွန်၊ ကိုဝင်းယု-မနွယ်နွယ်ဝင်းမွန်၊ မောင်ဝေဝေ မောင်၊ မောင်ဇော်ဇော်ဇော်၊ မဆုအောင်မောင်၊ မောင်ပြည့်ဖြိုးကျော်၊ မောင်ထူး ထက်ထွန်း၊ မောင်ဘုန်းမြတ်မော်၊ မထက်ဝတီကျော်တို့၏အမေ(ကြီးကြီး)၊ မသန်းမွန်လင်း၊ မမေရင်းသန်းမွန် တို့၏ အဘွားသည် ၁၉-၁-၂၀၂၅ (စနေနေ့) နံနက် ၁၁:၂၅နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ယင်းနေ့ ညနေ ၃ နာရီတွင် ရေဝေးသုသာန်၌ သင်္ဂြိုဟ်ပြီးဖြစ်ပါကြောင်း။ ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း**  
**John အောင်ခန့် (တီးတီး)**  
**အသက် (၄၄)နှစ်**  
 ဦးတင်ဝင်း-ဒေါ်လှလှစိန်တို့၏သားငယ်၊ ဒေါက်တာတင်အောင်လင်း - ဒေါ်သင်းသင်း(ဝါ (မီးငယ်)(ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်၊ လေးကျွန်းသူဓမ္မမိတ်ဆွေများအသင်း) တို့၏မောင်ငယ်၊ ဒေါ်မေကလျာအေး၏ ချစ်လှစွာသော ခင်ပွန်းဖြစ်သူ John အောင်ခန့်(တီးတီး)သည် ၁၇-၁-၂၀၂၅ ရက်(ကြာသပတေးနေ့) ည ၇:၃၅ နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူထပ်မျှ အထူးပင် ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။  
 လေးကျွန်းသူဓမ္မမိတ်ဆွေများအသင်း  
**LAY KYUN THU ASSOCIATION**

**ဒေါ်အုန်းမြင့်**  
**အသက် (၇၇)နှစ်**  
**(ဘိုကလေးမြို့)**  
 ရန်ကုန်မြို့၊ စမ်းချောင်းမြို့နယ်၊ အောင်သပြေလမ်း၊ အမှတ်(၉)နေ (ဦးသန်းအောင်)(ဒုတိယအင်ဂျင်နီယာ၊ ကြယ် ငါးပွင့်-ငြိမ်း)၏ဇနီး၊ ဦးကျော်စွာ-ဒေါ်ဥပဒေအောင်(အလယ်တန်းပြ၊ အထက-၂ဝမ်းချောင်း)၊ ဦးလွင်ထွန်းအောင် (2nd Mate)-ဒေါ်သုဇာဝင်း၊ ဦးနိုင်ဝင်းအောင် (ခေတ္တ-စင်ကာပူ)-ဒေါ်အိန္ဒိယာလှိုင် (ခေတ္တ-စင်ကာပူ)၊ ဦးမြင့်မြင့်အောင်(ညီညီ-စတင်ကာ)-ဒေါ်ခင်ဇော်ညွန့်တို့၏မိခင်၊ မဆုမွန်လင်း၊ မောင်ရဲကျော်လင်း၊ မောင်ကောင်းဆက်လင်း၊ မောင်ပြည့်စုံထွန်းတို့၏အစ်ကိုမိခင်၊ အဘွား ဒေါ်အုန်းမြင့်သည် ၂၁-၁-၂၀၂၅ရက် ညနေ ၄:၅၀ နာရီတွင် အာရှ တော်ဝင်ဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၃-၁-၂၀၂၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၉:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဝါယံကာမကြီး**  
**ဦးသန်းလွင်(၆) (၅၃)နှစ်**  
**ဒု-လက်ထောက်အကောင်အထူးမှူး၊ အကောင်အထူးဦးစီးဌာန**  
 ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ကျိုက္ကလမ်းမကြီး၊ အမှတ်(၂၈၈)၊ ခုနက်လွှာနေ ဦးစိုး(လ/ထ အကောင်အထူးမှူး)-ဒေါ်နုတို့၏ သားကြီး၊ ကလေးဝမြို့နေ (ဦးသန်းလွင်)-ဒေါ်စိန်ထွန်းတို့၏သားငယ်၊ ဦးဝင်းနိုင်-ဒေါ်ဝါဝါချို၊ ဦးထွန်း ထွန်းဝင်း-ဒေါ်အေးအေးနိုင်တို့၏အစ်ကို၊ မသက်ထားဇော်(ဒု-အကောင်အထူးမှူး)၊ မရှင်ငြိမ်းမိုး(ဒု-တာဝန်ထမ်း)တို့၏ ချစ်လှစွာသောမိခင်၊ ဒေါ်မာမာအေး၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဦးသန်းလွင်သည် ၂၁-၁-၂၀၂၅ ရက် နံနက် ၁၀:၅၀ နာရီတွင် မြောက်ဥက္ကလာဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၅-၁-၂၀၂၅ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဝါယံကာမကြီး**  
**ဦးသန်းလွင်(၆) (၅၃)နှစ်**  
**ဒု-လက်ထောက်အကောင်အထူးမှူး၊ အကောင်အထူးဦးစီးဌာန**  
 ရန်ကုန်မြို့၊ တာမွေမြို့နယ်၊ ကျိုက္ကလမ်းမကြီး၊ အမှတ်(၂၈၈)၊ ခုနက်လွှာနေ ဦးစိုး(လ/ထ အကောင်အထူးမှူး)-ဒေါ်နုတို့၏ သားကြီး၊ ကလေးဝမြို့နေ (ဦးသန်းလွင်)-ဒေါ်စိန်ထွန်း(ဦးသန်းလွင်)-ဒေါ်ကြည်(မိသားစုတည်းခိုရိပ်သာ)၊ ဦးခင်မောင်ဝင်း-ဒေါ်ရည်(အထည်ဆိုင်)၊ (ဦးထွန်းဝေ)-ဒေါ်ဌေးဌေးဝင်း၊ (ဦးအောင်ခိုင်)-ဒေါ်ခင်မာန၊ ဒေါ်ခင်မေမြင့်၊ ဦးလှသိန်း(ခ)ကိုမောင်မောင်တို့၏ ညီ/မောင်၊ မာမာမာမာ(ထွန်းမိသားစုအထည်ဆိုင်)၏အစ်ကို၊ မသက်ထားဇော်(ဒု-အကောင်အထူးမှူး)၊ မရှင်ငြိမ်းမိုး(ဒု-တာဝန်ထမ်း)တို့၏ မိခင်၊ ဒေါ်မာမာအေး၏ ချစ်လှစွာသောခင်ပွန်း၊ ဦးသန်းလွင်သည် ၂၁-၁-၂၀၂၅ ရက် နံနက် ၁၀:၅၀ နာရီတွင် မြောက်ဥက္ကလာဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၅-၁-၂၀၂၅ ရက် မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ရေဝေးအေးတိုက်မှ ရေဝေးသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၁၁ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း**  
**ဦးစိုးညွန့်**  
**အသက်(၇၈)နှစ်**  
**အရာခံဗိုလ်(ငြိမ်း)**  
 ဗိုလ်မှူးကြီး လှညွန့် (နန်ဆန်လေတပ်စခန်းဌာနချုပ်)-ဒေါ်ကြာကြာခိုင် တို့၏ဖခင် ဦးစိုးညွန့် (အရာခံဗိုလ်-ငြိမ်း) အသက်(၇၈)နှစ်သည် ၂၀-၁-၂၀၂၅ ရက် ညနေ ၃:၃၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့် ထပ်တူထပ်မျှ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။  
**စစ်တက္ကသိုလ်အမှတ်စဉ်(၃၁)မှ သူငယ်ချင်းများ**

**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ ကျောင်း ဝါယံကာမကြီး**  
**မန်းထင်ကျော် (၈၇)နှစ်**  
 ရန်ကုန်မြို့၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ ဦးရွှေလမ်းလမ်း၊ အမှတ်(၆၁)နေ ဒေါ်ခေါင်းလှကြည်၏ခင်ပွန်း၊ မန်းဆန်းဦးကျော်-ဒေါ်စန်းစန်းဝင်း၊ ဦးမျိုးသွင်-ဒေါ်နုနုဥပဒေကျော်၊ (ဦးပီဟန်း)-ဒေါ်နုနုခိုင်ခိုင်ကျော်မန်းအတတ်ကျော် (ခ)ကိုတာ-ဒေါ်နုနုဖြူစိမ်း၊ ဒေါ်နုနုအေးအေးကျော်(BPI)တို့၏ ဖခင်၊ မြေးရှစ်ယောက်တို့၏ အဘိုးမန်းထင်ကျော်သည် ၂၁-၁-၂၀၂၅ ရက် ညနေ ၅ နာရီတွင် နေအိမ်၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ၂၄-၁-၂၀၂၅ (ကြာသပတေးနေ့) မွန်းလွဲ ၁ နာရီတွင် ထိန်ပင်သုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သင်္ဂြိုဟ်ပါမည်။ (နေအိမ်မှကားများ နံနက် ၉:၃၀ နာရီတွင် ထွက်ပါမည်။) ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**အထူးကျေးဇူးတင်ရှိခြင်း**  
**ဦးအောင်မျိုးခင်(ရေကြောင်းအင်ဂျင်နီယာ)**  
**အသက်(၆၇)နှစ်**  
 ၁၃-၁-၂၀၂၅ (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ကွယ်လွန်သွားသော ဦးအောင်မျိုးခင် နာမကျန်းဖြစ်ချိန်မှစ၍ ကွယ်လွန်သွားချိန်အထိ အစစအရာရာ ပြည့်စုံအောင် ကူညီစောင့်ရှောက်ခဲ့ကြသော 79 Ritian မှ သူငယ်ချင်းများ၊ R.I.T ကျောင်းမှ ဆရာကြီး/ဆရာမကြီးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံ အင်ဂျင်နီယာအသင်း၊ လေဒီမော်ထွန်း၊ စိန်ဩဂတ်စတင်၊ မော်လမြိုင်၊ ပုသိမ်ကောလိပ်နှင့် စိန်မေရီကျောင်းမှ သူငယ်ချင်းများ၊ ဒလသဘောကျင်းမှ ပညာသင်အင်ဂျင်နီယာများ၊ ကုက္ကိုင်း ရေကူးအသင်းမှ မိတ်ဆွေများ၊ အထက(၁) ဒဂုံ(၉၆)မှ သူငယ်ချင်းများ၊ NIEC/NELC မှ ဆရာ/ဆရာမများနှင့် ဝန်ထမ်းများ၊ MBA 2nd Batch (C.S.I.S) မှ သူငယ်ချင်းများ၊ Max (Energy) Co., Ltd မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ သီတကုကျောင်းမှ ဓမ္မမိတ်ဆွေများ၊ သစ္စာယုဉာဉ်အိမ်ရာမှ မိသားစုဝင်များနှင့် ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆွေမျိုးမိတ်သင်္ဂဟ များအားလုံးကို အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါကြောင်း။  
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**ငြင်းချက်ထုတ်ရန်သမ္မတ**  
**(တရားမကျင့်ထုံး ကိုစဉ်ပဒေအမိန့်-၅ နည်းဥပဒေ-၂၀)**  
**ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံးတော်၌**  
**၂၀၂၅ခုနှစ်၊ တရားမကြီးမှုအမှတ်-၂၈၈**  
 ဦးအောင်ဇော်မြင့် နှင့် ဒေါ်အေးအေး တရားလို တရားပြိုင်  
 ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ကမာရွတ်မြို့နယ်၊ (၁၀)လမ်း၊ အမှတ်(၃/၆)နေ တရားပြိုင် ဒေါ်အေးအေး(ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသည့်) သိစေရမည်။  
 သင့်အပေါ်၌ တရားလိုက တရားလိုထံမှ တရားပြိုင်ရယူသွားခဲ့သော ငွေကျပ် သိန်း(၉၀)နှင့် ကြာကာလနစ်နာမှုများအတွက် ငွေကျပ်သိန်း (၆၀) စုစုပေါင်းငွေကျပ်သိန်း(၁၅၀)ပြန်လည်ရလျှို့ လျှောက်ထားခွင့်ဆိုချက်ရှိသည်ဖြစ်၍ သင့်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ (သို့)တည်းမဟုတ်) ၎င်းအမှုနှင့် စပ်လျဉ်း၍ အရေးကြီးသည့် စကားအရပ်ရပ်တို့ကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်ကိုယ်စားလှယ်၊ နှစ်အခွင့်အမိန့်အရ ရှေ့နေဖြစ်စေ (သို့)တည်းမဟုတ်) ၎င်းအမှုနှင့် စပ်ဆိုင်သည့် အချက်များကို ချေပပြောဆိုနိုင်သူ တစ်ဦးတစ်ယောက်၊ ၎င်းရှေ့နေနှင့် ပါစေ၍ဖြစ်စေ ၂၀၂၅ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၂၉)ရက် (၁၃၇၇ ခုနှစ်) နတ်တော်လပြည့်ကျော် ၃ရက်)၌ ချေပပြောဆိုနိုင်သူ သင့်အထက် အမည်ရေးသားပါရှိသူ တရားလိုခွင့်ဆိုချက်ကို ထုချေရှင်းလင်းရန်နှင့် လာရောက်ရမည်။ ၎င်းအပြင်သင်သိစေရမည့်မှာ အထက်ကဆိုခဲ့သည့်ငွေရက်တွင် သင်မလာမချောက် ပျက်ကွက်ခဲ့လျှင် သင့်ကွယ်ရာတွင် ငြင်းချက်များကို ထုတ်ပေးလိမ့်မည်။ ၎င်းအပြင် တရားလိုက ကြည့်ရှုလိုသည့်စာချုပ်စာတမ်းများနှင့် သင်က ထုချေတင်ပြအမိန့်လိုသည့် စာချုပ်စာတမ်းအစရှိသည်တို့ကို သင်နှင့်အတူ ယူဆောင်လာရမည်။ သို့တည်းမဟုတ် သင့်ကိုယ်စားလှယ်ရှေ့နေရက်တွင် ထည့်အပ်ပို့လိုက်ရမည်။ သင်က ထုချေတင်ပေးလျှင် အမှုမဆိုနိုင်မီ (၄) ရက်က တင်သွင်းရမည်။  
 ၂၀၂၅ခုနှစ်၊ ဒီဇင်ဘာလ (၂) ရက်တွင် ဤရုံးတံဆိပ်ရိုက်နိုင်၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။  
**(ခင်စန်းဝင်း)**  
**ဒုတိယခရိုင်တရားသူကြီး(၃) ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်းခရိုင်တရားရုံး**

**အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း**  
**Pu Rul Thang**  
**အသက်(၇၅)နှစ်**  
 ချင်းဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ အထွေထွေအတွင်းရေးမှူးဆုလင်းပီပီ၏ ဖခင်ကြီး Pu Rul Thang အသက်(၇၅)နှစ်သည် ၁၈-၁-၂၀၂၅(သောကြာနေ့) ညနေ၆:၁၀နာရီတွင် ကွယ်လွန်သွားကြောင်းသိရှိရပါသဖြင့် မိသားစုနှင့်ထပ်တူ အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။  
**ချင်းဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ် ဗဟိုအလုပ်အမှုဆောင်ကော်မတီ**

**အထူးဝမ်းနည်းကြေကွဲခြင်း**  
**ဘုရား၊ ရဟန်း၊ သိမ်၊ ကျောင်းဝါယံကာမကြီး**  
**ဒေါ်စိန်သန်း**  
**အသက်(၇၀)**  
 ရန်ကုန်မြို့၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်(၉၂)ရပ်ကွက်၊ စစ်တောင်ရိပ်မွန် အောင်မင်္ဂလာလမ်း၊ တိုက်အမှတ်(၈)၊ အခန်းအမှတ်(၃၀)နေ ဗိုလ်ကြီးဇော်ဝင်း(ငြိမ်း) (ထွေ/ကု၊ ငွေပင်လယ်ကုမ္ပဏီ) မြန်မာ့စီးပွားရေးဦးပိုင်လီမိတက်)၏ မွေးသမိခင်သည် ၁၆-၁-၂၀၂၅ (ဗုဒ္ဓဟူးနေ့) နံနက် ၅:၃၅ နာရီတွင် အောင်ရတနာဆေးရုံ၌ ကွယ်လွန်သွားပါသဖြင့် ကျန်ရစ်သူမိသားစုနှင့်အတူ ထပ်တူထပ်မျှ ဝမ်းနည်းကြေကွဲရပါသည်။  
**Lynn & Latt Mining Co., Ltd.**

**ကျေးဇူးတင်လွှာ**  
 ဒီဇင်ဘာ ၁၈ ရက် ၂၀၂၅ ခုနှစ်တွင် ခရစ်တော်၌အိပ်ပျော်သွားသော ဦးစောကီးဒိုဂျိမ်းခင် ဆေးရုံတက်စဉ် ဂရုတစိုက် ကုသစောင့်ရှောက်ပေးခဲ့ကြသော ကွယ်ကတော်ဆေးရုံမှ ဆရာဝန်ကြီး စောဆိုးမွန်သာ၊ ဦးအောင်မျိုး၊ ဦးမောင်မောင်လေးနှင့် တကွ ဆေးရုံဝန်ထမ်းများ၊ နာရေးနှင့် ဆုတောင်းခြင်းများအတွက် ကူညီဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြသော KBTS ကျမ်းစာကျောင်းမှ ဆရာ၊ ဆရာမများ ဖိလိပီအသင်းတော်၊ အဘက်ဘက်မှ လိုအပ်သည်များကို ကူညီပေးခဲ့ကြသော Max Myanmar company နှင့် ဆွေမျိုး၊ မိတ်ဆွေသင်္ဂဟများ၊ ရေဝေးခရစ်ယာန်စုပေါင်းသုသာန်သို့ ပို့ဆောင်သူနှင့် ရပ်နီးရပ်ဝေးမှ ဆက်သွယ်အားပေးခဲ့ကြသူ များအားလုံးကို လှိုက်လှစွာ အထူးကျေးဇူးတင်ရှိပါသည်။  
 ကျန်ရစ်သူမိသားစု

**သင့်သွေးဖြင့် အသက်ကယ်ပါ**













# ၂၀၁၅ ရွေးကောက်ပွဲလွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ သန္နိဗ္ဗာန်

ဒီဇင်ဘာ ၂၃၊ ၂၀၁၅

အချုပ်စီမံကိန်းဌာန-၁

»» ယမန်နေ့မှအဆက်

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒရှင် ဦးရေ	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ပယ်မဲ/ပျောက်မဲ အရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်ပုံနှိပ်လုံး			ပုံနှိပ်လုံး ရာခိုင်နှုန်း
			မဲမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ပယ်မဲ	ပျောက်မဲ	ပေါင်း			မဲမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
										ဦးညွှန်လင်းဦး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၅၆၉	၆၀၉	၆၁၇၈	၂၂.၀၅ %
										ဦးစိုင်းစိုင်းစိုင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၀၅၉	၇၇	၁၁၃၆	၄.၀၅ %
										ဦးအောင်မောင်	တအာမ်(ပလောင်)အမျိုးသားပါတီ	၉၁၂၈	၅၅၅	၉၆၈၃	၃၄.၅၆ %
၅၅၄	လွတ်ပိုင်မဲဆန္ဒနယ်(၁)	၆၄၂၀၄	၂၈၇၈၉	၂၅၉၈	၃၁၃၈၇	၄၈.၈၉	၂၀၈၅	၄၂	၂၀၂၇			၂၆၆၆၈	၂၅၉၂	၂၉၂၆၀	
										ဦးစိုင်းသိန်းမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၇၅၀	၃၀၁	၃၀၅၁	၁၀.၄၃ %
										ဒေါ်ခင်စိုင်း	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၀၂၀	၅၀	၁၀၇၀	၃.၆၆ %
										ဦးထွန်းအောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၈၇၅	၁၅၉၉	၉၄၇၄	၃၂.၀၇ %
										ဒေါ်နန်းမောင်အောင်	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၇၅၀	၈၁	၈၃၁	၂.၈၄ %
										ဦးလှတင်မောင်(ခ)အောင်စိုင်း	ရွှေပြည်တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၈၂	၃	၁၈၅	၀.၆၃ %
										ဦးစိုက်မိုး	တအာမ်(ပလောင်)အမျိုးသားပါတီ	၁၀၉၀၈	၄၁၅	၁၁၃၂၃	၃၈.၇၀ %
										ဦးအောင်စိုင်းခင်(ခ)အိုင်ခင်	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၃၀၈၃	၂၀၃	၃၂၈၆	၁၀.၅၇ %
၅၅၅	လွတ်ပိုင်မဲဆန္ဒနယ်(၂)	၅၉၆၉၃	၂၉၃၅၁	၁၇၃၆	၃၁၀၈၇	၅၂.၀၈	၂၄၆၈	၁၇	၂၄၈၅			၂၆၈၆၇	၁၇၃၅	၂၈၆၀၂	
										ဦးစိုင်းထွန်းဝါ	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၄၆၁	၄၂	၁၅၀၃	၅.၂၅ %
										ဦးခင်ထွန်း(ခ)ကိုတူး	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၇၂၅	၁၂၄	၁၈၄၉	၆.၄၆ %
										ဦးမြင့်လွင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၄၅၆၆	၁၃၃၃	၁၅၉၀၃	၅၅.၆၀ %
										ဦးလှစွဲလ	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၂၈၃၅	၁၄၇	၂၉၈၂	၁၀.၄၃ %
										ဦးအိုက်စိုင်း(ခ)အောင်စိုင်း	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၂၀၀	၁၄	၁၂၂၄	၄.၂၈ %
										ဦးအောင်ဝင်း	တအာမ်(ပလောင်)အမျိုးသားပါတီ	၅၀၇၀	၇၁	၅၁၄၁	၁၇.၉၇ %
၅၅၆	လောက်ကိုင်မဲဆန္ဒနယ် (၁)	၁၇၈၂၁	၃၉၇၁	၁၂၇၄	၅၂၄၅	၂၉.၄၃	၄၃၅		၄၃၅			၃၅၆၈	၁၂၅၂	၄၈၁၀	
										ဦးကျွန်းဆန်းပိုင်	ရွှေပြည်တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၀၆	၃၈	၄၄၄	၉.၄၄ %
										ဦးအောင်ဆန်းစွယ်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၀၅၂	၁၂၄	၃၁၇၆	၉.၀၅ %
၅၅၇	လောက်ကိုင်မဲဆန္ဒနယ် (၂)	၁၀၇၁၂	၃၆၀၈	၉၁	၃၆၉၉	၃၄.၅၃	၃၈၃		၃၈၃			၃၂၅၅	၉၁	၃၃၄၆	
										ဦးစိုင်းစိုင်း	ရွှေပြည်တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၄၂၆	၁၁	၄၃၇	၁၃.၀၈ %
										ဦးအောင်စိုင်း(ခ)အောင်လွင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၇၉၉	၈၀	၂၈၇၉	၈.၈၂ %
၅၅၈	ကုန်းကြမ်းမဲဆန္ဒနယ်(၁)	၁၄၅၇၈	၃၅၀၇	၄၁၂	၃၉၁၉	၂၆.၈၈	၆၃၃		၆၃၃			၂၈၇၅	၄၀၆	၃၂၈၁	
										ဦးဝင်းစန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၀၉၂	၃၈၁	၂၄၇၃	၅.၃၇ %
										ဦးအိုက်မောင်	ရွှေပြည်တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၇၈၃	၂၅	၈၀၈	၂.၄၃ %
၅၅၉	ကုန်းကြမ်းမဲဆန္ဒနယ်(၂)	၃၈၃၄	၃၁၂၃	၄၀	၃၀၆၃	၈၂.၅၀	၄၀		၄၀			၃၀၈၃	၄၀	၃၁၂၃	
										ဦးကျောက်တယ်စွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၈၆၀	၃၉	၂၈၉၉	၉၂.၈၃ %
										ဦးအိုက်အိုင်	ရွှေပြည်တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၂၃	၁	၂၂၄	၅.၈၇ %
၅၆၀	တိုင်းတုံမဲဆန္ဒနယ် (၁)	၆၁၀၇၃	၂၇၇၇၇	၅၈၃၄	၃၃၅၉၁	၅၄.၉၃	၄၁၂၇	၂၄၉၀	၆၆၁၇			၂၃၆၃၀	၃၃၄၄	၂၆၉၇၄	
										ဦးစိုင်းစိုင်းမောင်	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၂၆၆	၄၆	၁၃၁၂	၄.၈၆ %
										ဦးစိုင်းထွန်းမောင်(ခ)အိုင်စိုင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၈၃၆	၄၄၆	၁၃၃၂	၃.၅၂ %
										ဦးစိုင်းသိန်းစိုင်း	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၄၆၇	၈၁	၂၅၄၈	၉.၄၅ %
										ဦးစိုင်းလှိုင်စိုင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၆၄၄	၂၄၄၇	၉၀၉၁	၃၃.၇၃ %
										ဦးညိုစိုင်း	"ဝ"အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၆၈၄	၂၄	၇၀၈	၂.၆၂ %
										ဒေါ်နန်းပုတ်ခမ်း	ရွှေပြည်နယ်အစုရှင်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၆၀၆	၁၁၃	၁၇၂၉	၆.၄၁ %
										ဒေါ်နန်းလှ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၂၈	၁၁	၆၃၉	၂.၃၇ %
										ဦးမောင်ညို	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၄၀၇	၄၃	၄၅၀	၁.၆၇ %
										ဦးယုကျွန်း(ခ)ယုကျွန်း	အာဇာနည်အမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၅၉၂	၁၃၃	၁၇၂၅	၆.၄၀ %
၅၆၁	တိုင်းတုံမဲဆန္ဒနယ်(၂)	၅၁၂၈၀	၂၅၂၁၉	၃၀၀၂	၂၈၂၃၀	၅၅.၀၅	၃၅၈၈	၇၃၆	၄၃၆၄			၂၁၆၃၀	၂၂၄၆	၂၃၈၇၆	
										ဦးစောစော	လားဟူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၂၀၀	၃၄	၁၂၃၄	၅.၀၇ %
										ဦးစိုင်းစိုင်းလှိုင်	ရွှေပြည်နယ်အစုရှင်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၈၅၈	၂၉	၈၈၇	၃.၃၂ %
										ဦးစိုင်းအောင်စိုင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၈၆၆	၄၉၆	၇၃၆၂	၃၀.၈၅ %
										ဦးစိုင်းစိုင်းစိုင်း	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၅၃၀	၆၂	၁၅၉၂	၆.၆၃ %
										ဒေါ်နန်းမောင်စိုင်း	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၇၀၂	၇၇	၁၇၇၉	၅.၅၀ %
										ဦးစိန်အောင်စိုင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၈၀၈၃	၁၄၉၆	၉၅၇၉	၃၀.၅၅ %
										ဦးမောင်စိုင်း (ခ)အိုင်စိုင်း	"ဝ"အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၆၄၂	၂၂	၆၆၄	၂.၃၈ %
										ဦးအိုက်စိုင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၃၉	၂၀	၆၅၉	၂.၃၆ %
၅၆၂	ပိုင်ခက်မဲဆန္ဒနယ်(၁)	၈၈၁၃	၄၅၅၀	၇၂၈	၅၉၇၉	၆၇.၅၀	၅၇၀	၅	၅၇၆			၃၆၈၂	၇၂၈	၄၄၁၀	
										ဦးကျွန်းစိုင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၀၀	၁၀၀	၂၀၀	၂.၂၇ %
										ဦးစိုင်းထွန်းစိုင်းစိုင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၇၀၀	၈၀	၇၈၀	၈.၇၄ %
										ဦးစိုင်းစိုင်းစိုင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၈၆၆	၄၉၆	၇၃၆၂	၃၀.၈၅ %
										ဦးစိုင်းစိုင်းစိုင်း	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၅၃၀	၆၂	၁၅၉၂	၆.၆၃ %
										ဒေါ်နန်းမောင်စိုင်း	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၇၀၂	၇၇	၁၇၇၉	၅.၅၀ %
										ဦးစိန်အောင်စိုင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၈၀၈၃	၁၄၉၆	၉၅၇၉	၃၀.၅၅ %
										ဦးမောင်စိုင်း (ခ)အိုင်စိုင်း	"ဝ"အမျိုးသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၆၄၂	၂၂	၆၆၄	၂.၃၈ %
										ဦးအိုက်စိုင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၆၃၉	၂၀	၆၅၉	၂.၃၆ %
၅၆၃	ပိုင်ခက်မဲဆန္ဒနယ်(၂)	၇၆၆၈	၂၃၂၈	၂၃	၂၃၅၁	၃၀.၆၆	၄၅၈	၂၃	၄၈၁			၁၈၇၀	၀	၁၈၇၀	
										ဦးကျွန်းစိုင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၄၇	၂၄၇	၄၉၄	၁၃.၂၁ %
										ဦးကျွန်းစိုင်း	လားဟူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၅၃	၁၅၃	၃၀၆	၃.၈၈ %
										ဦးစောစော	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၅၇	၅၇	၁၁၄	၁.၄၅ %
										ဒေါ်နန်းမောင်စိုင်း	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၂၄၃	၂၄၃	၄၈၆	၆.၃၃ %
										ဦးကျွန်းစိုင်း	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်ပါတီ	၁၉၇	၁၉၇	၃၉၄	၅.၀၃ %
										ဦးအောင်စိုင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၉၇၃	၉၇၃	၁၉၄၆	၂၅.၀၃ %





# ၂၀၁၅ ငွေ့ကောက်ပွဲလွတ်ငြိမ်းခွင့်ကောက်ခံမှု တိုက်စားလှုပ်ရှားမှု စနစ်အရ စာမျက်နှာ ၁ မှ

အချက်အလက်များ

ဒီဇင်ဘာ ၂၀၁၅

»» စာမျက်နှာ ၁ မှ

စဉ်	မိသားစုနယ်	မိသားစုစဉ်	မိသားစုအဖွဲ့အစည်း			မိသားစုစုစု	ပယ်/ပျောက်/အခြား			တိုက်စားလှုပ်ရှားမှု စနစ်အရ	ပိတ်/တစ်သီပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်ခွင့်လုံမဲ			ခွင့်လုံမဲ
			မိသားစု	ကျွဲ/တောင်	ပေါင်း		ပယ်	ပျောက်	ပေါင်း			မိသားစု	ကျွဲ/တောင်	ပေါင်း	
၅၆၄	ပိုင်ဆိုင်မှုမိသားစုနယ်(၁)	၄၁၂၂	၂၇၃၂	၄၁၅	၃၁၄၅	၇၆	၃၅	၆၅				၂၀၃၉	၄၁၂	၂၄၅၁	
									နိုင်ငံရေးကော်မရှင်	ရွှေပြည်နယ်အစုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၄၈		၄၈	၁.၉၆%	
									နိုင်ငံရေးနယ်	ရွှေပြည်နယ်အစုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၂၂၈	၃၅	၂၆၃	၁၀.၇၃%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	အမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၇၂၉	၂၆	၇၅၅	၃၀.၈၁%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	ရွှေပြည်နယ်အစုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၁၅၅	၅	၁၆၀	၆.၅၃%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	ပြည်ထောင်စုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၈၁၈	၃၄၆	၁၁၆၄	၄၇.၄၉%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	အမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၆၀		၆၀	၂.၄၉%	
၅၆၅	ပိုင်ဆိုင်မှုမိသားစုနယ်(၂)	၃၇၈၀	၂၀၀၅	၄	၂၀၀၉	၅၀	၃၃	၃၅				၁၆၈၀	၄	၁၆၈၄	
									နိုင်ငံရေးကော်မရှင်	ရွှေပြည်နယ်အစုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၁၁၀		၁၁၀	၆.၅၉%	
									နိုင်ငံရေးနယ်	ရွှေပြည်နယ်အစုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၄၇		၄၇	၂.၇၉%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	အမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၂၇၅	၂၅	၃၀၀	၁၆.၃၃%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	ရွှေပြည်နယ်အစုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၂၃၀		၂၃၀	၁၃.၆၁%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	ပြည်ထောင်စုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၉၅၇	၄	၉၆၁	၅၇.၀၇%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	အမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၅၉		၅၉	၃.၅၁%	
၅၆၆	ပိုင်ဆိုင်မှုမိသားစုနယ်(၃)	၅၂၃၈	၃၈၀၆	၆၃၃	၄၄၃၉	၈၅	၅၁	၁၃၆				၃၅၄၉	၆၅၅	၄၂၀၄	
									နိုင်ငံရေးကော်မရှင်	လားဟူအမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၉၃၃	၁၈၃	၁၁၁၆	၂၁.၄၀%	
									နိုင်ငံရေးနယ်	"ဝ" ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၆၉၅	၉၂	၇၈၇	၁၄.၈၅%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	"ဝ" အမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၁၈၈၀	၄၀၆	၂၂၈၆	၄၃.၆၇%	
၅၆၇	ပိုင်ဆိုင်မှုမိသားစုနယ်(၄)	၄၈၄၂	၃၇၄၇	၅၈	၃၈၀၅	၇၈	၅၈	၃၂				၃၅၄၉	၅၅	၃၆၀၄	
									နိုင်ငံရေးကော်မရှင်	လားဟူအမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၁၈၃၈	၁၆	၁၈၅၄	၃၈.၁၁%	
									နိုင်ငံရေးနယ်	"ဝ" ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၈၆၃	၁၉	၈၈၂	၁၈.၂၂%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	"ဝ" အမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၅၄၄	၂၀	၅၆၄	၁၁.၆၅%	
၅၆၈	ပိုင်ဆိုင်မှုမိသားစုနယ်(၅)	၂၃၉၃၄	၁၆၉၂၈	၁၇၅၅	၁၈၆၈၃	၇၃	၁၃၆	၄၉				၁၅၅၅၁	၁၆၉၂၈	၁၆၆၈၂	
									နိုင်ငံရေးကော်မရှင်	တိုင်းရင်းသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၄၀၈	၁၄	၄၂၂	၂.၅၅%	
									နိုင်ငံရေးနယ်	လားဟူအမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၃၀၄၈	၁၀၃	၃၂၅၁	၁၃.၆၅%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	ရွှေပြည်နယ်အစုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၇၆၂	၃၁	၇၉၃	၃.၃၃%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	ရွှေပြည်နယ်အစုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၅၂၈	၂၁	၅၄၉	၃.၁၈%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	အမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၁၇၉၄	၂၃၂	၂၀၂၆	၈.၄၅%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	"ဝ" အမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၄၅၆၆	၆	၄၅၇၂	၂၆.၁၆%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	ပြည်ထောင်စုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၄၄၀၅	၁၂၈၃	၅၆၈၈	၃၃.၀၁%	
၅၆၉	ပိုင်ဆိုင်မှုမိသားစုနယ်(၆)	၁၆၇၂၃	၁၀၇၉၈	၁၁၀၁	၁၁၈၉၉	၇၁	၁၅	၈၆				၈၅၉၈	၁၀၉၅	၉၆၉၃	
									နိုင်ငံရေးကော်မရှင်	လားဟူအမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၁၅၄၄	၂၈	၁၅၇၂	၉.၃၅%	
									နိုင်ငံရေးနယ်	ရွှေပြည်နယ်အစုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၉၅၁	၈	၉၅၉	၅.၇၃%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	ရွှေပြည်နယ်အစုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၁၀၈၀	၂၄	၁၀၈၄	၆.၄၀%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	ပြည်ထောင်စုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၁၉၉၃	၉၃	၂၀၈၆	၁၂.၄၆%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	"ဝ" အမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၁၆၃၆	၄	၁၆၄၀	၉.၈၂%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	လားဟူအမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၅၆၅	၁၂	၅၇၇	၃.၄၅%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	အမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၈၂၈	၄၅	၈၇၃	၅.၂၁%	
၅၇၀	ပိုင်ဆိုင်မှုမိသားစုနယ်(၇)	၁၈၅၅၄	၁၁၇၄၇	၁၅၈၁	၁၃၃၂၈	၇၁	၁၆၃	၄				၁၀၄၈၄	၁၅၇၄၇	၁၂၀၆၁	
									နိုင်ငံရေးကော်မရှင်	အမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၁၃၃	၁၃	၁၄၆	၀.၇၈%	
									နိုင်ငံရေးနယ်	ရွှေပြည်နယ်အစုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၈၆၃	၆၅	၉၂၈	၅.၀၀%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	ရွှေပြည်နယ်အစုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၂၄၇၂	၈၇	၂၅၅၉	၁၃.၆၅%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	အမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၁၅၅၄	၂၃၂	၁၇၈၆	၉.၆၅%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	"ဝ" အမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၄၅၆၆	၆	၄၅၇၂	၂၆.၁၆%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	ပြည်ထောင်စုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၄၄၀၅	၁၂၈၃	၅၆၈၈	၃၃.၀၁%	
၅၇၁	ပိုင်ဆိုင်မှုမိသားစုနယ်(၈)	၁၃၃၃၃	၉၁၅၁	၆၂၁	၉၇၇၃	၅၆	၁၃	၆၉				၇၈၀၅	၆၁၅	၈၄၂၀	
									နိုင်ငံရေးကော်မရှင်	ရွှေပြည်နယ်အစုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၁၃၃၁	၄၆	၁၃၇၇	၁၀.၃၂%	
									နိုင်ငံရေးနယ်	ပြည်ထောင်စုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၂၈၈၂	၄၃	၂၉၂၅	၂၁.၉၃%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	ရွှေပြည်နယ်အစုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၁၀၈၀	၂၄	၁၀၈၄	၆.၄၀%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	ပြည်ထောင်စုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၁၉၉၃	၉၃	၂၀၈၆	၁၂.၄၆%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	"ဝ" အမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၁၆၃၆	၄	၁၆၄၀	၉.၈၂%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	လားဟူအမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၅၆၅	၁၂	၅၇၇	၃.၄၅%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	အမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၈၂၈	၄၅	၈၇၃	၅.၂၁%	
၅၇၂	ပိုင်ဆိုင်မှုမိသားစုနယ်(၉)	၁၃၆၁၉	၁၂၀၂၂	၈၈၁	၁၂၉၀၃	၇၃	၁၅	၁၆				၁၀၄၃၆	၈၆၈	၁၁၃၀၄	
									နိုင်ငံရေးကော်မရှင်	လားဟူအမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၉၅၄	၄၀	၁၀၀၄	၇.၄၆%	
									နိုင်ငံရေးနယ်	ရွှေပြည်နယ်အစုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၃၄၆	၃၁	၃၇၇	၃.၃၄%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	ရွှေပြည်နယ်အစုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၂၀၅၄	၂၀၄	၂၂၅၈	၁၆.၆၅%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	ပြည်ထောင်စုရှင်ပွဲ၊ ဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၉၉၀	၄၆၉	၁၄၅၉	၁၁.၉၁%	
									နိုင်ငံရေးလုံခြုံရေး	အမျိုးသားစီမံကိန်းဦးတိုက်စားလှုပ်ရှားမှု	၆၀၆၂	၁၂၄	၆၁၈၆	၄၅.၃၂%	
၅၇၃	ပိုင်ဆိုင်မှုမိသားစုနယ်(၁၀)	၆၂၁၀၆	၃၂၅၅၄	၂၂၅၉	၃၅၃၁၃	၅၆	၁၅	၁၀				၃၁၀၆၃	၂၁၅၆	၃၃၂၁၉	
									နိုင်ငံရေးကော်မရှင်	တစ်သီပုဂ္ဂလ	၄၂၃	၄၇	၄၇၀	၃.၅၂%	





# ၂၀၁၅ ငွေ့ကောက်ပွဲလွတ်ငြိမ်းခွင့်ကောက်ခံမှု တိုက်စားလွယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဘဏ္ဍဝင်ရရှိမှု

ဒီဇင်ဘာ ၂၃၊ ၂၀၁၅

အချုပ်ပိုင်စာမျက်နှာ-၃

»» စာမျက်နှာ ၂ မှ

စဉ်	မိသားစုနယ်	မိသားစုစဉ်	မိသားစုအဖွဲ့အစည်း			မိသားစုစုစု	ပယ်/ပျောက်/အရေအတွက်			တိုက်စားလွယ်လောင်းအမည်	မိ/တစ်သီးပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်ခိုင်လုံမှု			ခိုင်လုံမှုရာခိုင်နှုန်း											
			မိသားစု	ကြိုတင်မိ	ပေါင်း		ပယ်	ပျောက်	ပေါင်း			မိသားစု	ကြိုတင်မိ	ပေါင်း												
၅၂၄	တာပိုင်တပ်မိသားစုနယ်(၂)	၄၇၇၂၁	၂၉၈၂၁	၁၃၅၆	၃၁၁၇၆	၆၅-၃၃	၁၉၆၅	၄၇	၂၀၁၂	ဦးစိုင်းကောင်းမိ	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီတပ်မဟာ	၁၉၂၂	၄၁	၁၉၆၃	၅-၈၉	၅%										
										ဦးစိုင်းစိုင်းမိ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၁၇၇၅၃	၉၅၅	၁၈၆၅၈	၅၆-၀၀	၅%										
										ဦးစိုင်းမောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးမဟာ	၅၂၀၆	၉၆၈	၆၁၇၄	၁၈-၅၃	၅%										
										ဦးစိုင်းနွဲ့	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၈၃၅	၁၅	၈၅၀	၂-၅၅	၅%										
										ဦးစိုင်းအောင်ဟိန်နွဲ့	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၂၇၁၃	၉၉	၂၈၁၂	၈-၄၄	၅%										
										ဦးမော်မောင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးမဟာ	၄၄၅	၂၉	၄၇၄	၁-၃၃	၅%										
										ဦးထွန်းအောင်	အာဇာနည်အမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးမဟာ	၁၃၅၄	၄၀	၁၃၉၄	၄-၀၈	၅%										
ဒေါ်သိန်းမေ	လားဟူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးမဟာ	၅၃၈	၁၂	၅၅၀	၀-၆၅	၅%																				
၅၂၄	တာပိုင်တပ်မိသားစုနယ်(၂)	၄၇၇၂၁	၂၉၈၂၁	၁၃၅၆	၃၁၁၇၆	၆၅-၃၃	၁၉၆၅	၄၇	၂၀၁၂	၂၇၈၀	၁၃၅၆	၂၉၀၆၄														
၅၂၅	ပိုင်မြတ်မိသားစုနယ်(၁)	၉၅၃၉	၆၆၈၉	၉၃၉	၇၆၂၈	၇၉-၉၇	၅၆၀	၀၀	၅၇၀	ဦးကျော်ဝင်း	လားဟူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးမဟာ	၃၇၅	၄	၃၇၉	၅-၃၃	၅%										
										ဦးစိုင်းကျော်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးမဟာ	၂၂၉၅	၈၆၃	၃၁၅၈	၄၄-၃၄	၅%										
										ဦးစိုင်းမောင်တင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၀၀၈၇၆	၃၀၆	၀၁၂၈၂	၄၀-၈၀	၅%										
										ဦးစိုင်းမောင်	လားဟူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးမဟာ	၂၇၂၄	၂၈	၂၇၅၂	၉-၄၄	၅%										
										ဦးစိုင်းကျော်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးမဟာ	၉၀၆	၁၁	၉၁၇	၃-၀၈	၅%										
										ဒေါ်ခင်အေးမြ	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၃၉၈၀	၃၄	၄၀၁၄	၁၃-၇၆	၅%										
										ဒေါ်နန်းမေမြ	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၄၆၉၇	၅၂	၄၇၄၉	၁၆-၂၈	၅%										
၅၂၅	ပိုင်မြတ်မိသားစုနယ်(၁)	၉၅၃၉	၆၆၈၉	၉၃၉	၇၆၂၈	၇၉-၉၇	၅၆၀	၀၀	၅၇၀	၆၀၁၉	၉၃၉	၇၀၅၈														
၅၂၆	ပိုင်မြတ်မိသားစုနယ်(၂)	၉၉၇၇	၆၇၈၂	၆၃၂	၇၄၁၄	၇၄-၃၀	၅၇၉	၄၈	၆၂၇	ဦးကျော်ဝင်း	လားဟူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးမဟာ	၃၇၅	၄	၃၇၉	၅-၃၃	၅%										
										ဦးစိုင်းကျော်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးမဟာ	၂၂၉၅	၈၆၃	၃၁၅၈	၄၄-၃၄	၅%										
										ဦးစိုင်းမောင်တင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၀၀၈၇၆	၃၀၆	၀၁၂၈၂	၄၀-၈၀	၅%										
										ဦးစိုင်းမောင်	လားဟူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးမဟာ	၂၇၂၄	၂၈	၂၇၅၂	၉-၄၄	၅%										
										ဦးစိုင်းကျော်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးမဟာ	၉၀၆	၁၁	၉၁၇	၃-၀၈	၅%										
										ဒေါ်ခင်အေးမြ	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၃၉၈၀	၃၄	၄၀၁၄	၁၃-၇၆	၅%										
										ဒေါ်နန်းမေမြ	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၄၆၉၇	၅၂	၄၇၄၉	၁၆-၂၈	၅%										
၅၂၆	ပိုင်မြတ်မိသားစုနယ်(၂)	၉၉၇၇	၆၇၈၂	၆၃၂	၇၄၁၄	၇၄-၃၀	၅၇၉	၄၈	၆၂၇	၆၀၅၅	၆၃၂	၆၇၈၇														
၅၂၇	ပိုင်မြတ်မိသားစုနယ်(၁)	၂၂၃၈၀	၁၅၃၁၃	၁၄၇၆	၁၆၇၇၉	၇၄-၉၇	၁၂၇၄	၀၀	၁၂၈၄	ဦးစိုင်းမောင်	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၃၈၅	၁၂	၃၉၇	၅-၈၅	၅%										
										ဦးစိုင်းမောင်တင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၃၄၂	၂၈	၃၇၀	၅-၄၅	၅%										
										ဦးစိုင်းမောင်	လားဟူအမျိုးသားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးမဟာ	၁၂၈၀	၃၂	၁၃၁၂	၁၉-၃၃	၅%										
										ဦးစိုင်းမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၂၁၃၃	၁၂၈	၂၂၅၁	၃၃-၂၈	၅%										
										ဦးစိုင်းမောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးမဟာ	၂၀၀၅	၄၄၀	၂၄၄၅	၃၆-၁၇	၅%										
										ဦးစိုင်းမောင်	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၀၆၂၆	၂၃	၀၆၄၉	၁၀-၆၄	၅%										
										ဦးစိုင်းမောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးမဟာ	၃၀၀၅	၁၁၂၁	၄၂၂၆	၂၇-၂၇	၅%										
ဒေါ်သုတေသန	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးမဟာ	၁၀၂၁	၆၀	၁၀၈၁	၇-၆၂	၅%																				
ဦးစိုင်းမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၆၇၀၅	၂၂၃	၆၉၂၈	၄၄-၇၁	၅%																				
ဦးစိုင်းမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၂၈၆	၁၁	၂၉၇	၁-၉၂	၅%																				
ဦးစိုင်းမောင်	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၀၀၇၆	၃၈	၀၁၁၄	၇-၈၃	၅%																				
၅၂၇	ပိုင်မြတ်မိသားစုနယ်(၂)	၂၂၃၈၀	၁၅၃၁၃	၁၄၇၆	၁၆၇၇၉	၇၄-၉၇	၁၂၇၄	၀၀	၁၂၈၄	၁၄၀၉	၁၄၇၆	၁၅၃၁၃														
၅၂၈	ပိုင်မြတ်မိသားစုနယ်(၁)	၅၄၀၃၆၀	၃၁၂၄၄၄၆	၂၀၀၉၄၇	၃၃၂၇၃၉၇	၇၅-၅၂	၁၄၆၂၉၈	၈၀၅၁	၁၅၄၃၄၉	ဦးစိုင်းမောင်	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၁၆၂၆	၂၃	၁၆၄၉	၁၀-၆၄	၅%										
										ဦးစိုင်းမောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးမဟာ	၃၀၀၅	၁၁၂၁	၄၂၂၆	၂၇-၂၇	၅%										
										ဒေါ်သုတေသန	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးမဟာ	၁၀၂၁	၆၀	၁၀၈၁	၇-၆၂	၅%										
										ဦးစိုင်းမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၆၇၀၅	၂၂၃	၆၉၂၈	၄၄-၇၁	၅%										
										ဦးစိုင်းမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၂၈၆	၁၁	၂၉၇	၁-၉၂	၅%										
										ဦးစိုင်းမောင်	ရွှေတိုင်းရင်းသားများဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၀၀၇၆	၃၈	၀၁၁၄	၇-၈၃	၅%										
										ဦးစိုင်းမောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးမဟာ	၃၀၀၅	၁၁၂၁	၄၂၂၆	၂၇-၂၇	၅%										
ဒေါ်သုတေသန	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးမဟာ	၁၀၂၁	၆၀	၁၀၈၁	၇-၆၂	၅%																				
ဦးစိုင်းမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၆၇၀၅	၂၂၃	၆၉၂၈	၄၄-၇၁	၅%																				
ဦးစိုင်းမောင်	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၂၈၆	၁၁	၂၉၇	၁-၉၂	၅%																				
၅၂၈	ပိုင်မြတ်မိသားစုနယ်(၁)	၅၄၀၃၆၀	၃၁၂၄၄၄၆	၂၀၀၉၄၇	၃၃၂၇၃၉၇	၇၅-၅၂	၁၄၆၂၉၈	၈၀၅၁	၁၅၄၃၄၉	၁၆၂၆	၂၃	၁၆၄၉	၁၀-၆၄	၅%												
၅၂၉	ပုသိမ်မိသားစုနယ်(၁)	၁၂၅၅၄၈	၈၇၆၄၂	၆၀၈၀	၉၃၈၂၃	၇၄-၇၃	၂၄၆၉	၁၄၇	၂၆၀၆	ဒေါ်ခင်အေးမြ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးမဟာ	၃၀၀၄၀	၄၀၀၇	၃၄၀၄၇	၃၈-၄၃	၅%										
										ဒေါ်ခင်အေးမြ	ပြန်မာနိုင်ငံတော်သုလ္လင်သမားအလုပ်သမားပြည်သူ့မဟာ	၆၂၂	၃၈	၆၆၀	၀-၇၂	၅%										
										စောအေး	ကရင်ပြည်သူ့မဟာ	၂၀၇၆	၇၈	၂၁၅၄	၂-၃၆	၅%										
										ဒေါ်ခင်အေးမြ	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၄၇၇၅၈	၁၈၆၁	၄၉၆၁၉	၅၄-၄၀	၅%										
										ဦးညိုလွန်း	ဒီမိုကရေစီတပ်မဟာ(ပြန်မာ)	၈၀၆	၁၆	၈၂၂	၀-၉၀	၅%										
										ဒေါ်ခင်အေးမြ	ပြန်မာနိုင်ငံတော်သုလ္လင်သမားအလုပ်သမားအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၅၈၃	၂၂	၆၀၅	၀-၆၆	၅%										
										ဦးမြင့်စိုးအောင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးမဟာ	၁၀၈၉	၆၃	၁၁၅၂	၁-၂၆	၅%										
										ဦးမြတ်သုမောင်	အမျိုးသားတိုက်ရေးမဟာ	၆၄၉	၂၂	၆၇၁	၀-၇၄	၅%										
										ဦးအောင်စိုင်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၁၅၇	၇	၁၆၄	၀-၁၈	၅%										
										ဒေါ်ခင်အေးမြ	လူ့ဘောင်သစ်ဒီမိုကရေစီတပ်မဟာ	၂၉၇	၁၆	၃၁၃	၀-၃၄	၅%										
										၅၂၉	ပုသိမ်မိသားစုနယ်(၁)	၁၂၅၅၄၈	၈၇၆၄၂	၆၀၈၀	၉၃၈၂၃	၇၄-၇၃	၂၄၆၉	၁၄၇	၂၆၀၆	၈၀၀၅၈	၃၉၅၃	၈၄၀၁၀				
										၅၃၀	ကန်ကြီးထောင့်မိသားစုနယ်(၁)	၆၂၉၃၁	၄၈၆၈၃	၃၉၅၆	၅၂၆၃၉	၈၃-၆၅	၂၃၅၇	၁၅၅	၂၅၀၂	ဦးအောင်စိုင်း	ပြန်မာနိုင်ငံတော်သုလ္လင်သမားအလုပ်သမားအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၆၃၇	၂၂	၆၅၉	၀-၇၈	၅%
																				ဦးအောင်စိုင်း	အမျိုးသားတိုက်ရေးမဟာ	၁၀၃၇	၂၃	၁၀၆၀	၀-၂၆	၅%
																				စောအေး	ကရင်ပြည်သူ့မဟာ	၂၃၃၆	၉၀	၂၄၂၆	၃-၃၆	၅%
ဦးအောင်စိုင်း	လူ့ဘောင်သစ်ဒီမိုကရေစီတပ်မဟာ	၄၅၄	၁၄	၄၆၈	၀-၅၆	၅%																				
ဦးမြင့်စိုးအောင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးမဟာ	၁၂၅၉	၅၄	၁၃၁၃	၀-၅၉	၅%																				
ဦးအောင်စိုင်း	တစ်သီးပုဂ္ဂလ	၃၀၅	၁၃	၃၁၈	၀-၃၈	၅%																				
ဦးအောင်စိုင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးမဟာ	၂၄၁၂၀	၁၈၀၈	၂၅၉၂၈	၃၀-၈၆	၅%																				
ဒေါ်ခင်အေးမြ	ပြန်မာနိုင်ငံတော်သုလ္လင်သမားအလုပ်သမားအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၇၀၈	၃၄	၇၄၂	၀-၉၀	၅%																				
ဦးအောင်စိုင်း	အမျိုးသားဒီမိုကရေစီအဖွဲ့ချုပ်မဟာ	၄၈၃၉၂	၁၈၇၅	၅၀၂၆၇	၆၀-၃၁	၅%																				
၅၃၀	ကန်ကြီးထောင့်မိသားစုနယ်(၁)	၆၂၉၃၁	၄၈၆၈၃	၃၉၅၆	၅၂၆၃၉	၈၃-၆၅	၂၃၅၇	၁၅၅	၂၅၀၂											၄၆၂၆၅	၃၈၆၂	၅၀၁၅၇				
၅၃၁	ကန်ကြီးထောင့်မိသားစုနယ်(၁)	၆၂၉၃၁	၄၈၆၈၃	၃၉၅၆	၅၂၆၃၉	၈၃-၆၅	၂၃၅၇	၁၅၅	၂၅၀၂											ဦးအောင်စိုင်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးမဟာ	၁၄၉၉၈	၁၅၅၃	၁၆၅၅၁	၃၃-၃၉	၅%









# ၂၀၁၅ ငွွေးကောက်ပွဲလွတ်ငြိမ်းခွင့်ကောက်ခံမှု ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဘဏ္ဍခံရရှိမှု

ဒီဇင်ဘာ ၂၃၊ ၂၀၁၅

အချုပ်ပိုင်စာမျက်နှာ-၅

»» စာမျက်နှာ ၄ မှ

စဉ်	မိသားစုနံပါတ်	မိသားစုဦးရေ	မိသားစုဦးရေ			မိသားစုဧည့်သည်အရေအတွက်	ပယ်ပစ်/ပျောက်မိ အရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်းအမည်	မိဘ/တစ်ဆင့်ပုဂ္ဂလ	ရရှိသည့်ပိုင်းလုံး			ပိုင်းလုံးစုစုပေါင်း
			မိခင်	အဘ	အခြား		ပယ်ပစ်	ပျောက်မိ	ပေါင်း			မိခင်	အဘ	ပေါင်း	
										မိခင်အဖေ	ကလေးအဖေအဖေ	၄၃၉	၃၈	၅၀၇	၀.၁၃%
										ဦးသန်းဌေး	ဒီဂရီကလေးတစ်ပါး(ပြန်မာ)	၅၅၃	၃၀	၅၈၃	၀.၂၈%
										ဦးစောမောင်စိုး	ပြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၀၄၀၇	၇၃	၀၄၈၀	၃.၂၅%
										ဦးစောမောင်စိုး	အမျိုးသားဒီဂရီကလေးအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၀၈၈၀	၉၆၅	၀၉၇၆၅	၄၃.၃၂%
၅၉၂	ကျောင်းကျန်းမိသားစုနံပါတ် (၂)	၅၇၉၃	၄၅၃၃	၂၇၃၇	၄၈၀၄	၈၂	၉၄	၂၅၈၇				၄၂၈၀၈	၂၆၄၃	၄၅၄၅၁	
										ဦးကျော်ဝင်းစိန်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၀၉၀၄	၀၃၄၃	၂၀၄၇၇	၄၄.၈၅%
										ဦးစင်မောင်စော	အမျိုးသားဒီဂရီကလေးအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၂၀၅၇၄	၁၁၁၀	၂၁၆၈၄	၄၇.၇၀%
										ဒေါ်ခင်သက်နိုင်	ပြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၀၂၂၄	၇၃	၀၂၉၇	၂.၈၅%
										ဦးညိုဝင်းဌေး	အမျိုးသားတိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၆၅၃	၄၃	၆၉၆	၀.၅၃%
										မန်းအောင်ထွန်းစင်	ကလေးပြည်သူပါတီ	၀၀၇၇	၆၃	၀၂၅၀	၂.၇၃%
										ဦးစောမောင်	အမျိုးသားတိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၀၄၂	၁၁	၀၅၃	၀.၃၄%
၅၉၃	ဟင်္သာတမိသားစုနံပါတ် (၁)	၁၂၈၀၃	၉၃၄၉	၆၄၄၉	၉၉၄၄	၇၈	၁၆	၂၄၃၂				၉၀၉၆	၆၄၄၅	၉၇၄၁၃	
										ဦးကျော်စိုး	အမျိုးသားဒီဂရီကလေးအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၅၆၇၇	၃၁၃၄	၈၈၁၁	၆၀.၄၉%
										စောကဲရွှေစိုး	ကလေးပြည်သူပါတီ	၉၆	၆၆	၁၀၃၄	၀.၀၆%
										ဦးစိုးမြင့်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၀၃၅	၃၀၆၆	၆၁၀၁	၃၄.၂၅%
										ဦးလှစိုး	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၀၇၆၄	၁၂၉	၀၈၉၃	၀.၉၄%
										ဦးစောမောင်	ပြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၀၁၅၅	၇၀	၀၂၂၅	၀.၂၆%
										ဦးစင်မောင်စော	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၀၆၇၀	၁၅၈	၀၈၂၈	၀.၈၉%
										စောကျော်စိုး	ကလေးပြည်သူပါတီ	၇၅	၉၇	၁၇၂	၀.၈၈%
										ဦးစင်မောင်စော	ပြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၂၆၁၉	၁၁၅	၂၇၃၄	၂.၈၃%
										ခေါင်တာသိမ်စိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၃၀၅၅	၃၂၆	၃၃၈၁	၃၃.၀၁%
										ဦးစောမောင်စိုး	အမျိုးသားဒီဂရီကလေးအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၅၄၁၃	၃၁၃	၅၇၂၆	၅၉.၃၉%
၅၉၄	လှိုင်မိသားစုနံပါတ် (၁)	၆၁၄၅	၄၅၃၄	၃၆၈၂	၄၉၀၅	၇၉	၂၈	၂၈၃၀				၄၅၅၂	၃၆၈၂	၄၆၁၉၄	
										ဦးလှိုင်စိုး	အမျိုးသားဒီဂရီကလေးအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၂၅၇၄	၁၅၆၆	၄၁၄၀	၅၉.၁၀%
										ဦးလှိုင်စိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၄၉၁	၁၉၆	၁၆၈၇	၃၆.၄၂%
										ဦးသန်းထွန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၀၈၇၉	၁၉၀	၁၀၆၉	၄.၄၈%
၅၉၆	လှိုင်မိသားစုနံပါတ် (၂)	၆၂၅၃	၄၈၁၆	၄၁၉၂	၅၂၂၉	၈၃	၆၃	၃၀၁၃				၄၄၃၆	၄၁၉၂	၄၈၅၅၈	
										ဦးစိုင်းဝင်း	အမျိုးသားဒီဂရီကလေးအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၂၆၁၃	၁၉၀	၂၈၀၃	၅၇.၈၉%
										စောအောင်မျိုးကျော်	ကလေးပြည်သူပါတီ	၆၃	၆၃	၁၂၆	၀.၄၄%
										ဦးလှစွေ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၁၅	၉၉	၁၂၅၃	၂.၅၈%
										ခေါင်တာအောင်မြတ်စိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၆၃၆	၂၁၂	၁၈၄၈	၃၈.၀၀%
၅၉၇	လေးမုက်နှာမိသားစုနံပါတ် (၁)	၃၇၅၄	၃၂၆၀	၂၈၈၂	၃၄၄၅	၉၃	၂၈	၂၂၉၇				၂၉၂၃	၂၈၂၂	၃၁၃၀၂	
										ဦးကျော်ဝင်းစိန်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၂၀၁	၁၁၈၇	၁၃၉၈	၄၂.၄၈%
										ဦးစိုးမြင့်	အမျိုးသားဒီဂရီကလေးအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၁၆၄၆	၈၅၃	၂၅၀၀	၅၅.၃၀%
										ဦးသန်းထွန်း	ပြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၆၅၉	၃၂	၆၉၁	၂.၂၅%
၅၉၈	လေးမုက်နှာမိသားစုနံပါတ် (၂)	၃၈၄၅	၃၀၉၆	၁၃၃၂	၃၂၃၀	၈၃	၁၇	၂၅၆၄				၂၈၄၅	၁၃၃၂	၂၉၇၅၄	
										ဒေါ်ခင်ကြည်	တစ်ဆင့်ပုဂ္ဂလ	၁၁၁၅	၃၁	၁၁၄၆	၃.၈၅%
										ဦးစင်မောင်စော	တစ်ဆင့်ပုဂ္ဂလ	၈၉	၄၀	၁၂၉	၂.၉၂%
										ဦးစင်မောင်စော	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၆၀၂	၂၆	၆၂၈	၂.၁၁%
										ဦးစိုးမြင့်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၈၇၆	၆၄၆	၁၅၂၂	၃၀.၆၃%
										ဦးစိုးသန်း	အမျိုးသားဒီဂရီကလေးအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၁၆၁၃	၅၄	၁၆၆၇	၅၆.၁၈%
										ဦးမြင့်သိန်း	ပြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၉၅၄	၂၈	၉၈၂	၃.၃၀%
၅၉၉	ပြန်မာနိုင်ငံမိသားစုနံပါတ် (၁)	၈၂၆၀	၅၉၅၃	၃၁၉၄	၆၂၇၅	၇၅	၁၉	၃၀၃၂				၅၆၅၄	၃၁၅၅	၅၉၅၁၅	
										ဒေါ်မြင့်မြင့်	အမျိုးသားတိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၁၀၅၂	၂၃	၁၀၇၅	၀.၈၃%
										ဦးစိုးသန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၇၀	၂၄	၉၄	၀.၂၅%
										ဦးလှိုင်စော	အမျိုးသားဒီဂရီကလေးအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၃၅၄၀	၁၅၃	၃၆၉၃	၆၂.၁၇%
										ဦးစောမောင်စိုး	ပြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၇၅၂	၃၆	၇၈၈	၀.၃၂%
										ဦးစောမောင်စိုး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၈၅၇	၁၃၉	၁၉၉၆	၃၃.၄၄%
၆၀၀	ပြန်မာနိုင်ငံမိသားစုနံပါတ် (၂)	၈၃၀၆	၅၉၀၅	၃၃၃၆	၆၃၁၅	၇၆	၂၃	၂၃၄၇				၅၇၅၇	၃၃၃၆	၆၀၉၉၃	
										ဦးကျော်သူ	အမျိုးသားတိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၁၇၆	၇၂	၂၄၈	၃.၀၂%
										ဒေါ်စုစု	အမျိုးသားဒီဂရီကလေးအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၃၇၀၃	၁၈၅	၃၈၈၈	၆၃.၉၁%
										ဦးစောမောင်စော	ပြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၉၅၉	၃၉	၉၉၈	၀.၆၄%
										ဦးမြင့်ကြည်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၄၇၀	၄၅	၅၁၅	၀.၈၅%
										ဦးစောမောင်စော	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၇၂၃	၁၃၆	၁၈၅၉	၃၀.၅၈%
၆၀၁	ကြွယ်ဝမိသားစုနံပါတ် (၁)	၃၃၃၄	၂၆၉၀	၂၁၈၀	၂၉၀၀	၈၀	၂၂	၉၀၀				၂၆၀၄	၂၀၆၆	၂၈၈၀	
										ဦးစင်မောင်စော	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၅၈၃	၆၃၉	၆၄၇	၂၂.၉၈%
										ဦးစိုးစိုး	ပြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၆၀၄	၄၆	၆၅၀	၂.၃၄%
										ဦးစောမောင်စော	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၁၃	၁၃	၁၂၆	၄.၅၂%
										ဦးစောမောင်စော	အမျိုးသားဒီဂရီကလေးအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၁၈၅၆	၁၂၆	၁၉၈၂	၅၀.၁၆%
၆၀၂	ကြွယ်ဝမိသားစုနံပါတ် (၂)	၃၉၆၉	၂၉၀၉	၁၇၄၀	၃၁၄၅	၇၉	၂၅	၁၅၀၈				၂၈၂၇	၁၆၆၅	၂၉၉၄၂	
										ဦးကျော်မျိုးလင်း	အမျိုးသားဒီဂရီကလေးအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၁၈၈၁	၈၀၉	၁၉၆၉	၆၅.၅၆%
										ဦးစောမောင်စော	ပြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားအဖွဲ့ချုပ်တိုင်းတာဝန်ထမ်းဆောင်သူ	၇၂	၅၀	၁၂၂	၂.၅၇%
										ဦးစိုးစိုး	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၀၃	၂၃	၂၂၆	၅.၉၂%
										ဦးစောမောင်စော	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၆၆၀	၅၃	၇၁၃	၂၃.၉၅%













# ၂၀၁၅ ငွေ့ကောက်ပွဲလွှတ်တော်အသီးသီးမှ ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဘဏ္ဍဝင်ရရှိမှု

အချုပ်ပုံစာမျက်နှာ-၈

ဒီဇင်ဘာ ၂၀၊ ၂၀၁၅

»» စာမျက်နှာ ၇ မှ

စဉ်	မဲဆန္ဒနယ်	မဲဆန္ဒဌာန	မဲပေးသူဦးရေ			မဲပေးသူ ရာခိုင်နှုန်း	ဝယ်/ပျောက်မဲ အရေအတွက်			ကိုယ်စားလှယ်လောင်း အမည်	ပါတီ/တစ်သီးလှူလ	ရရှိသည့်ခိုင်လုံမဲ			ခိုင်လုံမဲ ရာခိုင်နှုန်း
			မဲစုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း		ဝယ်မဲ	ပျောက်မဲ	ပေါင်း			မဲစုံမဲ	ကြိုတင်မဲ	ပေါင်း	
										စောမောင်စံ	ကရင်ပြည်သူပါတီ	၂၇၄	၉	၂၈၃	၀.၄၄%
										ဦးဌေးအောင်	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၆၆၇	၅၀	၁၇၁၇	၂.၇၀%
										ဦးတိုးဘိုမင်းခော်	အမျိုးသားစီမံကိန်းအဖွဲ့အစည်း	၃၂၀၉၁	၁၂၈၈	၃၃၃၇၉	၅၂.၄၄%
										ဦးဝင်းမြင့်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၄၃၇၆	၁၆၃၀	၂၅၉၈၆	၄၀.၈၂%
										ဒေါ်သန်းသန်းစို	ပြန်မာနိုင်ငံတော်သုလသမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၂၁၀	၄၀	၁၂၅၀	၀.၉၆%
၆၂၅	ဘိုကလေးမဲဆန္ဒနယ် (၁)	၁၀၆၅၅၁	၆၇၄၇၉	၃၂၁၀	၇၀၆၈၉	၆၆.၃၄	၃၀၆၃	၁၇	၃၀၈၀			၆၄၃၉၉	၃၂၁၀	၆၇၆၀၉	
										ဦးခင်ဘို(ခ)ဦးအောင်ခင်ဇိုလ်	အမျိုးသားစီမံကိန်းအဖွဲ့အစည်း	၃၀၇၉၄	၁၂၁၃	၃၂၀၀၇	၄၃.၃၄%
										ဒေါ်ထွန်းအေးကော့	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၂၈၃	၃၀	၁၃၁၃	၀.၉၄%
										ဦးစိုးဖြူ	အမျိုးသားစီမံကိန်းအဖွဲ့အစည်း	၁၁၄၈	၅၀	၁၁၉၈	၀.၇၇%
										ဦးမောင်မောင်	ပြန်မာနိုင်ငံတော်သုလသမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၃၅၂	၅၅	၁၄၀၇	၂.၀၈%
										မန်းအောင်ကျော်ဝင်း	ကရင်ပြည်သူပါတီ	၆၅၁	၁၉	၆၇၀	၀.၉၉%
										ဦးလှဌေး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၆၅၁၁	၁၇၄	၂၆၆၈၅	၄၀.၇၆%
										ဦးသောင်းလှ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၂၂၈၅	၁၀၀	၂၃၈၅	၃.၅၄%
										ဦးသန့်ဇော်ဦး	ခေတ်သစ်ပြည်သူပါတီ	၃၇၅	၉	၃၈၄	၀.၅၇%
၆၂၆	ဘိုကလေးမဲဆန္ဒနယ် (၂)	၁၀၉၅၆၂	၇၁၅၅၀	၃၉၃၂	၇၅၄၈၂	၆၈.၈၉	၃၂၈၉	၃၁	၃၃၂၀			၆၈၂၃၀	၃၉၃၂	၇၂၁၆၂	
										ဦးစံမင်းအောင်	အမျိုးသားစီမံကိန်းအဖွဲ့အစည်း	၃၁၉၇၈	၁၄၁၁	၃၃၃၈၉	၄၆.၂၇%
										ဦးစန်းမောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၂၈၂၃၂	၂၀၃၂	၃၀၂၆၄	၄၂.၀၈%
										ဦးစန်းဝင်း(ခ)ဦးစံဝင်း	ခေတ်သစ်ပြည်သူပါတီ	၉၄၉	၇၅	၁၀၂၄	၀.၄၂%
										ဦးစိန်ကျော်မိုး	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၅၉၄	၃၈	၁၆၃၂	၂.၂၆%
										ဦးတင်ဝင်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၃၁၀၃	၁၅၁	၃၂၅၄	၄.၅၁%
										ဦးမြင့်ဇော်(ခ)ဦးဇော်ဘွား	အမျိုးသားစီမံကိန်းအဖွဲ့အစည်း	၁၀၈၃	၃၀	၁၁၁၃	၀.၅၄%
										ဒေါ်သင်းသင်းဦး	ပြန်မာနိုင်ငံတော်သုလသမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၂၉၁	၉၄	၁၃၈၅	၀.၉၂%
၆၂၇	ကျွတ်လတ်မဲဆန္ဒနယ် (၁)	၇၂၃၆၄	၅၀၈၃၄	၂၂၄၄	၅၃၀၇၈	၇၃.၃၄	၂၅၇၇	၃၇	၂၆၀၄			၄၈၂၆၈	၂၁၉၆	၅၀၄၆၄	
										ဦးကျော်မေယျ	အမျိုးသားစီမံကိန်းအဖွဲ့အစည်း	၂၅၀၀၃	၉၄၁	၂၅၉၄၄	၅၀.၄၁%
										ဦးကျော်နိုင်	ပြန်မာနိုင်ငံတော်သုလသမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၀၀၆	၃၅	၁၀၄၁	၂.၀၆%
										ဦးကျော်လှ	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၈၁၂၅	၁၀၇၈	၁၉၂၀၃	၃၈.၀၅%
										စောလှပွဲ	ကရင်ပြည်သူပါတီ	၁၅၈၂	၈၇	၁၆၆၉	၃.၃၁%
										ဦးဇော်ထွန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၀၂၄	၂၈	၁၀၅၂	၂.၀၈%
										ဦးဇော်အေး	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၅၂၈	၂၇	၁၅၅၅	၃.၀၈%
၆၂၈	ကျွတ်လတ်မဲဆန္ဒနယ် (၂)	၇၄၆၉၁	၄၈၅၂၈	၂၅၉၇	၅၁၁၂၅	၆၈.၄၅	၂၆၆၇	၃၃	၂၇၀၀			၄၅၆၃၀	၂၄၉၆	၄၈၁၂၆	
										စောသောဖြူ	ကရင်ပြည်သူပါတီ	၁၃၀၀	၆၈	၁၃၆၈	၂.၈၆%
										ဒေါ်မင်းမင်းအိ	အမျိုးသားတိုးတက်ရေးပါတီ	၁၁၀၅	၄၃	၁၁၄၈	၂.၄၁%
										ဦးမြင့်ဆွေ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၀၀၅	၅၃	၁၀၅၈	၂.၂၂%
										ဦးဝင်းလှိုင်(ခ)ဦးညို	အမျိုးသားစီမံကိန်းအဖွဲ့အစည်း	၂၅၆၇၂	၁၁၉၈	၂၆၈၇၀	၅၅.၈၃%
										ဦးသန်းစိုအောင်	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၅၆၀၉	၁၀၉၈	၁၆၇၀၇	၃၄.၇၂%
										ဦးသန်းလွင်	ပြန်မာနိုင်ငံတော်သုလသမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၉၀၉	၃၆	၉၄၅	၀.၉၆%
၆၂၉	အေးဒေသမဲဆန္ဒနယ် (၁)	၈၁၃၃၁	၅၁၇၄၆	၂၇၉၄	၅၄၅၄၀	၆၇.၀၇	၂၄၇၂	၁၇	၂၄၈၉			၄၉၃၃၉	၂၇၁၂	၅၂၀၅၁	
										ဦးဇော်ဝင်းလှိုင်	ပြန်မာနိုင်ငံတော်သုလသမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၂၁၃၁	၆၄	၂၁၉၅	၄.၂၂%
										ဦးတင်မန္တ	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၃၀၁	၆၂	၁၃၆၃	၂.၆၂%
										ဦးမန်းသန်းလှိုင်အောင်	ကရင်ပြည်သူပါတီ	၅၂၉	၂၅	၅၅၄	၀.၀၆%
										ဦးမြင့်ဦး	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၇၆၇၃	၁၃၅၀	၁၉၀၂၃	၃၆.၅၁%
										ဦးသန်းလှိုင်	အမျိုးသားစီမံကိန်းအဖွဲ့အစည်း	၂၆၉၁၃	၁၁၁၁	၂၈၀၂၄	၅၃.၉၉%
										ဦးအေးနိုင်	ခေတ်သစ်ပြည်သူပါတီ	၈၁၂	၂၀	၈၃၂	၀.၆၀%
၆၃၀	အေးဒေသမဲဆန္ဒနယ် (၂)	၈၃၄၇၁	၅၁၂၇၀	၃၀၅၉	၅၄၃၂၉	၆၅.၀၉	၁၈၅၂	၃၀၃	၂၀၅၅			၄၉၂၁၆	၂၉၅၈	၅၂၁၇၄	
										ဦးခင်ဝင်း	အမျိုးသားစီမံကိန်းအဖွဲ့အစည်း	၃၂၇၉၁	၁၅၅၅	၃၄၃၄၆	၆၅.၈၃%
										ဦးမျိုးသန့်	ပြန်မာနိုင်ငံတော်သုလသမားဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးပါတီ	၉၈၇	၄၄	၁၀၃၁	၀.၉၈%
										ဦးသန့်ဇော်	ခေတ်သစ်ပြည်သူပါတီ	၃၉၂	၁၉	၄၁၁	၀.၇၉%
										ဦးသိန်းထွန်း	တိုင်းရင်းသားစည်းလုံးညီညွတ်ရေးပါတီ	၁၀၀၈	၇၇	၁၀၈၅	၂.၁၀%
										ဦးသိန်းထွန်း	ပြည်ထောင်စုကြံ့ခိုင်ရေးနှင့်ဖွံ့ဖြိုးရေးပါတီ	၁၄၀၂၈	၁၂၆၂	၁၅၂၉၀	၂၉.၃၁%

### ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်

ဒီဇင်ဘာလ ၁၈ရက်နေ့ထုတ် ကြေးမုံသတင်းစာ သီးခြားအချုပ်ပုံတွင် ဖော်ပြပါရှိသော တိုင်းဒေသကြီး သို့မဟုတ် ပြည်နယ်လွှတ်တော် ကိုယ်စားလှယ်လောင်းတစ်ဦးချင်းစီ၏ ဆန္ဒမဲရရှိမှုအခြေအနေ (၂၀၁၅ခုနှစ်၊ အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲ) ခေါင်းစဉ်ပါ ဇယားစာမျက်နှာ (၄)တွင် အမှတ်စဉ်- ၁၅၇၊ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော်

လဟယ်မြို့နယ်မဲဆန္ဒနယ်(၁)၌ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ဦးလှထွန်းရရှိသည့် ခိုင်လုံမဲရာခိုင်နှုန်းကို (၇၉.၆၈% အစား ၄၄.၃၅%)ဟု လည်းကောင်း၊ အမှတ်စဉ် - ၁၅၇၊ တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ထားဝယ်မြို့နယ် မဲဆန္ဒနယ်(၁)၌ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်လောင်း ဦးခင်မောင်အေးရရှိသည့် ခိုင်လုံမဲရာခိုင်နှုန်းကို (၁၀၀.၀၀% အစား ၇၁.၇၁%) ဟု လည်းကောင်း ပြင်ဆင်ဖတ်ရှုပါရန်။

